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2. seja UO PZS, k točki 1 

 
Z A P I S N I K 

 
1. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 8. maja 2014, ob 16.30, na 
Mengeški koči na Gobavici, Ogrinovo 1, Mengeš. 
 
Skladno s poslovnikom je predsednik PZS Bojan Rotovnik predstavil seznam vabljenih na sejo in 
povedal, kdo je svojo udeležbo opravičil. 
 
Prisotni so bili: 
Predsednik PZS: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki PZS: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek 

voljeni člani UO PZS: Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, 

Danilo Škerbinek in Štefan Keber 

predsedniki MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Marjeta Bricl (MDO PD Zasavja - 

namestnica), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik 

(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 

MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška 

Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 

načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 

Matej Ogorevc (Mladinska komisija), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave) in Igor Mlakar 

(Komisija za planinske poti) in Jože Rovan (Komisija za turno kolesarstvo). 

poročevalci: Jože Melanšek 

strokovna služba: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), 

Zdenka Mihelič (predstavnica za odnose z javnostmi PZS), Tomo Česen (strokovni sodelavec PZS) in 

Klemen Petek (strokovni sodelavec PZS) 

 
Opravičeno odsotni so bili:  
Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Andrej Brvar (predsednik NO PZS), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja 
– prisotna namestnica) 
 
Prisotnih je bilo 22 od 23 članov UO PZS, tako da je bila sklepčnost 95,7 %. 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Poročilo iz volilne skupščine z dne 12.5.2014 (Rudolf E. Skobe in Matej Planko) 

2. Oblikovanje novega upravnega odbora in potrditev mandatov članic in članov (Jože 

Melanšek) 

3. Informacija o načinu dela upravnega odbora (Bojan Rotovnik) 

4. Pregled zapisnika 20. seje upravnega odbora – 6. 3. 2014 (Matej Planko) 

5. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 

6. Imenovanja in ugotovitveni sklepi (Bojan Rotovnik) 

7. Pridruženo članstvo v PZS (Bojan Rotovnik in Damjan Omerzu) 

8. Tematike s področja planinskega gospodarstva 
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a. Informacija o Zboru gospodarjev (načelnik GK in Klemen Petek) 

b. Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO GK (načelnik GK) 

c. Soglasje k pravilniku GK PZS (Klemen Petek) 

d. Soglasje k Najvišjim cenam prenočevanja v planinskih kočah in Najvišjim cenam 

osnovne oskrbe v planinskih kočah (Miro Eržen) 

9. Tematike s področja športnega plezanja: 

a. Informacija o plezališču Osp (Aleš Pirc in Tomo Česen) 

b. Informacija o Zboru KŠP (Aleš Pirc in Tomo Česen) 

c. Realizacija sklepa 19. seje UO PZS in sklepov predsedstva (Aleš Pirc) 

10. Projekt Slovenska turno kolesarska pot – I. obravnava (Jože Rovan) 

11. Pravilnik Odbora za usposabljanje in preventivo – I. obravnava (Franc Kadiš in Damjan 

Omerzu) 

12. Sredstva planinskega sklada 2014 – Mladinska komisija PZS (Matej Ogorevc) 

13. Soglasje k pravilnikom MDO PD Ljubljane (Marinka Koželj Stepic), MDO PD Gorenjske 

(France Benedik), MDO Primorsko – Notranjskih PD (Maruška Lenarčič) in MDO PD Podravja 

(Igor Oprešnik) 

14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
15. Razno 

 
Ad. 1. Poročilo iz volilne skupščine z dne 12.5.2014 
 
Rudolf E. Skobe se je kot delovni predsednik skupščine zahvalil za zaupanje. Povedal je, da je 
skupščina v Novem mestu potekala tudi zaradi počastitve 100-letnice delovanja PD Krka Novo mesto. 
Opozoril je na zaplet, ki je nastal glede predlaganja sklepov s strani razpravljavca, ki hkrati ni tudi 
delegat društva. Izpostavil je, da je treba v prihodnje to nedvoumno urediti v Poslovniku o delu 
skupščine PZS. Povedal je, da je skupščina sicer potekala nemoteno. 
Predsednik PZS se zahvali delovnemu predsedniku skupščine za vso organizacijsko pomoč pri izvedbi 
redne letne skupščine PZS. 
Matej Planko pogoji za izvedbo skupščine so bili odlični, za kar gre zahvala podjetju Krka d.d. in PD 
Krka Novo mesto in tudi vsem društev, ki so se s svojimi delegati udeležili skupščine in s tem podprli 
delo organizacije. 
Jože Bobovnik je opozoril na pravilno razumevanje poročila verifikacijske komisije glede minimalnega 
števila potrebnih glasov za sprejem sklepa. 
Jurček Nowakk je opozoril, da kandidatom, ki so kandidirali za upravni odbor PZS ni bila dana 
možnost  predstavitve. 
  
Ad. 2. Oblikovanje novega upravnega odbora in potrditev mandatov članic in članov 
Jože Melanšek, vodja  komisije za pripravo volitev PZS, je podal poročilo o izvedbi volitev. Podrobni 
rezultati so razvidni iz poročila volilne komisije, ki je priloga zapisnika skupščine PZS. 
SKLEP 1/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 4. člena Poslovnika UO PZS, ugotavlja sestavo 
Upravnega odbora PZS v mandatu 2014 – 2018:  

• predsednik PZS Bojan Rotovnik,  

• podpredsedniki PZS Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek,  

• na skupščini PZS izvoljeni člani UO PZS Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef 
Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek in Štefan Keber ter  
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• predsedniki MDO PD, izvoljeni na sestankih MDO PD pred skupščino: Igor Oprešnik (MDO 
PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc 
Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski 
MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), 
Maruška Lenarčič (MDO PD Primorsko – Notranjskih PD) in Rudolf E. Skobe (MDO PD 
Dolenjske in Bele Krajine). 

Sklep je bil soglasno sprejet 
 
Ad. 3. Informacija o načinu dela upravnega odbora 
 
Predsednik PZS je prisotne seznanil s pravili delovanja upravnega odbora. Predvidoma bodo 
izvedenih 4-5 rednih sej, ki so praviloma ob četrtkih popoldne. Seje so redne, lahko pa tudi izredne in 
korespondenčne. Datum naslednje seje se napove že na predhodni seji. Vabilo in prvi del gradiva se 
pošlje 14 dni pred sejo, ostalo gradivo pa do 7 dni pred sejo. Seje se zvočno snemajo, kot do določa 
poslovnik. Redni točki na vsaki sejo sta »vprašanja in pobude članov UO PZS« in »razno«. Načelniki 
komisij niso več člani UO PZS, bo pa v prihodnje na dnevni red umeščena tudi posebna točka, ki bo 
namenjena informiranju članov UO PZS s področja dela komisij in odborov. Pri vsaki točke je na 
začetku točke predvidena prijava razpravljavcev k razpravi. Sklepčnost UO PZS je podana, če je 
prisotnih vsaj 12 članov UO PZS. Odloča se s soglasjem ali če to ni možno, z večino glasov. Vzdržanih 
glasov ni. Odpravke sklepov pošilja generalni sekretar PZS v roku 30 dni. Pravilniki, ki jih sprejema UO 
PZS, se obravnavajo v dveh obravnavah. Prva je namenjena splošni razpravi, v drugi obravnavi pa se 
preverja ali so bili sklepi prve obravnave ustrezno umeščeni. K pravilnikom, h katerim UO PZS poda 
samo soglasje, se bodisi sprejeme, bodisi zavrne. Spremembe niso možne, zato so člani UO PZS 
predhodno pozvani, da se udeležijo javne razprave in tam podajo svoje pripombe. Izpostavil je še, da 
je funkcija UO PZS prostovoljna, vodi se evidenca prostovoljskega dela, vabljeni na sejo pa so 
upravičeni do povračila potnih stroškov v višini 0,18€/km. Vsi člani UO PZS lahko pridobijo e-naslov z 
domeno @pzs.si. Pozval je vse člane UO PZS, da se čim bolj angažirajo pri delu drugih organov PZS. 
Vsem je zaželel uspešno delo.  
 
Predsednik PZS je po uvodnih obrazložitvah nadaljeval s potrditvijo dnevnega reda. 
Danilo Škerbinek je povedal, da je podal nekaj pobud. Vprašal je ali se bodo te pobude obravnavali 
tekom seje, predvsem vprašanje glede  realizacije sklepa o sanacijskih programih komisij PZS s 
primanjkljaji.  
Bojan Rotovnik je povedal, da so njegove pobude umeščene v 14. točko dnevnega reda, prav tako 
pobude Manje Rajh 
Jurček Nowakk je za točko pobude in vprašanja članov UO PZS prijavil razpravo na teme 
prostovoljstva,  v gradiva za sejo, vloga MDO PD 
Matej Ogorevc je predlagal, da se 12. točka prestavi naprej, ker ne more ostati do konca seje. 
 
SKLEP 2/8-5-2014: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Podane so bile prijave k razpravi pod točko razno: 

• Marinka Koželj Stepic:  najvišja priznanja 

• Gregor Rupnik: vabilo na prireditev 

• Štefan Keber: vabilo na prireditev 
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• Slavica Tovšak: lokacija naslednje seje UO PZS 

• Jožef Bobovnik: izdajanje e-računov 
 
 
Ad. 4. Pregled zapisnika 20. seje upravnega odbora – 6. 3. 2014 
 
Generalni sekretar PZS, Matej Planko, je predstavil glavne poudarke zapisnike prejšnje seje. Povedal 
je, da so bile prispele pripombe na zapisnik upoštevane v verziji, ki so jo prejeli člani UO PZS v 
gradivu. Glede sklepa 4/6-3-2014, ki se nanaša na pripravo programov komisij za sanacijo finančnega 
primanjkljaja je podal pojasnilo, da so komisije pripravile odgovore. Z njimi so že bili opravljeni 
določeni razgovori. Tematika bo obravnavana na naslednji seji predsedstva PZS in bo temo vključilo 
na naslednjo sejo UO PZS, ko se bo obravnaval rebalans finančnega načrta za leto 2014. 
Jurček Nowakk je opozoril, da na dnevni red ni bila uvrščena potrditev Pravilnika MDO PD Kamniško-
Bistriškega območja, ki je bil sprejet na seji MDO PD in tudi poslan na PZS. 
Danilo Škerbinek je izpostavil, da bi morale komisije PZS, ki so  v letu 2013 negativno poslovale po 
sklepu zadnje seje UO prejšnjega sklica v enem mesecu po seji UO PZS pripraviti sanacijski program. 
Pogrešal je konkreten sanacijski načrt in ugotovljene vzroke. 
Generalni sekretar PZS je odgovoril, da je pravilnik MDO PD Kamniško Bistriškega območja izpadel 
nenamenoma in je škoda, da ni bilo na to opozorjeno že ob sklicu seje, saj bi lahko napako že 
odpravili.  
Danilo Škerbinek je povedal, da je glede na izgubo 100.000 €, potrebno skleniti konkreten sanacijski 
program. 
Generalni sekretar PZS je v odgovoru izpostavil, da izguba ni znašala 100.000 €, ampak je lanski 
primanjkljaj znašal 11.645 €. Primanjkljaji komisij pa izhajajo iz daljšega obdobja. Nekatere komisije 
so v daljšem obdobju pozitivne, druge negativne.  
Predsednik PZS je poudaril, da se bo ta vprašanja obravnavala celostno na naslednji seji UO PZS. Tudi 
sam si je želel hitrejšega reševanje, so pa že uvedeni nadzorni mehanizmi za tekoče poslovanje.  
 
SKLEP 3/8-5-2014: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 20. seje upravnega odbora z dne 6.3.2014 
Sklep je bil soglasno sprejet 
 
Ad. 5. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
 
Generalni sekretar PZS: 

• Izvedli smo Skupščino PZS v Novem mestu.  
• Po daljšem času smo izvedli Zbor gospodarjev v Laškem, na katerem je bilo izvoljeno tudi 

novo vodstvo GK PZS.   
• Izvedli smo zbor načelnikov KŠP v Ljubljani.  
• Izvedli smo licenčna izpopolnjevanje za vodnike PZS v zimskih razmerah. Sedaj so v polnem 

teku licenčna usposabljanja za različne programe.  
• V tem času se je zaključilo državno prvenstvo v tekmovalnem turnem smučanju. Letos je bil 

izveden tudi Triglavski turni smuk. 
• MOK je potrdil tekmovalno turno smučanje kot olimpijsko športno panogo, kar je prvi korak, 

da TTS  postane disciplina na zimskih Olimpijskih igrah. 
• Zaključilo se je mednarodno tekmovanje lednih plezalcev. Letos je bilo skupno prvenstvo s 

Hrvaško.   
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• Za markaciste PZS smo organizirali več tečajev za varno delo z motorno žago na Gozdarski šoli 
v Postojni. 

• Sanacijska dela na planinskih poteh so v polnem zamahu. Pripravljamo se že na izvedbo 
Tončkovega dneva, ki bo na širšem področju Postojne. 

• Projekt obnove planinskih poti je zmagala na razpisu Ekologov brez meja Star papir za novo 
upanje 2014.  

• Izvedli smo zimsko planinsko šolo na Pokljuki.  
• V PUS Bavšica smo izvedli tradicionalno delovno akcijo pred začetkom tečajev.  
• Komisija za varstvo gorske narave je v Bavšici gostila sejo KONSAR v okviru združenja CAA. 
• Inštruktorji planinske vzgoje PZS so sodelovali pri usposabljanju vodnikov v Makedoniji.  
• Naš predstavnik se je udeležil seja MC UIAA, ki je bila v Chamonixu. 
• Izdali smo tretji Letopis PZS. 
• Na Skupščini PZS smo predstavili napovednik filma o PZS. Ko bomo našli primerni razpis za 

zagotovitev sredstev, bomo začeli s pripravo filma.  
• V teku je izbira nove celostne grafične podobe za vodnike PZS. 
• Zaključili smo razpis za fotografije za novi koledar PZS. 
• Sodelovali smo na 19. Slovenskih dnevih knjige v Ljubljani.  
• Začeli smo s prodajno akciji 1 + 1. Pri vsakem nakupu dobi kupec brezplačno še knjigo iz 

nabora knjig, ki se prodajajo po 3 €. 
• V SPM smo odprli razstavo MDO PD Posočja Na skrajnem ogranku, muzejska predstavitev 

MDO PD Posočja. 
• Izvedli smo prvenstvo OŠ v športnem plezanju. 
• Začela so je tekmovanje za svetovni pokal v športnem plezanju, sedaj so na sporedu tekme 

na balvanih.  
 
Ad. 6. Imenovanja in ugotovitveni sklepi 
 
Predsednik PZS je povedal, da je skladno s pravili PZS, ob novem mandatu, za nemoteno delovanje 
zveze, izvesti določene sklepe in imenovanja.  
 
SKLEP 4/8-5-2014 Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS ter na podlagi 32. člena Statuta 
PZS, izdaja soglasje k imenovanju Mateja Planka za generalnega sekretarja PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Generalni sekretar PZS se je zahvalil za zaupanje. V treh preteklih letih se je z večino že spoznal. Ob 
vseh zastavljenih projektih verjame, da bo sodelovanje z vodstvom PZS konstruktivno tudi v 
prihodnje. 
 
Predsednik PZS je povedal, da je skladno s Statutom PZS, Mateja Planka, pooblastil tudi za izvajanje 
finančnega načrta PZS, kar pomeni, da je generalni sekretar tudi odredbodajalec za vse finančne 
dokumente. Napovedal je, da se bodo s prihodnjimi sklepi začeli oblikovati odbori PZS in s tem 
omogočili pogoje, da začetek njihovega dela. 
 
Danilo Škerbinek je predlagal, da se za člane odborov, določi tudi kriterije strokovnosti, ki bi vsem 
vključenim v imenovanje omogočili lažjo odločitev. 
Jurček Nowakk je vprašal ali se bo imenoval tudi koordinator dela  MDO PD. 
Slavica Tovšak je predlagala, da se v naslednji sklep vključi tudi raziskovalno skupino PZS. 
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Predsednik PZS je glede na predlog Danila Škerbinka povedal, da smo pri imenovanju odborov 
primarno vezani na pravila, ki pa ne določajo posebnih pogojev. Poleg tega je realna ugotovitev, da 
posebnega navala za članstvo v odborih ni in da je večkrat potrebno kandidate osebno prepričevati. 
Vsak, brez strokovnih kompetenc, kljub temu ne more postati član odbora, saj o tem nazadnje odloča 
UO PZS, ki bo ocenil primernost kandidata. Na vprašanje Jurčka Nowakka je odgovoril, da se je na 
jesenski seji koordinacije MDO PD dogovorilo, da se funkcija koordinatorja MDO PD opusti in da se za 
to zadolži enega izmed članov predsedstva PZS. Na zadnji seji predsedstva PZS je bilo dogovorjeno, da 
bo to področje  pokrival podpredsednik PZS Miro Eržen. Strinjal se je s predlogom Slavice Tovšak, 
zato se je predlog sklepa dopolnil. 
 
SKLEP 5/8-5-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS poziva društva (člane PZS) in 
komisije PZS, da predsedniku PZS do 31. 5. 2014 posredujejo predloge za člane naslednjih odborov: 

• za usposabljanje in preventivo, 

• za članstvo, 

• za pravne zadeve, 

•  za založništvo in informiranje in 

• za člane raziskovalne skupine. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 6/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Franca Kadiša (PD Dravograd) za člana Odbora za usposabljanje in preventivo PZS, ki 
do imenovanja vodje odbora opravlja funkcijo v.d. vodje odbora. Upravni odbor PZS se seznani, da 
bo predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za 
vodjo odbora predlagal Franca Kadiša. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/8-5-2014:: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Toneta Jesenko (PD Brežice in podpredsednik PZS) za člana Odbora za članstvo PZS, ki 
do imenovanja vodje odbora opravlja funkcijo v.d. vodje odbora. Upravni odbor PZS se seznani, da 
bo predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS članom odbora, ko bodo imenovani, za 
vodjo odbora predlagal Toneta Jesenka. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Boruta Vukoviča (PD Litija in član UO PZS po funkciji), Darka Bukovinskega (PD 
Brežice) in Jožeta Melanška (PD Velenje) za člane Odbora za pravne zadeve PZS. Upravni odbor PZS 
se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS članom odbora za vodjo 
odbora predlagal Boruta Vukoviča. 
Sklep je bil sprejet z enim glasom proti (Manja Rajh). 
 
SKLEP 9/8-5-2014:: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Slavico Tovšak (PD Jakoba Aljaža Maribor in voljena članica UO PZS) za članico Odbora 
za založništvo in informiranje PZS, ki do imenovanja vodje odbora opravlja funkcijo v.d. vodje 
odbora. Upravni odbor PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. in 35. člena Statuta PZS 
članom odbora, ko bodo imenovani, za vodjo odbora predlagal Slavico Tovšak. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 10/8-5-2014:  Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS imenuje Franca Kadiša (PD Dravograd) in Klemena Medjo (PD Jesenice) za člana Odbora za 
Gore in varnost. Do imenovanja tretjega člana odbora s strani PZS bo funkcijo člana opravljal 
predsednik PZS. Skladno z dogovorom o sodelovanju med PZS in GRZS se vodenje odbora med 
predstavniki obeh organizacij s sklepom predsednika izmenjuje vsako leto. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/8-5-2014:  Upravni odbor PZS na podlagi 65. člena Statuta PZS, 9. člena Pravilnika o 
raziskovalni dejavnosti in o delu raziskovalne skupine PZS in na predlog predsednika PZS imenuje 
Slavico Tovšak (PD Jakoba Aljaža Maribor in voljena članica UO PZS) za članico Raziskovalne 
skupine PZS, ki do imenovanja vodje skupine opravlja funkcijo v.d. vodje skupine. Upravni odbor 
PZS se seznani, da bo predsednik PZS na podlagi 28. člena Statuta PZS in 9. člena pravilnika članom 
skupine, ko bodo imenovani, za vodjo skupine predlagal Slavico Tovšak. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, na podlagi Meril za 
dvonamensko rabo planinskih poti in na predlog predsednika PZS za vodjo Strokovnega odbora za 
izvajanje kriterijev o dvonamenski rabi planinskih poti PZS imenuje Romana Ponebška (PD Litija in 
podpredsednik PZS). Upravni odbor PZS pooblašča Komisijo za planinske poti, Komisijo za varstvo 
gorske narave in Komisijo za turno kolesarjenje, da v strokovni odbor imenujejo po enega člana. Do 
imenovanja članov odbora s strani komisij to funkcijo opravljajo načelniki KPP, KVGN in KTK. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, na podlagi Načrta 
upravljanja PUS Bavšice in na predlog predsednika PZS za članico Programskega sveta Planinskega 
učnega središča Bavšica imenuje Vanjo Blažica (PD Vipava). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 14/8-5-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS in na predlog predsednika 
PZS za predstavnika PZS v Katedri za gorništvo, športno plezanje in aktivnosti v naravi Fakultete za 
šport Univerze v Ljubljani imenuje Franca Kadiša (PD Dravograd). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 15/8-5-2014:: Upravni odbor PZS podaljšuje mandat izvršnega odbora Komisije za turno 
kolesarstvo PZS v sestavi Jože Rovan (PD Ljubljana Matica) – načelnik, Igor Rozman (PD Ljubljana 
Matica) , Peter Šilak (PD Ptuj), Marjan Pučnik (PD Ruše), Aldo Zubin (OPD Koper), Tomaž Lampelj 
(PD Pošte in Telekoma Ljubljana), Danilo Škerbinek (APD Kozjak), Mirjan Bernetič (PD Vrhnika), 
Janja Majhenc (PD Radovljica), Franci Razpet (PD Zagorje ob Savi) in Andrej Bandelj (PD Sežana), do 
izvedbe volilnega zbora komisije oz. najdlje za eno leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/8-5-2014: Upravni odbor PZS podaljšuje mandat izvršnega odbora Komisije za gorske 
športe PZS v sestavni Jasna Pečjak (PD Domžale)– načelnica, Iztok Cukljati (PD Vrhnika), Žiga Šter 
(PD Kranj) in Milan Šenk (PD Jezersko), do izvedbe volilnega zbora komisije oz. najdlje za eno leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/8-5-2014: Upravni odbor PZS pooblašča predsedstvo PZS, da imenuje praporščaka PZS in 
njegovega namestnika ter o tem seznami UO PZS na prvi seji po imenovanju. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Predsednik PZS je pozval člane UO PZS, da do 15. maja posredujejo svoje predloge za funkcijo 
praporščaka. 
 
SKLEP 18/8-5-2014: Upravni odbor PZS se seznanja s predstavniki PZS v mednarodnih in sorodnih 
organizacijah: 

• Matjaž Šerkezi, član Gorniška komisija UIAA (UIAA Mountaineering Commission), od aprila 
2012, do aprila 2016, 

• Damjan Omerzu, član Mladinske komisija UIAA (UIAA Youth Commission),  od oktobra 
2012, do oktobra 2016, 

• Andrej Pečjak, član Komisije za ledno plezanje UIAA (UIAA Ice Climbing Commission), od 
oktobra 2012, do oktobra 2016, 

• Damjan Omerzu, dopisni član Delovne skupina za pravne zadeve Gorniške komisije UIAA 
(UIAA Mountaineering Commission – Legal Experts working group), od oktobra 2012, do 
oktobra 2016, 

• Aljaž Anderle, dopisni član Komisije za varnost UIAA (UIAA Safety Commission), od oktobra 
2012, do oktobra 2016, 

• Danilo Škerbinek, član Predsedstva CAA, podpredsednik CAA, od jeseni 2010, do jeseni 
2014. 

• Klemen Medja (namestnik predstavnika: Franc Kadiš) – član Komisiji za planinske športe, 
usposabljanje in varnost CAA, do preklica, 

• Drago Dretnik (namestnik predstavnika: Aleš Glavnik) – član Komisija za koče in poti CAA, 
do preklica, 

• Irena Mrak – članica KONSAR, Komisija za varstvo narave in urejanje alpskega prostora 
CAA, do preklica, 

• Uroš Vidovič, predstavnik v Komisiji za evropske pešpoti, skupni predstavnik PZS in KEUPS v 
ERI (kjer je vodja Komisije za popotništvo pri ERA), do preklica, 

• Igor Mlakar, predstavnik v Komisiji za evropske pešpoti, od septembra 2012, do preklica, 

• Bojan Rotovnik (predsednik PZS), predstavnik PZS v Mednarodnem združenju za 
reciprociteto, do preklica, 

• Peter Šilak, predstavnik PZS v projektu Via Alpina, do preklica, 

• Borut Peršolja, predstavnik PZS v Skladu Okrešelj, od septembra 2012, do 2014, 

• Miro Eržen, predstavnik PZS v svetu Muzeja športa, od septembra 2012, do septembra 
2017, 

• Bojan Rotovnik, predstavnik PZS v svetu TNP, od novembra 2012 do decembra 2015, 

• Bojan Rotovnik, predstavnik v Poslovnem odboru Slovenskega planinskega muzeja, od 
decembra  2010, do decembra 2014. 

• Na skupščinah UIAA, CAA, BMU in IKAR,  skladno s 15. členom Statuta PZS funkcijo 
predstavnika PZS opravlja predsednik PZS Bojan Rotovnik ali z njegove  strani pooblaščena 
oseba. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad.7. Pridruženo članstvo v PZS 
 
Bojan Rotovnik je predstavil, da je pridruženo članstvo novost Statuta PZS iz leta 2012. Pridruženo 
članstvo je predvideno za sorodne organizacije, ki bi si želele tesnejšega sodelovanja. Ambicija PZS je 
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tudi, da postane krovna organizacija za vse dejavnosti, ki se izvajajo v gorskem svetu in ki so skladne z 
našo doktrino varnosti v gorah in varovanja narave. S statutom je določena članarina pridruženih 
članov, ki naj znaša minimalno petkratnik najvišje članarine za posameznike (A+ članarina). O članstvu 
odloča UO PZS. Predsednik PZS je že uradno povabil GRZS in ZGVS, da postanejo pridruženi člani. 
 
Miro Mlinar predlaga, da se izrecno določi, da mora biti pridruženi član nestrankarska organizacija. 
Predsednik PZS je pojasnil, da ni bojazni za takšno situacijo, saj bo pridružene člane sprejemal UO 
PZS. 
Igor Oprešnik je vprašal, kaj pridruženi člani s članstvom pridobijo. 
Predsednik PZS je pojasnil, da je to predvsem oblika za boljše medsebojno sodelovanja, poleg tega je 
je pridruženim članom na voljo tudi vsa infrastruktura PZS, nimajo pa glasovalne pravice na skupščini 
PZS. V praksi pa se bo izoblikoval način konkreten način dela. 
 
SKLEP 19/8-5-2014: Upravni odbor PZS določi letno članarino za pridružene člane PZS v višini 350 €. 
PZS objavi javni poziv vsem zainteresiranim organizacijam, da se vključijo v pridruženo članstvo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Tematike s področja planinskega gospodarstva  

 

a. Informacija o Zboru gospodarjev 

Klemen Petek, strokovni sodelavec PZS, je pojasnil, da je z novim statutom Gospodarska komisija PZS 

postala komisija z zborom dejavnosti. 24. Aprila 2014 je bil uspešno izveden ustanovni zbor 

gospodarjev, katerega gostitelj je bilo podjetje Pivovarna Laško. Prisotnih je bilo 38 predstavnikov 

gospodarskih odsekov društev s planinskimi kočami. Na zboru je bil sprejet Pravilnik GK PZS, izvoljeni 

so bili člani IO GK PZS in načelnik GK PZS. 

 

b. Soglasje k imenovanju načelnika in članov IO GK 

Janko Rabič, načelnik GK PZS, PD Jesenice, se je predstavil in se zahvalil za izvolitev. Delno se je že 

seznanil s preteklim delom GK PZS in načrtuje, da se bo GK PZS kmalu soočila z aktualnimi problemi in 

jih začela reševati. Upa na dobro medsebojno sodelovanja in medsebojno pomoč. 

Predsednik PZS čestita izvoljenemu načelniku in članom IO GK PZS. 

Danilo Škerbinek je poudaril, da ga veseli konstituiranje organov gospodarske komisije. Postavil je 

vprašanje glede sestave in organov komisije. Kakšno je razmerje med Gospodarsko komisijo PUS in 

Izvršnim odborom Gospodarske komisije PZS. Predlaga, da se s pravnega stališča preveri ta razmerja. 

Predsednik PZS je pojasnil, da je organiziranost komisij v vseh komisija enak. Enkrat letno je sklican 

zbor, kjer sodelujejo predstavniki odsekov. Med dvema zboroma aktivnosti izvaja izvršni odbor, kar je 

enako prejšnjemu pojmovanju Gospodarske komisije. 

 

SKLEP 20/8-5-2014:: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 

sestavi IO GK PZS za obdobje 2014-2018, ki je bil izvoljen na Zboru gospodarjev. 

IO GK PZS tvorijo načelnik Janko Rabič (PD Jesenice) in člani: Marjeta Bricl (PD Kum Trbovlje), Zoran 

Kos (PD Ruše), Ivan Likar (PD Križe), Andrej Marušič (PD Nova Gorica), Drago Dretnik (PD Mežica), 

Valentin Rezar (PD Radovljica), Roman Resnik (PD Kamnik), Jože Rajh (PD Laško). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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c. Soglasje k pravilniku GK PZS 

Klemen Petek, strokovni sodelavec PZS, je predstavil potek sprejemanja Pravilnika GK PZS. Osnutek 

pravilnika je bil dan predstavljen in dan v javno obravnavo na Gospodarski konferenci, 1. februarja 

2014. V okviru javne obravnave so prispele samo pripombe predsedstva PZS. Gospodarska komisija je 

pripombe upoštevala in sprejela predlog pravilnika, ki je bil dan v obravnavo na zboru gospodarjev Na 

zboru sta bila podana še dva predlogov amandmajev s strani predstavnikov odsekov MDO PD 

Gorenjske. Ta amandmaja nista bila sprejeta. Sprejeto pa je bilo priporočilo, da strokovna služba PZS 

pretehta strukturo GK PZS in po potrebi pravilnik dopolni. 

 

SKLEP 21/8-5-2014: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke  1. odstavka 32. člena Statuta PZS  

soglasje k Pravilniku Gospodarske komisije Planinske zveze Slovenije. 

Sklep je bil sprejet z enim glasom proti (Danilo Škerbinek). 
 

d. Soglasje k Najvišjim cenam prenočevanja v planinskih kočah in Najvišjim cenam 

osnovne oskrbe v planinskih kočah 

Miro Eržen, podpredsednik PZS, je povedal, da je zbor gospodarjev obravnaval tudi predlog najvišjih 
cen nočitev in osnovne oskrbe. Obravnavana je bila tudi sprememba popusta v popusta v sobah z do 
štirimi posteljami v kočah 1. kategorije. Pripombe so bile podane s strani gorenjskih planinskih 
društev, predvsem se ne strinjajo z višino popustov za nočitev in z najvišjo ceno vode. V razpravi se je 
ugotovilo različno stališče upravljavcev koč in uporabnikov storitev v kočah. Na koncu je zbor 
gospodarjev sprejel sklep, kot je bil priložen k gradivu za sejo UO PZS. Veliko je bilo tudi pozivov, naj 
se sprejetih cen dosledno držijo vsa planinska društva. 
Predsednik PZS je pojasnil, da je novost v dokumentu v primerjavi s trenutno veljavnimi, znižan višina 
popusta sobah z eno do štirimi posteljami v kočah 1. kategorije in sicer na 30%. Ostale določbe so 
enake trenutno veljavnim. 
France Benedik je povedal, da to ni samo problem gorenjskih planinskih društev, ampak problem 
vseh koč v triglavskem pogorju, ki se oskrbujejo s helikopterji ali konji. Predlagal je, da IO GK PZS 
spremlja izvrševanje tega sklepa in ustrezno ukrepa do sezone 2015. 
Manja Rajh, je povedala, da je bila prisotna na zboru v Laškem.  Več let je bila aktivna v GK PZS in tudi 
v matičnem društvu, ki ima visokogorsko kočo, ki se oskrbuje s helikopterjem in konji. Moti jo, da so 
vsako leto izpostavljena samo društva s kočami v Julijskih Alpah, saj imajo ravno te postojanke dovolj 
prihodka in ni osnove za dvig cene. V prejšnjem mandatu GK PZS je prosila PD Ljubljana Matica, ki je 
vedno trdilo, da poslujejo negativno, naj predloži kalkulacije. Te kalkulacije niso bile predložene, 
predložila pa jih je sama za matično društvo in izkazalo se je, da kalkulacije niso negativne. Ni 
ustrezno, da bi teh planinskih postojankah, ki imajo dober obisk, obiskovalci plačevali drage usluge 
storitev. 
Miro Mlinar je povedal, da so bili v MDO PD Notranjske so za 50 % popust, ne glede za število postelj 
v sobi, saj teh sob ni veliko. Enoten popust tudi lažje predstavimo članom društev. Glede cene pijač je 
primerjal v praksi in vsaka koča ima svoje cene, zato so se mu zdeli takšni sklepi nesmiselni. 
Jurček Nowakk je povedal, da so se na MDO PD pogovarjali, da bi bilo potrebno upoštevati, da imajo 
tudi planinske koče z lastnimi tovornimi žičnicami visoke stroške vzdrževanja. Glede določbe, da ceno 
za uporabo posteljnine določi upravljavec sam, so skeptični kako se bo to izvajalo v praksi. Pri 
prehrani bi bilo potrebno črtati, da se računa strošek uporabe in čiščenja v višini enega evra, če v koči 
ne naroči ne pijače, ne hrane. Oskrbniki tudi niso pripravljeni za en evro nuditi samo pogrinjka. Na 
MDO PD so govorili tudi o priporočilu PZS, da koče nudijo storitev polpenziona, saj obstaja bojazen, 
da bi iz tega priporočila nekateri oskrbniki začeli ponujati nočitve samo v kompletu s prehrano. Dobro 
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bi bilo tudi postaviti najvišje cene za prenočevanje v kočah tretje kategorije, saj prihaja do velikih 
razlik. 
Miro Eržen je v zvezi s pripombo Franceta Benedika popravil navedbo, da bi bili drugačni predlogi 
podani ne samo s strani gorenjskih društev, ampak s strani društev, ki imajo koče v visokogorju 
Julijskih Alp. Glede poenotenega popusta 50%, je poudaril, da so bili predlogi upravljavcev 
visokogorskih koč lansko leto v smeri bistveno nižjega popusta in je sedanja rešitev rezultat 
usklajevanj in sprejetega kompromisa. Teh sob je malo, spanje v mali sobi pa velja tudi za precej 
večje ugodje, zato manjši popust ni tako sporen. Glede oskrbovanja s žičnicami, to ni posebej 
dogovorjeno, je pa bilo ugotovljeno, da so stroški oskrbe primerljivi z oskrbovanjem s helikopterjem. 
Osnovna delitev koč na kategorije pa ostaja enaka. Glede prispevka za posteljnino je intencija PZS, da 
se spodbuja obiskovalce, da uporabljajo lastno posteljnino. Takšna rešitev pa je bila uporabljena že 
sedaj in ni bilo zaznanih nerazumno zaračunanih cen. Glede priporočila polpenziona ja je izpostavil, 
da je smiselno, da koče aktivno ponujajo tudi dodatno ponudbo, ki omogoča dodatne prihodke koče, 
prav tako je takšen sistem ustaljena praksa v tujini. S tem se gradi tudi na dodatnem trženju storitev 
planinskih koč, kar bo potrebno v prihodnosti še izboljšati. Glede zaračunavanja enega evra v primeru 
lastne hrane in pijače, v praksi ni bilo zaznanih problemov, saj se v praksi praktično ne izvaja. Glede 
cen nočitev cen v tretjih kategorijah, je povedal, imajo te koče večjo konkurenco s strani drugih 
ponudnikov nočitev in jih že to sili k oblikovanju primernih cen. 
Predsednik PZS je poudaril, da UO PZS daje predlaganim dokumentom samo soglasje, samo besedilo 
se oblikuje na zboru gospodarjev. Omejitve pri najvišjih cenah na kočah, se v zadnjih letih omejujejo 
samo na osnovne storitve. Ostale cene lahko določajo upravljavci koč samostojno. Prav tako s tem 
dokumentom ne določamo cen, ampak jih samo omejujejo navzgor. Edina sprememba od sedaj 
veljavnega sistema, je samo razlika v popustu v sobah z eno do štirimi posteljami v kočah prve 
kategorije, s tem da se naj bi posledično znižala tudi osnovna cena, tako da to še manj vpliva na 
končno ceno nočitve za člane. 
Jurček Nowakk je še dodal, da oskrbniki v Kamniško-Bistriškem MDO PD ne želijo ponujati krožnika in 
skodelice v zameno za en evro, po sedanjem besedilu pa obiskovalec lahko to zahteva. 
Predsednik PZS je poudaril, da se podaja samo soglasje in UO PZS ne more posegati v samo besedilo. 
Predlagani dokumenti navajajo, da upravljavec koče lahko nudi pogrinjek za en evro, ni pa določeno, 
da je to obvezno. Odločitev o nudenju te storitve je v rokah posameznega upravljavca koče. 
 
SKLEP 22/8-5-2014: Na osnovi 19. člena Statuta PZS (točka j), daje UO PZS soglasje k dokumentu 
»Najvišje cene prenočevanja v planinskih kočah«, ki ga je sprejel Zbor gospodarjev. Vsebina 
dokumenta velja do sprejetja novega ali do preklica. 
Sklep je bil sprejet z dvema glasovoma proti (Miro Mlinar in Jurček Nowakk). 
 
SKLEP 23/8-5-2014:: Na osnovi 19. člena Statuta PZS (točka j), daje UO PZS soglasje k dokumentu 
»Najvišje cene osnovne oskrbe v planinskih kočah«, ki ga je sprejel Zbor gospodarjev. Vsebina 
dokumenta velja do sprejetja novega ali do preklica. 
Sklep je bil sprejet z enim glasovom proti (Miro Mlinar). 
 
Ad. 9. Tematike s področja športnega plezanja: 

 

a. Informacija o plezališču Osp 

Aleš Pirc, načelnik Komisije za športno plezanje PZS, je povedal, da plezališče Osp v zadnjih letih 

beleži velik obisk, kar negativno vpliva na lokalno prebivalstvo. Predvsem je problem neurejeno 

parkiranje. Domačini so se organizirali v agrarno skupnost, ki je na sestanek povabila tudi PZS. 
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Sestanek je bil konstruktiven. V aprilu se je izvedla akcija čiščenja okolice, delili so se tudi letaki z 

podatki o parkiranju in etičnim kodeksom plezalcev. Sodelovalo se je tudi z Zavodom za varstvo 

narave. Spodbujalo se bo plezalce, da v primeru prezasedenosti plezališča Osp, obiščejo katero izmed 

sosednjih plezališč. 

Tomo Česen, strokovni sodelavec PZS, je poudaril, da je bil sestanek zelo konstruktiven. Skupaj so 

ugotovili, da plezalci niso edini problem, saj v Osp zahajajo tudi planinci, lovci, turisti, motoristi in 

drugi. Še enkrat se je potrdilo, da domačini niso problematični, da so njihove zahteve legitimne in da 

so pripravljeni sodelovati pri iskanju rešitev. 

Predsednik PZS je poudaril, da se je organizirala delovna skupina, v kateri bo s strani PZS sodeloval 

Tomo Česen. On je tudi kontaktna oseba za društva v primeru problematike plezališča v Ospu. 

 

b. Informacija o Zboru KŠP 

Aleš Pirc je predstavil, da je zbor KŠP potekal 24. april 2014 v Ljubljani. Prisotnih je bilo 24 članov  z 

glasovalno pravico in tudi precej ostalih. Veliko časa je bilo posvečenega primanjkljaju reprezentance 

v lanskem letu in reševanju te problematike. Sprejet je bilo finančno poročilo in finančni plan, kljub 

manjšim javnim sredstvom od pričakovanih. Sprejet je bil tudi načrt aktivnosti in potrjen je bil nov 

tekmovalni pravilnik, ki za mlajše uveljavlja dve smeri. Posledično se je povišala tudi štartnina za 2 €. 

Podan je bil predlog za drugo slovensko ligo pri OKS. Za to je potrebno soglasje vseh klubov, ki pri 

tem sodelujejo. Do poletja bosta obe ligi izrazili mnenje glede tega vprašanja. 

Bojan Rotovnik je povedal, da se je poleg predsednika nadzornega odbora PZS, Marije Štremfelj 

zbora udeležil tudi sam. 

Marija Štremfelj je povedala, da se iz razprave na zboru vidi, da se zavzemajo za dvig športnega 

plezanja. Izpostavila se je tudi problematika sodništva. Težave na tem področju lahko prinese tudi do 

slabe realizacije tekmovanj. Sodniški zbor se je namreč zmanjša in 24(v 2011) na 15(v 2014). Glede na 

število tekem, je letno potrebnih med 100 in 150 sodniških mest. To delo ni več cenjeno, prav tako je 

slabo finančno ovrednoteno. Glede tega bo potrebno sprejeti določene ukrepe. 

Tomo Česen je dodal, da je bil zbor zelo buren. Poročila in plani so bila sprejeta, je bilo pa precej 

burnih debat. Skoraj pa bi se ponovila situacije iz 2013, ko je prejšnje vodstvo dobilo nezaupnica. Tudi 

letos je bila na dnevni red predlagana točka z glasovanjem o nezaupnici vodstvo. Točka ni bila 

umeščena na dnevni red, vendar je manjkal samo en glas. Kot dolgoletni načelnik je izpostavil, da 

splošno vzdušje ni pozitivno. Gospod Škofic je govoril tudi o nenamenski porabi sredstev. Poudari pa, 

da je lansko leto inšpekcija Fundacije za šport ugotovila, da so sredstva ustrezno porabljena. Strinja 

se glede predloga Manje Rajh o poskusu mediacije, vendar se boji, da so odnosi med nekaterimi 

akterji tako skrhani, da to ne bo obrodilo sadov. Glede primanjkljaja reprezentance so nastavljene 

rešitve, ki bodo to odpravile. 

Bojan Rotovnik je poudaril, da je glede očitkov Pavla Škofica o nenamenski porabi sredstev, večkrat 

pozval k predložitvi konkretnih dokazov, saj so te obsodbe povsem pavšalne. Se je pa na zboru 

dogovorilo, da NO PZS ponovno pregleda porabo sredstev in izda svoje mnenje. 

 

c. Realizacija sklepa 19. seje UO PZS in sklepov predsedstva 

Aleš Pirc se je strinjal, da splošno vzdušje v KŠP ni pozitivno. Glavni razlog vidi v tem, da glavni 
izvajalci storitev niso več v organih odločanja, kot je bilo to v preteklosti. Odgovore na očitke Pavla 
Škofica je podal pisno. Prav tako so se že izvedli določeni sklep predsedstva na to temo. 
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Danilo Škerbinek predlaga, da NO PZS čim prej zavzame stališče. V primeru pozitivnega mnenja, je 
potrebno vodstvo KŠP podpreti in obraniti ugled KŠP in PZS. 
Marija Štremfelj je bila prepričana, da se odnosi v KŠP lahko izboljšajo. Potrebno pa je tudi pogledati 
očitke Pavla Škofica, če so kje možne izboljšave. Izpostavila je, da so njegovi očitki preveč pavšalni, 
takšni so bili tudi njegovi predlogi sklepov na skupščini PZS. Navedla je, da je bilo v letih od 2007 do 
2013 vse skupaj samo 23 pritožb na delo sodnikov na tekmovanjih v športnem plezanju, ki so tudi 
dokumentirani. Očitki pa navajajo, da je sojenje vsesplošno neustrezno. 
Predsednik PZS je poudaril, da bo vprašanje nenamenske porabe sredstev preveril NO PZS, skupaj z 
IO KŠP pa se bodo poiskale rešitve za primanjkljaj iz preteklega leta. Vsekakor se ne strinja s 
pristopom Pavla Škofica, zato se od njegovih izjav distancira. Izpostavi, da je potrebno v celoti 
upoštevati rezultate pregleda in mnenja NO PZS. Že sedaj pa se opaža negativni ugled organizacije v 
športni sferi v Sloveniji, kar lahko v prihodnosti privede do zmanjšanja javnih sredstev za športno 
plezanje. 
Aleš Pirc je izrazil nezadovoljstvo, da spletna PZS s svojo spletno stranjo in forumom omogoča javno 
neutemeljeno blatenje lastne organizacije. 
Predsednik PZS je poudaril, da je forum namenjen temu, da lahko vsak izrazi svoje mnenje. Ima pa 
forum pogojeno, da se objavlja prispevke samo s polnim imenom in priimkom. 
Miro Eržen je izpostavil, da je v primeru podobnih očitkov potrebno v prihodnje hitreje pripraviti 
odgovore in pojasnila. 
Aleš Pirc je izpostavil, daj ej KŠP že marca 2013 podal uradni odgovor na prve očitke. 
Predsednik PZS je zaključil razpravo in povedal, da bodo to vprašanje poskušali rešiti na skupnem 
sestanku med predsedstvom PZS in IO KŠP. 
 
Ad.10. Projekt Slovenska turno kolesarska pot – I. obravnava 
 
Jože Rovan, načelnik Komisije za turno kolesarstvo PZS, je predstavil turno kolesarstvo in idejno 
zasnovo projekta Slovenska turnokolesarska pot. Poudaril je, da s projektom spodbudimo 
obiskovanje manj znanih območij, damo priložnost manj obiskanim kočam, se povežemo s turističnim 
gospodarstvom in damo našim članom dodatno ponudbo aktivnosti in s tem privabimo tudi nove 
člane. Pot zajema 1750 km dolžine in 48.000 višinskih metrov. Trasa namerno ni tehnično zahtevna, 
da se zajame široko populacijo. Poudaril je, da pot namenoma ne sovpada preveč s Slovensko 
planinsko potjo. Delno sledi železniškemu omrežju, da se spodbuja javni prevoz. Pri vzpostavitvi se bo 
sodelovalo z društvi, tako z markacisti, kot turnimi kolesarji. Koče bodo morale urediti možnost 
varovane shranitve koles čez noč. Trasa se bo markirala z dodatno modro črto pod Knafeljčevo 
markacijo. Pripravile se bodo GPS sledi, v nadaljevanju se bo pripravila tudi knjižica z zemljevidi in 
dnevnik z žigi. K sodelovanju se bo povabilo tudi turistično gospodarstvo ob poti. Osrednji sistem 
promoviranja in informiranj bo spletna stran. Ob otvoritvi bo organizirana širša akcija po posameznih 
odsekih poti. Predstavil je tudi sam potek trase po Sloveniji. 
Predsednik PZS je poudaril, da gre za prvo obravnavo projekta in da gre za splošno razpravo. Zahvalil 
se je ekipi, ki pripravlja ta projekt. 
Igor Oprešnik je povedal, da MDO PD Podravja generalno ni proti, želijo pa vključitev Prekmurja in 
Goričkega, sicer predloga ne bodo podprli. 
Irena Mrak je povedala, da Komisija za varstvo gorske narave preučuje vpliv turnega kolesarstva v 
naravi, ki je problem v celotnih Alpah. Sama se zavzema za spoštovanje meril za dvonamensko rabo 
in je vprašala ali so pri predlogu poti upoštevana ta merila in kako so predvideni spusti. 
Manja Rajh je najprej pohvalila narejeno delo. Se strinja z vključitvijo Prekmurja in Goričkega, 
predlaga pa še več promocije in ozaveščanja kolesarjev. 
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Jurček Nowakk je izpostavil, da MDO PD Kamniško-Bistriškega območja ni nikjer vključen v traso, 
kljub temu, da je na tem območju veliko zanimivih točk in ciljev in zato takšnega predloga ne bodo 
podprli. 
Jože Rovan je podal odgovore na vprašanja. Glede Goričkega in Prekmurja je povedal, da je ta del v 
veliki meri asfaltiran, prav tako pa Prekmurska planinska pot zelo primerna za dvonamensko rabo 
planinskih poti. Predlog Slovenske turnokolesarske poti pa se stika s Prekmursko planinsko potjo, 
tako da je možna povezava. Dodaten argument za omejitev trase je, da  je že sedanji predlog poti 
precej dolg, z vključitvijo Prekmurja, pa bi pot dodatno podaljšali še za 300 km. Predlaga rešitev z 
ureditvijo Prekmurske planinske poti za dvonamensko rabo. Glede vprašanja Irene Mrak je povedal, 
da se zaenkrat trasa izogiba zahtevnejšim spustom in to prepušča za ureditev v bodoče, če bo splošna 
klima in zakonodaja to omogočala. Vsekakor pa se bodo takšni odseki urejali z lokalnimi predstavniki. 
Glede Kamniško-Savinjskih Alp je izpostavil, da so le-te preveč strme za kolesarjenje. Vključitev 
območja Litije in Vač ni predvidena, ker je pot speljana po drugi strani Save.  
Predsednik PZS je poudaril, da pot v nobenem primeru ne more zajeti vse Slovenije, naj pa se 
poskuša upoštevati čim več predlogov. 
 
SKLEP 24/8-5-2014: Upravni odbor PZS potrjuje osnutek Slovenske turno kolesarske poti v I. 
obravnavi in zadolži Komisijo za turno kolesarstvo  PZS, da izvede interno razpravo o projektu 
znotraj planinske organizacije in na podlagi zaključkov interne razprave za obravnavo na eni od 
prihodnjih sej UO PZS pripravi predlog za II. obravnavo oz. potrditev. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad.11. Pravilnik Odbora za usposabljanje in preventivo – I. obravnava 
Damjan Omerzu, strokovni sodelavec PZS, je prestavil, da je sedanja Komisija za usposabljanje in 
preventivo z novim statutom dobila status odbora in skladno s tem je bilo potrebno prilagoditi tudi 
organiziranost in pravilnik tega organa. Z vidika vsebine in pristojnosti, ostaja pravilnik enak 
obstoječemu. Usklajene pa so določbe glede organizacije, volitev, umestitev v PZS in sodelovanje z 
drugimi organizacijami. Osnutek je bil usklajen znotraj odbora, v času do druge obravnave na UO PZS 
se sprejemajo pripombe, ki jih bo odbor preučil in pripravil predlog pravilnika. 
Rudolf Skobe, je povedal, da komisija deluje od nekje od leta 1970. Predstavil je pristop, ki je bil 
uporabljen pri prvotni vzpostavitvi komisije. Poudaril je veliko pristojnost, ki jo ta odbor ima in da bi 
bilo smiselno, da bi se odbor organiziral kot strokovni svet. Predlagal je, da se ob morebitnih 
spremembah statuta to vnese v besedilo. 
Danilo Škerbinek je povedal, da je bilo v prvem pravilniku komisije in leta 1971 zapisano, da se bo na 
podlagi analiz nesreč zagotavljalo dopolnjevanje programov usposabljanje. Tega v sedanjem 
pravilniku ni predvideno. Prav tako bi bil potreben prenos za nas ustreznega znanja iz tujine in tudi to 
bi bilo potrebno vnesti v pravilnik. Pogrešal je tudi uvedbo posebne spletne strani ali foruma »skoraj 
nesrečnih dogodkov«, kot je to že več let možno v tujini, kjer lahko posamezniki opišejo svoje bližnje 
srečanje z nesrečami, ki lahko služijo kot gradivo za preventivo za ostale. 
 
Predsednik PZS je pozval Odbor za usposabljanje in preventivo, da prejete predloge preuči, prav tako 
je pozval vse komisije, ki izvajajo usposabljanja, da preučijo predlagano vlogo odbora v različnih fazah 
usposabljanj. Potrebno je jasno določiti do kje so pristojnosti komisije in od kje pristojnost odbora. 
 
SKLEP 25/8-5-2014: Upravni odbor PZS potrjuje osnutek Pravilnika Odbora za usposabljanje in 
preventivo v I. obravnavi in zadolži Odbor za usposabljanje in preventivo PZS, da na podlagi 
podanih pripomb za obravnavo na eni od prihodnjih sej UO PZS pripravi predlog pravilnika za 2. 
obravnavo. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad.12. Sredstva planinskega sklada 2014 – Mladinska komisija PZS 
 
(12. točka se je na predlog Mateja Ogorevca obravnavala pred 11. točko)  
Matej Ogorevc, načelnik Mladinske komisije PZS je povedal, da je predlog višine sredstev iz 
Planinskega sklada iz prvotnega predloga 13.000 € zmanjšan na 7.500 €, zaradi uskladitve s finančnim 
načrtom PZS za 2014. Izpostavil je novost v letu 2014 in sicer uvedbo razpisa za sofinanciranje 
mladinskih zimovanj, ki jih izvajajo mladinski odseki, s katerim se želi spodbuditi zimsko gorništvo 
med mladimi. 
Manja Rajh je izpostavila, da se ji zdi znesek 1700 € za prenovo spletne strani visok in je vprašala kaj 
se bo s tem izvedlo. Poleg tega je predlagala, da MK PZS nagrajenim tekmovalcem za udeležbo na 
nagradnem taboru krije tudi strošek prevoza za nagradni tabor. 
Matej Ogorevc je pojasnil, da je spletna stran Mladi planinec in Cici planinec postala zastarela. 
Prenoviti jo je treba tako grafično, kot vsebinsko, da bo služila svojem namenu. Glede prevoza na 
nagradni tabor je pojasnil, da je že sedaj strošek nagradnega tabora okoli 4.500 € in da zaradi vseh 
ostalih aktivnosti in omejenih sredstev, to ni izvedljivo. 
Miro Mlinar je predlagal, naj poskusijo društva pridobiti sredstva za prevoz s strani občine. 
 
SKLEP 26/8-5-2014: Upravni odbor PZS potrjuje predlagano delitev sredstev planinskega sklada za 
2014 za razvojne projekte Mladinske komisije PZS v višini 7.500 €. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad.13. Soglasje k pravilnikom MDO PD Ljubljane, MDO PD Gorenjske, MDO Primorsko – 
Notranjskih PD in MDO PD Podravja 
 
Predsednik PZS je obžaloval, da se je spregledal pravilnik MDO PD Kamniško-Bistriškega območja in 
hkrati pozval vse člane UO PZS, da ob prejemu gradiv za sejo UO PZS le-ta pregledajo in morebitne 
nejasnosti takoj sporočijo. Če bi predsednik Kamniško-Bistriškega MDO PD takšno sporočilo poslal ob 
prejemu vabila za sejo, bi bilo možno pravilnik njihovega MDO še vključiti med gradiva za sejo.  
Povedal je, da so bili pravilniki pregledani in da je edina pripomba na pravilnik MDO PD Ljubljane, kjer 
je uvrščena občina Bloke, kar je v neskladju s sklepom UO PZS o razdelitvi občin posameznih MDO PD. 
Marinka Koželj Stepic je povedala, da se je v končnem sprejemanju pravilnika uskladil prehod občin 
Kočevje, Osilnica, Kostel v MDO PD Dolenjske, pri umestitvi občine Bloke pa je prišlo do napake. 
France Benedik je povedal, da niso posebej naštevali vseh občin v skladu s sklepom UO PZS. 
Maruška Lenarčič je povedala, da ni bilo posebnosti pri sprejemanju pravilnika. 
Igor Oprešnik je povedal, da so v pravilnik umestili še dva dodatna odbora. 
Rudolf Skobe je povedal, da ima pravilnik MDO PD Ljubljane neskladnost s Statutom PZS, ker 
predsednik MDO PD nima glasovalne pravice. 
Marinka Koželj Stepic je povedala, da je pravilnik pripravljen na podlagi vzorca in da ima predsednik 
MDO PD glasovalno pravico, če je hkrati tudi predsednik društva. 
Damjan Omerzu je povedal, da je to vprašanje izpostavil že Jurček Nowakk ob sprejemanju vzorčnega 
pravilnika.  To je preučil tudi Odbor za pravne zadeve in glede na to, da statut ne predpisuje 
glasovalne pravice predsednika MDO PD, ampak določa samo sestavo MDO PD, ki je sestavljen iz 
predstavnikov društva in predsednika MDO PD, je v vzorčnem pravilniku prepuščeno posameznemu 
MDO PD, da to uredi glede na svoje obstoječo prakso. MDO PD je predstavniški organ in v analogiji z 
ureditvijo v ostalih organih je smiselno, da je ločena izvršilna funkcija predsednika MDO PD in funkcija 
odločanja o glavnih zadevah na strani društev. Glede na statut se morajo organi zavzemati za 
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soglasno sprejemanje odločitev in naloga predsednika je, da kot predlagatelj sklepov, pripravi takšen 
predlog, ki je sprejemljiv za vse ali vsaj večino društev. 
Jurček Nowakk je ponovno izpostavil dilemo glede razumevanja določne statuta o sestavi MDO PD in 
glasovalni pravici predsednika MDO PD. 
 
SKLEP 27/8-5-2014: Upravni odbor PZS skladno z 32. členom Statuta PZS daje soglasje pravilnikom 
MDO PD Ljubljane, MDO PD Gorenjske, MDO Primorsko – Notranjskih PD in MDO PD Podravja, s 
tem, da se Pravilnik MDO PD Ljubljane uskladi s sklepom UO PZS o območjih MDO PD tako, da se v 
2. členu izbriše občina Bloke. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
 
Predsednik PZS je povedal, da je Manja Rajh je podala vprašanje glede postopka podelitve priznanja 
PZS Tonetu Žižmondu: 
Damjan Omerzu je predstavil, da je Manja Rajh s svojim vprašanjem želela vpogled v zapisnik Odbora 
za priznanje s katerim je bila podelitev Zlatega častnega znaka PZS za g. Toneta Žižmonda iz PD 
Velenje zavrnjeno. Ta postopek je potekal v letu 2013, med februarjem in aprilom. Pojasnil je, da je 
problem nastal, ker predlagani prejemnik za Zlati častni znak PZS predhodno ni prejel Srebrnega 
častnega znaka PZS. Skladno s takrat veljavnim Pravilnikom o priznanjih PZS in sklepom predsedstva 
PZS iz 56. seje, je v primeru preskoka ene stopnje priznanja, potrebna dodatna obrazložitev s strani 
društva in s strani MDO PD. Ker je bil v postavljenem vprašanju Jože Melanšek posebej izpostavljen, 
je posredoval njemu znano korespondenco. Pregledala se je tudi korespondenca med predlagatelji in 
strokovno službo PZS. Ugotovljeno je bilo, da ni šlo za zavrnitev prejema priznanja, ampak se o tem 
sploh ni odločalo, ker zahtevana dodatna obrazložitev ni bila podana. O tem sta bila obveščena tako 
društvo, kot MDO PD, iz pregledane dokumentaciji in korespondenci, pa ni razvidno, da bo ta 
dodatna korespondenca prispela. Glede na postavljeno vprašanje, kjer je Jože Melanšek posebej 
izpostavljen, se je na podlagi pregledane dokumentacije ugotovilo, da v samem postopku ni imel 
formalne vloge in postopka v ničemer ni oviral. Na koncu je izpostavil, da je v letu 2014, po 
ponovnem in ustrezno obrazloženem postopku, bilo priznanje Tonetu Žižmondu tudi podeljeno. 
Manja Rajh je povedala, da ni bil namen izpostavljati posameznih imen. Pri velikih MDO PD-jih hitreje 
pride do takšnih lapsusov, kot v tem primeru. Seznanjena je bila, da zlatega znaka ne more prejeti, je 
pa sklepala, da bo prejel srebrni častni znak. Predlaga, da se v prihodnje v podobnih primerih naredi 
uradni zaznamek, da je omogočena boljša sledljivost. 
Predsednik PZS je izpostavil, da v prvih mesecih v vsakem letu, predsedstvo na posamezni seji odloča 
tudi o več kot sto priznanjih. V izjemah, če niso izpolnjeni vsi pogoji, je možen izredni postopek, 
vendar tu ni avtomatizma. Poudaril je, da sta bila društvo in MDO PD o tem obveščena. V podobnih 
primerih, če bodo še nastali, se naj takoj urgira in se bo poskušalo reševati zadeve sproti. 
Jože Melanšek je povedal, da bo do prihodnje seje pripravil kronološki pregled spornega postopka. 
Poudaril je, da je bil 12 let predsednik PD Velenja, njegov naslednik pa je prav Anton Žižmond. 
Pričakuje pa javno izjavo Manje Rajh, da ni odgovoren za ne podelitev priznanja. Kot bivši vodja 
Odbora za priznanja PZS ne more biti odgovoren za podeljevanje priznanj, o katerih odloča 
Predsedstvo PZS. 
Predsednik PZS je poudaril, da vsa priznanja do vključno Zlatega častnega znaka PZS podeljuje 
Predsedstvo PZS, na podlagi predlogov društev in v kolikor so izpolnjeni formalni pogoji, se ne spušča 
v upravičenost prejemnika priznanja, saj za tem s svojim predlogom stojijo društva. 
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Predsednik PZS je povedal, da je Danilo Škerbinek postavil sklop dvanajstih vprašanj. V prvem je 
navedel, da je potrebno takoj sprejeti vse potreben ukrepe za zaustavitev padanja članstva, zlasti S+Š 
in P+O. Predsednik PZS je poudaril, da se na tem področju izvaja več aktivnosti, med njimi aktivnosti 
Mladinske komisije PZS, Komisije za športno plezanje, izpostavil je tudi promocijsko akcijo v 
sodelovanju s Petrolom. Ključno pa je spodbujanje društev k bogatemu programu, saj je iz prakse 
razvidno, da to prinaša pozitivne učinke na članstvo. Drugo vprašanje se je nanašalo na sanacijske 
ukrepe za primanjkljaje, kar je bilo pojasnjeno že tekom seje. Tretja pobuda se je nanašala, da bi na 
spletni strani objavili naša usposabljanja v časovnem zaporedju, glede tega je predsednik PZS 
poudaril, da je to že objavljeno v knjižici usposabljanj, v Planinskem kažipotu in tudi na spletni strani 
na več mestih. Četrta pobuda se je nanašala na ugotavljanje vzrokov nesreč v gorah, glede česar je 
predsednik povedal, da so bili na tej seji imenovani člani Odbora Gore in varnost s strani PZS in se bo 
v okviru tega odbora poskušalo dodatno razčleniti analize o nesrečah, ki jo pripravlja GRZS. Peto 
vprašanje se je ponovno nanašalo na primanjkljaje komisije, ki se bodo obravnavali na naslednji seji 
UO PZS. Šesto vprašanje se je nanašala na spremembo zakona o loteriji, ki spreminja sestavo sveta 
Fundacije za šport  in posledično možnosti za predstavnika PZS v tem svetu. Predsednik je poudaril, 
da je bil zakon res sprejel, vendar je bil z vetom Državnega sveta vrnjen v ponovno odločanje. 
Poudaril je, da je uspeh PZS na razpisih Fundacije za šport, glede na padec vseh sredstev, dober in da 
za to ni obvezno članstvo predstavnika PZS v organih fundacije. Sedma pobuda je bila, da naj se 
gradivo za seje UO PZS pošilja društvom in objavlja na spletu, pri tem je predsednik poudaril, da se so 
že sedaj dosledno vsa gradiva objavljala na spletu, pripravlja pa se tudi nadgradnja spletne strani, kjer 
bo vzpostavljen nov dokumentni sistem. Osma pobuda se je nanašala, da se naj za zaposlene, ki 
sodelujejo pri delu komisij, izbira strokovno usposobljene osebe, ki morajo za svoje delo tudi 
odgovarjati. Na to je predsednik pojasnil, da se to izvaja že sedaj. Pri članih komisij je večkrat 
problem, ker ni velikega interesa za sodelovanje. Pri zaposlovanju v preteklem mandatu, pa se je 
striktno upoštevala tudi strokovna planinska usposobljenost in predhodne izkušnje pri delu v 
planinskih društvih. Deveta pobuda glede imenovanj v organe, je bila pojasnjena že predhodno in bo 
objavljen tudi javni poziv za člane. Prav tako glede pobude za vključevanja mladih v organe PZS.  
Miro Eržen je podal odgovor na enajsto vprašanje Danila Škerbinka, glede načrta upravljanja 
Triglavskega narodnega parka in povedal, da se je načrt pripravljal zadnji dve leti, tudi s 
predstavitvami in razpravami na terenu. Svet TNP je sprejel predlog načrta upravljanja, ki ga potrdi 
pristojno ministrstvo. Poudaril je, da je bila v lanskem letu v javnem zavodu TNP zamenjava vodstva, 
rešuje se tudi vprašanje finančnega primanjkljaja. Načrt upravljanja TNP pa za enkrat stoji na 
ministrstvu, verjetno zaradi finančnih obveznosti, ki izhajajo iz njega za državo in jih ta trenutno ne 
more zagotoviti. 
Matej Planko je odgovoril na dvanajsto vprašanje, glede izbora tiskarne Švarc in povedal, da je PZS v 
zadnjih letih izvedlo že dva razpisa za tiskarske storitve. Na podlagi prejetih ponudb in dodatnih 
pogajanj, so bili izbrani trije tiskarji za posamezna področja (za Planinski vestnik, za koledar in za 
ostale tiskovine). Za vsako novo edicijo se pošilja povpraševanja petim tiskarjem in se izbere 
najugodnejšega. Izpostavil je, da so se pri zadnjem razpisu strošek tiskanja Planinskega vestnika znižal 
za 10 %, pri predhodnem razpisu pa že za 12 %. Glede na navedeno je poudaril, da ne razume 
postavljenega vprašanja in zakaj namig, da naj izbor tiskarja preveri NO PZS. 
Danilo Škerbinek je na podlagi odgovor ugotovil, da ni zadostnega prenosa informacij, saj člane UO 
PZS marsikdo vpraša, pa ne vedo odgovora. Dodatno je poudaril, da bo potrebno več delovati na 
področju dela z družinami, kot to izhaja iz izkušenj v tujini. Razmišljal je, da je potrebno še več 
narediti na področju promocije planinstva. Glede vzrokov nesreč mora PZS tudi samostojno delati 
analize in opozarjati člane. Planinska organizacije je tudi pred izzivom vključevanja novih kadrov, 
zaradi napovedane menjave vodstva na naslednji volilni skupščini PZS. Nujno je potreben načrt o 
potrebnih kadrih ter njihovo vključevanje v tekoče delo, saj mora po poteku polovice mandata biti 
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jasno, kdo bo prevzemal ključne naloge na naslednji skupščini. Zahvalil se je za dobljene odgovore. 
Ocenjuje, da so bili podani odgovori zelo koristi in informativni za vse prisotne. 
Predsednik PZS je zaželel, da se v prihodnje, pred namigovanji na potrebo po pregledu NO PZS, 
pridobi potrebna  informacija. 
 
Jurček Nowakk je vprašal, kdaj se bodo začele redno in vestno voditi prostovoljne ure in dajati realne 
podatke.  Vprašal je tudi, zakaj ni omogočeno vodenje prostovoljskih ur na seji UO PZS. Vprašal je 
tudi, zakaj se ne pošilja gradiv v wordu, kot je bilo dogovorjeno. Poleg tega je povedal, da je MDO PD 
Kamniško-Bistriškega območja, predsedstvu PZS za državna prostovoljska priznanja predlagalo 3 
predloge. Predsedstvo je podprlo samo enega. Vprašal je ali predlog MDO PD sploh kaj veljajo.  
Predsednik PZS je povedal, da bodo MDO PD-ji do konca maja dobili predloge tabel za vnašanje 
prostovoljnih ur. Za ostale organe in odbore, evidenco vodi strokovna služba. Popolnost evidence se z 
vsakim letom izboljšuje, razumeti pa je potreben za to določen čas, da se ljudje navadijo. Sploh zaradi 
stanja, v katerem kljub vodenju evidenc, država ne izpolnjuje v zakonu navedenih ugodnosti za 
prostovoljske organizacije. Glede pošiljanja gradiv za sejo UO PZS v wordu je povedal, da se gradivo, o 
katerem se odloča poslano v wordu, gradivo, ki pa je namenjeno informiranju, pa se pošilja v pdf 
datoteki. Podobna praksa bo tudi v prihodnje. Glede predlaganja državnih priznanj na pobudo MDO 
PD je pojasnil, da lahko vsak organ, tudi MDO PD, takšne pobude poda, da pa je končna odločitev o 
uradnem predlogu v pristojnosti Predsedstva PZS in da se je v konkretnem primeru to določilo samo 
za en predlog, z namenom, da se sledi konstistenci in enotnosti predlogov. Vsako društvo pa ima 
možnost tudi samo predlagati ta priznanja. 
 
Ad. 15. Razno 
 
Marinka Koželj Stepic je predlagala Odboru za članstvo PZS, da v razpisu za najvišja priznanja PZS, pri 
podajanju predlogov zahteva fotografijo prejemnika, da se to ne ureja naknadno. 
Gregor Rupnik je napovedal predstavitev MDO Posočja v Slovenskem planinskem muzeju in vse 
povabil na ogled. 
Štefan Keber je prisotne povabil na 95-letnico PD Prevalje, ki bo 6. september na Uršlji Gori. 
Slavica Tovšak je predlagala, da naj bo naslednja seja UO PZS v Mojstrani, da je možen še ogled 
razstave MDO PD Posočja. 
Bojan Rotovnik je napovedal datum naslednje seje UO PZS, ki bo v sredo, 18. junija 2014. Sredo 
izjemoma predlaga, ker je na četrtek v istem tednu skupščina Olimpijskega komiteja Slovenije, kjer 
mora biti kot predsednik PZS prisoten. 
Jože Bobovnik je izpostavil, da bodo od 1. 1. 2015, vse javne inštitucije sprejemale samo še račune v 
elektronski obliki. Na to se mora prilagoditi PZS in predvsem društva, ki takšnega sistema po večini 
nimajo vzpostavljenega. 
Matej Planko je predlagal, da je izdajanje e-računov ena izmed tem za jesenske društvene posvete. 
Jurček Nowakk je izpostavil, da člani UO PZS ne prejemajo zapisnikov sej predsedstva PZS in se naj 
zato pošljejo naknadno za nazaj. 
Bojan Rotovnik je zagotovil, da bo to urejeno in da bodo člani UO PZS prejemali zapisnike sej 
predsedstva s strani generalnega sekretarja. 
 
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.15. 
 
Zapisal: 
Damjan Omerzu, 
Strokovni sodelavec PZS 
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Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
3. seja UO PZS, k točki 1 

 
 

Z A P I S N I K 
 
2. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v sredo, 18. junija 2014, ob 16.30, na 
Planinskem domu Komenda, Podboršt pri Komendi 7G, Komenda. 
 
 
Pred začetkom uradnega dela seje sta zbrane pozdravila Zoran Sodnik, predsednik PD Komenda in 
Marko Pogačar, načelnik ŠPO PD Komenda. Gregor Rupnik je predstavil razstavo o društvih MDO PD 
Posočja z naslovom »Na skrajnem ogranku«, ki je bila postavljena za namen seje UO PZS v in izven 
planinskega doma. 
 
Predsednik PZS Bojan Rotovnik je predstavil seznam vabljenih na sejo in povedal, kdo je svojo 
udeležbo opravičil. 
 
Prisotni so bili: 
predsednik PZS: Bojan Rotovnik, 
podpredsedniki PZS: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek, 

voljeni člani UO PZS: Brigita Čeh, Slavica Tovšak, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek in Štefan Keber, 

predsedniki MDO PD:, Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Mirko 

Tovšak (MDO PD Koroške), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), 

Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), 

Miro Mlinar (MDO PD Notranjske) in Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD), 

načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti:  Matej Ogorevc (Mladinska komisija), 

Darko Lorenčič (Komisija za varstvo gorske narave - namestnik) in Jože Rovan (Komisija za turno 

kolesarstvo), Boštjan Štor (Komisija za alpinizem – namestnik), 

poročevalci: Rok Petančič (predsednik PD Lisca Sevnica), 

strokovna služba: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), 

Zdenka Mihelič (predstavnica za odnose z javnostmi PZS) in Urša Mali (strokovna sodelavka v 

računovodstvu PZS). 

 
Opravičeno odsotni so bili:  
Milena Brešan (voljena članica UO PZS), Jožef Bobovnik (voljen član UO PZS), Rudolf E. Skobe 
(predsednik MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Manja Rajh (predsednica Savinjskega MDO PD), Igor 
Oprešnik (predsednik MDO PD Podravja), Andrej Brvar (predsednik NO PZS), Miha Habjan (Komisija 
za alpinizem PZS – prisoten namestnik), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti) in Aleš Pirc (Komisija 
za športno plezanje). 
 
Prisotnih je bilo 18 od 23 članov UO PZS, tako da je bila sklepčnost 78,2 %. 
 
Predsednik PZS je prosil Boruta Vukoviča, vodja Odbora za pravne zadeve PZS, da poda mnenje o tem 
ali ima Slavica Tovšak, kot pooblaščenka Igorja Oprešnika, predsednika MDO PD Podravja in hkrati 
voljena članica UO PZS, dvojno glasovalno pravico. 
Borut Vukovič je odgovoril, da je primerneje, da ima en glas. 
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Predsednik PZS  je pojasnil, da je spremenjena 8. točka dnevnega reda, saj Pravilnik MDO PD Zasavja 
ni pravočasno prispel in ga člani UO PZS tako niso mogli prejeti kot gradivo. Zaradi tega, bo pravilnik 
obravnavan na naslednji seji UO PZS: 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled zapisnika 1. seje upravnega odbora – 8. 5. 2014 (Matej Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 

3. Finančno poslovanje PZS (Bojan Rotovnik, Matej Planko, Urša Mali) 

a. Finančno poročilo PZS januar – april 2014  

b. Rebalans proračuna PZS 2014 

4. Izhodišča za članarino 2015 (Bojan Rotovnik, Matej Planko, Tone Jesenko) 

5. Imenovanja (Bojan Rotovnik) 

6. Planinsko gospodarstvo 

a. Tončkov dom na Lisci (Miro Eržen, Rok Petančič) 

b. Izbris Gašperjeve koče pod Velikim Kozjem iz registra planinskih koč (Janko Rabič) 

7. Informacija z zbora načelnikov alpinističnih odsekov ter soglasje k novemu vodstvu 

Komisije za alpinizem PZS (Miha Habjan) 

8. Soglasje k Pravilniku o delu MDO PD Kamniško Bistriškega območja (Jurček Nowakk) 

9. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
11. Razno  

 
Predsednik PZS je povedal, da skladno s poslovnikom ni prejel pobud za obravnavo na seji, k razpravi 
pod točko razno pa sta se prijavila z naslednjimi temami: 

 Matej Ogorevc: priložnosti za mlade v planinstvu 

 Jurček Nowakk: razvojni svet 
 
 
Ad. 1. Pregled zapisnika 1. seje upravnega odbora – 8. 5. 2014 
 
Generalni sekretar PZS je povedal, da je prispela ena manjša pripomba na zapisnik s strani Jožeta 
Melanška, ki je bila že upoštevana v zapisniku v gradivu. Potreben je tudi korekcijski popravek pri 
sklepu št. 13, v delu, ki navaja matično društvo imenovane predstavnice UO PZS v Programskem 
svetu PUS Bavšica. 
 
SKLEP 1/18-6-2014: Upravni odbor PZS s korekcijskim popravkom v sklepu št. 13/8-5-2014 potrjuje 
zapisnik 1. seje upravnega odbora z dne 8.5.2014,. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
 
Generalni sekretar Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 

• Izvedli smo Dan planinskih doživetij 2014 v Bohinjski Bistrici v soorganizaciji s PD Bohinjska 
Bistrica, PD Srednja vas v Bohinju in Turizmom Bohinj.  

• Izvedli smo dobro obiskano novinarsko konferenco pred začetkom glavne planinske sezone.  
• Skupaj z GRZS smo izdali zgibanko Kako ravnati v primeru nesreč v gorah 
• Skupaj s soorganizatorji smo izpeljali peti dan Alpske konvencije – po alpskih dolinah s 

kolesom in peš.   
• V Novem mestu smo organizirali delavnico za uporabnike Naveze. 
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• Na spletni strani PZS smo objavili kontaktne podatke o  vseh planinskih kočah na področju 
Balkana  http://bmu.pzs.si  

• Predstavniki PZS so se udeležili letnega sestanka s predstavniki Planinarskog saveza Hrvatske 
in sodelovali na njihovem praznovanju 140 – letnice HPS.  

• Skupaj s partnerji in Cipro Slovenije smo sodelovali pri izdaji knjižice Vozni redi v Alpah.  
• Skupaj s Savinjsko orientacijsko ligo smo izvedli Slovensko orientacijsko tekmovanje, ki je 

potekalo v spodnji Savinjski dolini.  
• Objavili smo razpise s področja planinskega gospodarstva: koriščenje helikopterskih prevozov 

za ekološko sanacijo planinskih koč, svetovalno pisarno, pridobitev certifikatov Družinam 
prijazna koča in Okolju prijazna koča.  

• Objavili smo razpis za sofinanciranje smernih tabel na planinskih poteh, letos še posebej 
ločeni razpis za smerne table na Slovenski planinski poti.  

• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov. 
• Naš predstavnik se je udeležil seja Komisije za tekmovalno ledno plezanje pri UIAA, ki je bila v 

Paklenici. 
• V tem času potekajo usposabljanja na vseh področjih našega delovanja. 
• Na Grosupeljski planinski poti smo izpeljali tradicionalno spomladansko turo  KTK PZS. 

Grosupeljska pot je druga dvonamenska pot pri nas.  
• Skupaj s podjetjem Petrol sodelujemo pri akciji prodaje izdelkov Hi tec. Propagandni 

materiala je natisnjen v nakladi več kot 2.000.000 izvodov. Računamo, da bomo lahko 
nagovorili ljudi zunaj našega običajnega dometa. Skupaj smo pripravili tudi nagradno igro V 
hribih je lepo za najmlajše.  

• Z 1. 7. 2014 bomo na Petrolovih servisih začeli prodajati članarino PZS. 
• Pripravili smo razpis za izbor zavarovalnice za zavarovanje članstva PZS za novo zavarovalno 

obdobje. 
• Z častnikom Nedelo smo se dogovorili za ponovno izvajanje akcije Izbor najbolj priljubljene 

planinske koče.  
 
Generalni sekretar PZS je v nadaljevanju predstavil Programi za razvoj podeželja RS (PRP), program 
Leader, v katerem se začenja nova finančna perspektiva 2014 – 2020. Program uvaja določene 
spremembe glede na sedanjo perspektivo, poudarek na spodbujanju socialne vključenosti, 
zmanjševanja revščine in gospodarskega razvoja podeželskih območij . Prvi korak je priprava 
strategije lokalnega razvoja (SLR) za celotno programsko obdobje 2014-2020 ter posredovanje na 
ARSKTRP. Program predstavlja priložnost za društva, da se že sedaj vključijo v postopke in poskusijo 
pridobiti sredstva za svoje projekte. Poudaril je, da obstajajo primeri dobre prakse, kjer so planinska 
društva že uspela s projekti in pridobila precejšnja sredstva za projekte na področju planinstva. 
Seznam vseh LAS skupin, kjer lahko društva ugotovijo katera je pristojna za njih je dosegljiv na: 
http://www.drustvo-podezelje.si/sl/lanstvo/lokalne-akcijske-skupine-las. 
 
Andrej Stritar, vodja delovne skupine za ureditev katastra planinskih poti, je predstavil novosti v 
projektu. Namen katastra je uporabnost podatkov za povprečnega uporabnika in javna objava. Pri 
projektu sodeluje podjetje Sinergise, ki v zameno za podatke o planinskih poteh ponuja spletno 
aplikacijo Geopedija kot orodje za urejanje podatkov o planinskih poteh. Na podlagi zbranih podatkov 
o poteh, se ti podatki vnašajo v Geopedijo, v obliki kot, odsekov in poti. Sedaj je projekt v fazi 
povezovanja posameznih kot in odsekov v poti. Vnesenih je tudi že 18 obhodnic. Izdelan je tudi 
osnutek spletne strani, na kateri bodo objavljeni podatki o planinskih poteh za javno rabo. Sledi se 
ideji, da se združi in poveže tudi vse podatke, s katerimi razpolaga PZS, torej povezava planinskih poti 
s podatki o kočah ob poti, z objavami v Planinskem vestniku itd. Spletna stran bo omogočala tudi 
evidentiranje zaprtih poti. Želja je evidentirati tudi smerne table na poteh na način, da se vsaj 
sofinancirane smerne table zabeležijo tudi na spletni strani v obliki fotografij. Podatki o planinskih 
poteh bodo objavljeni, ko bo dokončan uporabniški vmesnik in bodo planinske poti do konca 

http://bmu.pzs.si/
http://www.drustvo-podezelje.si/sl/lanstvo/lokalne-akcijske-skupine-las
http://www.drustvo-podezelje.si/sl/lanstvo/lokalne-akcijske-skupine-las
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povezane. O povezanih planinskih poteh bodo obveščena tudi društva, ki bodo lahko posredovala 
popravke. Možne so tudi nadaljnje nadgradnje v obliki aplikacij za tablice, pametne telefone ipd.  
 
Bojan Rotovnik je pojasnil predlog sklepa, ki je bil naveden v gradivu. Glede na obstoječo dostopnost 

raznih podatkov po spletu in glede na željo društev, da se javno objavijo podatki o planinskih poteh, 

ki so jih društva zbirala, se s predlaganim sklepom dovoli javna objava in nekomercialna raba. Glede 

komercialne rabe podatkov o planinskih poteh v veljavi ostaja cenik, sprejet  leta 2009 in kasneje 

dopolnjen. Menil je, da so koristi javne objave podatkov o planinskih poteh  večji od slabosti. Povedal 

je tudi, da je od junija na PZS za določen čas dveh mesecev zaposlena ena izmed urednic katastra, za 

kar so bila pridobljena tudi projektna sredstva. Poudaril pa je, da bo po vzpostavitvi katastra verjetno 

potrebno tudi profesionalno skrbništvo za bazo. 

Danilo Škerbinek je povedal, da gre za podatke javnega značaja in da bo potrebno skrbeti za ažurno 

popravo podatkov. Angažirati se bodo morala tudi društva, ki bodo morala to redno sporočati na PZS. 

Bojan Rotovnik se zaveda, da ima vsaka baza podatkov pomanjkljivosti, zagotavlja pa da bo naš 

kataster najbolj ažuren prikaz planinskih poti. 

Miro Mlinar je vprašal kje je problem s potmi na Podravju. Markacisti so namreč sporočili, da so svoje 

delo opravili. 

Andrej Stritar je pojasnil, da so podatki zbrani in evidentirani, ni pa aktivnega lokalnega urednika, ki 

bi podatke združil v poti. 

SKLEP 2/18-6-2014: Upravni odbor PZS dovoljuje objavo podatkov PZS o planinskih poteh na 
svetovnem splet za nekomercialno rabo. PZS obdrži moralne in materialne avtorske pravice na 
podatkih. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 3. Finančno poslovanje PZS 

a. Finančno poročilo PZS januar – april 2014  

 

Generalni sekretar PZS je najprej izpostavil, da je pri določenih komisijah in odborih različna 

dinamika nastajanja stroškov. Pri nekaterih je glavnina stroškov oz. prihodkov v začetku leta, pri 

drugih v drugem delu leta (npr. KPP, VK, KA…), zato moramo to upoštevati pri branju finančnega 

poročila. Povedal je še, da so v rebalansu vnesene številke odobrenih sredstev na razpisih, v 

finančnem poročilu so prihodki zavedeni samo v višini že prejetih sredstev. 

Urša Mali je med prihodki najprej izpostavila dotacije iz razpisov ministrstva za izobraževanje, 

znanost in šolstvo. Vknjižena so samo sredstva, ki so bila že nakazana. Del sredstev je nakazal tudi že 

Urad za mladino. Del nakazil izhaja iz ESS iz naslova zahtevka december 2013-februar 2014, prav tako 

je del nakazala že Fundacija za šport. Med donacijami je knjižena donacija iz dohodnine, donacije iz 

SMS in donacija za knjigo Živeti z gorami. Znesek izdanih znamkic je beležen v deležu za prve štiri 

mesece. Prihodki iz Združenja za reciprociteto  so knjiženi na planinski sklad in delno na mednarodno 

dejavnost zaradi zagotovitve sredstev za udeležbo predstavnika na skupščini združenja. Med prihodki 

od prodaje blaga, storitev in proizvodov je vnesena prodaja v Planinski trgovini, ocenjena vrednost 

prodanih Planinskih vestnikov, prihodki od usposabljanj ter od sponzorstev in oglasov. Med drugimi 

prihodki je všteta registracija odsekov v KŠP in KA in kotizacije reprezentance v športnem plezanju za 

priprave in tekme. Med stroški materiala imajo največjo vrednost znamkice za članarino in že poslane 

članske izkaznice.  V stroških dela so knjižene štiri mesečne plače in prispevki. Dotacije pravnim 

osebam so bile izplačane za festival gorniškega filma in že razporejena sredstva MDO. Drugi dohodki 

iz dejavnosti obsegajo članarine v mednarodnih organizacijah, CNVOS in Gospodarski zbornici. 
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Poravnane so bile že takse za tekme. V skupnih vrednostih tako prihodki kot odhodki predstavljajo 

četrtino načrtovanih v rebalansu.  

Bojan Rotovnik je povedal, da v tej točki ni predvideno sklepanje, ker gre za informacijo, povabil pa 

je k podaji vprašanj. 

Mirko Tovšak je vprašal zakaj je v prvih štirih mesecih nizki delež realizacije sredstev, ki jih dotira 

ministrstvo oz državni organi. Kako to vpliva na likvidnost? 

Matej Planko je pojasnil, da je to poudaril že v uvodu. Sama likvidnost se zagotavlja z deležem iz 

članarine, poleg tega pa se ažurno vlagajo zahtevki za financerje za povračilo opravljenih izdatkov. Do 

večjih zamikov pri plačilu ne prihaja. 

 

 

b. Rebalans proračuna PZS 2014 

Bojan Rotovnik je pojasnil, da je Skupščina PZS lansko leto sprejela okvirni finančni načrt in 

pooblastila UO PZS za sprejem rebalansa in uskladitev finančnega plana. Načrtovana so bila večja 

zmanjšanja prihodkov, kot pa so sedaj dejansko. Rebalans tako prinaša povečanje prihodkov in 

posledično povečanje stroškov. 

Matej Planko je povedal, da so v rebalansu navedeni vsi realni prihodki za javna sredstva, ki so že 

odobrena. Prihodki iz Fundacije za šport so se povečali, prav tako sredstva Ministrstva za 

izobraževanje, znanost in šport. Prihaja pa do prerazporeditev. Sredstva za športno plezanje se 

zmanjšujejo, povečujejo pa se sredstva za alpinizem, prvič smo prejeli tudi namenska sredstva za 

tekmovalno ledno plezanje in turno smučanje. Korigiran je tudi zmanjšan prihodek iz članarine, ostaja 

pa na deležu lanskega padca. Rezervirana so sredstva za zaposlitev osebe za ureditev katastra 

planinskih poti. Del teh sredstev je namenjen iz sredstev Komisije za planinske poti. Poudaril je tudi, 

da se vrača na stari način beleženja prihodkov javnih sredstev in sicer na način, da se celoten znesek 

knjiži na komisijo, potem pa se preknjiži stroške za strokovno službo in materialne stroške. 

Miro Mlinar je vprašal ali lahko pričakujejo povrnitve stroškov v zvezi z žledolom s strani 

zavarovalnice ali EU? Vprašal je tudi ali so izgube komisij v preteklih letih že upoštevane? 

Mirko Tovšak je vprašal na kakšen način so upoštevane izgube komisij v preteklih letih. Z 

zmanjšanjem stroškov ali s povečanjem prihodkov? 

Bojan Rotovnik je povedal, da Zakon o planinskih poteh zvezi in društvom nalaga veliko obveznosti, 

ne predvideva pa sistemskega vira financiranja. To se trudimo spremeniti. Se bo pa planinska 

organizacija morala tudi v tej nesreči opreti nase. Določena sredstva, ki jih imamo za obnovo poti in 

določena namenska sredstva prejeta za obnovo planinskih poti, bodo v sodelovanju s Komisijo za 

planinske poti namenjena društvom, ki so sporočila podatke o sanacijskih delih na planinskih poteh. 

Upoštevati pa je potrebno, da znašajo že samo ocene za materialne stroške za okoli 100.000 € in 

tukaj še ni upoštevan prispevek prostovoljskega dela. Toliko sredstev se zagotovo ne bo moralo 

zbrati, del stroškov pa bo društvom pokritih preko razpisa. 

Glede drugega vprašanja je poudaril, da je to vidno v rebalansu. Za odpravo primanjkljaja niso 

predvidena dodatna sredstva in lastnih sredstev PZS. Pri nekaterih komisijah večji prihodki izhajajo iz 

pridobljenih namenskih sredstev, sicer pa bodo komisije primanjkljaje pokrile z zmanjšanjem stroškov 

v eno do treh letnih obdobjih.  

 

SKLEP 3/18-6-2014: Upravni odbor PZS, skladno s sklepom Skupščine PZS  št. 11/2013, potrjuje 

rebalans proračuna PZS za leto 2014. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 4. Izhodišča za članarino 2015 
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Bojan Rotovnik je pojasnil, da je bilo v programskih smernicah, na podlagi katerih je bil izvoljen za 
predsednika in katere je soglasno potrdila skupščina, so predvidene spremembe v članarini. Prav tako 
se izteka triletno obdobje, v katerih velja nenapisano pravilo, da se višina članarine ne spreminja. 
Prav tako smo v postopku izbire zavarovalnice za naslednje triletno obdobje. Zato je potrebna 
razprava o članarini v bodoče. Pozval je člane UO PZS, da to tem razmislijo in da se tematika tudi 
obravnava na MDO PD-jih. Na naslednji seji se bodo sprejemale konkretne odločitve. 
Matej Planko je predstavil  aktivnosti na področju izbire zavarovalnice za novo zavarovalno obdobje. 
V preteklih treh letih smo zbirali vse pripombe, težave in pomanjkljivosti zavarovanja in to tudi 
upoštevali pri pripravi aktualnega razpisa. Glavna novost je, da se vsak član zavaruje poimensko, kar 
ima za posledico tudi večjo ažurnost evidentiranja članov v društvih. Pripravljajo se tudi spletna 
orodja, za aktivnejšo vlogo posameznika pri evidentiranju oz. preverjanju vnosov njihovih podatkov v 
seznam. V razpisu je prav tako poudarek na asistenci za reševanje in zdravstveno zavarovanje v tujini. 
Po prejemu ponudb zavarovalnic se bo sledilo optimalni ponudbi, glede na ponujeno storitev in ceno. 
Iščejo se tudi možnosti za zavarovanje oseb s posebnimi potrebami. Vseh zavarovanj jim namreč ne 
moremo nuditi, kar izhaja iz zakonskih izključitev. Prav tako so zavarovalnice začele striktno 
upoštevati določbe zakona o prepovedi zavarovanja mladih do 15 let za primer smrti, tako da bodo 
tudi tu spremembe. Velik poudarek se daje tudi na dodatnih zavarovanjih, ki jih člani lahko doplačajo 
še za svoje druge aktivnosti, seveda pa naj bi bila ta zavarovanja za člane cenejša. Razpis je bil 
posredovan na vseh 12 zavarovalnic, ki delujejo v Sloveniji. Trenutno imamo odgovor ene 
zavarovalnice, ki je sodelovanje zavrnila. Imamo pa napoved štirih zavarovalnic, da bodo oddale 
ponudbo.  
Danilo Škerbinek  je prepričan, da je pristop izbora zavarovalnice pravi. Je pa poudaril, naj se jasno 
definira kaj pomeni 24 urna asistenca za reševanje v tujini in kaj pomeni 24 urna zdravstvena 
asistenca v tujini. Zelo dobrodošel bo pristop, da lahko člani nadgrajujejo svoje člansko zavarovanje. 
Poudaril je, da je pomembno kvalitetno zavarovanje, primerljivo s tujino in višina članarine za 
posameznika ne bo problematična. Izpostavil je ali je možen pristop, da imajo otroci brezplačno 
članarino, če so starši člani. 
Miro Mlinar je poudaril, da je potrebno definirati pojem zavarovalne asistence. Izpostavil je tudi 
problem, če otroci ne bodo zavarovani za primer smrti. S tem bo bolj na udaru tudi odgovornost 
vodnikov. Prav tako se ne strinja s povečanjem članarine. 
Jože Rovan je poudaril, da smo v zadnjih letih v zavarovanju precej napredovali. Strinja se z nujnostjo 
asistence v tujini. Vsak napredek v zavarovanju predstavlja tudi večjo privlačnost za člane. Podprl je 
možnost dodatnih cenejših zavarovanj. Prav tako zagovarja pregledno javno predstavitev zavarovanja 
na spletu. 
Jurček Nowakk je povedal, da so na MDO-ju razpravljali in so proti povišanju članarine. Poleg tega je 
vprašal kako je s vprašanjem, ki ga je predstavil na eni izmed prejšnjih seji in sicer glede primerjave z 
zavarovalnicami tujih planinskih zvez. 
Matej Planko je odgovoril, da smo z obstoječim zavarovanjem naredili velik korak naprej glede 
definicije pojmov. Glede definicije asistence se strinja, da mora biti natančna. Potrebno pa je počakati 
na prejete ponudbe zavarovalnic. Glede primerjave tujih članskih zavarovanj, je glavna razlika ravno v 
asistenci za reševanje v tujini. Poudariti je potrebno, da tudi avstrijsko zavarovanje ni vseobsežno. 
Glede na rast A in A+ članstva sklepa, da se delež Slovencev, ki so člani v tujini zmanjšuje. Interes PZS 
je, da se poveže z zavarovalnico, s katerimi bomo lahko sodelovali tudi pri promocijskih aktivnosti. 
Glede vprašanja zavarovanja mlajših od 15 let za primer smrti je poudaril, da je to zakonska omejitev. 
Za mlajše od 15 let ostaja nezgodno zavarovanje, prav tako se bo poskušalo skleniti zavarovanje za 
povračilo stroškov  pogreba, kar je vmesna rešitev. Glede družinske članarine je poudaril, da že 
obstoječi družinski popust pomeni pri družini z dvema otrokoma, da imata le-ta članarino praktično 
brezplačno. 
Bojan Rotovnik je povedal, da je glede na odprta vprašanja predlagan sklep, da se Odbor za članstvo 
pooblasti za nadaljnje aktivnosti in pripravo konkretnih predlogov. 
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SKLEP 4/18-6-2014: Upravni odbor PZS nalaga Odboru za članstvo PZS, da do naslednje seje UO PZS 

opravi analizo predvidenih učinkov povečanja zneskov za plačilo članarine  posameznikov za leto 

2015 in pripravi ustrezne predloge sklepov ter sprememb pravnih aktov. Odbor za članstvo PZS 

opravi tudi analizo vrste zavarovanj, ki bi naj bila vključena v osnovno članarino PZS.   

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Imenovanja 
 
Bojan Rotovnik je povedal, da je potrebno s formiranjem nove sestave Upravnega odbora PZS, 
imenovati tudi druge organe PZS. 
Danilo Škerbinek je dejal, da bi bilo potrebno predpisati strokovne kriterije za člane odbore. 
Planinska društva so bila pozvana k podaji predlogov za člane posameznih odborov, zato se sprašuje 
ali gre za pomoto, da se predlog, ki ga je podalo njegovo društvo, da se ga predlaga za člana Odbora 
za usposabljanje in preventivo ni upošteval. Izpostavil je svoje strokovne usposobljenosti. Poleg tega 
ga je PD Škofja Loka predlagalo za člana Odbora za članstva. Ponovno na podlagi dolgoletnih izkušenj 
na tem področju. Iz gradiva za sejo pa izhaja, da predloga društev nista bila upoštevana. Predlagatelji 
in on sam želi pisni odgovor. Ocenjuje, da je takšen način neupoštevanja predlogov društva 
neustrezen. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da so predlogi za člane organov predlagani v skladu s statutarnimi 
pooblastili predsedniku PZS. Predlogi so prav tako usklajeni s na prejšnji seji imenovanimi v.d. 
vodjema odborov. Na poziv društvom za oddajo predlogov je prispelo veliko predlogov, od teh pa jih 
več ni bilo upoštevanih. To utemeljuje s tem, da je v tem mandatnem zastavljenih veliko nalog, 
določenih v programskih smernicah. Glede na to, da imamo v PZS zastavljen mandatarski sistem, kjer 
si predsednik lahko izbere svoje sodelavce, s katerimi bo uresničil zastavljene cilje, meni, da so 
predlagane osebe primerne za dosego ciljev. Poleg tega je povedal, da je Franc Kadiš, v.d. vodja 
Odbora za usposabljanje in preventivo preko e-pošte že kontaktiral Danila Škerbinka, da se 
pogovorila o vlogi v Odboru za usposabljanje in preventivo, saj predlagana sestava odbora še ni 
dokončna. Glede članstva Danila Škerbinka v Odboru za članstvo pa ugotavlja, da imata na veliko 
vprašanj različne poglede, kar se kaže tudi na sejah Upravnega odbora PZS. Kljub velikemu 
spoštovanju do Danila Škerbinka, kot planinca in planinskega funkcionarja in do njegovega 
dosedanjega dolgoletnega dela na tem področju, ko je med drugim kar dva mandata vodil Odbor za 
članstvo, se ni odločil za uvrstitev njegove kandidature med člane Odbora za članstvo, saj je bil eden 
izmed namenom priprave seznama novih članov tega odbora pridobiti čim več tistih izkušenih 
planinskih funkcionarjev, ki do sedaj še niso imeli možnost sodelovati pri razvoju sistema članstva in 
članarine v PZS. Ker pa o večini zadev s področja članstva in članarine tako ali tako odloča UO PZS 
pričakuje, da bo Danilo Škerbinek kot voljeni član UO PZS aktivno sodeloval v tovrstnih razpravah na 
sejah UO PZS in podajal morebitne pripombe ter predloge na predlagana gradiva ter na ta način 
pomagal pri sprejemanju čim boljših rešitev. Nikoli ni enostavno podajati kadrovske predloge, 
verjame pa, da so predlagani kandidati odborov strokovni in ustrezni. 
Gregor Rupnik je povedal, da ni bil seznanjen s pozivom k podaji predlogov in da je bilo dogovorjeno, 
da bodo člani UO PZS podobne dopisali dobivali v vednost tudi direktno na svoj naslov. 
Bojan Rotovnik je povedal, da število članov odborov PZS ni številčno omejeno, tako da se še lahko 
oddajo dodatni predlogi za člane, ki se bodo preučili in po potrebi upoštevali. Glede obveščanja je 
povedal, da je bilo objavljeno na spletu in poslano v e-novicah. V bodoče se bo podobne dopise 
pošiljalo članom UO PZS tudi direktno po e-pošti. 
Danilo Škerbinek je povedal, da dopisa Franca Kadiša še ni prebral in da je svoje sodelovanje ponudil 
z namenom prenosa izkušenj, ki jih ima. Presenečen je bil, da je predsednik PZS ocenil, da ne bi 
mogel dobro sodelovati v odborih. 
Bojan Rotovnik je povedal, da je bil na prejšnji seji sprejet ugotovitveni sklep o predstavnikih v drugih 
organizacijah. Do sedaj je bil član uprave Ustanove Sklada Okrešelj Borut Peršolja, ki mu je mandat 
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potekel. Za novega člana uprave kot najprimernejšega kandidata predlaga generalnega sekretarja 
PZS. 
 
SKLEP 5/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS za člana uprave Ustanove Sklad 
Okrešelj za mandat 2014-2018 imenuje Mateja Planka, generalnega sekretarja PZS. 
Sklep je soglasno sprejet. 

France Benedik je povedal, da so na MDO PD Gorenjske obravnavali predloge za člane odborov in da 
je PD Škofja Loka predlagalo Danila Škerbinka za člana Odbora za članstvo. Društvo je pričakovalo 
obrazložitev, zakaj predlog ni bil sprejet. Po razpravi na MDO PD predlagajo, da namesto Slavice 
Tovšak, ki je predlagana v tri odbore, v Odbor za članstvo predlaga Danila Škerbinek. Poleg tega je 
prosil, da se društvu pošlje pojasnilo zakaj ni bil upoštevan njihov predlog. 
Bojan Rotovnik je pojasnil, da je razprava glede tega že bila izvedena in da ostaja pri predlogih za 
člane odborov, kot so bili podani v gradivu. Glede pojasnila je poudaril, da bo celotna razprava in 
utemeljitev zapisana v zapisniku, ki je javen in se bo lahko tako vsak zainteresirani seznanil z 
utemeljitvijo. 

SKLEP 6/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in s soglasjem v.d. vodje 

Odbora z članstvo PZS, Toneta Jesenka, za člane Odbora za članstvo PZS imenuje Alda Zubina (OPD 

Koper), Slavico Tovšak (PD Jakob Aljaž MB), Ireno Pečavar Čarman (PD Integral Ljubljana), Bojana 

Brezovarja (PD Polet Šentrupert), Uroša Kuzmana (PD Velenje) in Rudolfa E. Skobe (PD Krka Novo 

mesto). 

Sklep je bil sprejet s petimi glasovi proti (France Benedik, Marinka Koželj Stepic, Miro Mlinar, Danilo 
Škerbinek, Gregor Rupnik). 

Miro Mlinar je dejal, da je način predlaganja članov odbora, kjer se predlogov ne upošteva predlogov 
društev, enak kot, da bi se upravni odbora samo seznanilo s sestavo odborov, saj dejansko nimajo 
vpliva nanjo. 
Bojan Rotovnik je pojasnil, da je bil poziv društvom za predloge članov odborov nadgradnja 
statutarnih določil, ki tega ne zahtevajo. Za takšen način se je odločil z namenom, da se zbere čim 
širši nabor kandidatov. Po svoji statutarni pravici in dolžnosti je predlagal kandidate za člane odborov. 
To ne pomeni, da upravni odbor nima pravice odločati. Predlagane člane odborov bi upravni odbor 
lahko namreč zavrnil, ampak jih je kljub temu z večino glasov potrdil. 
Matej Ogorevc je povedal, da predlog Mladinske komisije PZS, da se Izabel Vadnal imenuje za članico 

Odbora za usposabljanje in preventivo, verjetno ni prispel do predsednika in je zato predlagal, da se 

predlog naknadno preuči in po preudarku predlaga dopolnitev odbora na naslednji seji. 

Jurček Nowakk je vprašal ali se Borut Peršolja strinja z imenovanjem za člana Odbora za 

usposabljanje in preventivo. 

Bojan Rotovnik je odgovoril, da je soglasje podal, prav tako so soglasje podali vsi ostali predlagani. 

Glede predloga, ki ni prispel do predsednika, se bo preverilo in preučilo naknadno. 

SKLEP 7/18-6-2014: Upravni odbor na predlog predsednika PZS in s soglasjem v.d. vodje Odbora za 

usposabljanje in preventivo PZS, Franca Kadiša, za člane Odbora za usposabljanje in preventivo PZS 

imenuje Stojana Burnika (Fakulteta za šport UN LJ), Marka Mavrija (PD Laško), Klemna Medjo (PD 

Jesenice) in Boruta Peršoljo (PD Domžale). 

Sklep je bil sprejet z dvema glasovoma proti (Miro  Mlinar in Danilo Škerbinek) 

SKLEP 8/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in s soglasjem v.d. vodje 
Odbora za založništvo in informiranje, Slavice Tovšak, za člane Odbora za založništvo in 
informiranje PZS imenuje Jožeta Rovana (PD Ljubljana Matica), Brigito Čeh (PD Ljutomer), Mileno 
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Jesenko (PD Brežice), Žarka Rovščka (PD Tolmin), Dušana Petroviča (PD Domžale) in Jeleno Justin 
(PD Ljubljana Matica). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 9/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in s soglasjem v.d. vodje 
Raziskovalne skupine Slavice Tovšak, za člane Raziskovalne skupine PZS imenuje  Iztoka Cukjatija 
(PD Vrhnika), Hermana Berčiča (Fakulteta za šport UN LJ), Simona Brezovarja (PD Ljubljana matica), 
Petra Mikšo (PK Rogaška Slatina), Ireno Mrak (PD Križe) in Stojana Burnika (Fakulteta za šport UN 
LJ). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 6. Planinsko gospodarstvo 

a. Tončkov dom na Lisci 

 

Miro Eržen je povedal, da je UO PZS problematiko Tončkovega doma že obravnaval na 15. seji, kjer je 

sprejel načelno podporo prenosu lastništva v 10% lasti PZS prenese na Občino Sevnica, glede na to, 

da matično društvo PD Lisca Sevnica ne vidi možnosti za nadaljnjo delovanje in obnovo doma. 

Zahtevani  so bili dodatni pogoji, da se zagotovi nadaljnji razvoj območja Lisce kot planinskega cilja in 

da se ovrednoti delež lastništva PZS z namenom ugotovitve ali je UO PZS pristojen za sprejem sklepa 

o prenosu. V tem času je bil izveden dodaten sestanek med PZS in društvom. S strani občine smo 

prejeli zagotovilo, da bo območje Lisce vključeno v nadaljnje razvojne priložnosti. Tako so izpolnjeni 

pogoji, ki jih je zahteval UO PZS. 

Rok Petančič, predsednik PD Lisca Sevnica, je povedal, da se na društvu že dolga leta ukvarjajo s 

problematiko. Organi društva so ugotovili, da doma društvo ne more več vzdrževati in da se poiščejo 

možnosti za prenos lastništva na drugega lastnika, bodisi na zasebnika, bodisi na občino. Občni zbor 

je sprejel sklep o prenosu lastništva na občino. Predlog pogodbe je potrdil upravni odbor društva, 

vključno z upoštevanimi pripombami UO PZS. Pogoj za pridobitev javnih razvojnih sredstev je 

lastništvo občine. Društvo se zaveda, da dolgoročen razvoj Lisce ni možen brez prenosa lastništva 

doma in okolice na občino. Poudaril je, da to ne pomeni, da se društvo umika iz Lisce. Še vedno 

ohranjajo planinsko kočo Jurkov dom v neposredni bližini, prav tako pa bodo lahko več energije 

posvetili planinskim vsebinam. Urejajo novo plezalno pot na Lisco, ustanavljajo alpinistični odsek itd. 

Poleg Jurkove koče in Tončkovega doma imajo v lasti še Taborniški dom v Sevnici in v najemu staro 

karavlo v Slatni.  

Borut Vukovič je povedal, da je da v MDO PD delujejo na podlagi solidarnosti, zato so tudi njihov 

predlog sprejeli. Poudaril je, da gre za specifičen primer, kjer sta v neposredni bližini dva planinska 

objekta. Poudaril je tudi, da je društvo dober gospodar drugih objektov in da ta prenos ne pomeni 

zaton planinstva v Zasavju. 

Janko Rabič je glede na predstavljeno povedal, da so bile očitno preučene vse možnosti in da je 

takšna rešitev optimalna, zato se tudi Gospodarska komisija PZS strinja s prenosom lastništva. 

Bojan Rotovnik je pojasnil, da je PZS na skupščini v Ormožu leta 2012 sprejela novo usmeritev glede 

lastnine, kjer je 10% solastnik in sicer, da se v tem primerih sledi predlogom in odločitvam društev, ki 

z objekti tudi upravljajo. Zato je zanj tukaj ključno, da je občni zbor društva sprejel soglasno odločitev 

o prenosu lastništva, zato osebno nima več pomislekov. 

Danilo Škerbinek je vprašal glede statusa Zavetišča pod Sv. Rokom in ali je sedaj lastništvo urejeno. 

Rok Petančič je pojasnil, da je lastništvo zavetišča urejeno in skupaj z funkcionalnim zemljiščem v lasti 

PD Lisca Sevnica.  
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SKLEP 10/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog PD Lisca Sevnica potrjuje Pogodbo o 

neodplačnem prenosu lastninske pravice na Tončkovem domu na Lisci in okoliških parcel, katerih 

lastnica do 1/10 je Planinska zveza Slovenije, na Občino Sevnica. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

b. Izbris Gašperjeve koče pod Velikim Kozjem iz registra planinskih koč 

 

Janko Rabič je pojasnil, da je prispela prošnja PD Radeče, da se Gašperjeva koča pod Velikim Kozjem 

zbriše iz registra planinskih koč. Predlog je Gospodarska komisija PZS obravnavala in s sklepom izdala 

soglasje k izbrisu iz registra. 

Borut Vukovič je povedal, da je MDO PD s predlogom društva soglašal. Gre za kočo, ki je malo 

obiskano. Društvo je kočo kupilo pred petdesetletnimi leti in se kasneje še pravdalo z dedinjo in tožbo 

na koncu dobila. Nakup je bil sad takratnega močnega društva v Zidanem mostu, ko je v kraju bilo še 

prisotnih veliko železničarjev. Letni promet v koči je po podatkih društva znašal 500 €. Doklej je za 

kočo skrbel dolgoletni oskrbnik ljubiteljsko, je koča še poslovala, sedaj pa je oskrbnik zaradi starosti 

prenehal z delom. Lanski žled je poškodoval streho. Društvo je iskalo možnosti, da bi kočo prevzelo 

kakšno drugo planinsko društvo ali posameznik. Kandidatov ni bilo. Sedaj bo kočo prevzelo Lovska 

družina Loka pri Zidanem mostu in zagotavljajo, da bo za planince še vedno dostopno in skrinjica z 

vpisno knjigo in alternativnim žigom za vrh Veliko Kozje. 

Darko Lorenčič je vprašal kdaj ima kot predstavnik KVGN glasovalno pravico. 

Bojan Rotovnik je odgovoril, da po novem statutu, ki je v tem delu začel veljati po skupščini, načelniki 

komisij nimajo več glasovalne pravice. So pa vabljeni na sejo in lahko razpravljajo. 

SKLEP 11/18-6-2014: Upravni odbor PZS na prošnjo PD Radeče in na predlog Gospodarske komisije 

PZS potrjuje izbris Gašperjeve koče pod Velikim Kozjem iz registra planinskih koč.   

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 7. Informacija z zbora načelnikov alpinističnih odsekov ter soglasje k novemu vodstvu Komisije 
za alpinizem PZS 
 
Boštjan Štor je uvodoma pojasnil, da nadomešča načelnika Miha Habjana. Na zboru načelnikov 
alpinističnih odsekov je bila izvoljena komisija za alpinizem v sestavi Jasna Pečjak, Peter Bajec in 
Boštjan Štor. Prvo sejo se že imeli. 
 

SKLEP 12/18-6-2014: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 

sestavi vodstva Komisije za alpinizem PZS, izvoljeni na Zboru načelnikov alpinističnih odsekov: 
načelnik Miha Habjan (APD Ljubljana ), Jasna Pečjak (PD Domžale), Peter Bajc (PD Železničar 
Ljubljana) in Boštjan Štor (PD Celje Matica)  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 8. Soglasje k Pravilniku o delu MDO PD Kamniško Bistriškega območja 
 
Jurček Nowakk je pojasnil, da so uporabili vzorčni pravilnik z dopolnilom, da ima tudi predsednik 
MDO PD glasovalno pravico. 
Borut Vukovič je povedal, da je pravilnik pravno ustrezen. 
 
SKLEP 13/18-6-2014: Upravni odbor PZS skladno z 32. členom Statuta PZS daje soglasje k  Pravilniku 
o delu MDO PD Kamniško Bistriškega območja. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Bojan Rotovnik je predsednike MDO PD še enkrat pozval, da tisti, ki še niso, pripravijo nove 
pravilnike in jih pošljejo v potrditev do naslednje seje UO PZS. 
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS 
 
Bojan Rotovnik je povabil prisotne predstavnike komisij, da podajo morebitne informacije za člane 
UO PZS. V prihodnje pa se bodo komisije pozvale k prijavi na razpravo 3 dni pred sejo.   
 
Jasna Pečjak je kot načelnica za Gorske športe PZS je povedala, da je Janez Svoljšak svetovni mladinki 
prvak v tekmovalnem lednem plezanju, ki je postal tudi član SMAR. Komisija se je lotila tudi novega 
pravilnika, ki bo pripravljen praviloma do konca leta. 
Marija Štremfelj je v imenu Aleša Pirca prebrala Komisije za Športno plezanje PZS podala poročilo o 
delu komisije od začetka leta do seje. In sicer je bilo izvedeno usposabljanje za pridobitev licence  za 
opremljevalce plezalnih smeri  (vodja Albin Simonič, 16 udeležencev) in usposabljanje za pridobitev 
naziva sodnika v športnem plezanju (vodja Matevž Gradišek, 25 udeležencev). Na letošnjih 
mednarodnih tekmovanjih beleži konstantne dobre uvrstitve Jernej Kruder in je s skupnem seštevku 
trenutno 7. Mina Markovič je v balvanskem plezanju med ženskami trenutno  je na 12. mestu. Na 
tekmi v balvanskem plezanju v Torontu, je s 6. mestom presenetila članice presenetila mlada 
tekmovalka Julija Kruder. Na mladinskem evropskem pokal je Janja Garnbret zmagala,  Martin 
Bergant je dosegel drugo mesto. Na Evropsko mladinsko prvenstvo v težavnosti v Edinburgu je bila 
Janja Garnbret zlata, Martin Bergant srebrn in Tjaša Slemenšek bronasta. Zaključeno je Državno 
prvenstvo v športnem plezanju, v okviru katerega so potekala 4 tekmovanja, sodelovalo je 250 
tekmovalcev. Novost tekmovalnega pravilnika je, da se mlajšim omogoča večkratno plezanje pri 
težavnostnem plezanju. 
Janko Rabič je povedal, da se je Gospodarska sestala na prvi seji. Seznanila se je z nalogami in 
projekti, ki so že v teku. Potekajo razpisi Okolju prijazna koča, Družini prijazna koča in za 
helikopterske prevoze. V novi sestavi komisije je dobro vzdušje in ima dobre obete za uspešno delo. 
Bojan Rotovnik je dopolnil, da sta v postopku vpisa v razvid planinskih koč dve koči. Ko bo 
Gospodarska komisija podala končno oceno, bo v primeru izvedenih vseh formalnih postopkov 
sklicana dopisna seja UO PZS, da se lahko koče vpišejo v razvid pred poletno sezono. 
Danilo Škerbinek predlaga, da se novice, ki so bile predstavljene v poročilu Komisije za športno 
plezanje, objavljajo tudi na spletu. Prav tako bi tematika komisij morala biti ne dnevnem redu UO PZS 
vsaj trikrat na leto. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da bo tematika komisij in odborov na vsaki seji UO PZS. Glede objav na 
spletu je poudaril, da se vse te novice že sedaj javno objavlja na različnih kanalih. 
Jože Rovan je povedal, da Komisija za turno kolesarstvo vsako leto organizira skupno spomladansko 
kolesarsko turo. Letošnja je bila specifična, ker je bila organizirana v sodelovanju s PD Grosuplje in 
Kolesarskega društva Grosuplje. Organizirana je bila na dvonamenski poti. Druga pomembna 
aktivnost je usposabljanje za Vodnike turnega kolesarstva, ki je bil polno zaseden. Udeležujejo se ga 
tudi predstavniki turizma, ki vidijo v tej dejavnosti priložnost. Vodniki KTK so sodelovali tudi na Dnevu 
alpske konvencije. Projekt Slovenske turnokolesarske poti se nadaljuje. Sprejeta je bila sprememba –
zakona o ohranjanju narave, ki ureja tudi kolesarjenje v naravi. Na področju kolesarjenja po 
planinskih poti ostaja v veljavi Zakon o planinskih poteh. 
Matej Ogorevc je povedal, da Je MK PZS izvedla Slovensko planinsko orientacijsko tekmovanje in 
Seminar družabnost. Zaključene so prijave na razpis za sofinanciranje taborjenj in razpisom za 
sofinanciranje zimovanj. Potekel je rok prijav za neformalno usposabljanje Mladinski vaditelj, kjer pa 
je bilo malo prijav, tako da lahko društva še pošljejo kandidate. Objavljena je javna razprava za 
spremembo poslovnika o delu Zbora mladinskih odsekov, kjer je povabil vse člane UO PZS na podajo 
pripomb. Uspeli smo tudi na javnem razpisu s projektom Priložnosti za mlade v planinstvu. 
Darko Lorenčič je povedal, da delo Komisije za varstvo gorske narave poteka po načrtih. Trenutno 
poteka usposabljanje za Varuhe gorske narave. V zadnjem času se je komisija angažirala pri 
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spremembi Zakona o ohranjanju narave. Predstavniki komisije so sodelovali tudi na sestanku glede 
plezališča Osp. 
Bojan Rotovnik je povedal, da je PZS aktivno sodelovala na področju sprejemanja Zakona o 
ohranjanju narave, kjer so bila stališča usklajena, vendar se je tik pred sprejemom v Državnem zboru 
na pobudo kolesarjev s pomočjo nekaterih političnih strank sprejela ureditev, ki je neustrezna in 
nedorečena in zato lahko v prihodnosti pričakujemo probleme pri izvajanju zakona. 
Matej Planko je podal pojasnilo glede plezališča Osp in poudaril, da PZS že dlje časa aktivno sodeluje 
pri reševanju problematike in je bilo izvedenih že več sestankov in aktivnosti. Naravovarstveni 
problem niti ni bistven, veliko je drugih problemov. Zavod za varstvo narave Izola je aktivno pristopilo 
k reševanju problematike, vendar pa brez aktivnega pristopa in razumevanja Mestne občine Koper, ni 
mogoče pričakovati bistvenega napredka. 
Maruška Lenarčič je dopolnila, da Mestna občina Koper nima posluha za rešitev in za enkrat ni 
mogoče pričakovati rešitve. 
Marija Štremfelj je dopolnila, da so se podobni problemi v tujih plezališčih že dogajali in se še 
dogajajo. Smiselno bi bilo za vzor vzeti te primere dobrih praks. 
 
Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
 
Bojan Rotovnik je povedal, da so prispel en predlog MDO PD Gorenjske, ki je bil priložen gradivu. 
Jože Melanšek pa je podal pojasnilo glede na obravnavo na prejšnji seji. 
France Benedik je povedal, da MDO PD Gorenjske v letošnjem letu organizira 50. srečanje planincev 
treh dežel. Od PZS pričakujejo 1500 €. Ostala sredstva naj bi zbrali 4 MDO PD, ki pri srečanju 
sodelujejo, ki pa še niso potrdili sodelovanja. Strokovni del srečanja bo potekalo v Trbižu, srečanja pa 
na Tromeji. Letošnji stroški srečanja so manjši kot pretekla leta, ker Italijani poravnajo stroške 
simultanega prevajanja. 
Miro Eržen je poudaril, da je to srečanje odraz prvega sodelovanja slovenskih planinskih društev s 
tujimi planinskimi društvi, ki je pomenil okno do prenosa dobrih praks, znanja o opremi ipd. Tudi 
danes imajo planinske organizacije v Sloveniji, Avstriji in Italiji podobne probleme. Poudaril je, da pri 
srečanju ne gre le za druženje, vendar tudi za strokovno sodelovanje, usklajevanje strokovnih stališč 
ipd. Sodelovanje s partnerji na Avstrijskem Koroškem in Furlanija Julijske krajine moramo gojiti tudi 
med letom.  Problem je, ker v planinski organizaciji ni ustrezne podpore takšnemu sodelovanju, tako 
v finančnem, organizacijskem in strokovnem pogledu. Predlaga, da se letošnje srečanje podpre, v 
nadaljevanju pa se opravi resna razprava na kakšen način sodelovanje gojiti v prihodnje. 
Mirko Tovšak je povedal, da bo MDO PD Koroške sodeloval in finančno podprl srečanje. Po izkušnjah 
iz lanskega srečanja je šlo za zelo strokovno in koristno srečanje, ki ga velja podpreti. 
Jurček Nowakk je vprašal kako je z dogovorom delitve sredstev razvojnega sklada za MDO PD, glede 
katerega naj bi se MDO PD-ji medsebojno dogovorili. Ali je torej ta sklad namenjen za projekte MDO-
jev ali bodo sredstva stalno namenjena srečanju treh dežel?  
Miro Eržen je povedal, da je potrebno določiti neke vnaprejšnje okvire za delitev teh sredstev in jih 
smotrno porabiti. Ker gre za majhna sredstva, pretirana delitev ni smiselna. 
Danilo Škerbinek je bil razočaran, ker se pri razpravi o srečanju treh dežel začne prerekati o 
sredstvih. Potrebno je definirati kaj nam sodelovanje treh dežel pomeni in kaj lahko od tega 
pridobimo. Na podlagi tega pa se odločimo kako naprej. V Italiji in Avstriji imajo organizacije veliko 
članov in veliko izkušenj, ki jih lahko preko sodelovanja in srečanj uspešno prenašamo. Iz strokovnega 
stališča mora PZS sodelovati s sosednjimi organizacijami. 
Bojan Rotovnik se je strinjal, da je ponovna razprava o prihodnosti srečanja treh dežel zaradi 
različnega razumevanja sklepa UO PZS iz leta 2012 smiselna. 

 
SKLEP 14/18-6-2014: Upravni odbor PZS na predlog Gorenjskega MDO PD iz Planinskega sklada s 
postavke razvojni projekti MDO PD nameni 1.500 € za 50. Srečanje planincev treh dežel. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 11. Razno 
 
Miro Eržen je podal poročilo na Ministrstvo za kulturo glede Aljaževega stolpa. Problematika je 
sestavljena iz dveh problemov. Prvi je zemljiškoknjižna ureditev stanja in drugi je upravljanje s 
Aljaževim stolpom kot spomenikom. Zemljiškoknjižno vprašanje je povezano s postopkom 
denacionalizacije Severne triglavske stene, kjer se stvari premikajo počasi. Trenutno veliko ljudi, sicer 
z dobrimi nameni, popravlja stolp, vendar tudi nestrokovno. Minister želi določiti vzdrževalca in 
upravljavca. Upravljavca pred zaključkom denacionalizacije zaradi zakonskih omejitev ni mogoče 
določiti, lahko pa se določi vzdrževalca. Predlog je, da PZS postane upravljavec, PD Ljubljana Matica 
pa vzdrževalec, kar se medsebojno uredi s pogodbo. Ministrstvo financira izdelavo restavratorskega 
načrta, ki bo podal strokovno podlago za nadaljnje vzdrževanje stolpa. V primeru hitre rešitve 
denacionalizacije, bi bila torej možna takšna rešitev, da PZS postane upravljavec, PD Ljubljana Matica 
pa vzdrževalec. Če pa denacionalizacija ne bo kmalu zaključena, bo PZS postala vzdrževalec in se 
bodo vloge na novo določile po zaključku denacionalizacije. Osebno je ocenil, da takšna rešitev 
omogoča ohranitev stolpa, nad katerim bo bedel tudi Zavod za kulturno dediščino. 
Slavica Tovšak je izrazila zadovoljstvo, da je po dolgem času prišlo do tega sestanka in da ima 
minister interes za rešitev problematike. Ključna je dokončana denacionalizacija, da se lahko razmerja 
dokončno uredi in se o tem ustrezno obvesti tudi javnost. 
Danilo Škerbinek je vprašal zakaj je vprašljivo lastništvo Aljaževega stolpa, ker je to v planinski 
zgodovini jasno. 
Miro Eržen je povedal, da je lastništvo na podlagi akta o razglasitvi Aljaževega stolpa za državni 
spomenik, ta v lasti države. 
Danilo Škerbinek se s tem ni strinjal in svojo trditev oprl na Aljaževo pogodbo o nakupu zemljišča. 
Miro Eržen je poudaril, da se govori o vprašanju upravljanju in vzdrževanju in ne o lastništvu stolpa, ki 
je odvisno od postopka denacionalizacije. 
Danilo Škerbinek je vprašal ali je v razpravi z ministrstvom PZS nastopala na stališču, da je lastnik 
Aljaževega stolpa. 
Miro Eržen je ponovno poudaril postopek denacionalizacije. Poleg tega je poudaril, da leta 1999, ko 
je bil stolp razglašen za spomenik, upravljavec ni bil določen. Minister želi sedaj to napako odpraviti 
in rešiti stolp pred nadaljnjim propadanjem, kar je naš skupni cilj. S predlaganim predlogom rešimo 
ključni problem ohranitve stolpa pred nadaljnjim propadanjem. 
Danilo Škerbinek je povedal, da je tisti, ki se spreneveda, da Aljažev stolp ni last PZS, je škodljiv za 
PZS. 
Slavica Tovšak je citirala akt s katerim je bil Aljažev stolp proglašen za državno kulturno dediščini in 
sicer 4.11.1999  in je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 89/99. 
Bojan Rotovnik je poudaril,  da je minister za kulturo naklonjen dolgoročni ureditvi te problematike. 
Urejanje lastništva je možno po rešitvi tega prvega koraka in po končanem postopku 
denacionalizacije. S takšno rešitvijo v ničemer ne prejudiciramo glede lastništva. Predlog sklepa pa je 
nujen korak v smeri končne rešitve. 
 
SKLEP 15/18-6-2014: Upravni odbor PZS sprejema informacijo o statusu urejanja skrbništva nad 
kulturnim spomenikom državnega pomena Aljažev stolp na Triglavu in se strinja s predlagano 
trajno rešitvijo glede ureditve skrbništva in sicer, da PZS po 59. členu Zakona o varstvu kulturne 
dediščine postane upravljavec tega kulturnega spomenika, vzdrževanje spomenika pa se ponudi PD 
Ljubljani-matici,  ker je že do sedaj večinoma skrbelo za vzdrževanje spomenika in je tudi skrbnik 
dostopne planinske poti na vrh Triglava. Ker do zaključka denacionalizacijskega postopka določitev 
upravljavca ni možna, se Upravni odbor PZS strinja tudi z začasno rešitvijo na način, da PZS 
prevzame začasno vlogo vzdrževalca kulturnega spomenika državnega pomena Aljažev stolp na 
Triglavu, vzdrževalna dela pa se izvajajo v sodelovanju s PD Ljubljana-matica in na podlagi 
konservatorskega načrta, ki ga je pripravil  ZVKD Slovenije (Center za konservatorstvo – 
Restavratorski center) ter s finančno podporo Ministrstva za kulturo RS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Matej Ogorevc je povedal, da je bila Mladinska komisija PZS uspešna na razpisu za razvoj 
državljanskih in socialnih kompetenc mladih, financiran iz Evropskega socialnega sklada, s projektom 
Priložnosti za mlade v planinstvu. Vrednost projekta je 40.000 €, sofinanciranje pa 100 %. 
Damjan Omerzu je povzel vsebino projekta. Projekt je sestavljen iz dveh sklopov. Prvi je namenjen 
iskanju priložnosti za mlade v planinskih kočah, drugi del projekta je namenjen vključevanju mladih 
oseb s posebnimi potrebami v delo mladinskih odsekov. 
Jurček Nowakk je povedal, da pred približno mesecem napisal e-pošto članom UO PZS, z namenom 
pridobiti podatke. Je namreč član Razvojnega sveta v regiji in na nacionalni ravni in član Odborov za 
človeške vire in turizem za naslednjo finančno perspektivo. Sem spadajo planinske poti in planinske 
koče. V tem trenutku mu je uspelo, da so omenjene v tekstovnem delu, konkretne podatke pa 
potrebuje za podrobnejši opis v strategijah. Možno je vključiti tudi kataster planinskih poti. Žal mu je, 
da se ga ne upošteva, saj je na področju prostovoljstva pustil velik pečat. Finančnih sredstev v 
prihajajoči finančni perspektivi je veliko in jih je potrebo izkoristiti. 
Bojan Rotovnik je povedal, da ga bo povabil na eno izmed prihodnjih sej predsedstva, kjer bodo 
ugotovili možne sinergije. Povedal je še, da bo naslednja seja v četrtek, 23. oktobra. 
 
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 20.40. 
 
Zapisal: 
Damjan Omerzu, 
strokovni sodelavec PZS 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
3. seja UO PZS, k točki 1 

 

ZAPISNIK 1. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 

 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 1. do 3. julija 2014, 
zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenih sklepov za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 1. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije.  
 
V glasovanje so bili podani naslednji sklepi: 
 
SKLEP 1d-2014: Upravni odbor PZS s soglasjem Gorenjskega MDO PD ter Gospodarske komisije PZS 

potrjuje, da se v seznam planinskih koč vpiše Zavetišče v Hudičevem borštu (1328 m) kot planinsko 

kočo I. kategorije, s katero upravlja Planinsko društvo Preddvor.  

 

SKLEP 2d-2014: Upravni odbor PZS v skladu s 15. členom Statuta PZS in na predlog predsednika PZS 

za kandidata za člana predsedstva Združenja planinskih organizacij Alpskega loka (CAA) iz PZS 

imenuje Mira Eržena, podpredsednika PZS. 

 
 
Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 
 
Glasovalo je 21 članov UO PZS (91,3 %) za predlog sklepa 1d in 20 članov UO PZS (87,0%) za predlog 
sklepa 2d. 
Za sklep 1d-2014 je bilo: 
ZA 21 glasov ali 100% PROTI  0 glasov ali 0% 
Za sklep 2d-2014 je bilo: 
ZA 20 glasov ali 100% PROTI 0 glasov ali 0% 
Glasov nista oddala 2 člana UO PZS. 

ODGOVORI DOPISNE SEJE 

Zap. 

št. 

Datum  Ura Ime in priimek Funkcija v UO PZS Sklep 1d-

2014 

Sklep 2d-

2014 

1. 1.7. 
2014 

16.01 Miro Eržen Podpredsednik PZS ZA ZA 

2. 1.7.2014 16.14 Gregor Rupnik Predsednik MDO PD 
Posočja 

ZA Ni 
glasoval 

3. 1.7. 
2014 

16.20 Bojan Rotovnik Predsednik PZS ZA ZA 

4. 1.7. 
2014 

19.37 Manja Rajh Predsednica Savinjskega 
MDO PD 

ZA ZA 

5. 1.7. 
2014 

21.58 Slavica Tovšak Voljena članica UO PZS ZA ZA 

6. 1.7.2014 22.08 Brigita Čeh Voljena članica UO PZS ZA ZA 

7. 1.7. 22.45 Jurček Nowakk Predsednik MDO PD ZA ZA 



 
2014 Kamniško bistriškega 

območja 

8. 2.7.2014 9.52 Milena Brešan Voljena članica UO PZS ZA ZA 

9. 2.7.2014 11.20 Franc Slokan Predsednik MDO PD 
Pomurja 

ZA ZA 

10. 2.7.2014 14.12 Rudolf E. Skobe Predsednik MDO PD 
Dolenjske 

ZA ZA 

11. 2.7. 
2014 

15.02 Tone Jesenko Podpredsednik PZS ZA ZA 

12. 2.7.2014 17.02 Maruška Lenarčič Predsednica MDO 
Primorsko-Notranjskih PD 

ZA ZA 

13. 2.7. 
2014 

17.20 France Benedik Predsednik MDO PD 
Gorenjske 

ZA ZA 

14. 2.7. 
2014 

18.16 Danilo Škerbinek Voljeni član UO PZS ZA ZA 

15. 2.7. 
2014 

20.38 Marija Štremfelj Voljena članica UO PZS ZA ZA 

16. 2.7. 
2014 

20.55 Miro Mlinar Predsednik MDO PD 
Notranjske 

ZA ZA 

17. 3.7.2014 7.42 Jožef Bobovnik Voljeni član UO PZS ZA ZA 

18. 3.7.2014 15.44 Borut Vukovič Predsednik MDO PD 
Zasavja 

ZA ZA 

19. 3.7.2014 16.15 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA ZA  

20. 3.7.2014 22.27 Igor Oprešnik Predsednik MDO PD 
Podravja 

ZA ZA 

21. 4.7.2014 7.14 Marinka Koželj 
Stepic 

Predsednica MDO PD 
Ljubljane  

ZA ZA 

22.   Štefan Keber Voljeni član UO PZS Ni 
glasoval 

Ni 
glasoval 

23.   Mirko Tovšak Predsednik MDO PD 
Koroške 

Ni 
glasoval 

Ni 
glasoval 

 

Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 18, ugotavljamo, da sta bila predlagana 
sklepa sprejeta. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Matej Planko, 
generalni sekretar PZS 
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Z A P I S N I K 
3. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v sredo, 23. oktobra 2014, ob 16.30, 
na Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNOST: 

Predsednik: Bojan Rotovnik 

Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek 

Voljeni člani UO: Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo 

Škerbinek in Štefan Keber 

Predsedniki MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Mirko 

Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), 

Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja 

Rajh (Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD 

Notranjske), Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD), Rudolf E. Skobe (MDO PD 

Dolenjske in Bele Krajine) 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 

Miha Habjan (Komisija za alpinizem), Matej Ogorevc (Mladinska komisija), Igor Mlakar (Komisija za 

planinske poti) in Jože Rovan (Komisija za turno kolesarstvo) 

Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar 

Poročevalci: Irena Pečavar Čarman (vodja Pododbora za priznanja) 

Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 

PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), 

Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 

 
Opravičeno odsotni: Franc Kadiš (Odbor za usposabljanje in preventivo), Franc Gričar (Vodniška 

komisija), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave). 

 

Prisotnih so bili vsi člani UO PZS, tako da je bila sklepčnost 100 %. 
 

 
Pred začetkom uradnega dela seje je zbrane pozdravil Predsednik PZS Bojan Rotovnik, ki je povedal, 
da je udeležba 100 % in pohvalil vse navzoče. Za sejo je predvidenih 14 točk dnevnega reda. 
Generalni sekretar PZS Matej Planko je pozdravil vse navzoče in predstavil nove sodelavke in 
sodelavce v planinski zvezi: Saša Sitar (poslovna sekretarka), Manca Čujež (odnosi z javnostmi) ter 
Matej Ogorevc (urednik spletne strani Planinske zveze Slovenije ter podatkovnih baz - Naveza). 
Manja Rajh je vprašala o Zdenki Mihelič, Matej Planko odgovori, da je z junijem 2014 zaključila 
sodelovanje. 
 
 
Predsednik PZS je povedal, da skladno s poslovnikom ni prejel pobud članic Upravnega odbora in se 
točka 13 umakne iz dnevnega reda. Prav tako se umika iz dnevnega reda 9d točka (nadomestilo za 
uporabo planinskih poti), ker gradivo ni bilo pravočasno pripravljeno. S komisijo KPP je dogovorjeno, 
da se to obravnava na naslednji seji UO PZS. 



 
 

3. seja UO PZS 23.10.2014  2 

 

 
 
SKLEP 1/23-10-2014: Dnevni red je z umikom 9d in 13 točke soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 2. seje UO PZS in potrditev zapisnika 1. dopisne seje UO PZS (Matej 

Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 

3. Potrditev prejemnikov svečanih listin in spominskih plaket PZS za leto 2014 (Tone Jesenko, 

Irena Pečavar Čarman) 

4. Sprejem novih društev v PZS (Matej Planko) 

5. Pravilnik o članstvu posameznikov in članarina 2015 (Tone Jesenko in Matej Planko) 

6. Finančno poslovanje PZS: 

a) Informacija o finančnem poslovanju PZS za obdobje januar – avgust 2014 (Matej Planko 

in Urša Mali) 

b) Delitev sredstev planinskega sklada (Matej Planko in predlagatelji) 

c) Cena in naročnina za Planinski vestnik (Slavica Tovšak in Matej Planko) 

d) Ureditev statusa nepremičnin v poslovnih knjigah (Matej Planko) 

e) Izhodišča za pripravo podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2015 (Bojan Rotovnik in 

Matej Planko) 

7. Smernice planinskih medijev (Slavica Tovšak) 

8. Pravilnik Odbora za usposabljanje in preventivo – II. obravnava (Matjaž Šerkezi) 

9. Tematike Komisije za planinske poti (Igor Mlakar): 

a) Poročilo iz Zbora KPP 

b) Soglasje k Pravilniku KPP  

c) Soglasje k izvoljenim članom IO KPP 

10. Soglasje k Pravilniku o delu MDO PD Koroške in MDO PD Pomurja (predsednika MDO PD in 

Borut Vukovič) 

11. Imenovanja in razrešitve (Bojan Rotovnik) 

12. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

13. Razno  

 
Predsednik PZS je pozval komisije k najavi informacij o delovanju komisij PZS (12. točka). Najave sta 
podali komisija za športno plezanje in komisija za alpinizem. 
 
Prav tako je pozval člane UO PZS, naj se prijavijo na razpravo pod točko 13 – razno. Prijavila sta se 
člana z naslednjimi temami: 

• Slavica Tovšak: vodnik po Razširjeni Slovenski planinski poti in razpis raziskovalne skupine za 
diplomska dela. 

• Danilo Škerbinek: kadrovska zadeva 
 
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 2. seje UO PZS in potrditev zapisnika 1. dopisne seje UO PZS 

 
Matej Planko je povedal, da pripomb na zapisnik 2. seje ter 1. dopisne seje ni bilo. 
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RAZPRAVA: 
Predsednik PZS pove, da so vsi odbori, ki so bili imenovani na 1. seji UO polno operativni. 
Jurček Nowakk vpraša kaj je s zapisniki predsedstva, Matej Planko odgovori, da jih bodo prejeli 
najkasneje konec oktobra 2014. 
Predsednik PZS je povedal, da je bil Miro Eržen izvoljen za člana predsedstva regionalne planinske 
organizacije CAA in se hkrati zahvali še Danilu Škerbinku za dolgoletno opravljanje funkcije člana 
predsedstva in podpredsednika v CAA. 
 

SKLEP 2/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 2. seje z dne 18.6.2014 in 1. dopisne seje 

z dne 3.7.2014. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

 
Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 

- Izvedli smo drugi Tončkov dan v Posočju, ob podpori društva Ekologi brez meja v okviru 
projekta Star papir za novo upanje. 

- Izvedli smo vse predvidene aktivnosti projekta Priložnosti za mlade – 3 seminarje, 
vzpostavitev spletne strani … Projekt se bo zaključil do konca leta. 

- Obiskovalce gorskega sveta smo redno obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 
posebnostih. 

- Tudi letos smo skupaj s častnikom Nedelo izvedli akcijo Izberimo najbolj priljubljeno 
planinsko kočo 2014. Letos so sodelovale samo planinske koče, ki imajo vgrajeno čistilno 
napravo ali pridobljen vsaj eden certifikat PZS. Izbor je potekal v dveh krogih. Največ glasov je 
dobil Valvazorjev dom pod Stolom.  

- Na 311 bencinskih servisih Petrola smo v obdobju julij-september 2014 prodajali članarino 
PZS. To možnost je izkoristilo 306 članov.  

- Podpredsednik PZS Miro Eržen se je udeležil Skupščine CAA v Parizu na kateri je bil tudi 
izvoljen v predsedstvo CAA. Ob tem se je udeležil tudi skupščine članic združenja za 
reciprociteto. 

- Predsednik PZS Bojan Rotovnik se je udeležil skupščine UIAA v Flagsttafu.  
- Sodelovali smo pri organiziranju reševanja za pogrešana alpinista Aleša Holca in Petra 

Mežnarja in kasneje pozvali k pomoči družinam.  
- Planinska založba je izdala koledar z razglednicam ˝Nazaj v planinski raj˝, ob tem vabim vse k 

nakupu. 
- Do konca meseca bomo izdali vodnik Razširjena Slovenska planinska pot v novi celotni 

grafični podobi. 
- Konec avgusta smo objavili podatke o poteku planinske sezone in ugotovili, da je bila glede 

na vremenske razmere slaba. 
- Organizirali smo sestanek nevladne skupine za  okoljsko in društveno zakonodajo in širšo 

javnost opozorili na nujnost ureditve voženj v naravnem okolju. Ob tem smo pa predstavili 
tudi idejo o varuhu pravic narave v Sloveniji. 

- Še vedno je odprt razpis za organizatorje Dneva planinskih doživetij 2015 in svečane 
podelitve priznanj 2015.  

- Udeležili smo se zaključka akcije Očistimo naše gore in planine na kateri je bila predstavljena 
aplikacija za načrtovanje izletov.  

- Uspešni smo bili na razpisu Ministrstva za notranje zadeve za NVO mreže s projektom NVO 
mreža za rekreacijo v naravi skupaj z OKS in paraolimpijskim komitejem Slovenije.  
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RAZPRAVA: 
Manja Rajh je vprašala ali je na bencinskih servisih kakšna nalepka za obvestilo o članarini PZS. Matej 
Planko je odgovoril, da se reklama vrti na displejih za izdajo računov. Reklama je bila objavljena tudi v 
mesecu juliju na radiu Val 202. 
Miro Mlinar je vprašal ali je PZS imela karkoli v vezi z otvoritvijo plezalne zavarovane poti na Češko 
kočo. Miro Eržen odgovori, da PZS ni imela nič s tem. Se je pa Miro Eržen udeležil otvoritve kot 
predstavnik PZS in jih pozdravil, ter jim povedal, da PZS ni sodelovala pri nadelavi ferate in da 
odgovornost za ferato prevzemajo izvajalci. Marinka Koželj Stepic je vprašala ali je PZS sodeloval pri 
razrešitvi primera najemnice Vojkove koče na Nanosu. Matej Planko odgovori, da je PZS sodelovala z 
društvom, predvsem smo pa sodelovali pri komuniciranju z  mediji. Društvo je angažiralo lastno 
pravno pomoč. Planinsko društvo kot lastnik objekta Vojkova koča ne more doseči, da bi najemnica, 
ki ji je potekla pogodba, zapustila planinski dom  in je sedaj zadeva na sodišču.  
Gregor Rupnik opomni, da sta na poti na Vojkovo kočo dva grba, ter da noben ni pravi. Prvi je pri 
vhodu, drugi takoj notri. Predsednik PZS pove, da naj PD Postojna to uredi s svojim MDO PD. 
 

 

Ad. 3. Potrditev prejemnikov svečanih listin in spominskih plaket PZS za leto 2014   

 

Predsednik PZS najavi, da bo svečana podelitev najvišjih priznanj PZS potekala 6.12.2014 v Ajdovščini 

v soorganizaciji s PD Ajdovščina. 

Irena Pečavar Čarman poda uvodno pojasnilo: v dogovorjenem roku je prišlo 26 predlogov za 

priznanja, ki so bila obravnavana na redni seji pododbora za priznanja kasneje je prišel še 1 predlog 

(zaradi izgubljene pošte), ki je bil obravnavan na dopisni seji.  Obravnavanih je bilo 14 predlogov za 

spominske plakete in 13 predlogov za svečane listine. Dva predloga za svečane listine sta bila 

zavrnjena. Predlogi so bili podani odboru za članstvo v potrditev (14 predlogov za spominske plakete, 

11 predlogov za svečane listine). Pove še da je v predlogu sklepa prišlo do tiskarske napake pri Milanu 

Čeliku PD Iskra Kranj (pravilno je Čelik in ne Čeli). Podan je bil korekcijski popravek. 

 

RAZPRAVA: 

Štefan Keber pove da v seznamu prejemnikov Roman Močnik ni član PD Prevalje in tudi ni 

predlagatelj. Verjetno je predlagatelj PD Črna na Koroškem. Podan je bil korekcijski popravek. 

Jurček Nowakk vpraša zakaj sta bila zavrnjena 2 predloga. Irena Pečavar Čarman odgovori da je bil 

prvi predlog iz PD Iskra Kranj zavrnjen zaradi nepopolne vloge. Manjkalo je mnenje MDO PD, ker o 

tem MDO PD ni razpravljal. Drugi predlog je prišel iz SPD Trst, vendar je bil pododbor mnenja, da 

predlog na izpolnjuje pogojev za pridobitev svečane listine. Jurček Nowakk je povedal, da je bil 

poslan tudi predlog MDO PD Kamniško Bistriškega območja kateri ni bil obravnavan. Poslan po 

elektronski pošti z njegovega računalnika dne 30.9.2014. Predsednik PZS je odgovoril, da se je 

podobno zgodilo že z  pravilnikom MDO PD Kamniško Bistriškega območja, in da so bili že takrat člani 

upravnega odbora opozorjeni, da če se opazi kakšna nepravilnost oz. pomanjkljivost v gradivu, da se 

na to opozori generalnega sekretarja ob prejemu gradiva za sejo.  

Irena Pečavar Čarman odgovori Jurčku Nowakku, da predloga niso dobili. Rudolf E. Skobe je 

komentiral, da se tako pomembnih dokumentov nebi smelo pošiljati po elektronski pošti, vendar z 

navadno pošiljko po klasični pošti. Irena Pečavar Čarman doda da s priporočeno pošiljko. 

Predsednik PZS še pove da se bo preverilo elektronsko pošto (info@pzs.si), če smo kaj prejeli. 

 

Predsednik PZS poda nov predlog sklepa: Umakneta se oba navedena predloga sklepov in da se 

odločanje o obravnavi priznanj prestavi na dopisno sejo. 

Sklep ni bil sprejet (5 ZA, 18 PROTI). 
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Preidemo na skupno glasovanje obeh spodaj navedenih sklepov hkrati: 

SKLEP 3/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje prejemnike spominskih plaket PZS za leto 2014. 

Plakete prejmejo: 

• za 65 let: Roman MOČNIK (PD Črna na Koroškem), Franc SOMRAK (PD Krka Novo mesto) in 

Magdalena Paradižnik (PD Rimske Toplice), 

• za 70 let: Janez JAMAR (PD Dovje – Mojstrana), Jože JANČIČ  (PD Zabukovica), Marjeta 

KOVAČIČ (PD Prevalje), Tone POTOČNIK (PD Mariborski tisk), Jože VODUŠEK (PD Ljubno ob 

Savinji), Oton ZAGORIČNIK (PD Polzela), Alojz ZADEL (OPD Koper), 

• za 75 let: Pavel ŠTULAR ( PD Križe) in 

• za 80 let: Herman BOROVNIK (PD Podbrdo), Jožef MURKO (PD TAM Maribor) in Ivan 

ZORMAN (PD Prevalje). 

SKLEP 4/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje prejemnike svečanih listin PZS za leto 2014. 

Listine prejmejo: Milan ČELIK (PD Iskra Kranj), Jože GOBEC (PD Železar Štore), Ferdinand IGERC (PD 

Ravne na Koroškem), Janez KOROŠEC (PD Srednja vas v Bohinju), Vinko KOMPREJ (PD Prevalje), 

Vladimir LEMUT (PD Ajdovščina), Janez MERHAR (PD Kočevje), Marica OKRŠLAR, (PD Gorje), Emil 

Milan SAVELLI (PD Črna na Koroškem), Jože VARL (PD Radovljica) in Tone Šeško (PD Lisca Sevnica). 

Oba sklepa je bila soglasno sprejeta (1 glas PROTI). 

 

 

Ad. 4. Sprejem novih društev v PZS 

 
Matej Planko je povedal da so prispeli 4 predlogi za nove člane PZS in sicer: 

• Plezalni klub Kamnik  

• Plezalni klub Rimske Toplice 

• Plezalni klub Gre gor 

• Planinsko društvo Goričko tromeja 
Damjan Omerzu je predstavil vse predlagane nove člane ter pojasnil izpolnjene pogoje za vpis v PZS. 
Pred začetkom seje je pristojni MDO PD za PD Goričko Tromeja podal svoje mnenje, ostali so ga 
podali ustno na seji. Za mentorstvo je PD Goričko Tromeja izbralo PD Matica iz Murske sobote. 
Plezalni klub Rimske Toplice pa si je za svojega mentorja izbralo PD Rimske Toplice. Za ostala dva 
predloga še nismo prejeli predloga za mentorstvo. Za Plezalni klub Gre gor je prišlo mnenje MDO PD 
dan pred sejo UO, da se sprejem v PZS preloži, ker se mora MDO PD še pogovoriti z dotičnim 
Plezalnim klubom.  
Matej Planko doda, da smo pred začetkom seje dobili soglasje MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja, da se za Plezalni klub Kamnik predlaga mentorja PD Moravče.  
 
RAZPRAVA: 
Aleš Pirc je povedal, da pozna razmere Plezalnega kluba Kamnik in Plezalnega kluba Rimske Toplice. 
Za plezalni klub Gre gor pa je prvič slišal, tako da se strinja z mnenjem MDO PD, da se z njim najprej 
malo pogovorijo. 
France Benedik je povedal da so tudi na seji MDO PD Gorenjske ugotovili, da nimajo nikakršnih 
informacij o Plezalnem klubu Gre gor ter da je bilo zelo negativno mnenje o izdaji soglasja za 
včlanitev v PZS. Predlaga izdajo soglasja na naslednji seji. 
Predsednik PZS doda da prelaganje na naslednjo sejo ni možno, ker UO PZS skladno s statutom 
odloča o novih  članih enkrat letno in sicer praviloma na jesenski seji UO. 
Jurček Nowakk je komentiral da noben MDO PD nima pravice odločati o vključitvi novih 
društev/klubov, vendar samo izdati mnenje.  
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Predsednik PZS se delno strinja z Jurčkom Nowakk-om glede izdajanja mnenj MDO PD ter da MDO 
PD ni pristojen za izdajanje soglasij za vključitev novih članov. Sprejemanje društev v PZS poteka na 
podlagi glasovanja, kar je urejeno s Poslovnikom o delu UO PZS. Za sprejem društev v PZS so s 
statutom določeni pogoji. Če neko društvo ni sprejeto v PZS, morajo za to obstajati opravičljivi 
razlogi. 
Borut Vukovič (MDO PD Zasavja) je povedal da za Plezalni klub Rimske Toplice nimajo pomislekov 
glede včlanitve v PZS. 
Franc Slokan (MDO PD Pomurja) je povedal, da kljub temu da je PD Goričko Tromeja 
novoustanovljeno društvo, nimajo nobenih zadržkov glede včlanitve v PZS, saj je bil PD Goričko 
Tromeja pod mentorstvom Matica Murska Sobota celo leto in so usklajeni z vsemi akti. 
Miro Eržen je mnenja, da bi mogel predstavnik Plezalnega kluba Gre gor priti na sejo MDO PD 
Gorenjske, ter malo bolj predstaviti klub ter pojasniti zakaj si želijo včlanitev v PZS. France Benedik 
(MDO PD Gorenjske) pove, da je bila seja sklicana prej, kakor so dobili vlogo za včlanitev Plezalnega 
kluba Gre gor. Pojasni tudi, da bi bilo zelo zaželeno da bi mentor nekega kluba po enem letu podal 
svoje mnenje glede društva, ki mu je mentor. Pripomni, da je v zadnjih letih močno naraslo število 
raznih klubov in da bi bilo primerneje, če bi se podobno delujoči klubi združili po svojih območjih. 
Predsednik PZS odgovori da bodo pozvali mentorje društev, da podajo svoja mentorska mnenja za 
obdobje 2 let o tem, kako je društvo napredovalo. 
Slavico Tovšak je zanimalo ali se je že pripravil dokument KŠP, ki govori o statusni udeležbi plezalnih 
in športnih klubov na sejah MDO PD. Aleš Pirc je odgovoril, da se strinja o pomembnosti tega 
dokumenta ter, da bo dokument pripravljen do konca leta 2014. 
Manja Rajh je vprašala ali vsi kandidati za vpis v PZS izpolnjujejo vse pogoje za včlanitev, ali morda 
kakšen odstopa. Damjan Omerzu odgovori, da je edina vsebinska omejitev ta, da morajo kandidati 
delovati v skladu s statutom PZS. 
Jurček Nowakk doda pripombo, da je po pregledu pravilnika Plezalnega kluba Rimske Toplice zgrešen 
9. in 11. člen, ki govorita o delovanju mladinskega odbora. Zgrešenih naj bi bilo še več stvari, ki jih pa 
ne bo vseh navajal. 
Danilo Škerbinek je dodal, da se strinja z Alešem Pircem, da se čim prej uredi dokument, ki bo govoril 
o statusu plezalnih klubov. 
France Benedik (MDO PD Gorenjske) je navedel, da ima o Plezalnem klubu Gre gor zelo malo 
podatkov ter da konkretnih podatkov ni uspel pridobiti niti od predsednika Plezalnega kluba Gre gor 
(razen število članov). O usklajenosti statuta Plezalnega kluba Gre gor s statutom PZS niso glasovali 
na seji MDO PD Gorenjske, saj so vlogo prejeli prepozno. 
Jurček Nowakk vpraša predsednika PZS kakšne so naloge mentorja nekemu društvu. Predsednik PZS 
odgovori, da je naloga mentorja predvsem ta, da spremlja delovanje društva, ga usmerja, po potrebi 
daje nasvete, mu pomaga ko potrebuje pomoč. Hkrati doda, da bomo pozvali PD Ptuj, da podajo 
poročilo o mentorstvu, saj bo kmalu minilo obdobje 2 let o mentorstvu. 
Igor Oprešnik (MDO PD Podravja) je mnenja, da bi bil primeren pristop o včlanitvi novih društev po 
obdobju 2 let pod okriljem mentorstva. Šele na podlagi mnenja mentorja, pa bi bili sprejeti v PZS. 
Predsednik PZS mu odgovori, da v tem primeru društvo 2 leti ne bi moglo dobiti znamkic in ne bi 
mogli uveljavljati vseh ostalih ugodnosti, ki jim ga nudi članstvo. 
 
SKLEP 5/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS, sprejema v članstvo 
Planinske zveze Slovenije Plezalni klub Kamnik, matična št. 4066499. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 6/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS, sprejema v članstvo 
Planinske zveze Slovenije Plezalni klub Rimske Toplice, matična št. 4057902. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS, sprejema v članstvo 
Planinske zveze Slovenije Športno plezalno društvo Gre gor, matična št. 4064143.  
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Sklep NI bil sprejet (6 ZA, 16 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA). 
OBRAZLOŽITEV: Športno plezalno društvo Gre gor je podalo vlogo za sprejem v članstvo PZS po sklicu 
seje UO PZS, zato pristojni MDO PD ni uspel preveriti skladnost statuta društva s statutom PZS. 
Športno plezalnemu društvu Gre gor priporočamo, da izvede sestanek s krajevno pristojnim MDO PD 
na temo izpolnjevanja pogojev za članstvo v PZS in na to poda novo vlogo za članstvo, za katero je 
priporočeno, da je poslana na PZS vsaj mesec dni pred sejo UO PZS, na kateri skladno s Statutom PZS 
poteka sprejemanje društev v PZS. 
 
SKLEP 8/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS, sprejema v članstvo 
Planinske zveze Slovenije Planinsko društvo Goričko Tromeja, matična št. 4056485  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena statuta PZS za dobo 
dveh let določa mentorska društva iz krajevno pristojnega MDO PD za izvedbo programa uvajanja 
za novo včlanjena društva: 

- Plezalni klub Kamnik, mentorstvo prevzame PD Moravče, 
- Plezalni klub Rimske Toplice, mentorstvo prevzame PD Rimske Toplice, 
- Planinsko društvo Goričko Tromeja, mentorstvo prevzame PD Matica Murska Sobota. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Jurček Nowakk še želi pismen odgovor na kateri osnovi se je zavrnilo plezalni klub Gre gor v članstvo 
PZS. Predsednik PZS odgovori, da glasovanje poteka na podlagi poslovnika UO PZS, ki določa, da je 
sklep izglasovan, če glasuje za več kot polovica članov UO PZS. 
 
 
Ad. 5. Pravilnik o članstvu posameznikov in članarina 2015 

 
Tone Jesenko  je podal uvod, da letos poteče pogodba z zavarovalnico Wiener Städtische. Junija 2014 

je bil dan nov razpis. Prijavile so se 12 zavarovalnic, od tega so dale resnejše predloge 3 

zavarovalnice. Delovna skupina se je s pomočjo strokovne organizacije Greco JLT d.o.o. posvetovala 

glede ponudb. Odbor za članstvo se je na 2. seji, ki je bila 1.10.2014 sprejel predlog, da se uvedejo 

novosti v obdobju 2015-2018 (predvsem vzpostavitev konkurenčne članarine s sosednjimi 

planinskimi zvezami). Uvedlo naj bi se zavarovanje z asistenco za reševanje v tujini za celotno 

članstvo. Na podlagi vseh predlogov so se odločili za zavarovalnico Adriatic Slovenica, ki je na razpisu 

ponudila tudi to storitev. Odbor je predlagal tudi zvišanje članarine za nekatere vrste članarin, 

Planinski vestnik naj nebi bil več vključen v članarino A in A+. Zaradi uvedbe članarine z asistenco, bo 

potrebno v bodoče zavarovalnici posredovati podatke do 24.00 ure istega dneva, da se zavarovanje 

lahko začne uveljavljati z naslednjim dnem. Člani PZS bodo imeli tudi možnost, da sami aktivirajo 

zavarovanje preko spletne strani oz. samo preverijo njihovo zavarovanje. Ob plačilu članarine bodo 

prejeli tudi dopis s kodo za aktivacijo zavarovanja. Informacijski sistem Naveza omogoča izpis 

začasnega potrdila za člana. Za vse, ki nujno potrebujejo izkaznico takoj, pa se še vedno lahko uporabi 

stara izkaznica. Priporočilo članom je, da plačajo članarino pred 31. 1. 2015 zaradi neprekinjenega 

zavarovanja in predvsem zaradi sklenitve asistence ter v izogib nepotrebnim zapletom. 

Matej Planko je izpostavil, da je glavna novost zavarovanje za 24 urno zdravstveno asistenco in 24 

urna asistenca za stroške reševanja, kar pomeni, da poškodovancu v tujini ne bo potrebno več 

zalagati sredstev za plačilo stroškov reševanja. To je največja dodana vrednost novega zavarovanja. 

Zavarovalne vsote za primer smrti, invalidnosti in odgovornosti ostajajo enake kot so bile do sedaj, 

povečajo se zavarovalne vsote za stroške reševanja v tujini za kategoriji A in A+, k temu pa se dodaja 

še 24 urna zdravstvena asistenca, ki je za člane S+Š, P+O in B 3.000 EUR. Pri  kategorijah A in A+ pa je 
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zdravstvena asistenca 10.000 EUR, kar je primerljivo z osnovnimi paketi Corisa, Zavarovalnice Triglava 

ipd. Ponudnik zavarovanja nudi tudi možnost razširitve zavarovanja, na vse dejavnosti poleg 

planinstva.  tudi na službene poti v tujino, smučanja v tujini po urejenih smučiščih oz. na vse 

aktivnosti, ki jih potrebujemo. Pri zavarovanju P+O, otrok ne bo možno zavarovati za primer smrti, 

ker to izrecno prepoveduje zakon. Zavarovalnica ponuja kot nadomestilo povračilo za pogrebne 

stroške v višini 1.500 EUR. Možno bo zavarovanje tudi oseb s posebnimi potrebami v okviru 

zakonskih možnosti. Z vsemi temi izboljšavami postaja naše zavarovanje primerljivo z zavarovanjem 

OeAV oz. še boljše, ker vključuje nezgodno zavarovanje, ki ga OeAV ne. 

 

RAZPRAVA: 

Andrej Brvar je mnenja, da je predlog zelo nepretehtan, v nekem pogledu celo škodljiv za PZS. Z 

izločitvijo PV iz A in A+ članarine bi bil ta zelo ogrožen. PV se za skoraj polovico naročnikov  zagotovi iz 

članarine. PV je naša vez s preteklostjo in rojstvo planinstva v Sloveniji. Dobro kljubuje navkljub vsem 

slabim časom založništva in revij. Prav tako je PV eden od stebrov, s katerim lahko dokazujemo, da 

planinstvo ni le razgibavanje telesa, pač pa tudi poduhovljena oz. kulturna dejavnost. Če zmoremo 

varovati naravo, bi morali tudi ogrožene kulturne dobrine kar pa PV vsekakor je. Najmanj modro je, 

da se izkodkopava ekonomske temelje PV. Če pogledamo iz finančne plati je povišanje članarine prvo 

v korist zavarovalnice. Na boljšem so tudi člani, ki hodijo v tuja gorstva, ki pa predstavljajo manjši del 

od vseh članov. Stroški zavarovanja se bodo v bilanci uspeha PZS  povečali za 25%, kar je preveč glede 

na splošno upadanje števila članov. Glede na to, da se tveganja v naših gorah ne povečuje, tudi ni 

upravičeno  dvigovanje stroškov zavarovanja. Dokler so stroški reševanja v Sloveniji brezplačni, v 

tujini pa ne, delujemo v dveh različnih sredinah, zato je primerjanje konkurenčnost zavarovanja z 

drugimi državami nekorektno. 

Manja Rajh je pripomnila, da ni pošteno, da je izračun višine članarine postavljen centralistično od 

zgoraj navzdol. Zanima jo tudi kakšno je število članov na dan 30.9.2014, ker je prepričana, da bo 

število članov letos spet upadlo. Nepošteno se ji zdi, da se bo za urejanje planinskih poti iz članarine 

namenil znesek vsakega člana 1 EUR, glede na to, da večinoma planinske poti uporabljajo nečlani. 

Tudi ona je mnenja , da se PZS ne more primerjati z Avstrijo zaradi različne kupne moči. Zanima jo 

tudi, ali je bila narejena kakšna anketa med društvi iz vidika, da je v Sloveniji veliko društev, ki 

sprejmejo nižjo članarino od priporočene članarine PZS. PZS odvedejo kar morajo, ostalo pa obdržijo 

zase, ker delujejo na temelju prostovoljstva. 

Borut Vukovič je povedal, da je v taki ključni točki njihovo delo to, da povedo, kakšno je mnenje 

njihovih članov planinskih društev. Tudi on se strinja, da upad članstva ne upada zaradi dvigovanja 

članarine, vendar zaradi načina delovanja društev. V njihovem društvu so članarino z asistenco 

podprli, sam osebno pa bi se odločil za PV. Povedal je tudi, da je nujno, da se PV ohrani na takem 

nivoju kot je sedaj. 

Franc Slokan je povedal, da se bo verjetneje kar nekaj članov odločilo namesto A+ članarine za B, in 

hkrati naročilo PV. 

Jožef Bobovnik je povedal, da se je odbor za izbiro zavarovalnice odločil za to ponudbo na podlagi 

raziskave, katera zavarovanja ponujajo svojim članom sosednje alpske planinke zveze. Odločitev je 

bila sprejeta iz praktičnega razloga, da zavarovancem, ki so namenjeni v tujino ni potrebno razmišljati 

kje vse se potrebujejo zavarovati. Veliko društev organizira izlete v tujino, s tem pa se razširja krog 

ljudi, ki bi zavarovanje z asistenco potrebovali. Tudi naraščanje ali upad članstva v društvih je zelo 

povezano s ponudbo društva, nikakor pa ne z višino članarine. Dal je tudi pobudo društvom, naj 

svojim članov poskušajo ponuditi nekaj več, kot pa samo osnovne ugodnosti. S tem se bo število 

članov zagotovo povišalo. Za PV si zelo želi, da bi se ohranil, ob članarini ali izven. Mateja Planka je 
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vprašal, za koliko časa bi se podpisala pogodba z Adriatic Slovenica. Matej Planko je odgovoril, da je 

bilo v izhodišču govora za 2 ali 3 letno pogodbo, vse ključne stvari pa bi se dogovorili ob podpisu 

pogodbe. 

Miha Habjan je povedal, da alpinisti najbolj potrebujejo zavarovanje z asistenco, vendar niso edina 

ciljna skupina. Predvsem so težave pri zavarovalnicah, ker njihove dejavnosti ali nočejo zavarovati, ali 

pa so zneski zelo visoki. Nikakor se nebi smeli odločati o tem, ali se bo PV reševal na račun članov, ali 

pa se bo ponudilo boljše zavarovanje. Potrebno bo poiskati rešitev, kako se bo PV ohranil še naprej. 

Prepričan je, da bodo zavedni planinci PV naročevali še naprej. Skrbi ga, kaj bo pokazal drobni tisk pri 

podpisu pogodbe. Marija Štremfelj pozdravlja asistenco pri zavarovanju. Za PV je nujno potrebno, da 

se ohrani. Slavica Tovšak je povedala da niti odbor za članstvo, niti OZI ne razmišlja o tem, da bi 

spodkopaval PV. Če bo PV še naprej zanimiv, se bodo člani naročali nanj. Podpira predlog 

zavarovanja. Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD) je povedala, da pri njih ni bilo 

nobenega odpora za dvig članarine. To je dvig kvalitete zavarovanja. Za PV je pripomnila, da zadnja 

leta ni več tak informator o delovanju PZS kot je bil nekoč. Igor Oprešnik je povedal da so bili v MDO 

PD Podravje ogorčeni nad dvigom članarine zaradi zavarovanja in ukinitve PV iz članarine. Rudolf E. 

Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) je povedal da so proti povišanju članarine. Miro Mlinar 

(MDO PD Notranjske) je povedal da so njihovi člani proti povišanju članarine. Milena Brešan je 

povedala, da se strinja z dvigom članarine. Za PV je omenila, da je zadnje čase premalo lokalnih 

vsebin. Dušan Škodič je povedal, da mu je žal, da je potrebno tehtati med PV in zavarovanjem.  

Gregor Rupnik (MDO PD Posočje) podpira asistenco z zavarovanjem.  Danilo Škerbinek je povedal, da 

je potrebno doseči, da asistenca v tujini ne bo samo za poškodovance, ampak tudi za planince z 

poškodovano opremo. Predlagal je, da se za zdravstveno asistenco v tujini napiše točno kaj vse 

obsega in zajema. V zapisniku ni bilo gradiva glede zavarovalne vsote za odgovornost, prosi za 

dopolnitev pomembnih podatkov. Pričakuje, da bo izbrana zavarovalnica pripravljena sofinancirati 

preventivni del oz. usposabljanje, saj je to direkten efekt zavarovalnice. PV se mora z planincem 

koristno ter zanimivo vsebino potruditi za več naročnikov, primerjajmo vsebino našega glasila z istimi 

v tujini.  Glede PV je mnenja, da bo zaradi danega predloga o članarini veliko dosedanjih A članov rajši 

vzelo B članarino. Predlaga enak popust za vse člane, ki si želijo usposabljanja. Za obiskovalce gora bi 

morali n.pr. organizirati informativno strokovno službo. Vprašal je tudi, zakaj se ne naredi vprašalnik, 

kaj želijo naročniki brati v PV in kakšne ugodnosti naj ima član? Marinka Koželj Stepic (MDO PD 

Ljubljane) se strinjajo z uvedbo asistence z zavarovanjem. Za PV je tudi ona komentirala, da ne 

objavljajo njihovih prispevkov. Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja) je 

komentiral, da je nedopustno da nekateri člani UO nimajo naročenega PV. Za PV nebi spreminjali 

tehnične karakteristike revije, saj so mnenja, da bi ga to pokopalo. Za članarino se strinjajo z A in A+, 

za nižje kategorije članstva pa se ne strinjajo z dvigom članarine. France Benedik (MDO PD 

Gorenjska) je povedal, da imajo predvsem bojazen, da se bo z dvigom članarine zmanjšalo število 

članov in naročnikov PV, predlog pa podpirajo. Miro Eržen je povedal, da se je PV do sedaj zavijal v 

vato, da je bilo samo ravnanje z njim slabo do sedaj. Za dvig članarine zaradi zavarovanja nima 

zadržkov.  

Predsednik PZS je odgovoril, da je asistenca zelo kakovostna nadgradnja zavarovanj članov PZS. 

Vsekakor bi veliko članov potrebovalo asistenco, mnogo več kot 10 % članov, kot mislijo nekateri. 

Razložil je zakaj so med članarinami različni odstotek povišanja – zaradi zaokroževanja cen. Za 

asistenco pri vseh članarinah so se odločili zato, da se ne dela razlik med vrstami članarine. Glede PV 

je mnenja, da ga je potrebno ohraniti, a da zato ni potrebno omejevati razvoja sistema članarine ter 

da bo potreben širši nabor ukrepov, da se kljub splošnemu upadanju naklad tiskanih medijev PV 

ohranil tudi v prihodnje. Poudaril je, da je za naročnike PV, ki so tudi člani PZS, predviden 25 % 
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popusta pri naročnini in bo kljub dražji naročnini v kombinaciji z B članarino skupaj enako oz. celo 

malenkost ceneje, kot je znesek A članarine Strokovna služba je pripravila tudi izračune spodnje meje 

rentabilnosti PV in vsi, tudi uredništvo PV, si moramo prizadevati, da bo število naročnikov takšno, da 

bo skupaj s sofinanciranjem iz proračuna PZS poslovanje rentabilno. Če bi imeli več kot 6000 

naročnikov, potem sofinanciranje iz proračuna PZS me bi bilo več potrebno. Planinski sklad naj bi bil v 

prihodnje namenjen samo za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti, ekološke in energetske 

prenove planinskih koč, sofinanciranje Slovenskega planinskega muzeja ter seveda podpori 

nadaljnjemu izhajanju PV.  Ostale aktivnosti, ki so bile do sedaj v Planinskem skladu, pa bomo 

priključili k posameznim vsebinskim področjem proračuna PZS. ni namen, da se PV iz proračuna PZS 

stalno sofinancira, ampak si moramo prizadevati za čim več bralcev. Zato je pomembno, da PV 

postane zanimiva revija za bralce, da se bodo lahko iz naročnine in prodanih izvodov v prosti prodaji 

pokrivali stroški izhajanja PV. Matej Planko je pojasnil Jurčku Nowakku razliko med A in A+ članarino. 

Danilu Škerbinku je odgovoril na vprašanje v katerih primerih velja zavarovanje opreme. Manji Rajh je 

odgovoril, da sicer niso še vsa društva pristopila v Navezo, vendar naj bi bilo na dan 30.9.2014 

vključenih v PZS nekaj manj kot 50.000 članov.  

SKLEP 10/23-10-2014: Upravni odbor PZS se strinja, da se PV izključi iz A in A+ članarine, članom 

PZS pa se ponudi dodatni 25 %  popust pri letni naročnini na PV. PZS iz ostanka lastnih sredstev 

članarine zagotovi pokrivanje razlike v vrednosti članskega popusta.  

Sklep je bil sprejet (21 ZA in 1 PROTI).  
 
SKLEP 11/23-10-2014: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2015 v višini A + 65,00 €, A +/d 60,00 €,  A 55,00 €, 
A/d 50,00 €, B 25,00 €, B/d 20,00 €, B1 18,50 €, S+Š 16,00 €, S+Š/d 12,80 €, P+O 7,00 €, P+O/d 5,60 
€, OPP 7,00 €, OPP/d 5,60 € inTujina 11,00 €.  
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 5 PROTI). 
 
SKLEP 12/23-10-2014: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 

sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu posameznikov.  

Sklep je bil sprejet (19 ZA, 3 PROTI). 

 

Sledil je kratek odmor, po odmoru je bilo prisotnih še 20 članov UO z glasovalno pravico. 

 

Ad. 6. Finančno poslovanje PZS 

 

a) Informacija o finančnem poslovanju PZS za obdobje januar – avgust 2014  

 

Matej Planko je na kratko povedal, da se bodo predstavili samo podatki, ki jih ni v gradivu. 

Urša Mali je povedala, da se je oktobra 2014 oddal zahtevek  za LPŠ v vrednosti 46.000 EUR, tako, da 

je odprtih še slabih 10% odobrenih sredstev, in sicer za turno smučanje ter  delno člansko 

reprezentanco v športnem plezanju. Do sredine novembra 2014 se bodo oddali še preostali zahtevki. 

Iz razpisa evropskih socialnih skladov je bilo odobreno, da se septembrska usposabljanja uveljavijo v 

tem proračunskem letu, tako, da se je oddal zahtevek za 6.000 EUR. Za aktivnosti mladih pa se je 

oddal zahtevek za 5.000 EUR. Pripravljajo se tudi poročila za fundacijo za šport, da se bodo počrpala 

sredstva.. Predsednik PZS je dodal, da so vsi ostali podatki prišli skupaj z gradivom. Na naslednji seji 
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UO, ki bo januarja 2015, pa bo skupaj s predlogom podrobnega finančnega načrta PZS podana tudi 

ocena poslovanja celotnega leta 2014. 

 

 

 

 

 

b) Delitev sredstev planinskega sklada 

 
Matej Planko je na začetku povedal, da so bili predlogi podani v gradivu. Po sprejetem finančnem 

programu in podrobne delitve sprejemajo komisije, UO pa poda soglasje. Narejena so že poročila in 

sicer gre za komisijo za alpinizem (program SMAR), komisijo za turno kolesarstvo (projekt Slovenska 

turna kolesarska pot), odbor za usposabljanje in preventivo (zgibanka Pozor, snežni plaz). Predvideno 

je, da se potrdi poročila, in s tem aktivnosti.  

V teku oz. realizaciji pa je tudi izvedba velikih športnih tekmovanj v letu 2014 (vloga KŠP), pri čemer je 

potrebno narediti popravek gradiva, namesto 2.000 EUR je vloga za črpanje iz planinskega sklada 

1.900 EUR, kot je bilo sprejeto v rebalansu. Tudi pri GK je potrebno narediti popravek gradiva – 

skupna vrednost projektov, ki jih bo komisija v letošnjem letu izvedla se zmanjša iz 20.000 EUR na 

17.000 EUR. V tej predlagani delitvi izpadeta točka št. 8 (Sofinanciranje izvedbe Seminarja za 

oskrbnike – 1.500 EUR) in 9. točka (Sofinanciranje ekskurzije v Sloveniji (ogled čistilnih naprav) – 

1.000 EUR). Pri točki 2 (Podeljevanje certifikata OPPK – 3.000 EUR) se zniža vrednost na 2.500 EUR. 

Vsi ostali projekti pa so že zaključeni, ali pa bodo realizirani v tem letu. Pri pošiljanju gradiva se je po 

pomoti izpustila vloga komisije za varstvo gorske narave v vrednosti 500 EUR za izdajo zgibanke 

(Varovanje gorske narave), pri tem se je opravičil in prosil, da se ta vloga potrdi. 

 

SKLEP 13/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje podana poročila o porabi sredstev planinskega 

sklada za leto 2014 Komisije za alpinizem PZS v višini 3.000 €, Komisije za turno kolesarstvo PZS v 

višini 1.500 €, Mladinske komisije PZS v višini 7.500 € in Odbora za usposabljanje in preventivo v 

višini 900 €.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 14/23-10-2014:  Upravni odbor PZS potrjuje predlagano delitev sredstev planinskega sklada 

za 2014 za sofinanciranje velikih tekmovanj Komisije za športno plezanje KŠP 1.900 €, Gospodarske 

komisije PZS v višini 17.000 €, Komisije za planinske poti v višini 10.700 €, za zgibanko Komisije za 

varstvo gorske narave v višini 500 €. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

c) Cena in naročnina za Planinski vestnik 

 

Slavica Tovšak je podala kratek uvod in povedala, da se naročnina na PV ni podražila že 7 let ter, da je 

PV primerljiva po kvaliteti z podobnimi revijami, ki so na slovenskem trgu, pri katerih je naročnina 

bistveno višja. Ker mora PV izdelati sanacijski program zaradi pridelane finančne izgube, so na seji 

predsedstva izdelali kar nekaj sanacijskih predlogov. Eden izmed sanacijskih ukrepov, ki so bili sprejeti 

je tudi povečanje naročnine PV in sicer iz 34 EUR na 39 EUR. Matej Planko je naredil izračun med 

zunanjimi naročniki (brez članov A in A+) z upoštevano letno naročnino PV 39 EUR. To bi pomenilo 

dobrih 11.000 EUR več prihodkov letno, že z upoštevanim popustom 25% za člane PZS.  

 

RAZPRAVA: 
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Danilo Škerbinek je vprašal kako je možno, da tako opevana revija nima več naročnikov. Zdi se mu, 

da je PV postala revija z naročenimi članki, po drugi strani pa je šlo tako veliko člankov in prispevkov v 

koš. Predlagal je, da se da na glasovanje o izvedbi ankete, katero naj bi po njegovem mnenju morala 

izvesti PZS kot lastnica PV in ne uredništvo PV. Predsednik PZS ga je prosil, da bi vse to prestavili na 7. 

točko seje UO. 

 

SKLEP 15/23-10-2014: Upravni odbor na podlagi točke z) prvega odstavka 32. člena, v povezavi z 

62. členom Statuta PZS, sprejema ceno izvoda Planinskega vestnika v višini 3,9 € in letno naročnino 

v višini 39 € (z vključenim DDV). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

d) Ureditev statusa nepremičnin v poslovnih knjigah 

 

Matej Planko je povedal, da so bila na 15. seji sprejeta izhodišča, za katere se je kasneje izkazalo, da 

niso v skladu z določenimi zakonskimi spremembami, ki so se zgodile v vmesnem času. Po posvetu z 

revizorji in NO so se pripravili novi seznami za vpis v poslovne knjige PZS. Izhodišče je, da so vse 

nepremičnine, ki so v 100 % lasti PZS ali v delni lasti zabeležene v evidenci ZK in v poslovnih knjigah 

PZS. S tem se bodo odpravila tudi neskladja, ki so nastala pri zadnjem vpisu nepremičnin v poslovne 

knjige PZS v letu 2009. Takrat so se v polni vrednosti vpisale nekatere nepremičnine, ki pa so bile že v 

fazi prenosa na planinska društva. Popravila se bo vrednost nepremičnin PD Maribor matica in ena 

nepremičnina PD Celje matica, vpisale se bodo vse nepremičnine ki so v 100 % lasti PZS po ocenjeni 

vrednosti GURS, ter vse nepremičnine, ki so v 10 % lasti PZS pa po vrednosti 1 EUR (vrednost je 

usklajena z revizorjem). Po sprejetih  sklepih skupščine v Ormožu se vse pravice in obveznosti, ki 

sledijo iz upravljanja teh objektov preneslo na planinska društva. Vrednost 1 je izključno za namen 

evidence, da je so v poslovnih knjigah zavedene vse nepremičnine, katerih lastnik oz. solastnik je PZS. 

Povedal je tudi, da je v gradivu prišlo do napake, in sicer pri nepremičninah okoli Planinskega doma 

na Boču ni lastnik  PD Rogaška Slatina. To je bilo že popravljeno v zadnji verziji poslanega gradiva.  

 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je vprašal ali je vrednost 1 EUR samo knjigovodska vrednost. Predsednik PZS je 

odgovoril, da nima veze kaj je vpisano v poslovnih knjigah PZS, prava je tržna vrednost. Danilo 

Škerbinek je povedal tudi, da glede na to, da je obseg nepremičnin kar velik, nimamo pa predstave 

kakšno je realno stanje nepremičnin v naravi. Predlagal je akcijo, v kateri bi področna društva 

preverila stanje nepremičnin. Predsednik mu je odgovoril, da je PZS po statutu dolžna narediti načrt 

upravljanja z nepremičninami PZS in prvi korak je vzpostavitev prave evidence nepremičnin PZS. 

Matej Planko je dodal, da nepremičnin, ki so v 100 % lasti PZS ni veliko. 

 

SKLEP 16/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje sezname nepremičnin na podlagi katerih se bo 

uredil status nepremičnin v poslovnih knjigah PZS. S to ureditvijo se bo vrednost nepremičnin v 

poslovnih knjigah PZS poveča za 71.009,57 €. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

e.) Izhodišča za pripravo podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2015 

 

Matej Planko je uvodoma predstavil povzetke gradiva: v tem času je bil objavljen razpis Fundacije za 

financiranje športnih organizacij, ki je enak kot so bila pričakovanja. Za LPŠ še niso stvari znane, ker še 

ni bil sprejet rebalans proračuna, bo pa verjetno zmanjšanje sredstev za 15 %. Projekta usposabljanja 

delavcev v športu ESS ne bo pred drugo polovico leta 2015. Za vsa usposabljanja PZS to pomeni, da 



 
 

3. seja UO PZS 23.10.2014  13 

 

bodo morali biti cene tečaj polne. Za članarino se smatra, da se bo število članov zmanjšalo za največ 

5 %. Lastna sredstva pa ostanejo na enakem nivoju, kot so bila planirana za letošnje leto. Predsednik 

PZS je prosil predsednike MDO PD-jev, da naj informacijo o razpisu ESS predajo predsednikom PD 

(tečaji bodo v polni ceni, ker ni razpisa za sofinanciranje. Ko bo razpis, se bo PZS takoj prijavila nanj). 

 

SKLEP 17/23-10-2014: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 

načrta PZS za leto 2015. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 7. Smernice planinskih medijev 

 

Slavica Tovšak je povedala, da je ob upoštevanju programskih smernic PZS OZI leta 2013 izločil 

smernice planinskih medijev, ki niso aktualne. Tako sta sedaj ostala samo še PV in spletna stran PZS. 

Povedala je, da je nova programska zasnova PV sledeča: PV je sedaj mesečna revija, ki bralca 

informira o planinstvu, alpinizmu in vseh oblikah dejavnostih v gorah doma in v tujini ter poučuje, 

kulturno bogati ter informira o dejavnostih Planinske zveze Slovenije in o pomembnejših aktivnostih 

planinskih društev ter sorodnih organizacij. Na ta način spodbuja bralce k aktivnemu udejstvovanju v 

naravi, članstvu v planinski organizaciji in prostovoljnemu delu na področju planinstva. Planinski 

vestnik je skladno z Zakonom o medijih vpisan v razvid medijev. Obvestila bodo sedaj oblika 

internega časopisa, njihov glavni namen pa so predvsem zakonodajne in uradne objave. Veliko 

govora je bilo tudi o Planinskem kažipotu z vprašanjem, ali bo še naprej ostal v taki obliki kot je bil do 

sedaj. 

 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je nadaljeval razpravo iz 6 c točke. Vprašal je ali je iztržek ekonomske propagande iz 
PV jasno in pregledno zaveden. Vzpodbuditi bi bilo potrebno dopisovanje v PV, več člankov bi moralo 
biti objavljenih. Povedal je tudi, da se je čez poletje premalo informiralo kaj se dogaja na PZS. 
Predsednik PZS mu je odgovoril, da se bo predvidoma do konca leta izvedla anketa med člani ter, da 
je vsak dan veliko objav na spletni strani PZS. Povedal je tudi, da velikokrat ne pride nobenega 
poročila o dogodkih iz PD. Jurček Nowakk je vprašal zakaj FB, Twiter in novinarska konferenca ni več 
medij? V medijih pogreša tudi reklame. Zanima ga tudi zakaj MDO-ji PD še vedno nimajo svoje 
spletne strani, prav tako komisije. Zanimalo ga je kaj je s smernicami ciciban planinec, mladi planinec 
in invalid planinec. Predsednik PZS mu je odgovoril, da se koristi predvsem objave spletne strani PZS 
in da so FB, Twiter in novinarska konferenca le še dodaten način informiranja. Spletne strani MDO-jev 
PD in komisij ne spadajo med smernice planinskih medijev, zato mu je odgovoril le, da so za MDO-PD 
jem pripravili svoje uporabniško ime za objavo na spletni strani PZS, vendar do sedaj tega ni še nihče 
storil. Bodo se pa še enkrat poslala uporabniška imena in gesla, da bodo MDO PD lahko objavljali 
svoje informacije na spletni strani PZS. 
Dušan Škodič je povedal, da se sprašuje ali se splača zmanjševati vsebine v PV na račun bralcev, ter 
ali bodo bralci to še radi brali. Potrebno bi bilo izvesti anketo med vsemi člani, ne samo naročniki PV, 
rezultati pa bodo pokazali kako in kaj v bodoče. Glede zavračanja člankov dopisnikov PV se ne strinja, 
veliko je vedno govoričenja o zavračanju, konkretno se pa nič ne pošlje. Predsednik PZS mu je 
odgovoril, da se bo anketa izvedla. Izbira člankov za objavo v PV je v domeni uredniškega izbora, 
upoštevati pa je potrebno, da ima PZS kot izdajatelj vso pravico s programsko zasnovo določati 
vsebino revije, upoštevati pa je potrebno tudi dejstvo, da je izdajatelj hkrati tudi največji financer 
revije. Od uredništva PV se pričakuje korekten odnos do tistih, ki pošiljajo svoje članke za objavo. 
Potrebno je vsakemu pošiljatelju v razumnih rokih odgovoriti, da bo članek objavljen ali da bo članek 
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objavljen, če bo avtor upošteval pripombe uredniškega odbora ali da članek ne bo objavljen.. Jožef 
Bobovnik se je strinjal s nekaterimi, da je potrebno v PV objavit tudi kakšen prispevek o dejavnosti 
PD, vendar morajo biti članki kvaliteti. Predsedniki PD so na MDO PD opozorili, da določeni razpisi 
prihajajo tudi na e-obvestila in niso vidni. Prosijo, da obvestila, ki se tičejo razpisov, pridejo do 
načelnikov odborov komisij ter predsednikov. Predsednik PZS mu je odgovoril, da se bodo potrudili, 
da bodo e-obvestila za funkcionarje PZS prišla ločeno od ostalih e-obvestil. Miro Mlinar je vprašal kaj 
pa smernice za sodelovanje z drugimi mediji izven PZS. Tukaj je mislil s prezentacijo dejavnosti PZS po 
šolah v Sloveniji. Omenil je tudi, da podatki o MDO PD na spletni strani PZS niso pravilni, ker so iz leta 
2012. Predsednik PZS mu je odgovoril, da naj se v tem primeru pošlje elektronska pošta in, da se bo 
takoj preverilo. Slavica Tovšak je za konec povedala, da je v smernicah posebno poglavje – 
novinarske konference in sporočila za medije, preko katerih se javnost obvešča o delovanju PZS.  
 

SKLEP 18/23-10-2014: Upravni odbor PZS v skladu z točko z) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 

na predlog Odbora za založništvo in informiranje sprejema Smernice PZS na področju planinskih 

medijev in odnosov z javnostmi. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 8. Pravilnik Odbora za usposabljanje in preventivo – II. Obravnava 

 

Predsednik PZS je najprej povedal, da se je Franc Kadiš opravičil zaradi zdravstvenih razlogov. 

Matjaž Šerkezi je povedal, da sta bila na prvi obravnavi podana 2 predloga in sicer, da bi se odboru 

dala večja veljava in pristojnosti, ter drugi- predlogi o dopolnjevanju programov usposabljanj na 

podlagi analiz gorskih nesreč, prenosa znanja iz tujine in vzpostavitvi spletnega foruma so izvedljivi in 

se izvajajo na podlagi obstoječega besedila pravilnika. 

 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je povedal ,da drugi del drugega predloga omenja pripravo novih programov 

usposabljanja. Pri tem se mu poraja vprašanje kdo je v PZS pristojen za pripravo programa za nove 

kadre, ki jih sedaj še ni. Predsednik PZS mu je podal svoje mnenje: v kolikor se bodo pripravljali neki 

novi programi, ki ne bodo vsebinsko spadali k nobeni komisiji,bo o tem odločal odbor za 

usposabljanje in preventivo. 

 

SKLEP 19/23-10-2014: Upravni odbor PZS na podlagi tretjega odstavka 35. člena Statuta PZS, 

sprejema Pravilnik Odbora za usposabljanje in preventivo. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 9. Tematike Komisije za planinske poti 

 

  a.) Poročilo iz Zbora KPP 

 

Igor Mlakar je povedal da je bil v petek 17.10.2015 zbor markacistov v Krki, Ljubljana. Bili so sklepčni. 

Potrdili so plan in poročilo, ter pregledali cel pravilnik. Novosti so predvsem uskladitve s statutom. Ni 

več pravilnika o priznanjih, ker je vse v novem pravilniku. Na volitvah so izglasovali predsednika (Igor 

Mlakar), ter 3 nove člane. Izbirali so operativno komisijo.  
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SKLEP 19/23-10-2014: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 

sestavi IO KPP PZS za obdobje 2014-2018, ki je bil izvoljen na Zboru markacistov: načelnik Igor 

Mlakar (PD Bovec) in člani Bogdan Seliger (PD Horjul), Marijana Jelen (PD Medvode), Maksimiljan 

Kotnik (PD Dravograd), Gabrijel Podobnik (PD Cerkno), Jurij Videc (PD Laško), Stanislav Vidovič (PD 

Kočevje), Uroš Vidovič (PD Ptuj) in Boštjan Gortnar (PD Medvode). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b.) Soglasje k Pravilniku KPP 

 

RAZPRAVA: 

Jurček Nowakk je povedal, da mu je nekaj stvari pri pravilniku nejasnih, nekaj pa bi jih bilo potrebno 

popraviti. MDO je povsod pisan brez PD. Pri tem pravilniku je zelo pogrešal odbor za pravne zadeve, 

da bi popravili pravilnik. Pri 16., 17., 20., 21., 22., 37. in 40. členu so pomanjkljivosti, veliko pa je tudi 

diskriminacije. Predsednik PZS je odgovoril, da ko je odprta javna razprava, da lahko člani UO podajo 

svoje pripombe, na seji UO PZS pa se podaja soglasje na celoten pravni akt, ni pa mogoče spreminjati 

posameznih določil pravnega akta. Tone Jesenko je povedal, da so na pobudo markacistov PD 

Domžale Tončkov dan preimenovali v Dan markacistov, ki se vsako leto seli na drugo lokacijo. Igor 

Mlakar je povedal, da na pravilnik ni bilo pripomb. Pregledan je bil s strani šestih markacistov, ter 

tudi odbora za pravne zadeve.  

 

SKLEP 20/23-10-2014: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke  1. odstavka 32. člena Statuta PZS  

soglasje k Pravilniku Komisije za planinske poti Planinske zveze Slovenije. 

Sklep je bil sprejet (1 glas PROTI-Jurček Nowakk). 

 

 

Ad. 10. Soglasje k Pravilniku o delu MDO PD Koroške in MDO PD Pomurja 

 

Mirko Tovšak je povedal, da so pravilnik uskladili s statutom PZS in zakonom o društvih. Bil je sprejet 

na 2. Seji MDO PD. Franc Slokan je povedal, da so tudi oni uskladili pravilnik s statutom PZS ter, da 

uvajajo odbor za planinski odsek ter odbor za gospodarstvo. Letos oz. v začetku naslednjega leta pa 

se bo odprla tudi planinska koča. 

Borut Vukovič je dodal, da sta oba pravilnika usklajena s statutom PZS, ter da nimajo zadržkov. 

 

SKLEP 21/23-10-2014: Upravni odbor PZS v skladu z točko n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

daje soglasje k Pravilniku o delu MDO PD Koroške in Pravilniku o delu  MDO PD Pomurja. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 11. Imenovanja in razrešitve 

 

Miro Eržen je kot član delovne skupine povedal, da nima dodatnih pojasnil, ker je vse v gradivu. 

 

SKLEP 22/23-10-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in vodje delovne skupine 

Mira Eržena imenuje dodatna člana Delovne skupine za pripravo programskih vodil PZS: Danila 

Škerbinka (APD Kozjak Maribor) in Marijo Štremfelj (PD Kranj). Upravni odbor PZS ugotavlja, da 

Pavle Škofic, ki je odstopil na lastno željo in Peter Mežnar, ki je pogrešan v Himalaji, nista več člana 

Delovne skupine za pripravo programskih vodil PZS. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

  

Slavica Tovšak je povedala, da imajo sedaj v OZI samo urednike, zato jim manjka strokovna moč. 

Gorazd Gorišek je zelo aktiven na področju pisanja člankov. Dodala je še, da je potrebno narediti 

korekcijo sklepa Gorazd Gorišek (PD Rovte). 

 

SKLEP 23/23-10-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in s soglasjem vodje Odbora 

za založništvo in informiranje PZS, Slavice Tovšak, za dodatnega člana Odbora za založništvo in 

informiranje PZS imenuje Gorazda Goriška (PD Rovte).  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Slavica Tovšak je predstavila izobrazbo, zaposlitev ter dejavnosti Petre Zupet.  

 

SKLEP 24/23-10-2014: Upravni odbor PZS na predlog predsednika PZS in s soglasjem vodje 

Raziskovalne skupine PZS, Slavice Tovšak, za dodatno članico Raziskovalne skupine PZS imenuje 

Petro Zupet (AK Vertikala). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 12. Informacija o delovanju komisij PZS 

 

Aleš Pirc (KŠP) je poročal o 4 aktivnostih, ki se dogajajo v zadnjem času: izvedba izobraževalnih 

seminarjev in izpitov za sodnike športnega plezanja. Dobili so 16 novih kandidatov in sodnikov ter 13 

opremljevalcev plezalnih smeri na naravnih plezališčih. V pripravi za jesen oz. zimo pripravljajo 

seminar za postavljalce smeri po umetnih plezalnih stenah. Državno prvenstvo v športnem plezanju 

sta bili izvedeni dve tekmovanju, čaka pa jih še tekmovanje konec novembra. Omenil je še vrhunske 

rezultate naših plezalcev na mednarodnih tekmovanjih. Priprave za svetovni pokal, ki bo 16.11.2104 v 

Kranju, potekajo po načrtih. Obstaja možnost, da drugo leto tekme za svetovni pokal ne bo zaradi 

vedno večjih stroškov organizacije. Pohvalil je Mateja Planka zaradi dobrega vodenja akcije 

pridobivanja sponzorjev. NO je septembra letos opravil pregled namenske porabe sredstev KŠP. 

Nenamenske porabe sredstev NO ni zaznal. Predsednik PZS je dodal, da glede na to, da je Pavle 

Škofič na skupščini PZS izpostavljal problematiko nenamenske  porabe sredstev KŠP, da je NO 

pregledal namerno porabo sredstev KŠP za leto 2013 in ni zaznal nepravilnosti. Poročilo o pregledu 

poslovanja je bilo objavljeno na spletni strani PZS. 

 

Predsednik PZS je povedal, da predstavnika KA ni več, hoteli so pa podati informacijo, da je priprava 

pravilnika KA v zaključni fazi in da bo v novembru posredovan še članom UO PZS v pregled. 

Predsednik je člane pozval, da KA posredujejo morebitne pripombe na predlog pravilnika, saj ko bo 

pravilnik sprejet na zboru, bo UO PZS skladno s statutom podajal soglasje na celoten pravni akt. 

 

 

Ad. 13. Razno 

 

Borut Vukovič je podal pojasnilo Slavici Tovšak glede glasovanja na seji UO PZS v primeru ko je voljeni 

člani UO hkrati tudi voljeni podpredsednik MDO PD. V takšnem primeru ne more imeti voljeni član 

UO PZS pravice glasovati tudi kot predstavnik MDO PD.  
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Slavica Tovšak je povedala, da so člani raziskovalne skupine poslali na vse odbore in komisije željo in 

prošnjo, da naj predlagajo možne naslove raziskovalnih nalog. Razpis je odprt do 15.11.2014. Tudi 

člani UO PZS so vabljeni, da podajo predloge.  

Tik pred izzidom je tudi Vodnik razširjena Slovenska planinska pot. Pozvala je PD, katerih planinske 

koče so na poti Vodnika razširjena Slovenska planinska pot, naj naročijo knjigo. Predsednik PZS je 

dodal, da bodo člani UO PZS dobili v prihodnjih dneh elektronsko naročilnico za Vodnik razširjene 

SPP. Matej Planko je dodal, da je bila naročilnica že poslana in sicer skupaj z obvestilom za PD, ki so 

ga člani UO PZS prejeli v vednost. 

Danilo Škerbinek je spomnil na tisti del razprave na zadnji sejo UO, ko je bilo govora o kadrovskih 
predlogih ter imenovanjih, ter vprašal predsednika Rotovnika, kdaj bo znan odgovor na kadrovski 
predlog njegovega matičnega PD glede njegovega članstva v Odboru PZS za usposabljanje in 
preventivo. Predsednik PZS je odgovoril, da predloge za imenovanje članov odborov PZS v skladu s 
statutom podaja predsednik, kateri skupaj z vodjem odbora preuči prejete predloge in nato s 
soglasjem vodje odbora podaja predloge za UO PZS. Vodja OUP se je odločil, da bi morebitne nove 
člane OUP predlagali v imenovanje šele po sprejetju novega pravilnika OUP in po obravnavi na seji 
OUP.  

Bojan Rotovnik je povedal še, da bo naslednja seja v četrtek, 15. januarja 2015. 
 
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 22.12. 
 
Zapisal: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
5. seja UO PZS, k točki 1 

 
Z A P I S N I K 

 
4. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 15. januarja 2015, ob 16.30 
uri, na Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNI: 

Predsednik: Bojan Rotovnik 

Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko  

Voljeni člani UO: Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek in Štefan Keber. 

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 

Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 

PD Gorenjske), Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 

območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar 

(MDO PD Notranjske), Neva Šemrov (namestnica MDO Primorsko – Notranjskih PD), Rudolf E. Skobe 

(MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 

Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), Jože Rovan (Komisija za 

turno kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija) in Darko Lorenčič (namestnik Komisije za 

varovanje gorske narave). 

Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 

PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), 

Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 

 
Opravičeno odsotni: Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), Milena Brešan (Voljeni člani UO), Brigita 

Čeh (Voljeni člani UO), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 

Andrej Brvar (Predsednik nadzornega odbora), Roman Ponebšek (Podpredsednik). 

 
Pred začetkom uradnega dela seje je zbrane pozdravil Predsednik PZS Bojan Rotovnik in vsem zaželel 
vse dobro v letu 2015 ter se jim zahvalil za vestno dobro opravljeno delo v preteklem letu. Prisotnih 
je bilo 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 82,6 % sklepčnost. Za sejo je predvidenih 
15 točk dnevnega reda. Posebej je pozdravil novo načelnico MK PZS Barbaro Bajcer. 
  
Predsednik PZS je povedal, da skladno s poslovnikom nismo prejeli nobenih najav v vezi z 
informacijami o delovanju komisij PZS in se točka 3 umakne iz dnevnega reda.  
V roku smo dobili eno pobudo članice Maruške Lenarčič, ki se bo obravnavalo pod točko 14.  
 
Pod točko 14 je prispela ena prijava: 

• Jurček Nowakk – zavarovanje prostovoljcev,  
dodatno pa so se k razpravi prijavili še 4 člani:  

• Marinka Koželj Stepic – enotna poročila,  

• Slavica Tovšak – Vodnik razširjena SPP,  

• Danilo Škerbinek - usposabljanje in podpora članstvu,  

• Borut Vukovič – opozorila glede rokov za skupščino. 
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SKLEP 1/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 4. seje z umikom 3. točke, 
ker ni bilo prijav za razpravo s strani komisij PZS. 
Sklep soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 
1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS (Matej Planko)  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko)  

3. Predlog sprememb Častnega kodeksa slovenskih planincev – I. obravnava (Slavica Tovšak)  

4. Informacija o organizacijskem statusu Slovenskega planinskega muzeja (Miro Eržen)  

5. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2015 (Matej Planko)  

6. Slovenska turno-kolesarska pot – II. obravnava (Jože Rovan)  

7. Merila za souporabo planinskih poti (Igor Mlakar)  

8. Priporočila za zavarovane plezalne poti – I. obravnava (Bojan Rotovnik)  

9. Planinsko gospodarstvo (Janko Rabič)  

a) Certifikati Okolju prijazna planinska koča  

b) Certifikati Družinam prijazna planinska koča  

c) Vpis nove planinske koče v register PZS  

10. Soglasje k vodstvom komisij z zbori dejavnosti  

a) Mladinska komisija (Barbara Bajcer)  

b) Vodniška komisija (France Gričar)  

c) Komisija za turno kolesarjenje (Jože Rovan)  

11. Soglasje k pravilnikom MK in VK  

a) Pravilnik MK PZS (Barbara Bajcer)  

b) Pravilnik o organiziranosti vodnikov PZS (France Gričar)  

c) Pravilnik Vodnikov PZS (France Gričar)  

12. Imenovanja (Bojan Rotovnik)  

13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  

14. Razno - Prijave razprav pod točko razno se bodo evidentirale pri 1. točki dnevnega reda.  

 
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 3. seje UO PZS  

 
Matej Planko je povedal, da je prišla ena pripomba na zapisnik 3. seje od Danila Škerbinka, na podlagi 
katere se je popravil zapisnik. Vsi sprejeti sklepi iz 3. Seje UO PZS so bili realizirani. 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je povedal, da pri 5 točki, ki govori o članarini ni dovolj dobro obrazloženo kaj 
vključuje zdravstvena asistenca. Pri turnem kolesarjenju se poraja vprašanje kje mora turni kolesar 
začet kolesarit, da je upravičen do zavarovalnine. Predsednik PZS je povedal, da naj Danilo Škerbinek 
posreduje svoja vprašanja na strokovno službo, le ta pa bo pripravila vse potrebne odgovore in 
pojasnila.  
 

Darko Lorenčič (Komisija za varovanje gorske narave) je pripomnil, da je bilo v zapisniku napisano, da 

je bila načelnica Irena Mrak opravičeno odsotna, čeprav je strokovno službo obvestila, da bo v času 

seje v tujini, ter da jo bo nadomeščal Darko Lorenčič, ki pa ni dobil vabila ter gradiva. 
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Predsednik PZS se je opravičil za neljubo napako s strani strokovne službe ter pojasnil, da so vsa 

obvestila in gradivo objavljeno na spletni strani PZS. 

 

SKLEP 2/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 3. seje z dne 23.10.2014. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

 
Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
- V Kranju smo uspešno organizirali tekmo za svetovni pokal v težavnostnem plezanju, pred samo 

tekmo pa imeli dobro obiskano novinarsko konferenco. 
- Skupaj s PD Kranj smo organizirali Plezalne dneva Kranja na katerih smo dobili državne prvake v 

športnem plezanju. 
- Soorganizirali smo 10. strokovni posvet Gore in varnost na Igu.  
- Udeležili smo se II. mednarodnega simpozija v Bosni in Hercegovini na  temo planinstva in 

turizma na zavarovanih območjih. 
- Predstavili smo se na 30. knjižnem sejmu v Ljubljani. Vodnik Razširjena slovenska planinska pot je 

prejel nagrado za najlepšo slovensko knjigo v kategoriji poljudnih knjig. 
- Podpisali smo pogodbo z izbrano zavarovalnico za novo zavarovalno obdobje, pripravili navodilo 

za izvajanje pravilnika o članarini ter obveščali javnost o spremembah.  
- V Ajdovščini smo  skupaj s PD Ajdovščina organizirali svečano podelitev najvišjih priznanj PZS.  
- Ob letošnjem mednarodnem dnevu gora smo pripravili svojo poslanico. 
- Organizirali smo skupaj s PD-ji regijske in zaključno tekmovanje MIG. 
- Organizirali smo šest dobro obiskanih jesenskih posvetov za planinska društva, ki se jih je 

udeležilo 180 društvenih delavcev. 
- Izdali smo knjigo Velikani Himalaje v angleškem jeziku 
- Uspešno smo zaključili projekt Priložnosti za mlade. 
- Organizirali smo zelo dobro obiskano novinarsko konferenco ob izdaji novih edicij PZS in 

sodelovali na novinarski konferenci GRZS. 
- Skupaj s Hrvatskim planinarskim savezom smo pripravili razstavo Skupaj v gorah / Zajedno v 

planinah. 
- Izvedli smo prodajno akcijo za nove naročnike Planinskega vestnika in kupce v planinski trgovini 

PZS.  
- Sodelovali smo na sejmu Narava in zdravje. 
- Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 27 različnih projektov 
- Organizirali smo volilne zbore MK, KPP, KTK in VK. 
- Turni kolesarji so organizirali tradicionalno jesensko turo.  
- Izdali smo zgibanko o varovanju gorskega sveta V gorah nismo sami, smo samo gostje. 
- Predsednik je podpisal pogodba o prenosu Tončkovega doma na Lisci na občino Sevnica. 
- Za novega strokovnega sodelavca za področje GK in KVGN smo izbrali Dušana Prašnikarja. 

Klemen Petek si je našel nove izzive. 
- Bojan Rotovnik je bil izvoljen za člana IO OKS.  
- Izvedli smo posvet o nadelavi zahtevnih plezalnih poti (ferat).  
- Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
- Sprejeli smo programsko zasnovo Planinskega vestnika 
- Začeli smo sodelovati z računovodskim servisom Biro Bonus.  
Najave: 
- 4. konferenca planinskega gospodarstva, ki bo na Gospodarskem razstavišči  v Ljubljani 31. 1. 

2015 
- Povabilo na sejem Alpe Adria 28. – 31. 1. 2015, kjer se bodo predstavile tudi planinske koče.  
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- Povabilo na predstavitev projekta Planinske vasi, ki bo na Gospodarskem razstavišču 29. 1. 2015 
ob 13:00 

 

 

Ad. 3. Predlog sprememb Častnega kodeksa slovenskih planincev – I. obravnava 

 

Slavica Tovšak je podala uvodno predstavitev za predlog sprememb častnega kodeksa.  
Dodan je odstavek, ki opredeljuje pomen gospodarjenja v gorskem prostoru, vključena so priporočila 

UIAA, dotaknili so se planincev veteranov ter opredelili pojem prostovoljstva. Podali so tudi planinsko 

usposabljanje za vse generacije ter razširili poglavje o planinskih kočah. Dodan je nov odstavek o 

planinskem premoženju. Zadnje, štirinajsto poglavje je v celoti nadomestilo nekdanje častno sodišče, 

ki pravno veljavno ne more biti več sestavni del kodeksa. V predlogu Častnega kodeksa so dodali štiri 

samostojna poglavja in z določenimi rešitvami dopolnili obstoječe besedilo. Pove tudi, da je bil 

predlog sprememb Častnega kodeksa s strani predsedstva PZS pozitivno ocenjen. 

Predsednik PZS je pojasnil, da je bila delovna skupina za Častni kodeks imenovana na skupščini PZS 

leta 2013. Na naslednji seji UO PZS bo pripravljen nov predlog Častnega kodeksa, ki pa bo na 

glasovanju na skupščini PZS aprila letos. 

 

RAZPRAVA: 

Borut Vukovič je povedal, da je bil osnutek Časnega kodeksa predstavljen na seji MDO PD Zasavja in 

da ni bilo veliko pripomb. Osnutek je po njihovem mnenju dobro pripravljen.  

Igor Oprešnik je dejal, da so osnutek Častnega kodeksa obravnavali na seji MDO PD Podravja. 

Mnenje posameznikov je da je kodeks preobširen, naj bi bil kratek in jedrnat. Obsegati bi mogel 2 – 4 

strani ter biti izobešen na sedežu vsakega Planinskega društva ter vsaki planinski koči. Izpostavili so 

tudi predlog izklopljenega mobilnega telefona na planinski poti, ki je po njihovem mnenju 

nesprejemljiv. Ne strinjajo se z navedbo Planinski funkcionar se mora ravnati po častnem kodeksu, saj 

je po njihovem častni kodeks obvezen za vse planince. Dotaknili so se tudi navedbe v nekem členu 

»častni člani ter veterani imajo posebno vlogo…«, saj v nekem drugem členu piše da velja načelo 

enakopravnosti. Dobili so eno pripombo na osnutek Častnega kodeksa od Marka Simerla (PD Maribor 

Večer). 

Jurček Nowakk je povedal, da je Častni kodeks absolutno predolg. Veliko je tudi diskriminacije. 

Pogreša pa prostovoljstvo. 

Jožef Bobovnik je tudi mnenja da je Častni kodeks predolg. Bolj bi bil primeren kot kratek skupek 

vrednot, usmeritev in napotkov.  

Rudolf E. Skobe je mnenja da je osnutek Častnega kodeksa dobro pripravljen. Po njegovem mnenju 

ne bi smela trpeti kvaliteta kodeksa zaradi morebitne preobsežnosti, saj bo lahko kdorkoli, ki bo želel 

preveriti kakšno od področij, to vedno storil preko spleta ali vpogledom v pisno obliko.   

 

Predsednik PZS je povedal da bo delovna skupina za Častni kodeks preučila vse pripombe, ki jih je 

prejela tako v javni razpravi kot na seji ter bo pripravila naslednjo verzijo Častnega kodeksa, ki bo v 

obravnavi na naslednji seji UO PZS kot gradivo za skupščino 2015. 

 

Ad. 4. Informacija o organizacijskem statusu Slovenskega planinskega muzeja  

 
Miro Eržen je povedal da ima Slovenski planinski muzej nacionalni pomen. Zato so poskušali 
Slovenski planinski muzej spremeniti v samostojno institucijo nacionalnega pomena, katere lastnik bi 
bila država, vendar je bil predlog na Ministrstvu za kulturo ocenjen kot neizvedljiv. Nakazali pa so na 
možnost, da bi Slovenski planinski muzej postal del Narodnega muzeja Slovenije. Dne 17.09.2014 je 



 
 

4. seja UO PZS 15.01.2015  5 

 

bil podpisan sporazum s strani Planinske zveze Slovenije, Ustanove Avgusta Delavca, Triglavskega 
narodnega parka, Občine Kranjska Gora, Ministrstva za kulturo in Gornjesavskega muzeja Jesenice o 
vključitvi Slovenskega planinskega muzeja v Narodni muzej pod določenimi pogoji. Tu gre predvsem 
kot denarni vložek partnerjev za financiranje delovnih mest. Vlada pa mora spremeniti ustanovitveni 
akt Narodnega muzeja, da se Slovenski planinski muzej vključi v sestavo Narodnega muzeja Slovenije. 
Trenutno je težava le v Triglavskem narodnem parku, saj zaradi rebalansa ne sme podpisati pogodbe.  
Slovenski planinski muzej bi s tem največ pridobil s statusom nacionalnega pomena ter podporo k 
boljšem delovanju ter boljšo vsebinsko in kvalitetnejše delo v prihodnje. 
RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je vprašal o 4. točki Sporazuma o  statusnem preoblikovanju SPM 2. alineja ki pravi 

da bo PZS v okviru financiranja programa dela SPM zagotovila tudi sredstva za stroške enega 

zaposlenega. Zanima ga ali je to v okviru teh sredstev, ki se dodajajo že sedaj, ali bo to dodatno 

financiranje. Miro Eržen mu je odgovoril, da bo to v okviru dosedanjega financiranja. Dodatno 

obrazložitev je podal predsednik PZS, ki je povedal, da je pogoj za podpis pogodbe oz. letnih aneksov 

k pogodbi, na podlagi katerega poteka sofinanciranje SPM, sprejet finančni načrt PZS za posamezno 

leto. Letni znesek sofinanciranja ne more biti večji, kot je to določeno v finančnem načrtu.   

Pri 3. alineji 4. člena sporazuma pa se mu zdi zelo nejasno napisano je dodal Danilo Škerbinek.  

Miro Mlinar je vprašal ali bodo v pogodbi določeni strukturni deleži pogodbenikov za sofinanciranje 

in da je to samo prehodna oblika vzdrževanja SPM. Ali bo to v pogodbi napisano, ali bi moralo biti že 

v sporazumu opredeljeno. Miro Eržen mu je odgovoril, da upa da bo SPM kasneje prišel v popolno 

financiranje države. 

 
Ad. 5. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2015 

 
Matej Planko je predstavil bistvene novosti podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2015, kjer so 
poleg odhodkov podrobno prikazani tudi predvideni prihodki za posamezne postavke stroškovnih 
mest in s tem večja fleksibilnost pri načrtovanju in spremljanju izvajanja finančnega načrta ter pri 
pripravi rebalansa proračuna. V njem so tudi delni podatki o porabi za leto 2014, vendar finančno 
poročilo za leto 2014 še ni zaključeno. Pri pripravi finančnega načrta so bila upoštevana sprejeta 
izhodišča za pripravo natančnega  finančne načrta za leto 2015 in podrobneje predstavljeni prihodki 
iz naslova financiranih projektov in iz naslova članarine. Odhodkovna stran podrobnega finančnega 
načrta je usklajena s prihodkovno stranjo.  

Podrobneje je predstavil dva stroškovna nosilca, ki sta v letu 2015 deležna večjih sprememb. 
Planinski vestnik z letom 2015 ni več vključen v članarino A in A+, kar bo verjetno pomenilo upad 
naročnikov. Je pa bilo že opravljenih vrsto aktivnosti, da bo upad čim manjši. Z decembrsko številko 
PV so že bile poslane položnice vsem A in a+ članom, to bomo ponovili tudi z januarsko številko. V 
začetku februarja bo s poslovnim partnerjem izvedena posebna spodbujevalna akcija za povečanje 
naročnikov. V finančnem načrtu so pripravljena simulacija, ki je realna ob izvedbi prej navedenih 
aktivnosti. Druga komisija kjer bo v letu 2015 več sprememb pa je Vodniška komisija. Z letom 2014 se 
je zaključil projekt ESS, novega pa še ni. To pomeni višje cene usposabljanj, kar se že kaže v manjšem 
številu prijavljenih udeležencev in odpovedi določenih tečajev.  Izvedli smo prvi del združevanja 
vsebinsko enakih postavk znotraj enotnega stroškovnega mesta (primer: mednarodna dejavnost) in 
predvidevamo, da bi s temi postopki nadaljevali v prihodnjih verzijah podrobnih finančnih načrtov, saj 
se s tem veča preglednost.  

Razdelilo se je dodatno gradivo: vprašanja in odgovori na pisna vprašanja predsednice SMDO, Manje 
Rajh, ki jih je poslala pred sejo. Matej Planko je na kratko predstavil odgovore na zastavljena 
vprašanja. 
 

RAZPRAVA:  
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Slavica Tovšak je vprašala koliko naročnikov imamo do sedaj na Planinski vestnik v letu 2015 in ali 

vstopa PV v leto 2015 z pokrito izgubo, ki si jo je pridobil do sedaj? Predsednik PZS ji je odgovoril da 

je 960 naročnikov iz kvote tistih, ki so bili do sedaj A in A+ člani, poleg tega pa je še okoli 2000 rednih 

naročnikov. Matej Planko je dodal, da se bo podrobno finančno stanje videlo ob končnem poročilu za 

leto 2014 ter da verjetno ne bodo pokrite vse izgube, so pa bili delno realizirani ukrepi, ki so bili 

sprejeti v lanskem letu.  

Danilo Škerbinek poda mnenje, da se mu zdi visoka postavka za avtorski honorar – pogodbena dela. 

Matej Planko mu pojasni, da so v postavki zajeti vsi honorarji, ki se nanašajo na Planinski vestnik, 

Založbo in usposabljanja. 

Miro Tovšak izrazi zadovoljstvo z načinom transparentnosti prikaza finančnega načrta. Ga pa zanima, 

kje je osnova za povečanje prihodkov iz članarin za leto 2015. Pogreša pa v finančnem načrtu 

postavko namenjeno Srečanju treh dežel v višini 1.500 eur. Glede amortizacije pa ga zanima zakaj je 

močan upad tega stroška v finančnem načrtu za 2015. Za podani odgovor Manji Rajh  glede avtorskih 

honorarjev je mnenja, da bi morali podati natančne odgovore, koliko je komu namenjeno za avtorske 

honorarje. Matej Planko mu glede prihodkov od članarin pojasni, da so upoštevane sprejete 

povečane višine članarine iz zadnje seje UO PZS, zmanjšano za predviden upad članstva. Glede 

amortizacije pojasni, da je izračunana na realni podlagi in ne gre za kakršnokoli spremembo 

amortizacijskih stopenj, ampak za dejstvo, da se je z letom 2014 zaključila amortizacija nekaterih 

večjih osnovnih sredstev, recimo del programske opreme za informacijski sistem Naveza.  Predsednik 

PZS obrazloži, da tudi lani postavke Srečanja treh dežel ni bilo v načrtu, ampak je to zajeto v razvojnih 

projektih MDO-jev in je zajeto v postavki 3.8.1. v višini 1.900 eur, če se bo UO odločil sredstva 

porabiti v ta namen. Glede avtorskih honorarjev pojasni, da bo finančno poročilo za leto 2014 

predstavljeno na naslednji seji UO, kjer bodo podrobneje predstavljeni stroški, vendar ne poimensko 

ampak združeno po vrstah stroškov. 

Jože Rovan predlaga, da se finančni načrt pripravlja s sodelovanju z načelniki. Predlaga tudi, da se iz 

finančnega načrta se umakne postavka tečaj za turno kolesarskega vodnika II, ki ga komisija v letu 

2015 ne bo izvedla. Matej Planko je odgovoril, da je bil podrobni finančni načrt PZS pri stroškovnih 

mestih komisij pripravljen na podlagi podrobnih vsebinskih načrtov komisij in v sodelovanju s 

strokovnimi sodelavci posameznih komisij. Je pa res, da so nekatere razlike, saj vseh želja komisij 

zaradi nezadostnih prihodkov ni bilo mogoče upoštevati. 

Marija Štremfelj je vprašala, da je pravilno razumela, da bodo reprezentance letos dobile 10 % manj 

sredstev iz programa LPŠ, nekatere druge dejavnosti pa ne. Zanima jo tudi za svetovni pokal, za 

katerega je letos predvidenih 50.000 EUR, koliko je bilo tega denarja lansko leto. Predsednik PZS je 

pojasnil da se glede na osnutek rebalansa proračuna RS za leto 2015 v programu LPŠ letos zmanjša 

postavka za vrhunski šport za 10%, ostale postavke pa se ne zmanjšujejo. Matej Planko pa ji je 

odgovoril za svetovni pokal športnega plezanja, da so bili v letu 2014 stroški višji od 50.000 EUR, 

zajemajo pa organizacijo tekme, nagrad, pristojbine, ki se plačuje mednarodni zvezi, in vse druge 

stroške povezane s svetovnim prvenstvom. 

France Gričar je povedal, da ni nikjer zapisano, da so kakšna sredstva predvidena za pripravo gradiv 

za licenčna usposabljanja. Za tečaj v Bavšici je premalo prijavljenih kandidatov, za delo posamezne 

komisije pa je premalo predvidenega denarja. Ali obstaja možnost da se sredstva poberejo še iz kje 

drugje, predvsem za tečaje? Predsednik PZS mu je odgovoril, da se bodo stroški gradiva za 

izpopolnjevanja razporedili na vsa izpopolnjevanja, ki se bodo odvijala. Glede na to, da ne bo sredstev 

ESS se bo pokazalo kako dobro so komisije planirale svoje stroške za leto 2015. Glede dodatnih 

prihodkov iz članarine za organizacijske stroške komisij pa trenutno to ni možno. 
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Predsednik PZS je povzel popravke finančnega načrta: pri Planinski založbi se doda postavka Knjiga 

Slovensko planinstvo, ki je bila nenamerno izpuščena. Vodniška komisija: Pri tečaju v Bavšici se 

upošteva 2. izmena za vodnike A in ne prva, kot je v finančnem načrtu, sredstva se le zamenjajo. 

Turno kolesarstvo: iz finančnega načrta se umakne tečaj za vodnika turnega kolesarstva 2, in se s tem 

zmanjšajo sredstva na postavki turnega kolesarstva. 

SKLEP 3/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2015 z 
naslednjimi pripombami:  

• stroškovno mesto VK PZS: zamenjajo se prihodki in odhodki med 1. in 2. tečajem za 
vodnike PZS A kategorije, 

• stroškovno mesto planinska trgovina: doda se postavka za odhodke in prihodke za ponatis 
knjige Slovensko planinstvo, 

• stroškovno mesto KTK: pri usposabljanju turno-kolesarski vodnik 2 se odstranijo prihodki in 
odhodki, ker usposabljanje v letu 2015 ne bo izvedeno.  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

SKLEP 4/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje podrobne vsebinske načrte komisij  in odborov 

(OUP in OZI) za leto 2015. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila 

podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2015. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Ad. 6. Slovenska turno-kolesarska pot – II. obravnava 

 

Jože Rovan je na začetku predstavil zasnovo Slovenske turno kolesarke poti. Vodilo pri izbiri trase je 
krožna pot, ki obide vse pomembnejše slovenske gorske skupine, 1750 km, 48 000 višinskih metrov. 
Trasa ni nevarna, vendar je fizično zahtevna. V priporočeni smeri je vozna skoraj v celoti in vodi po  
preverjenih in ustaljenih poteh. Vožnji so namenjene markirane planinske poti (markirane poljske 
poti in gozdne vlake), gozdne ceste in javne ceste. Pot poteka skozi ključne točke slovenske planinske, 
narodopisne in tehnične zgodovine. Kjer za to ni pomembnih vsebinskih razlogov se SPP in STKP ne 
prekrivata. Izbira trase: obvezne točke na poti bodo vse planinske koče in še nekaj drugih točk kot 
npr. Planinski muzej, Dom Trenta, grad Podsreda ipd. Kolesar mora zbrati žige oz. slike z vseh teh 
točk. Izogibali so se poti, ki jih množično obiskujejo pohodniki, poti, ki vodijo nad prepadnimi mesti 
ipd. Pot je speljana tako, da pogosto vodi mimo železniških postaj, s čimer želijo spodbuditi 
obiskovalce, da se do izhodišč večdnevnih etap pripeljejo in tudi vrnejo z vlakom. Na seji predsedstva 
PZS je bilo 25.7.2014 predstavljeno in dogovorjeno tudi:  

• z Zavodom za gozdove se poskuša poiskati rešitev glede označevanja kolesarskih poti v okviru 
STKP, tistih ki potekajo izven javnih cest in planinskih poti; 

• v sodelovanju z OZI se prouči možnost za izdajo tiskanega vodnika po STKP v letu 2015, ko je 
predvidena otvoritev STKP,  

• za vris STKP v planinske karte ob ponatisih oz. novih izdajah in za izdajo posebnega dnevnika 
za zbiranje žigov STKP;  

• v spletni aplikaciji za prikaz podatkovnih zbirk PZS se vključi tudi poseben sloj turno-
kolesarskih poti (STKP in dvonamenskih markiranih planinskih poti);  

• preučijo se možnosti za pridobitev sredstev za izvedbo projekta s strani javnih razpisov, tako 
domačih kot EU razpisov;  

• pripravi se predlog certifikata „Kolesarjem prijazna planinska koča“ in se posreduje GK;  

• .  
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Med časom I. in II. obravnave osnutka STKP pa je prišlo nekaj predlogov in pripomb. STKP je vse 
prejete pripombe na osnutek STKP obravnaval in smiselne vključil v predlog zasnove STKP. 

Do današnje seje UO PZS je pregledanih 90 % trase STKP.  

 

RAZPRAVA: 

Mirko Tovšak je podal predlog za zajem dela trase SKTK na Kopah, saj je tam nov objekt financiran s 

strani občine Mislinja in ima v spodnjem delu poseben prostor za turne kolesarje (servis koles). 

Franc Slokan je povedal da sklep ki je naveden zgoraj ne drži, saj je MDO PD Pomurja sprejel sklep, da 

lahko v Pomurju poteka trasa STKT, vendar naj ne gre po Pomurski planinski poti. 

Jurček Nowakk še vedno vztraja da se MDO KB vključi v traso SKTK. Odbor za TK MDO KB bo pripravil 

pot, ki je izvedljiva. Jože Rovan mu je odgovoril, da so si kljub predlogu o izbiri levega brega Save 

izbrali desni breg Save. Lahko bi se vključili ko se bo delal predlog razširjene SKTK. 

Gregor Rupnik (MDO Posočja) pravi, da pri načrtovanju trase v njihovem MDO ni bilo sodelovanja s 

Planinskimi društvi, da veliko poti ni dvonamenskih. 

Jože Rovan je podal krajše odgovore, na to pa je predsednik PZS podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

SKLEP 5/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje zasnovo Slovenske turno kolesarske poti.  

Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI- Jurček Nowakk, Gregor Rupnik ) 

 

 

Ad. 7. Merila za souporabo planinskih poti 

 

Miro Eržen je namesto Igorja Mlakarja, ki je svojo udeležbo opravičil, predstavil merila za souporabo 

planinskih poti.  

Problematika je bila obravnavana v Mojstrani na srečanju planincev treh dežel leta 2012. Govorili so 
o pohodniški poti Alpe - Adria trail, ki v dolžini 290 km poteka od Grosglocknerja do Trsta, mimo 
planinskih koč in po planinskih poteh. Obravnavali so konkretno vprašanje »Kdo bo finančno 
prispeval k povišanim stroškom za povečan obseg nadelave te poti in njeno vzdrževanje?« Sprejeti so 
bili naslednji ukrepi: Planinske organizacije morajo biti vključene v nastajanje eventualnih novih 
pohodniških poti že v fazi idejnih zasnov ter v izvedbene projekte. S strani turističnih organizacij 
morajo biti finančno pokriti stroški, ki nastanejo zaradi dodatnega označevanja in povečanega obsega 
vzdrževanja teh poti. Planinske organizacije, katerih poti se uporabljajo za turistične namene, morajo 
biti poimensko navedene v pisnih in ostalih promocijskih materialih za takšne poti, na osnovi 
partnerskega odnosa. Komisija za planinske poti je na osnovi zaključkov srečanja planincev treh dežel 
2012 pripravila predlog višine nadomestil za posamezne kategorije planinskih poti. Do letnega 
nadomestila so upravičeni skrbniki tistih planinskih poti, ki jih na podlagi pogodbe souporabljajo 
turistične in druge organizacije. 
RAZPRAVA: 

Mirko Mlinar je povedal, da se je pri njih izpostavilo vprašanje »kdo bo izstavil račun ter komu ga bo 

izstavil za souporabo poti«. V častnem kodeksu je napisano, da smo vsi enakopravni, kar pomeni da 

nebi smel nihče nikomur zaračunavati souporabo poti.  

Jurček Nowakk je povedal, da se je v MDO Kamniško Bistriškega postavilo vprašanje ali je 

nadomestilo za souporabo poti mišljeno samo za obmejne kraje ali za celo Slovenijo.  

Miro Eržen je odgovoril, da nadomestila veljajo samo kot neko izhodišče, ki ga društva lahko 

uporabijo v dogovarjanju s turističnimi in drugimi organizacijami za vzdrževanje planinskih poti na 

podlagi souporabe. Predsednik PZS je poudaril, da ta sklep ne velja za vse dosedanje souporabe, 

ampak samo za tiste organizacije, s katerimi bodo sklenjene ustrezne pogodbe.  
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SKLEP 6/15-01-2015: Za souporabo planinskih poti, s strani turističnih in drugih organizacij, se glede 
na kategorijo planinskih poti določijo naslednja letna nadomestila za redno vzdrževanje planinskih 
poti, do katerih so upravičeni skrbniki planinskih poti:  

 • za lahko planinsko pot – 0,03 EUR/m planinske poti,  
 • za zahtevno planinsko pot – 0,08 EUR/m planinske poti,  
 • za zelo zahtevno planinsko pot – 1,1 EUR/m planinske poti.  

Nadomestilo na podlagi pogodbe krije souporabnik planinske poti.  
Ta nadomestila ne vključujejo nameščanje ali zamenjave dotrajane varovalne opreme, talnih in 
proti erozijskih nadelav.  
Stroški dodatnega opremljanja poti, ki nastanejo na željo souporabnika planinske poti, in presegajo 
standarde opremljenosti planinskih poti, niso zajeti v nadomestila, poravnati pa jih mora 
souporabnik planinske poti. Dodatno opremljanje mora biti predvideno v pogodbi, ter skladno z 
Zakonom o planinskih poteh, podzakonskimi akti in kriteriji PZS, ki veljajo za opremljanje 
planinskih poti. Stroški za dodatno opremljanje se obračunajo s stroškovnikom KPP PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 8. Priporočila za zavarovane plezalne poti – I. obravnava 

 

Predsednik PZS je predstavil zavarovalne planinske poti (ZPP), ki imajo veliko razširjenost v Avstriji, 
Nemčiji, Italiji in Franciji, vedno pogostejša uporaba pa je tudi s strani slovenskih planincev. Prve ZPP 
v Sloveniji (Bavšica 2009, Gonžarjeva peč 2011, Boč 2014 in Jezersko 2014), vendar je slovenska 
zakonodaja vsem tem zelo neprilagojena. ZPP niso urejene v internih pravnih aktih PZS ali v drugih 
dokumentih. V predlogu Pravilnika o vodnikih PZS se dovoljuje vodnikom kategorije B in kategorije C 
vodenje po zavarovanih plezalnih poteh (B do 2., C do 4. težavnostne stopnje), v Vodilih PZS (1999) 
pa je zapisano: Vsak poseg v naravno okolje (nova pot, nova koča, novo plezališče) mora biti 
predhodno naravovarstveno pretehtan, dopusten in dovoljen in da mreže poti v visokogorju ne bomo 
širili. 
Vsebinska izhodišča za novo zakonsko ureditev planinskih poti: Izjemno zahtevna planinska pot je 
planinska pot, kjer hojo zamenja ali dopolnjuje plezanje. Kovinska pomagala in varovalne naprave so 
namenjene varnejšemu premagovanju plezalnih mest. Za varnejši vzpon na teh poteh potrebuje 
uporabnik dodatno osebno tehnično opremo: čelado, plezalni pas ter samovarovalni sestav.. 
Nadelava in vzdrževanje je skladno z doktrino urejanja planinskih poti (jeklenice, klini, stopi, pot po 
naravnih prehodih …), praviloma do 2. stopnje zahtevnosti, zato primernejša za širši krog 
uporabnikov, označena je s Knafeljčevo markacijo in predpisanimi smernimi tablami, na pl. 
zemljevidih kot planinska pot, odgovornost skrbnika ureja Zakon o planinskih poteh. To sta pri nas 
npr. Bavšica 2009 in Boč 2014. 

Osnutek priporočil za ZPP kot novodobna „ferata“: Zavarovane plezalne poti: (Klettersteige / Ferrate) 
so s fiksno jekleno vrvjo in morda tudi skobami / klini zavarovane plezalne poti na katerih je vsak 
plezalec samostojen in za varovanje uporablja ustrezen samo-varovalni komplet (čelada, plezalni pas, 
samo-varovalni privez z zavoro, brezprstne rokavice). Nadelava zakonsko ni urejena, saj to niso 
planinske poti (Zakon o planinskih poteh), druga zakonodaja pa tega področja neposredno še ne 
ureja, lahko so lažje zahtevnosti, vendar so v večini do visokih stopenj zahtevnosti, zato so primerne 
samo za izkušene (plezalci, alpinisti, vodniki …), ni določenih posebnih oznak (oznaka z markacijo ni 
dovoljenja), še potrebno določiti način označbe na pl. zemljevidih,; primer: Gonžarjeva peč 2011 in 
Jezersko 2014; tehnično podobni objekti: ZipLine parki in adrenalinski parki. Za pripravo ZPP se 
potrebuje vsaj: lokacijo, lokacijsko informacijo, pisna soglasja lastnikov zemljišč, mnenje PZS, PD oz. 
klubov in GRS, mnenja/soglasja organizacij, ki urejajo prostor (občina, Zavod za varstvo narave, Zavod 
za gozdove, Lovska družina, …) ter dovoljenje krajevno pristojne UE za poseg v naravo (ZPP).  
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RAZPRAVA:  

Jožef Bobovnik je dal predlog, da se glede na lokacijo nove zavarovale plezalne poti napišejo katera 

soglasja se predvidoma potrebujejo za nadelavo. S tem bi se čas realizacije bistveno skrajšal s strani 

birokracije. Predsednik PZS je odgovoril, da se morajo pravne zadeve še dodelati. 

Jože Rovan se sprašuje ali je smiselno postaviti še 4. kategorijo zahtevnosti planinskih poti, ali bi bilo 

bolje narediti enotno lestvico. Predsednik PZS je odgovoril, da so nove kategorije zahtevnosti 

planinskih poti bile kot predlog opredeljene v izhodiščih za spremembe Zakona o planinskih poteh, 

moramo pa še znotraj ustreznih organov PZS sprejeti ustrezne odločitve.  

Darko Lorenčič je povedal da se bojijo, da se bo s novodobnimi ferati preveč posegalo v okolje. KVGN 

bo pripravila naravovarstvena priporočila za zavarovane plezalne poti. 

 

SKLEP 7/15-01-2015: Upravni odbor PZS potrjuje osnutek Priporočil za zavarovane plezalne poti v I. 

obravnavi in zadolži predsedstvo, da izvede interno razpravo med organi PZS in na podlagi 

zaključkov interne razprave za obravnavo na eni od prihodnjih sej UO PZS pripravi predlog za II. 

obravnavo oz. potrditev. Smiselno se upoštevajo tudi zaključki posveta PZS na temo zavarovanih 

plezalnih poti, ki je potekal 6.1.2015. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 9. Planinsko gospodarstvo 

 

  a.) Certifikati Okolju prijazna planinska koča  

Janko Rabič je povedal, da so se na podlagi prejetih predlogov za pridobivanje certifikata Okolju 

prijazna planinska koča in Družinam prijazna planinska koča opravili pregledi koč. Ugotovljeno je bilo, 

da ustrezajo pravilom za pridobivanje certifikata. Na koncu je še povedal, da je še odprt predlog za 

vpis Planinskega doma Klokočovnik, ki je v lasti PD Loče pri Poljčanah. 

RAZPRAVA: (razprava je potekala za pridobivanje certifikata »Okolju prijazna planinska koča« in 

»Družinam prijazna planinska koča« skupaj) 

Jožef Bobovnik je povedal, da je bilo v zapisniku najprej zapisano, da nihče od kandidatov ni ustrezal 

predpisanim pogojem, kasneje so za certifikat »Okolju prijazna planinska koča« predložili ustrezno 

dokumentacijo, pri certifikatu »Družinam prijazna planinska koča« pa ni bilo navedeno, ali so 

predložili ustrezno dokumentacijo. Zanima ga , ali so merila za pridobivanje certifikata previsoka ali  

pa se jih podeli ne glede, ali koča ustreza merilom. Janko Rabič mu je odgovoril, da so presodili, da 

koče ustrezajo minimalnim pogojem za pridobivanje certifikata. 

 

SKLEP 8/15-01-2015: Upravni odbor PZS na podlagi 5. člena Pravilnika o podeljevanju certifikata 

»Okolju prijazna planinska koča« podeljuje certifikate »Okolju prijazna planinska koča« za obdobje 

januar 2015 – januar 2019 planinskim kočam:  

•  Koča pri Jelenovem studencu – PD Kočevje  

•  Dom na Uršlji gori – PD Prevalje  

•  Dom pri izviru Završnice – PD Žirovnica  

Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 PROTI – Igor Oprešnik) 

 

b.) Certifikati družinam prijazna planinska koča 

SKLEP 9/15-01-2015: Upravni odbor PZS na podlagi 5. člena Pravilnika Družinam prijazna planinska 

koča na predlog IO GK PZS podeljuje certifikate »Družinam prijazna planinska koča« za obdobje 

januar 2015 – januar 2019 planinskim kočam:  
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•  Mozirska koča na Golteh – PD Mozirje  
•  Dom pri izviru Završnice – PD Žirovnica  
•  Planinski dom na Kumu – PD Kum  
•  Planinska koča Velikonočnica – PD Boč – Kostrivnica  
•  Planinski dom na Jančah – PD Litija  

Sklep je bil sprejet (16 ZA, 3 PROTI – Jožef Bobovnik, Marinka Koželj Stepic, Igor Oprešnik) 

 

c.) Vpis nove planinske koče v register PZS 

SKLEP 10/15-01-2015: Upravni odbor na podlagi 2. člena Pravilnika o upravljanju, poslovanju in 

opremi planinskih koč, s soglasjem Gorenjskega MDO PD, na predlog IO Gospodarske komisije PZS, 

na seznam planinskih koč vpiše Planinski dom Čemšenik (840 m), kot kočo III. kategorije, s katero 

upravlja Planinsko društvo Iskra Kranj.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 10. Soglasje k vodstvom komisij z odbori dejavnosti 

 

a.) Mladinska komisija 

Barbara Bajcer je povzela, da je zbor MK potekal kot po navadi. Na koncu so imeli volitve. Za voljene 

člane je bilo razpisanih 11 mest (kandidatov pa je bilo 9), za načelnika MK sta bila prijavljena 2 

kandidata. 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je komentiral, da je zelo nenavadno, da Gorenjska nima svojega predstavnika v 

Mladinski komisiji. Barbara Bajcer mu je odgovorila, da so imeli težave pri pridobivanju kandidatov za 

delo v organih MK in da z Gorenjske ni bilo nobenega kandidata. 

SKLEP 11/15-01-2015: Upravni odbor na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena PZS daje 

soglasje vodstvu MK PZS, ki je bilo izvoljeno na Zboru mladinski odsekov, dne 15. novembra 2014: 

načelnica MK PZS Barbara Bajcer (PD Velenje) in člani IO MK PZS Patrik Butolen (PD Ptuj), Kaja Čeh, 

PD Murska sobota Matica, Klemen Kogovšek (PD Domžale), Marcel Kovačič (PD Gornja Radgona), 

Špela Kralj (PD Onger Trzin), Katja Maček (PD Šentjošt), Urška Petek (PD Velenje), Aljaž Šemrov (PD 

Postojna), Nuša Verdev (PD Slivnica pri Celju)  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b.) Vodniška komisija 

France Gričar je povedal, da so tudi v VK imeli zelo malo prijavljenih kandidatov.  

 

SKLEP 12/15-01-2015: Upravni odbor na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena PZS daje 

soglasje vodstvu VK PZS, ki je bilo izvoljeno na Zboru vodnikov PZS, dne 29. novembra 2014: 

načelnik VK PZS Franc Gričar (PD Zagorje ob Savi) in člani IO VK PZS Katarina Filipič, (PD Cerkno), 

Husein Djuherič (PD Velenje), Jožef Bobovnik (PD Fram), Izabel Vadnal (PD Postojna), Boris Madon 

(PD Žirovnica) in Iztok Bokavšek (PD Ptuj).  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

c.) Komisija za turno kolesarjenje 

Jože Rovan je povedal da so tudi pri KTK imeli zelo malo prijavljenih kandidatov. So pa na zboru 

predstavili koncept turno kolesarske šole in kartografski program za uporabo na mobilnih telefonih. 

 

SKLEP 13/15-01-2015: Upravni odbor na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena PZS daje 

soglasje vodstvu KTK PZS, ki je bilo izvoljeno na Zboru KTK PZS, dne 5. decembra 2014: načelnik 
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Jože Rovan (PD Ljubljana Matica) in IO KTK PZS Andrej Bandelj (PD Sežana), Simon Eržen (PD 

Maribor-Matica), Boštjan Golež (PD Dramlje), Tomaž Lampelj (PD Pošte in Telekoma), Marjan 

Pučnik-Maac (PD Ruše), Karmen Razlag (PD Slivnica pri Celju), Primož Sevčnikar (AK Ravne), Peter 

Šilak (OPD Koper) in Aldo Zubin (OPD Koper).  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 11. Soglasje k pravilnikom MK in VK 

a.) Pravilnik MK PZS 

Barbara Bajcer je povedala, da so v pravilniku MK na podlagi razprave iz seje UO PZS, kjer se je 

podajalo soglasje k pravilniku, dopolnili 17. člen in popravili 18. člen. Po novem imajo v MK 

registracijo mladinskih odsekov zaradi večje preglednosti o sodelovanju. 

RAZPRAVA: 

Rudolf E. Skobe je dodal pripombo, da je v pravilniku napisanih preveliko število predvidenih 

zborov,komisija pa nima dovolj sredstev za izplačilo stroškov udeležencem sej. 

SKLEP 14/15-01-2015: Upravni odbor na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

daje soglasje k spremembam Pravilnika Mladinske komisije PZS, ki jih je sprejel Zbor mladinskih 

odsekov 15. novembra 2014.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

        b.)  Pravilnik o organiziranosti vodnikov PZS  

France Gričar je podal uvodno obrazložitev, da so pravilnik uskladili s statutom PZS. V Pripravi je tudi 

obrazec za registracijo vodniških odsekov po društvih, kar jim bo služilo za bazo vodnikov. 

SKLEP 15/15-01-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta 

PZS daje soglasje k Pravilniku o organiziranosti Vodnikov PZS, ki ga je Zbor vodnikov PZS sprejel 29. 

novembra 2014.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

         c.)Pravilnik Vodnikov PZS 

France Gričar je povedal, da v pravilniku ni večjih sprememb. 

RAZPRAVA: 

Rudolf E. Skobe podpira pravilnik in notri omenjen odbor za kategorizacijo. 

SKLEP 16/15-01-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

in Pravilnika o organiziranosti vodnikov PZS daje soglasje k Pravilniku Vodnikov PZS, ki ga je Zbor 

vodnikov PZS sprejel 29. novembra 2014 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 12. Imenovanja 

 

Predsednik PZS je povedal, da se glasuje na podlagi 3. redne seje UOP PZS z dne 1.12.2014 za dva 

dodatna člana UOP PZS. Razprave ni bilo. 

 

SKLEP 17/15-01-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena Statuta 

PZS, na predlog predsednika PZS in s soglasjem Odbora za usposabljanje in preventivo PZS, za 

dodatna člana OUP PZS imenuje Tadeja Mraka (PD Rašica) in Tomaža Goslarja (PD Križe).  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

 

Predsednik PZS je povedal, da je prišla ena pobuda iz MDO Primorsko-Notranjskih PD. Predsedstvo 

PZS bo za skupščino PZS 2015 pripravilo poročilo o izvajanju statuta PZS ter izhodišča za spremembo 

statuta PZS na skupščini leta 2016. Eno izmed izhodišč za razpravo bo zagotovo (ne)vključevanje 

plezalnih in alpinističnih klubov v delo MDO PD, saj je to statutarna materija in je ni mogoče urejati 

drugače. 

 

Ad. 14. Razno 

 

Jurček Nowakk je imel vprašanje glede zavarovanja prostovoljcev. Po njegovih podatkih bi naj imelo 

to urejeno le eno društvo. Predlagal je, da bi se tovrstno zavarovanje vključilo preko zavarovalnice 

AS. Sprašuje pa se tudi, koliko so strokovni delavci že zavarovani.  

Predsednik PZS mu je odgovoril, bo strokovna služba pripravila obrazložitev, kako so zavarovani 

strokovni kadri in bo podala pisno obrazložitev. Preučen bo tudi pravni vidik zavarovanja 

prostovoljcev. Matej Planko je pojasnil, da so za odgovornost zavarovani vsi strokovni kadri, za 

nezgodno zavarovanje pa je delo prostovoljnih vodnikov zajeto v osnovni planinski dejavnosti. Letos 

pa so se pogovarjali, da bi bilo za registrirane markaciste pripravilo paketno zavarovanje, v katerega 

bi bilo vključeno tudi nezgodno zavarovanje.  

Marinka Koželj Stepic je predlagala, da bi vsi MDO PD pošiljali enotno zasnovana poročila. 

Predsednik PZS ji je odgovoril, da je priprava poročil MDO PD za leto 2014 ena izmed tem 

koordinacije predsednikov MDO PD, ki bo v prvi polovici februarja. 

Slavica Tovšak je apelirala na predsednike MDO-jev, da pozovejo svoja PD, naj Vodnik po razširjeni 

Slovenski planinski poti kupi za koče, ki se nahajajo na trasi omenjenega vodnika. 

Danilo Škerbinek pogreša več promocije naše planinske organizacije. Premalo je promocijskega 

materiala, zgibank za razne tečaje…Premalo se naredi tudi za razne tiskane opomnike (zgibanke) za 

varnost v gorah in usposabljanja. Predsedniku PZS je predal za vzorec dobre prakse iz tujine 4 

zgibanke. Predsednik PZS mu je odgovoril, da bo tematiko promocije članarine obravnaval Odbor za 

članstvo na svoji naslednji seji in da se bodo seznanili tudi s predlogi Danila Škerbineka. 

Borut Vukovič je povedal je da se bo kmalu iztekel rok, ko lahko PD predlagajo teme za skupščino. 

Sklepi naj bodo že v naprej predvideni in določeni. Predsednik PZS mu je odgovoril, naj MDO PD 

svoja društva opozorijo, naj posredujejo morebitne predloge tem za obravnavo na skupščini 

najkasneje do 10.2.2014. 

Bojan Rotovnik je povedal še, da bo naslednja seja UO PZS v četrtek, 5. marca 2015. Skupščina PZS pa 
bo 11. aprila 2015 v Sevnici. 
 
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.25. 
 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
5. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 5. marca 2015, ob 16.30 uri, 
na Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNI: 

Predsednik: Bojan Rotovnik 

Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 

Voljeni člani UO: Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek, Brigita Čeh in 

Štefan Keber. 

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 

Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Gregor Rupnik (MDO PD 

Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), 

Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška Lenarčič 

(MDO Primorsko – Notranjskih PD), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 

kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija)  

Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar 

Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 

PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), 

Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS). 

Poročevalec: Emil Pevec (namestnik urednika Planinskega vestnika). 
 
Opravičeno odsotni: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika), Milena Brešan (voljeni član UO), 

Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), France Benedik 

(MDO PD Gorenjske), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Barbara Bajcer (Mladinska komisija). 

 
Pred začetkom uradnega dela seje je zbrane pozdravil Predsednik PZS Bojan Rotovnik. Prisotnih je 
bilo 21 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 91,3 % sklepčnost.  
 
Predsednik PZS je povedal, da se točka 6 f umakne iz dnevnega reda, ker se bo pravilnik o 
materialnem in finančnem poslovanju predvidoma sprejemal na skupščini leta 2016. Pod točko 3 
(informacija o delovanju komisij PZS) sta prišli 2 najavi: 

• Janko Rabič (kratko poročilo o delu gospodarske komisije in predstavil nekaj aktualnosti o 

planinskem gospodarstvu) 

• Jože Rovan (kratko poročilo o STKP) 

Pod točko 11 se je prijavilo je prišlo 5 razpravljalcev. 

• Bojan Rotovnik – soglasje k novi planinski poti 

• Štefan Keber – priprava priročnikov za usmerjanje delovanja PD 

• Slavica Tovšak – Planinska založba  

• Gregor Rupnik – obeležitev 80-letnice smrti Henrika Tume 

• Danilo Škerbinek – častni jubilej ob 70-letnici smrti Juliusa Kugyja 

• Miro Mlinar – razpredelnica članstva PZS 
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SKLEP 1/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 5. seje z umikom 6f. točke. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 
1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS (Matej Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 

3. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

4. Imenovanja (Bojan Rotovnik) 

5. Planinski vestnik (Slavica Tovšak in Vladimir Habjan) 

6. Skupščina PZS 2015: 

a. Poslovnik skupščine PZS (Borut Vukovič) 

b. Vsebinsko in finančno poročilo 2014 (Matej Planko, Urša Mali in načelniki komisij) 

c. Okvirni vsebinski in finančni načrt 2016 (Matej Planko in načelniki komisij) 

d. Častni kodeks slovenskih planincev (Slavica Tovšak) 

e. Informacija o pripravi programskih vodil PZS (Mirko Eržen) 

7. Začetek postopka za spremembe in dopolnitve statuta PZS (Bojan Rotovnik) 

8. Soglasje k merilom za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti (KPP) 

9. Vsebina poročil društev (Bojan Rotovnik) 

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko). 

11. Razno  

 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 4. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da je prišla ena pripomba na zapisnik 4. seje od Danila Škerbinka, na podlagi 
katere se je popravil zapisnik. Vsi sprejeti sklepi iz 4. seje UO PZS so bili realizirani. 
RAZPRAVA: 
Igor Oprešnik je povedal, da želi da zapisniki pretekle seje pred objavo gradiva za sejo UO PZS. 
Predsednik PZS je povedal, zapisnik seje pride po elektronski pošti 2-3 tedne po končani seji.  
 

SKLEP 2/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 4. seje z dne 15.01.2015. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Izvedli smo 4. konferenco planinskega gospodarstva, ki je bila na Gospodarskem razstavišči  v 

Ljubljani 31.1.2015. 
• Podelili smo 3 certifikate Okolju prijazna planinska koča in 5 certifikatov Družinam prijazna 

planinska koča.  
• Udeležili smo se sejma Alpe Adria 28.–31.1.2015, na katerem se je predstavilo tudi 25 

planinskih koč. 
• Izdali smo letak s planinskimi kočami v Kamniško Savinjskih Alpah, ostajata nam še letak za 

predstavitev planinskih koč v vzhodni Sloveniji in na jugozahodu Slovenije. 
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• Organizirali smo uspešno in odmevno predstavitev projekta Planinske vasi, ki je bila na 
Gospodarskem razstavišču 29.1.2015. 

• Organizirali smo novinarsko konferenco na temo planinskega gospodarstva 
• Skupaj s podjetjem Krka smo izvedli akcijo za spodbujanje prodaje Planinskega vestnika 
• Podprli smo izvedbo že 9. mednarodnega festivala gorniškega filma Domžale (IMFFD). 
• V okviru festivala IMFFD je potekal tudi Alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj 

najboljšim športnim plezalcem in alpinistom za leto 2014. 
• V času med obema sejama UO PZS so tekmovalni turni smučarji tekmovali na mednarodnih 

tekmah in za pokal Slovenije.  
• KŠP je izvedla licenčni seminar za trenerje, inštruktorje in vaditelje športnega plezanja.  
• Naši tekmovalci v turnem smučanju so se udeležili Svetovnega prvenstva.  
• Izdali smo prvo planinsko karto v novi celostni grafični podobi edicij PZS in sicer karto TNP.  
• Planinski vestnik praznuje 120 obletnico. Ob tem smo že izdali priložnostno razstavo.  

Predviden posvet pa je bil zaradi slabega vremena prestavljen v marec.  
 Najava: 

• Projekcija dokumentarnega filma Tone, javi se!, ki bo 11.3.2015 v kinu Komuna. 
 

 

Ad. 3. Informacija o delovanju komisij PZS 

Janko Rabič je povzel glavne tematike in dogajanja 4. konference o planinskem gospodarstvu, ki je 

potekala 31.1.2015 na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani. Obravnavali so aktualne problematike 

področja Gospodarske komisije in podelili certifikate Okolju prijazna planinska koča ter Družini 

prijazna planinska koča. Konferenca je bila dobro obiskana. 

Jože Rovan je podal kratko poročilo o Slovenski turno kolesarski poti. Pot se je do sedaj najbolj 

spreminjala v Podravju. Povedal je tudi, da bo prihodnji teden na spletni strani PZS objavljen spletni 

naslov, kjer je predstavljena STK pot. Pozval je vse MDO PD, naj si ogledajo poti v svojih društvih, ter 

pripombe posredujejo do konca meseca marca 2015. Pot bodo razdelili na 15 odsekov, za katere bo 

zadolženo 15 oseb. Le ti bodo šli po PD svojih odsekov in se z društvi pogovorili o pripombah. 

RAZPRAVA: 

Jurček Nowakk je vprašal, kdo bo izvajal markiranje dvonamenskih poti v  MDO KBO in komu je 

potrebno prijaviti dvonamensko pot. Jože Rovan mu je odgovoril da se v komisiji še dogovarjajo o 

združenju markacistov in turnih kolesarjev za markiranje poti. Prijave za dvonamenske poti pa naj se 

pošljejo na komisijo za dvonamensko rabo planinskih poti. Predsednik PZS je dodal, da se bo v 

obvestila ki izidejo prihodnji teden dodal ponovni razpis za prijavo dvonamenskih poti s priloženim 

primerom za lažje razumevanje. 

 

Ad. 4. Imenovanja 

Predsednik PZS je podal uvod v imenovanja. 
 
SKLEP 3/05-03-2015: Upravni odbor PZS na predlog predsednika podaljšuje mandat izvršnega 
odbora Komisije za gorske športe PZS v sestavni Jasna Pečjak (PD Domžale) – načelnica, Iztok 
Cukjati (PD Vrhnika), Žiga Šter (PD Kranj) in Milan Šenk (PD Jezersko), do izvedbe volilnega zbora 
komisije oz. najdlje do 30. 9. 2015. Do tega roka mora komisija izvesti volilni zbor in sprejeti 
pravilnik o delovanju KGŠ. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 4/05-03-2015: Upravni odbor PZS za delovnega predsednika skupščine PZS 2015 predlaga 
Boruta Vukoviča, predsednika MDO PD Zasavja. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 5/05-03-2015: Upravni odbor PZS za tretjega predstavnika PZS v Odboru Gore in varnost 
(skupni odbor za sodelovanje med PZS in GRZS) imenuje Jožefa Bobovnika, voljnega člana UO PZS z 
mandatom do volilne skupščine v letu 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. S sprejetjem sklepa se zaključi začasni mandat predsednika PZS v 

članstvu Odbora gore in varnost.  

 

 
 
Ad. 5. Planinski vestnik 

Emil Pevec je povedal da so 120 letnico PV obeležili v zadnji številki PV.  V ta namen je bila izdelana 
tudi razstava na 9 plakatih (pingvinih) ter zloženka. MK je pred kratkih dala pobudo o sodelovanju MK 
PZS in PV na tekmovanju MIG. Število naročnikov je v letošnjem letu nekoliko upadlo. Na dan 5. 3. 
2015 je bilo 3810 naročnikov, v letu 2014 pa 5021. 

Slavica Tovšak je predstavila programsko zasnovo Planinskega vestnika za leto 2015.  

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je vprašal, kdaj bo napovedana svečana proslava ob 120-letnici PV, ki je bila 
odpovedana v februarju. Miro Eržen mu je odgovoril, da datum še ni znan, bo pa takoj, ko bo možno. 

Povedal je tudi, da je bila obljubljena anketa o PV ter da je poslal vprašanja, ki se zadevajo PV. 
Predsednik PZS mu je odgovoril, da bo anketa izvedena takoj, če se bo na današnji seji potrdila točka 
9. V planu je tudi anketa za člane in nečlane.  Glede vprašanj, ki jih je poslal na PZS pa mu je 
odgovoril, da je bila zadnja pogodba med PZS in urednikom PV sklenjena leta 2003. 

Marinka Koželj Stepic je vprašala, na koga se obrnejo če bi želeli razstaviti plakate. Matej Planko je 
odgovoril, da bo za to zadolžena strokovna sodelavka, ki pokriva PV (Hedvika Petkovšek). 

Jurček Nowakk je izrazil nezadovoljstvo zaradi izrazoslovja. Zanimalo ga je tudi, koliko članov UO PZS, 
PD, klubov in planinskih koč je naročnikov PV. Predsednik PZS mu je odgovoril, da naj poda pisni 
predlog o splošnem izrazoslovju, Matej Planko pa je odgovoril da je več kot 50% PD naročnikov PV, 
od planinskih koč pa je manj kot 30% naročnikov PV.  

 

Ad. 6. Skupščina PZS 2015 

Predsednik PZS je povedal, da bo skupščina 11.4.2015 v Sevnici, kar je bilo sklenjeno na 15. seji UO 
PZS. V roku 60 dni pred skupščino ni prejel nobene najave teme. 

 

a) Poslovnik skupščine PZS  

Borut Vukovič je povedal da sta nastali 2 spremembi in sicer v 1. in 2. odstavku 22. člena Poslovnika o 
delu Skupščine PZS. 
RAZPRAVA: 

K razpravi se je prijavil Jurček Nowakk. 

 

SKLEP 6/05-03-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

predlaga skupščini PZS sprejem sprememb in dopolnitev 22. člena Poslovnika o delu skupščine PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b) Vsebinsko in finančno poročilo 2014  

Matej Planko je predstavil vsebinsko poročilo 2014 in povedal, da je v njem kot novost kazalo zaradi 

boljše preglednosti. 

RAZPRAVA: 
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Marinka Koželj Stepic je izrazila nezadovoljstvo zaradi neenotnih poročil, o katerih je bilo 

dogovorjeno na sestanku s predsedniki MDO PD. Jurček Nowakk je govoril o 60. Členu Statuta 

(usposobljenost strokovnih delavcev) in želi pisni odgovor. Matej Planko je odgovoril, da bo na 

prihodnji seji UO PZS predstavljen nov pravilnik o sistematizaciji delovnih mest. Danila Škerbinka je 

zanimalo, ali je popis nepremičnin narejen v celoti. Matej Planko je odgovoril, da so nepremičnine 

vpisane v skladu s sprejetim sklepom UO PZS na eni izmed preteklih sej.  

 

Matej Planko je predstavil finančno poročilo 2014 in izpostavil, da se je PZS v preteklem letu trudila  z 

racionalizacijo poslovanja. Pohvalil je delo MK, KŠP in PV. Povedal je tudi, da se za 12 edicij Planinske 

založbe slabijo zaloge. Na skupščini 2015 bo tudi delavnica na temo programa Planinska založba. 

Andrej Brvar je povedal, da NO še ni uspel pregledati finančnega poročila 2014 in da bodo svoje 

poročilo podali pred skupščino 2015.  

 

RAZPRAVA: 

Mirko Tovšak je povedal, da na vprašanja Manje Rajh iz prejšnje seje UO glede avtorskih honorarjev 

ni bilo odgovorov. Matej Planko je odgovoril, da so bili odgovori posredovani pisno. Marija Štremfelj 

je imela vprašanja glede stroškov plezalne stene v Kranju ter stroškov za realizacijo tekmovanja 

športnega plezanja za osnovnošolsko in srednješolsko prvenstvo. Matej Planko je odgovoril, da se 

stena daje v zimskem času v najem zunanjim obiskovalcem, ki za to storitev plačajo. S tem se pokrije 

dobršni del najema plezalne stene,  tako da je dejanski strošek najema plezalne stene za 

reprezentanco manj kot 1000 EUR  letno. Manja Rajh je prosila za finančne podatke o pogodbenih 

delavcev po komisijah. Matej Planko je odgovoril, da se bo do naslednje seje UO pripravila tabela 

odhodkov za avtorske honoranje po komisijah. Danila Škerbinka je zanimalo kako znižujejo stroške 

PV. Matej Planko mu je odgovoril, da se za vsak projekt izdaje edicij vsako leto na podlagi razpisa 

izbere najugodnejšega tiskarja in se s tem iščejo ugodne rešitve za zmanjševanje stroškov. Za PV se je 

strošek tiska v zadnjih treh letih zmanjšal za 23 %.  

 

SKLEP 7/05-03-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2014 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 8/05-03-2015: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2014 in jih 

posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2014 bodo objavljena na spletni strani 

PZS, PD pa v tiskani obliki dobijo Letopis PZS 2014, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 

poročil za leto 2014.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 9/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 

potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2014.  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

c) Okvirni vsebinski in finančni načrt 2016  

Matej Planko je na kratko predstavil okvirni vsebinski načrt dela za leto 2016. Podal je tudi 

informacije o finančnem načrtu 2016.  

RAZPRAVA: 
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Rudolf E. Skobe se sprašuje kakšen naj bo plan dela MDO PD s tako majhnimi finančnimi sredstvi 

Danilo Škerbinek pogreša propagandno dejavnost, predvsem se mu zdi pomemben prevod priporočil 

CAA. Pogreša tudi promocijska gradiva za usposabljanja, ki sodijo k planinski dejavnosti, a jih nimamo 

v svojem programu, n.pr. turno smučanje, krpljanja, itd  Predsednik PZS mu je odgovoril, da bo do 

poletja organiziral interno razpravo o izvajanju splošnih tečajev na področju planinstva. 

Jurček Nowakk je vprašal za kaj naj porabi sredstva, ki so namenjena MDO. Sredstev je malo, 

pričakovanja pa visoka. Zanima ga tudi kakšni so kriteriji za pridobitev sredstev, namenjenih MDO PD-

jem. Predsednik PZS mu je odgovoril da je državnih proračunskih sredstev vedno manj in da 

planinstvo temelji na prostovoljstvu. Po skupščini bo Miro Eržen sklical sestanek MDO PD-jev in bo 

predstavil ključ delitve sredstev iz članarine za delovanje MDO PD. Predsedniki MDO PD lahko podajo 

predloge sprememb ključa za delitev teh sredstev, a bo sprememba veljala šele za sredstva v letu 

2016. 

 

SKLEP 10/05-03-2015: Upravni odbor PZS točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje 

okvirni finančni program dela PZS za leto 2016 in predlaga skupščini, da ga potrdi.  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

SKLEP 11/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 

potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2016 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 

finančni načrt za leto 2016 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 

pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2016 spremlja in ga na podlagi rebalansa 

uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 12/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2016 

in predlaga skupščini, da ga potrdi.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 13/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 

sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2016 in pooblašča, da na podlagi okvirnih 

programov: 

- komisije z zbori dejavnosti in MDO PD, sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti 

za leto 2016, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS, 

- Upravni odbor PZS, na predlog organov PZS, brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe 

dela PZS na posameznih področjih za leto 2016. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2016 morajo organi upoštevati 

finančni načrt za leto 2016.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

d) Častni kodeks slovenskih planincev  

Slavica Tovšak je povedala da je na novo prišlo 6 pripomb, vse pa so bile upoštevane.  Opredelili so 

pojem prostovoljstva, dodalo se je novo poglavje o poglavju o planinskega usposabljanja za vse 

generacije, dotaknili so se spoštovanja zakonskih in podzakonskih predpisov, tako posameznikov kot 

skupin, ki opredeljujejo odnos do narave poglavja. Dodal se je odstavek v devetem poglavju, ki govori 

o planinskih kočah ter novo poglavje o planinskem premoženju. Dodalo se je besedilo o vpisnih 



 
 

5. seja UO PZS 05.03.2015  7 

 

knjigah. Zadnje poglavje je v celoti nadomestilo nekdanje častno sodišče. Tako so bila v predlog 

Častnega kodeksa dodana štiri samostojna poglavja in z določenimi rešitvami dopolnjeno obstoječe 

besedilo.  

 

RAZPRAVA:  

Jurček Nowakk je povedal da je ČK na 9 straneh še vedno predolg. Opazil je tudi napako v točki 

Temeljne določbe, 3 odstavek. Dobil je tudi zahtevo člana PZS, naj se iz ČK umaknejo vsa njegova 

avtorska dela. Slavica Tovšak je odgovorila, da so bili vsi predlogi sprememb in dopolnitev kodeksa 

posredovani prostovoljno in da je delovna skupina smiselne tudi upoštevala. Napaka, ki jo je opazil 

Jurček Nowakk pa bo odpravljena. 

 

SKLEP 14/05-03-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

predlaga skupščini PZS sprejem novega Častnega kodeksa slovenskih planincev skupaj s podano 

pripombo.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

e) Informacija o pripravi programskih vodil PZS  

Miro Eržen je povedal da delovna skupina za pripravo programskih vodil PZS dela še ni zaključila in 

prosijo za podaljšanje časa za 1 leto. 

RAZPRAVA: 

Rudolf E.Skobe je povedal da je v današnjih časih težko pripravljati vodila in predvidevati trend za 

naslednjih 5 let. Predlaga skupščini, da se tak dokument odloži na kasnejši čas .Danilo Škerbinek je 

opozoril, da je za pripravo programskih vodil potrebna analiza sedanjih vodil, da morajo pri tem 

sodelovatii predsedstvo, PZS, komisije PZS, MDO-ji ter seveda PD. Brez omenjenega ne vidi možnosti 

za uspešnost tega početja.  

SKLEP 15/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 

sprejema poročilo delovne skupine za pripravo programskih vodil PZS, o izvedenih aktivnostih v 

letu 2014.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

  

SKLEP 16/05-03-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS kot 

končni rok za sprejem Programskih vodil PZS, določa datum, ko bo izvedena skupščina PZS v letu 

2016.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 7. Začetek postopka za spremembe in dopolnitve statuta PZS 

Predsednik PZS je povedal, da je delovna skupina za spremembe in dopolnitve statuta PZS že 

pripravila izhodišča za razpravo. Vodila in izhodišča se bodo sprejemali na skupščini 2016. Pripombe 

na predlog sprememb in dopolnitev Statuta PZS se lahko posredujejo do 31.5.2015. 

SKLEP 17/05-03-2015: UO PZS skladno z 71. členom Statuta PZS na predlog predsedstva PZS začenja 
postopek za spremembe in dopolnitve statuta PZS in imenuje delovno skupino za pripravo, ki jo 
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sestavljajo člani Predsedstva PZS in člani Odbora za pravne zadeve PZS, vodja delovne skupine je 
predsednik PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 18/05-03-2015: UO PZS potrjuje izhodišča za razpravo o spremembah in dopolnitvah statuta 
PZS, ki se kot informacija predstavijo tudi na skupščini PZS, ki bo 11. aprila 2015 v Sevnici. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 19/05-03-2015: UO PZS potrjuje okvirni terminski plan priprave in sprejema sprememb in 
dopolnitev statuta PZS: 

• 5. marec 2015: UO PZS potrdi začetek postopka, izhodišča za spremembe in dopolnitve ter 
imenuje delovno skupino za pripravo, 

• 11. april 2015: Skupščina PZS se seznani z informacijo o začetku postopka za spremembe in 
dopolnitve statuta PZS, 

• do 31. maja 2015: odprt javni poziv za društva, člane PZS ter organe PZS, da posredujejo 
predloge sprememb in dopolnitev statuta PZS, 

• do 20. septembra 2015: na podlagi izhodišč ter prejetih predlogov društev in organov PZS, 
delovna skupina pripravi osnutek sprememb in dopolnitev statuta PZS,  

• seja UO PZS v oktobru/novembru 2015: obravnava osnutka sprememb in dopolnitev 
statuta PZS – I. obravnava 

• do 20. januarja 2016: javna obravnava osnutka sprememb in dopolnitev statuta PZS 

• do 20. februarja 2016: delovna skupina na podlagi javne obravnave pripravi dopolnjen 
osnutek sprememb in dopolnitev statuta PZS, 

• seja UO PZS v marcu 2016: obravnava dopolnjenega osnutka sprememb in dopolnitev 
statuta PZS – II. obravnava in potrditev predloga za skupščino PZS, 

• april 2016: na skupščini PZS obravnava in sprejem sprememb in dopolnitev statuta PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 8. Soglasje k merilom za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti 

Predsednik PZS je predstavil merila za prijavo PD na razpis za sofinanciranje vzdrževanja planinskih 
poti, ki jih je sprejela KPP PZS. Skladno s sprejetim okvirnim načrtom dela PZS v letu 2015 mora 
soglasje k merilom podati UO PZS, ostale postopke na podlagi meril izvede KPP PZS. 
 
SKLEP 20/05-03-2015: UO PZS podaja soglasje k merilom za sofinanciranje vzdrževanja planinskih 

poti.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Vsebina poročil društev 

RAZPRAVA: 

Rudolf E. Skobe je predlagal, da se Naveza uredi tako, da bodo MDO PD lahko spremljali katera PD so 

izpolnili spletno anketo. Danilo Škerbinek je dodal, da je nujno da se anketa objavi v vseh medijih 

PZS. Miro Mlinar pa je povedal, da zaradi nekaterih društev, ki ne izpolnijo ankete rezultati niso čisto 

pravilni. 

 

SKLEP 21/05-03-2015: Skladno s točko f) prvega odstavka 32. člen Statuta PZS, UO PZS potrjuje 

vsebino poročil društev, ki jih morajo društva skladno s 42. členom statuta oddati vsako leto do 

31.3.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Danilo Škerbinek je poslal pobudo promocijskega projekta za animiranje in pridobivanje novih članov 

in ga tudi predstavil UO PZS. Predsednik PZS je dejal, da se bo pobuda posredovala odboru za 

članstvo, ki bo tudi pripravil odgovor. 

 

 

Ad. 11. Razno 

Predsednik PZS je povedal da se bo pod točko obravnaval predlog sklepa KPP o novo odprtju zelo 
zahtevne planinske poti. Predlog je bil tudi predstavljen. 
 
SKLEP 22/05-03-2015: UO PZS soglaša, da Planinsko društvo Lisca Sevnica odpre in je skrbnik nove 
zelo zahtevne planinske poti Cirje – Tončkov dom na Lisci in se to planinsko pot vnese v evidenco 
planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora PD Lisca Sevnica upoštevati določbe 
Zakona o planinskih poteh. PD Lisca Sevnica pot posname z GPS-om in pošlje potek poti KPP. Po 
vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Štefan Keber predlaga, da se zaradi vedno bolj obsežnih pravnih določb pripravi priročnike za 
usmerjanje delovanja PD, za različna izvajanja aktivnostih… Predsednik PZS mu je odgovoril, da se bo 
preučilo, kaj bi se dalo narediti. 
Slavica Tovšak je pohvalila Stanka Klinarja in Danila Škerbinka, slednjega za dane vsebinske 
dopolnitve za pripravo ponatisa »Slovensko planinstvo« izpod peresa P. Mikše in K. Ajlec, oba pa sta 
se odpovedala honorarju. 
Gregor Rupnik je spomnil na obeležitev 80-letnice smrti Henrika Tume v PV in obiska groba. 
Danilo Škerbinek je opozoril na častni jubilej ob 70-letnici smrti Juliusa Kugyja. Opozoril je na 
potrebo, da bi  na 9. gorniškem festivalu moral biti na voljo  propagandni material o planinstvu ter 
planinski organizaciji, še posebej, ker  so od PZS za to prireditev dobili finančno podporo.  
Miro Mlinar je pohvalil preglednost in uporabnost tabele članstva PZS in jo priporočil za vključitev v 
vsebinsko gradivo za skupščino. 
 

 

Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 4. junija 2015.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.15. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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7. seja UO PZS, k točki 1 
Z A P I S N I K 

 
6. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 18. junija 2015, ob 16.30 
uri, v Planinskem domu na Jančah, Janče 1, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 

Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 

Voljeni člani UO: Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Danilo Škerbinek. 

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Gregor Rupnik (MDO PD 

Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), 

Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška Lenarčič 

(MDO Primorsko – Notranjskih PD), France Benedik (MDO PD Gorenjske). 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Janko Rabič (Gospodarska komisija), 

Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Vladimir Habjan 

(urednik Planinskega vestnika), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), 

Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 

PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), 

Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS). 

Poročevalec: Milan Domitrovič. 
 
Opravičeno odsotni: Bojan Rotovnik (predsednik Planinske zveze Slovenije), Marija Štremfelj (voljena 

članica UO), Brigita Čeh (voljena članica UO), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Franc Slokan (MDO 

PD Pomurja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Irena Mrak (načelnica KVGN), Štefan Keber (voljeni 

član UO), Franc Kadiš (vodja OUP), Milena Brešan (voljeni član UO), Jasna Pečjak (načelnica Komisije 

za gorske športe), Andrej Brvar (predsednik NO), Miha Habjan (načelnik KA), Jože Rovan (načelnik 

Komisije za turno kolesarstvo). 

Odsotni: Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Franc Gričar (načelnik VK). 

 
Pred začetkom uradnega dela seje je zbrane pozdravil predsednik Planinskega društva Litija in 
podpredsednik PZS Roman Ponebšek. Sejo  je po pooblastilu predsednika PZS vodil podpredsednik 
PZS Miro Eržen. Prisotnih je bilo 14 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 60,9 % 
sklepčnost.  
 
Miro Eržen se je najprej zahvalil PD Litija za povabilo in prijazno gostiteljstvo seje UO ter čestital v 
imenu navzočih k visokemu jubileju društva.  
 
V nadaljevanju je povedal, da sta pod točko 16 (Vprašanja in pobude članic in članov upravnega 
odbora) sta prišli 2 najavi: 

• Slavica Tovšak (organizacija izletov z avtobusi) 

• Jože Bobovnik (vprašanje glede zaračunavanja predstavitev dela GRS) 
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Pod točko 17 (Razno) sta je prijavila 2 razpravljavca. 

• Slavica Tovšak – novosti Planinske založbe 

• Danilo Škerbinek – informacije o ponudbi planinskih koč v tujini, poročilo o ogledu in 
ugotovitvah planinskih koč 

 
SKLEP 1/18-06-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 6. Seje UO PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 
1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS (Matej Planko) 
2. Informacija o Skupščini PZS 2015 (Borut Vukovič) 
3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
4. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 
5. Informacija o 120 letnici Aljaževega stolpa (Miro Eržen) 
6. Informacija o priporočilih CAA (Danilo Škerbinek)  
7. Spremembe pravilnika o priznanjih PZS (Tone Jesenko) 
8. Pregled izvedbenih nalog statuta PZS (Damjan Omerzu) 
9. Rebalans proračuna PZS (Matej Planko in Urša Mali) 
10. Izhodišča za sistematizacijo delovnih mest (Matej Planko) 
11. Tematike s področja planinskih poti (Igor Mlakar) 

a) soglasje k katastru planinskih poti 
b) soglasje k vpisu planinskih poti v kataster planinskih poti 

12. Priporočila PZS za zavarovane plezalne poti- II. obravnava (Milan 
Domitrovič) 

13. Merila za vrednotenje vlog FSO: 
c) planinsko-športni objekti (Janko Rabič) 
d) športno plezalni objekti in planinske poti (Matej Planko) 

14. Sklep o prenosu nepremičnin št. 817/5 in 818/2 k.o. Slivno na Občino Laško (Matej Planko) 
15. Soglasje k pravilniku KA in soglasje k dodatnim članom IO KA (Matjaž Šerkezi) 
16. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Miro Eržen, Matej Planko) 
17. Razno  

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 5. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da je prišla ena pripomba na zapisnik 5. seje od Danila Škerbinka, na podlagi 
katere se je popravil zapisnik. Vsi sprejeti sklepi iz 5. seje UO PZS so bili realizirani, le eden je še v 
izvajanju. Pripravili smo tudi nov dokument – pregled realizacije sklepov prejšnje seje.  
Manja Rajh prosi za dopolnitev odgovora iz prejšnje seje (tabele o avtorskih honorarjih) z številom 
oseb, ki so prejele honorar. Danilo Škerbinek želi poimenski seznam prejemnikov honorarja, Matej 
Planko mu je odgovoril, da se mora preverit možnosti, za nadzor pa je pristojen NO PZS, ki ima 
vpogled v vso finančno dokumentacijo. Slavica Tovšak je predlagala da se tabela dopolni s stavkov 
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»vsi avtorski honorarji so bili pregledani s strani NO PZS, ki je izdal pozitivno mnenje« ter »da so vsi 
avtorski honorarji v skladu z že sprejetim in verificiranim cenikom«. 
SKLEP 2/18-06-2015: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 5. seje z dne 05.03.2015. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 2. Informacija o Skupščini PZS 2015 

Borut Vukovič je povzel, so bili vsi sklepi Skupščine PZS 2015 soglasno sprejeti. Skupščina je bila 
dobro pripravljena. Sprejet je bil Častni kodeks in Okvirni program dela 2016.  
 

Ad. 3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: organizirana je bila 

skupna novinarska konferenca z GRZS pred glavno planinsko sezono, prav tako Dan slovenskih 

planinskih doživetij,  kjer je cel dan spremljal tudi radio VAL 202. Sodelovali smo pri organizaciji 6. 

dneva Alpske konvencije, skupaj s partnerji in Cipro Slovenije smo sodelovali pri izdaji knjižice Vozni 

redi v Alpah 2015, Marinka Pertot je prejela Bloudkovo plaketo, sodelovali smo pri zbiranju sredstev 

po potresu v Nepalu, organizirali smo dogodke v okviru projekta Noč knjige, organizirali  smo redno 

letno skupščino PZS v Sevnici. Zaključila so se tekmovanja v zimskih športih. Organizirana sta bila 

državno prvenstvo za osnovne in srednje šole v športnem plezanju. Mladi športni plezalci so se 

udeležili mladinskega evropskega prvenstva v Edinburghu, Janja Garnbret in Mia Kramlp sta postali 

evropski prvakinji. Janja Garnbret je bila uvrščena v ekipo Mladih upov, projekta Zavarovalnice Triglav 

in medijske hiše Pro Plus. Luka Lindič, Aleš Česen in Mark Prezelj so dobili Zlati cepin za vzpon na 

Hagshu v indijski Himalaji. Organizirali smo veliko aktivnosti v sklopu obeležitve 120. obletnice 

Planinskega vestnika, v sklopu tega je bila tudi okrogla miza v SPM in razstava v Državnem svetu. 

Organizirali smo SPOT 2015 na Rakitni. Organizirali smo srečanje skupine za trajnostni razvoj s 

poudarkom na programu upravljanja območij Natura 2000. Sodelovali smo na sejmu Natura v Gornji 

Radgoni. Organizirali smo podelitev najvišjih priznanj za vrhunske dosežke v alpinizmu in športnem 

plezanju. Na Lisci smo organizirali tradicionalno srečanje vodstev HPS in PZS. Pred tem je bila v 

Sevnici otvoritev razstave Skupaj v gorah/Zajedno v planinama. Začeli smo sodelovanje s podjetjem 

Tuš in ustanovili sklad za ohranjanje naravne in kulturne dediščine. Izvedli smo razpis za izdelovalca 

novih kart PZS. Na razpisu so bili najugodnejši skupaj GI in GDL. Na voljo za prodajo so že nove 

plastificirane karte TNP, Karavanke in KSA. V naslednjem tednu bodo izšle še papirnate karte KSA, 

Karavanke in Grintovci. Izdali smo dopolnjeno monografijo Slovensko planinstvo, enciklopedični 

vodnik Julijske Alpe skupina Mangarta in Jalovca, plezalni vodnik Repov kot, Kamniška Bela. Tik pred 

izidom je enciklopedični vodnik Zahodne Julijske Alpe. Sodelovali smo na 20. dnevih knjige v Ljubljani. 

Aktivno izvajamo projekt NVO mreže za rekreacijo v naravi Vsi v naravo: Vključevanje v zakonodajne 

postopke, dajanje pripomb na predloge zakonov (Program upravljanja TNP, Zakon o upravljanju 

gozdov v lasti RS, Zakon o prostovoljstvu, Zakon o potrjevanju računov, Zakon o športu).Izvedba 

usposabljanj za društva (delo z invalidi, orientacijska tekmovanja, tabori, šport na recept), 

mentorstvo društvom. Izvedba promocijskih aktivnostih v javnosti v okviru Dneva planinskih doživetij 
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– Dneva za rekreacijo v naravi na Krvavcu. Izdane so bile tudi znamke Pošte Slovenije z motivi 

planinskih koč. Aktivni smo bili tudi na projektu Planinske vasi.  

RAZPRAVA:  

Danilo Škerbinek je vprašal ali je bil izveden sestanek na temo usposabljanj, kot je bilo obljubljeno na 

5. Seji UO PZS. Matej Planko mu je odgovoril, da je bilo v tem času izvedeno spremljanje obiskanosti 

programov usposabljanj. Danilo Škerbinek prosi za zabeležko poročila o spremljanju obiskanosti 

programov usposabljanj. 

Ad. 4. Informacija o delovanju komisij PZS 

Miro Eržen je povedal, da je bil v tem času tudi izveden  koordinaciski  sestanek s predsedniki MDO.  
 
Ad. 5. Informacija o 120 letnici Aljaževega stolpa 

Miro Eržen je povedal, da so bile k sodelovanju povabljene organizacije, ki so tako ali drugače 
povezane z Aljaževim stolpom oziroma delovanjem Jakoba Aljaža in za katere  pričakujemo da se 
bodo odzvale povabilu k  sodelovanju. Pozitivni odgovori so do sedaj prišli od Občine Kranjska Gora,  
PD Ljubljana – Matica, Župnije Dovje, PD Dovje Mojstrana ter predsednika RS za prevzem 
pokroviteljstva. Program je 7. avgusta 2015 predviden dopoldne na samem vrhu Triglava, osrednja 
slovesnost pa popoldne pred SPM v Mojstrani. V župniji Dovje bo potekala tudi maša pod okriljem 
nadškofa. 

Geodetska uprava RS je odmerila parcelo na vrhu Triglava, kjer stoji Aljažev stolp v izmeri 16 m2. 
Ministrstvo za kulturo smo zaprosili za status upravljavca Aljaževega stolpa, vendar odgovora še 
nismo prejeli.  

 

Ad. 6. Informacija o priporočilih CAA 

Danilo Škerbinek je povedal da je komisija CAA za planinstvo, usposabljanje ter varnost sprejela 10 
priporočil oz. pozicijskih gradiv. Od vsake članice se pričakuje, da sprejeta priporočila prevede ter izda 
na način, kot je običajen na njenem področju. Planinska zveza Avstrije se je zelo domiselno lotila 
prevoda in ponudbe priporočil, ter jih dopolnila s skicami in izdala v žepni velikosti zgibanke. 
Objavljajo jih v dnevnem tisku, na TV, na voljo pa so tudi po kočah, PD, turističnih uradih itd. 

Šest Priporočil je že bilo objavljenih v obvestilih PZS. Štiri Priporočila pa so priloga gradivu 6. seje UO 
PZS. Predlagal je, da se priporočila objavijo na spletnem omrežju in se izdajo v tiskani razilčici, kot to 
delajo v tujini. 

Matjaž Šerkezi je predstavil dokumente CAA v zvezi z varnostjo v gorah. Priporočila so pripravljena za 
področja varno pohodništvo, varnost na zelo zahtevnih poteh, gorsko kolesarjenje, varnost na 
visokogorskih turah ter v pripravi v letu 2015 predvidena uskladitev/potrditev  priporočil za turno 
smučanje. Pozicijski dokument je gorski športi in tveganje z opisom, da gorski športi lahko izboljšajo 
zdravje in kakovost življenja, se izvajajo večinoma v naravi, zato niso brez nevarnosti, tveganje je del 
vseh gorskih športov in predstavitev Izhodišč CAA glede izvajanja aktivnosti: usposobljenost / 
priprave / opremljenost / odgovorno izvajanje. Priporočila za vse gorske športe vključujejo napotke o: 
osebni pripravljenosti, pozorni pripravi, izbiri cilja, primerni opremi  in načinu uporabe, orientaciji in 
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navigaciji, odgovornem načinu izvajanja aktivnosti ter varovanju gorske narave. Pri posameznih 
gorskih športih so podana dodatna priporočila glede na posebnosti gorskega športa. 

SKLEP 3/18-06-2015: Upravni odbor PZS se seznanja s prevodi priporočil CAA s področja 
preventivne dejavnosti in priporoča organom PZS in planinskim društvom, da ta priporočila 
smiselno uporabljajo pri svojih aktivnostih in jih v skladu z možnostmi promovirajo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 7. Spremembe pravilnika o priznanjih PZS  

Tone Jesenko je povzel spremembe pravilnika o priznanjih PZS: popravi se opis častnega znaka, 
izrecno se napiše, da je za podelitev svečane listine pogoj predhodno pridobljen Zlati častni znak, 
odstrani se naloga Odbora za članstvo, ki določa, da pregleduje in posreduje Predsedstvu PZS 
predloge za priznanja, saj to operativno direktno izvaja strokovna služba, predhodna odobritev 
izredne podelitve zlatega častnega znaka s strani OČ se briše, odstrani se določba, da se v evidenci 
priznanj beleži št. sklepa. Datum seje in organ, ki je priznanje podelil zadostuje in tudi omogoča 
ustrezno sledljivost ter odstrani se določba, da se v evidenci priznanj beleži št. sklepa. Datum seje in 
organ, ki je priznanje podelil zadostuje in tudi omogoča ustrezno sledljivost. 
RAZPRAVA: 
Manja Rajh je povedala, da ji je bil prejšnji pravilnik ljubši, ki ni določal da je potrebno za najvišja 
priznanja pridobiti Zlati častni znak. Tako ga je lahko prejel tudi nekdo, ki ni bil aktiven v nekem 
društvu, je bil vseeno veliko dejaven na področju planinstva. Sedaj to ne bo več mogoče. Poudarila je, 
da se bodo pri Odboru za članstvo postavljale dileme, ko bodo prejeli predlog za priznanja nekoga, ki 
ni v društvu. 
Jurček Nowakk je povedal, da se mu ne zdi smiselno, da lahko društvo prvič dobi Jubilejno listino PZS 
šele za svojo 50. letnico delovanja. O spremembah pravilnika se je govorilo že na eni od prejšnjih sej 
upravnega odbora. 
SKLEP 4/18-06-2015: Upravni odbor na podlagi točke j prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o priznanjih PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 5/18-06-2015:  Upravni odbor PZS na osnovi razprave predlaga Odboru za članstvo, da preuči 

tematiko priznanj za planinska društva in pripravi ustrezen predlog. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 8. Pregled izvedbenih nalog statuta PZS 

Damjan Omerzu je predstavil zadeve, ki so še ostale odprte od sprejema Statuta leta 2012. To so še 
ne sprejeti pravilniki MDO PD Notranjske, MDO PD Zasavja, Savinjski MDO PD in MDO PD Posočja. 
Prav tako še ni sprejela svojega pravilnika Komisija za gorske športe. Društva bi morala svoje temeljne 
akte uskladiti s statutom v roku 24 mesecev od njegove uveljavitve. Skupščina PZS je določila rok za 
sprejem Programskih vodil na Skupščini PZS v letu 2016. Nekatera društva še vedno nimajo 
izpostavljen vnos podatkov v informacijski sistem. Enotni register nepremičnin še ni dokončan, rok za 
dokončanje je predviden konec marca 2016, da UO PZS potrdi sprejem načrta upravljanja. Prav tako 
so odprti še ustanovitev učnega središča PZS, merila za razvrščanje društev v prednostne skupine, 
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program Varuh pravic gora (ni bilo nobene kandidature) in program uvajanja za nova društva in 
mentorstvo. 
RAZPRAVA: 
Manja Rajh je povedala da ima Savinjski MDO PD svoj pravilnik že od leta 2007 in ni v nasprotju s 
Statutom PZS. Novega pravilnika ne bojo sprejemali. Miro Eržen ji je odgovoril, naj dajo pravilnik na 
UO PZS, da se ga potrdi. 
SKLEP 6/18-06-2015: Upravni odbor PZS poziva vse organe PZS, odgovorne za realizacijo izvedbenih 

nalog statuta PZS, da čim prej izvedejo vse potrebne postopke za dokončanje izvedbenih nalog 

statuta PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Rebalans proračuna PZS 

Matej Planko je predstavil rebalans finančnega načrta PZS za leto 2015. Od Ministrstva za 

izobraževanje, znanost in šport (program LPŠ) je bilo odobrenih nekaj več sredstev od pričakovanih. 

Namesto 191.000 eur je bilo odobrenih 199.000 eur. Komisija za alpinizem ima sedaj  4000 eur več 

sredstev  za programa mladincev in članov kot pa v finančnem načrtu, komisija za športno plezanje 

1500 eur manj od predvidenih, komisija za gorske športe 3000 eur več od predvidenih, programi za 

delovanje zveze, mednarodno sodelovanje in izvajanje programov pa 2000 eur več sredstev od 

predvidenih. Za vse navedene stroškovne nosilce so se ustrezno prilagodili tudi odhodki. Finančni 

načrta za leto 2015 je bil po njegovem mnenju dobro planiran, kar se kaže v majhnih odstopanjih. Pri 

Fundaciji za šport je bilo minimalno odstopanje od načrtovanega. V zadnjem času je bila podpisana 

pogodba  z Uradom za komuniciranje RS, iz katere se bodo financirale table za planinske koče ter 

obnova planinskih poti. Po mnenju revizorja se delež od reciprocitete knjiži v tekoče leto (do sedaj je 

bilo knjiženo vedno za nazaj v preteklo leto), zato je letos knjižen dvakratnik teh sredstev in se odraža 

v sredstvih Gospodarske komisije. Manjše odstopanje se pojavi tudi pri projektu NVO mrež zaradi 

sprememb pri partnerjih projekta. 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je povedal da ne najde postavke Srečanje treh dežel. Miro Eržen mu je odgovoril, da 

PZS tega ne financira, to je strošek MDO PD. 

SKLEP 7/18-06-2015: Upravni odbor PZS, skladno s sklepom Skupščine PZS št. 18/2014, potrjuje 

rebalans proračuna PZS za leto 2015 v predlagani obliki. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 10. Izhodišča za sistematizacijo delovnih mest 

Matej Planko je predstavil izhodišča za sistematizacijo delovnih mest. Statut PZS predvideva 

ustanovitev učnega središča PZS. Zaposleni v učnem središču morajo imeti 3. stopnjo strokovne 

izobrazbe. Predvideni so 3 stebri organiziranosti strokovne službe PZS. I. steber – učno središče 

(strokovni sodelavci), II. steber – podporno administrativni kader, III. steber – poslovni (založba, PV, 

marketinški sektor, sodelovanje s partnerji). Tudi sorodne organizacije imajo podobno organizirano 

delo. 
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RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je povedal, da če želimo zagotoviti strokovnost, da mora biti tudi kader strokovno 

podkovan. Zdi se mu, da je strokovna služba premalo izobražena na svojem področju na strokovnem 

področju zaradi izgube časa z administrativnimi nalogami. Kot primer navaja delo Odbora gore in 

varnost, ki ne analizira letnih nesreč v gorah in zato tudi ne dobimo nobenega poročila o tem, kaj se v 

gorah na tem področju dogaja in domače izkušnje gredo v pozabo. 

Aleš Pirc je vprašal kdo delegira naloge strokovni službi in kdo določa pristojnosti ter prioritete. 

Od strokovne službe žal ne dobijo vedno ustrezne odzivnosti. Vprašal je tudi zakaj se strokovni 

sodelavci ukvarjajo z administrativnimi nalogami, zakaj tega ne počne administrator.  Matej Planko 

mu je odgovoril, da je KŠP opozoril na neustrezno razdelitev pristojnosti med IO in strokovnega 

sodelavca že NO PZS. Sam jih je že večkrat pozval naj stvari rešijo in definirajo, ampak odziva ni bilo. 

Pri tem je pripravljen tudi sodelovati.  Tudi sam si želi, da bi strokovni sodelavci imeli možnost 

opravljati več strokovnega dela, administrativne zadeve pa bi jim urejali kadri, ki bi bili zadolženi 

samo za to. Bi pa to pomenilo dodatno zaposlitev administrativnega kadra.   

SKLEP 8/18-06-2015: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za spremembo Pravilnika o organizaciji 

in sistematizaciji delovnih mest v strokovni službi PZS s pripombo, da se maksimalno upošteva 

zahteve s področja planinstva po ustreznih kompetencah strokovnih sodelavcev. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 11. Tematike s področja planinskih poti 

 
a.) soglasje k katastru planinskih poti 

Igor Mlakar je povedal, da je kataster planinski poti končno pripravljen za objavo. Pripravljal se je več 
kot 10 let. Po pregledu so ugotovili, da je pravilnega več kot 98%, za ostale nepravilnosti pa so 
odgovorni markacisti PD oz. kar planinska društva. 
RAZPRAVA: 
Manja Rajh je pohvalila izvedeno delo komisije KPP in sodelavko Katarino Kotnik. 
SKLEP 9/18-06-2015: Upravni odbor PZS na predlog Komisije za planinske poti daje soglasje h 

katastru planinskih poti (stanje junij 2015). Vse spremembe v katastru planinskih poti se izvajajo 

skladno z internimi pravili PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

b.) soglasje k vpisu planinskih poti v kataster planinskih poti 

Igor Mlakar je povedal, da ni pripomb k vpisu planinske poti S klopce na klopco in nove lahke 

planinske poti Gorica pri Slivnici – Rifnik PD Slivnica pri Celju.  

SKLEP 10/18-06-2015: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Slivnica pri Celju odpre in je skrbnik nove lahke 
planinske poti S klopce na klopco in nove lahke planinske poti Gorica pri Slivnici – Rifnik in se to 
planinsko pot vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora PD 
Slivnica pri Celju upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 12. Priporočila PZS za zavarovane plezalne poti- II. obravnava 

 

Milan Domitrovič je podal informacije o priporočilih. Poudaril je predvsem kontroliran nadzor nad 

gradnjo ter strokovne in neobvezujoče smernice graditeljem. Novodobne zavarovalne plezalne poti 

nudijo predvsem dostopnejši način plezanja širšim množicam, povečanje adrenalinskih užitkov in 

atraktivna varovala. Priporočila PZS nasprotujejo nadelavo zavarovane plezalne poti v visokogorju, v 

naravnih parkih ter na območjih naravnih vrednot. Namen zavarovane plezalne poti je predvsem 

razvoj regije, povečanje obiska koč, uporaba žičnic za sestop, turistična popestritev ter zabavnost, 

rekreacija, izobraževanje. 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je pohvalil priporočila in je mnenja, da PZS potrebuje taka priporočila. Miro Mlinar 

je predlagal, da se uporabi izraz nadelana pot z varovali. Maruška Lenarčič je vprašala, ali je pri 

pripravi priporočil sodelovala tudi KVGN. 

Borut Vukovič želi, da se priporočila uporabi kot usmeritve k izdelavi zahtevnih planinskih poti, ki pa 

ne smejo biti masovne, PZS kot organizacija pa bi morala biti bolj naravovarstveno usmerjena. Milan 

Domitrovič je odgovoril, da je pot zavarovana plezalna pot in ne planinska, pri pripravi priporočil pa 

so bil upoštevan pravilnik KVGN. 

SKLEP 11/18-06-2015: Upravni odbor Planinske zveze Slovenije sprejema Priporočila za gradnjo, 

vzdrževanje in obnovo zavarovanih plezalnih poti vključno z dopolnilom KVGN, da so 

najprimernejša območja za gradnjo že degradirana območja. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Sledil je 30 minutni odmor. 

Ad. 13. Merila za vrednotenje vlog FSO 

a) planinsko-športni objekti   

Janko Rabič je predstavil Merila za vrednotenje vlog FSO: PZS izda priporočilo planinskemu skladu z 
vsebino in namenom dejavnosti planinskih društev in usmeritvami, ki jih je sprejela Planinska zveza 
Slovenije. Obvezni pogoj, da PZS vlogo obravnava, izda priporočilo ter v nadaljevanju tudi ovrednoti 
vlogo je, da planinsko društvo pošlje z zahtevkom po priporočilu tudi kopijo celotne projektne 
dokumentacije. Prednost pri prejemu sredstev imajo planinsko društva, ki še niso prejela sredstev 
FŠO oz. niso prejela sredstev FŠO v zadnjih treh letih. Vloge, ki vključujejo tudi opremo ali dela za 
gostinski del v obsegu več kot 10% predvidene investicije se točkujejo negativno. 
SKLEP 12/18-06-2015: Upravni odbor PZS na predlog Gospodarske komisije PZS daje soglasje 

Merilom za vrednotenje kandidatur za sofinanciranje iz sredstev Fundacije za šport s področja 

gradnje športnih objektov na področju Planinstva – planinske koče. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

b) športno plezalni objekti in planinske poti 
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Matej Planko je povedal, da za vrednotenje športno plezalnih objektov in projektov s področja 

planinskih poti še nimamo sprejetih meril za vrednotenje vlog.  Vloge sta obravnavali in vrednotili 

pristojni komisiji. 

SKLEP 13/18-06-2015: Upravni odbor PZS zadolži Komisijo za planinske poti in Komisijo za športno 

plezanje, da sprejmeta merila za vrednotenje kandidatur za sofinanciranje iz sredstev Fundacije za 

šport na področju planinskih poti in športno plezalnih objektov, najkasneje do 30. 9. 2015. Soglasje 

k merilom podaja UO PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 14. Sklep o prenosu nepremičnin št. 817/5 in 818/2 k.o. Slivno na Občino Laško 

Matej Planko je povedal, da je PZS s strani PD Laško prejela pobudo za prenos parcel 817/5 in 818/2 
k.o. Slivno na Občino Laško za potrebe kategorizacije ceste - javna pot. Do planinskega doma na 
Šmohorju in preko zemljišča , ki je v solastnini PD Laško in PZS teče že vrsto let cesta, ki pa je še 
vedno kategorizirana kot zasebna pot in kot taka v celoti stroškovno breme obeh lastnikov 
(vzdrževanje). S prenosom lastništva na Občino Laško in prekategorizacijo ceste v javno pot bo 
zagotovljeno proračunsko financiranje rednega in investicijskega vzdrževanje te ceste. 
RAZPRAVA: 

Danila Škerbinka zanima, v kakšni vrednosti se prenaša delež parcele. Matej Planko mu je odgovoril, 

da gre za brezplačen prenos na Občino Laško, ki bo v zamenjavo vzdrževala cesto, ter da se bo s tem 

uskladilo dejansko stanje s pravnim. 

SKLEP 14/18-06-2015: Upravni odbor PZS se na predlog PD Laško, na podlagi točke j prvega 

odstavka 32. člena Statuta PZS, strinja z geodetsko odmero in brezplačnim prenosom lastništva na 

odmerjenih delih parcel 817/5 in 818/2 k.o. Slivno v korist Občine Laško za namen kategorizacije 

javne ceste. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 15. Soglasje k pravilniku KA in soglasje k dodatnim članom IO KA 

Matjaž Šerkezi  je povedal, da so bile pri pripravi pravilnika upoštevane vse prejete pripombe. 

Pravilnik je bil sprejet tudi s strani zbora načelnikov odsekov in klubov. Na zadnji seji načelnikov so 

bili sprejeti tudi novi člani, ki bodo komisija KA v veliko pomoč. Miro Eržen ga je opozoril, naj ob 

spremembi pravilnika dodajo, da mora biti za sklepčnost prisotnih vsaj tretjina članov načelnikov. 

SKLEP 15/18-06-2015: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke  1. odstavka 32. člena Statuta PZS 

 soglasje k Pravilniku Komisije za alpinizem Planinske zveze Slovenije. Komisija za alpinizem ob prvi 

spremembi pravilnika uskladi določbe o sklepčnosti zbora s pravilniki ostalih komisij. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 16/18-06-2015: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 

izvolitvi dodatnih članov IO KA PZS, ki so bili izvoljeni na Zboru alpinistov: Blaž Gladek (AO Kamnik), 

Nejc Pozvek (Posavski alpinistični klub) in Alen Marinović (Šaleški AO). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 16. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
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Danilo Škerbinek je podal pobudo za pogovor na jesenski seji UO PZS o usposabljanju v PZS. Predlaga 

analizo kakšno je tozadevno stanje nasploh glede: normativne ureditve usposabljanj ter spremljanje 

njihovega izvajanja,kakšna je številčna, starostna, spolna, socialna, področna sestava udeležencev 

tečajev, taborov, itd. 

SKLEP 17/18-06-2015: Strokovna služba PZS do naslednje seje UO PZS pripravi analizo o 

usposabljanjih PZS. 

Jožef Bobovnik je postavil vprašanje glede zaračunavanja predstavitve dela Gorske reševalne službe. 

Pri organizaciji mladinskih taborov se jim je že drugič pojavilo zaračunavanja predstavitve dela GRS.  

Ne zdi se mu primerno, da se take predstavitve za otroke in širšo javnost zaračunavajo. Miro Eržen 

mu je odgovoril, da je tematika primerna za obravnavo Odbora gore in varnost in jo naj kot 

predstavnim PZS tudi sproži. 

Slavica Tovšak je dala pobudo za razpravo o organiziranih avtobusnih izletih društev. Pojavljajo se 

namreč inšpektorji FURSA, ki od vodnika PZS zahtevajo licenco turističnega vodika. Predlaga, da PZS 

pripravi dopis FURS-u ter inšpekcijskim službam, da poučijo svoje inšpektorje o usposobljenosti 

vodnikov in razlago kaj so planinski izleti. Matej Planko je odgovoril, naj se planinska društva za  

reševanje podobnih primerih obrnejo po pomoč na PZS. Poskušalo se bo tudi dogovoriti za sestanek 

na FURS-u. 

 

Ad. 17. Razno 

Slavica Tovšak je predstavila novosti v založbi PZS. To so 3 novi zemljevidi: TNP, Kamniško Savinjske 
Alpe in Karavanke – osrednji del. Vsi zemljevidi imajo novo celostno grafično podobo in so 
plastificirani. V izdajanju za letošnje leto so še trije zemljevidi. Prenovljena je knjiga Zgodovina 
slovenskega planinstva, nov je tudi plezalni vodnik Kamniško Savinjske Alpe ter še nekatere edicije. 
Tik pred izidom je Planinski zabavnik. 
Danilo Škerbinek je predstavil uvedbo »info točk v kočah v tujini (o vremenu, plazovih, tehnična 
napotila-zgibanke za razne vrste planinske dejavnosti, povabilo v članstvo PD,…)«  Dal je tudi pobudo, 
da se UO PZS seznani z ugotovitvami članov predsedstva ob obiskih koč (za analizo o obiskanosti 
planinskih koč,) predvsem o tem, kje ter kakšni se pojavljajo problemi. 
 
Miro Eržen je povedal, da je bilo na zadnji koordinacijo MDO PD dogovorjeno, da kdor ne želi več 
prejemati elektronskih obvestil Kliping, naj čim prej pisno sporoči na elektronski naslov info@pzs.si. 
Napovedana je tudi korespondenčna seja UO PZS o preimenovanju MDO PD Primorsko-Notranjske in 
pridobivanju statusa nove planinske koče na Mrzlem vrhu. 
 
Podpredsednik PZS Miro Eržen je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS predvidoma 5. 
novembra 2015.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je podpredsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 20.50. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
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Matej Planko,          Miro Eržen, 
generalni sekretar PZS        podpredsednik PZS 
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8. seja UO PZS, k točki 1 

Z A P I S N I K 
 
7. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 05. novembra 2015, ob 
16.30 uri, na Mengeški koči na Gobavici, Ogrinovo 1, Mengeš. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik PZS:  Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki:Tone Jesenko in Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo 
Škerbinek in Štefan Keber.  
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD 
Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), 
Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Franc 
Slokan (MDO PD Pomurja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške) in Igor Oprešnik (MDO PD Podravja). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Barbara Bajcer (Mladinska komisija), 
Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika), Jože Rovan (načelnik Komisije za turno kolesarstvo). 
Strokovna služba PZS: Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), Matej Ogorevc (urednik 
spletne strani), Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS) in Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS). 
Poročevalec: Mirko Doberšek (Predsednik PD Celje Matica). 
 
Opravičeno odsotni: Miro Eržen (podpredsednik PZS), Matej Planko (generalni sekretar PZS), Borut 
Vukovič (MDO PD Zasavja), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Irena Mrak 
(načelnica KVGN), Jasna Pečjak (načelnica Komisije za gorske športe), Andrej Brvar (predsednik NO), , 
Manca Čujež (predstavnica za stike z javnostmi PZS), Damjan Omerzu (Strokovni sodelavec PZS), Aleš 
Pirc (Komisija za športno plezanje), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti). 
Odsotni: Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Franc Gričar (načelnik VK), Franc Kadiš (vodja OUP), 
Miha Habjan (načelnik KA). 
 
Pred začetkom uradnega dela seje je zbrane pozdravil predsednik PZS Bojan Rotovnik in povedal, da 
je prisotnih 18 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 78,3% sklepčnost.  
S strani Predsednika Bojana Rotovnika so bili predstavljeni rezultati spomladanske ankete za 
planinska društva ter s strani Matjaža Šerkezija rezultati ankete za člane PZS in posamezne ljubitelje 
gora, ki je bila izvedena avgusta in septembra. Rezultati ankete bodo javno objavljeni in predstavljeni 
na jesenskih posvetih za društva.  
 
V nadaljevanju je povedal, da sta pod točko 12 (Vprašanja in pobude članic in članov upravnega 
odbora) sta prišli 2 najavi: 

• KVGN - Programska vodila 

• Danilo Škerbinek - delovanje SPM, srečanje treh dežel  

Pod točko 13 (Razno) sta je prijavila 2 razpravljavca. 

• Jurček Nowakk – priznanja društvom 

• Igor Oprešnik – koledar 2016 
 
SKLEP 1/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 7. Seje UO PZS.  
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

 
1. Zapisnik zapisnika 6. seje UO PZS (Bojan Rotovnik)  

2. Informacije o aktivnostih od pretekle seje UO PZS (Bojan Rotovnik)  
a) Pregled nerealiziranih izvedenih nalog Statuta PZS  

b) Poročilo o sklenjenih aneksih k pogodbam z društvi  
3. Tematike Komisije za gorske športe (Iztok Cukjati)  

a) Poročilo z zbora KGŠ  

b) Soglasje k članom IO KGŠ  

c) Soglasje k selektorjema (in podpis pogodb)  
4. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2015 (Tone Jesenko)  

5. Sprejem novih društev v članstvo PZS (Bojan Rotovnik)  

6. Članarina PZS in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov (Tone Jesenko, Bojan Rotovnik)  

7. Priprave na skupščino 2016:  
a) Informacija o osnutku Programskih vodil PZS (Bojan Rotovnik)  

b) Osnutek sprememb in dopolnitev Statuta PZS (Bojan Rotovnik)  

c) Izhodišča za Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju PZS (Bojan Rotovnik)  
8. Informacija o finančnem poslovanju PZS (Bojan Rotovnik, Urša Mali)  

a) delno finančno poročilo 2015  

b) izhodišča za podrobni finančni načrt 2016  
9. Pravne zadeve:  

a) Izhodišča za načrt upravljanja nepremičnin (Bojan Rotovnik)  

b) Nepremičnine PZS v Logarski dolini (Bojan Rotovnik)  

c) Soglasje Pravilniku MDO PD Primorske (Maruška Lenarčič)  

d) Merila Komisije za športno plezanje za vrednotenje vlog FŠO (Bojan Rotovnik)  
10. Imenovanja (Bojan Rotovnik)  

11. Informacija o delovanju komisij in odborov PZS (Marijan Denša)  
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik)  
13. Razno  
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 6. seje UO PZS  

Predsednik PZS Bojan Rotovnik je povedal, da je prišlo na zapisnik 6. seje nekaj manjših popravkov 
od Danila Škerbinka, kateri so bili upoštevani v zapisniku. Na obravnavo tematike Usposabljanje 
strokovnih delavcev v Planinski zvezi Slovenije na prejšnji seji je strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi 
pripravil podatke, kateri so bili poslani skupaj z gradivom. Danilo Škerbinek je pohvalil pripravo 
podatkov, opozoril pa je na pomanjkanje odgovorov na vprašanja, npr. o programih usposabljanj, ki 
jih PZS nudi članom, razen kadrovskih usposabljanj. Predsednik PZS Bojan Rotovnik mu je odgovoril, 
da bomo problematiko vključili v naslednjo anketo, sam pa naj pošlje nekaj konkretnih vprašanj na to 
problematiko. Milena Brešan je poudarila, da MDO PD nimajo podatka, koliko je nesreč v gorah. 
Matjaž Šerkezi je odgovoril, da GRZS beleži vse podatke o nesrečah, ter da se bodo na naslednji seji 
UO PZS predstavili podatki nesreč za leto 2015. 
SKLEP 2/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 6. seje z dne 05.11.2015. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacije o aktivnostih od pretekle seje UO PZS 

Bojan Rotovnik je predstavil aktivnosti: Izvedli smo dan markacistov, ki je bil na Smrekovcu v 
soorganizaciji PD Šoštanj, uspešno smo zaključili projekt NVO mreže za rekreacijo v naravi Vsi v 
naravo skupaj z OKS –ZŠZ in Paraolimpijskim komitejem Slovenije, obiskovalce gorskega sveta smo 
redno obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na posebnostih, skupaj s spletnim portalom Siol.net 
in TS media smo izvedli zelo odmevni izbor Naj planinske koče 2015. V osmih tednih je bilo oddanih 
več kot 44.000 glasov. Za Naj planinsko kočo 2015 je bil razglašen Planinski dom na Kumu (1211 m), 
na 311 bencinskih servisih Petrola je bilo v letu 2015 v obdobju junij-september prodanih 344 
članarin, predsednik PZS Bojan Rotovnik ter podpredsednika Miro Eržen in Tone Jesenko so se 
udeležili Skupščine CAA v Brixnu in skupščine članic združenja za reciprociteto, predsednik PZS Bojan 
Rotovnik se je udeležil skupščine UIAA v Seulu, Planinska založba je izdala koledar, enciklopedični 
vodnik Zahodne Julijske Alpe in Planinski zabavnik, septembra smo objavili podatke o nekoliko nad 
povprečni planinski sezone zadnjih let – na to temo smo organizirali tudi novinarsko konferenco, 
izvedli smo spletno anketo o planinski organizaciji pri kateri je sodelovalo več kot 2.000 planincev, 
organizacija obeležitve 120 obletnice postavitve Aljaževega stolpa na vrhu Triglava, v sklopu dneva 
pohodništva in kolesarjenja smo se predstavili na Expu v Milanu, zaključili smo z usposabljanji za 
strokovne delavce PZS na vseh področjih (letos je bila udeležba zaradi polnega financiranja nekoliko 
nižja), MK je zaključila novi program s Študenti v hribe, v okviru evropskega tedna športa smo 
organizirali akcijo Slovenija planinari, na podlagi prijetih prijav na objavljen razpis smo določili 
soorganizatorje osrednjih prireditev PZS v letu 2016: Skupščina PZS (16.4.2016): PD Črna na 
Koroškem, lokacija: Črna na Koroškem, Dan slovenskih planinskih doživetij (18.6.2016): PD Mozirje, 
lokacija Golte, Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS (3.12.2016): PD Lendava, lokacija: Lendava. 
 

a) Pregled nerealiziranih izvedenih nalog Statuta PZS  

Aktivnosti, ki se že izvajajo: sprejem in izdaja soglasja Pravilniku Komisije za gorske športe, 
priprava Načrta upravljanja nepremičnin v lasti PZS, sprejem Programskih vodil PZS, izvolitev Varuha 
pravic gora, ustanovitev učnega središča PZS, sprejem meril za razvrščanje društev. Aktivnosti, ki se 
še ne izvajajo: izdaja soglasja pravilnikom MDO PD Notranjske, Zasavja in  Savinjske, vzpostavitev 
enotnega registra nepremičnin v lasti društev, priprava programa uvajanja za nova planinska društva 
in mentorstvo. 
RAZPRAVA: Gregor Rupnik je povedal, da je bilo v gradivu napačno podana informacija glede 
neoddanega pravilnika MDO PD Posočja, saj je pravilnik že prejel soglasje UO PZS.  
 

b) Poročilo o sklenjenih aneksih k pogodbam z društvi  

Pregled podpisanih aneksov k Pogodbam o uskladitvi zemljiško knjižnega stanja z društvi: Orožnova 
Koča- PD Bohinjska Bistrica; Koča na Šmohorju - PD Laško; Aljažev dom v Vratih – PD Dovje 
Mojstrana; Koča na Kriški gori- PD Križe; Koča na Sviščakih – PD Snežnik Ilirska Bistrica, Dom na 
Okrešlju- PD Celje Matica; Dom planincev v Logarski dolini - PD Celje Matica; Dom na Gorjancih – PD 
Krka Novo mesto; Dom na Boču – PD Poljčane; Valvazorjev dom - PD Radovljica; Dom Planika – PD 
Gorje; Ribniška koča na Pohorju – PD Paloma Sladki vrh; Hleviše – PD Idrija; Ruška koča – PD Ruše. 
 
Ad. 3.  Tematike Komisije za gorske športe  

 a) Poročilo z zbora KGŠ  
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Iztok Cukjati je povedal da je bil prvi zbor z načelniki oz. namestniki odsekov/klubov. Potrdili so 
delovno in finančno poročilo za preteklo leto in finančni pran za ledno plezanje in turno smučanje. 
Potrdili so delovni osnutek pravilnika, ki bo šel  v javno obravnavo. Potrjeni so bili tudi člani izvršnega 
odbora. Njihov interes je populariziranje lednega plezanja in turnega smučanja.  

b) Soglasje k članom IO KGŠ  

SKLEP 3/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje sestavo vodstva IO KGŠ: Jasna Pečjak (PD 
Domžale) – načelnica, Milan Šenk (PD Jezersko), Andrej Pečjak (PD Domžale), Žiga Šter (PD Kranj) in 
Klemen Triler (TSK Olimpik). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
c) Soglasje k selektorjema (in podpis pogodb)  

SKLEP 4/05-11-2015: Upravni odbor daje soglasje k izboru selektorjev KGŠ Iztok Cukjati – selektor 
reprezentance za turno smučanje in Nejc Šter – selektor reprezentance za ledno plezanje.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Pogodbe bodo zaradi odsotnosti selektorja reprezentance za ledno plezanje Nejca Štera podpisane 
naknadno v dogovorjenem terminu na sedežu PZS. 

Ad. 4. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2015  

Tone Jesenko je povedal da je pododbor za priznanja PZS prejel 10 predlogov za svečane listine PZS 
in 16 predlogov za spominske plakete PZS za leto 2015. En predlog ni izpolnjeval pogojev (Janez 
Juvančič, PD »Bricnik« Muta), saj predlagatelj še ni prejel zlatega častnega znaka PZS. Priporočal je, 
da se pri bodočih razpisih za Najvišja priznanja PZS navede tudi, kakšen obseg besedila je potreben v 
obrazložitvi predloga.  
 
RAZPRAVA:  
Manja Rajh je predlagala, naj predsedniki MDO PD pregledajo predloge pred oddajo, ter sami 
pozovejo društva k podrobnejši obrazložitvi. 
 
SKLEP 5/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje prejemnike spominskih plaket PZS za leto 2015.  
Plakete prejmejo:  

• Za 65 let: Marica Breznikar (PD Rimske Toplice), Stane Curk (PD Saturnus), Franc Kapun (PD 
Rimske Toplice), Franc Kosmač (PD Luče ob Savinji), Jože Stegnar (PD Križe), Slavica Tovšak 
(PD Jakob Aljaž Maribor)  

• Za 70 let: Janez Dovžan (PD Dovje- Mojstrana), Vladimir Možina (PD Pošte in Telekoma 
Maribor), Janez Pretnar (PD Radovljica), Štefan Purgar (PD Cerkno), Blagoje Tošeski (PD 
Metlika), Štefanija Urh (PD Zabukovica),  

• Za 75 let: Roman Jeras (PD Saturnus), Meta Petrič (PD Brežice), Pavel Smolej (PD Litija)  

• Za 85 let: Franc Vračko (PD Maribor Matica).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 6/05-11-2015: Upravni odbor potrjuje prejemnike Svečane listine PZS za leto 2015: Janko 
Ažman (PD Dovje – Mojstrana), Darko Butinar (OPD Koper), Hubert Kovačič (PD Prevalje), Leon 
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Lavrič (PD Moravče), Ernest Preglav (PD »Bricnik« Muta), Gregor Rupnik (PD Bovec), Jože Težak (PD 
Poljčane), Lovro Telban (PD Sovodenj) in Stanislav Tomšič (PD Pošte in Telekoma Ljubljana).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 5.  Sprejem novih društev v članstvo PZS  

Bojan Rotovnik je povedal, da so prispele 4 vloge za sprejem novih društev v Planinsko zvezo 
Slovenije. France Benedik (MDO PD Gorenjske) je povedal da je za plezalno društvo Gre gor problem 
prevzem mentorstva, a MDO PD podpira sprejem društva v članstvo PZS. Manja Rajh (Savinjski MDO 
PD) za Klub adrenalinskih športov Šmartinsko jezero ni dobila nobene najave od njih, da se želijo 
včlaniti v PZS, a se s članstvom strinja. Ker pa ne pozna društva ostajajo odprta vprašanja, tudi glede 
mentorstva. Igor Oprešnik (MDO Podravja) je izpostavil, da se ima Plezalni klub Stratus namen 
preimenovati v Alpski klub Stratus, MDO PD pa je na seji soglasno sprejel mnenje, da podpirajo 
sprejem društva v PZS. Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane) je povedal, da je odločalo predsedstvo 
MDO PD Ljubljane o sprejemu novega društva. Zadržkov nimajo. Vsi so tudi izjavili, da so statuti 
društev v skladu s statutom PZS. 

SKLEP 7/05-11-2015: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno 
plezalno društvo Gre Gor (Škofja Loka, MDO PD Gorenjske), matična št. 4064143, Klub 
adrenalinskih športov Šmartinsko jezero (Škofja vas, Savinjski MDO PD), matična št. 4024974, 
Plezalni klub Stratus (Maribor, MDO PD Podravja), matična št. 1434829 in Športno društvo 
Balvanija (Ljubljana, MDO PD Ljubljana), matična št. 4082206, v članstvo Planinske zveze Slovenije.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 8/05-11-2015: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena 
statuta PZS za dobo dveh let določa mentorska društva iz krajevno pristojnega MDO PD za izvedbo 
programa uvajanja za novo včlanjena društva:  

o Plezalni klub Stratus, mentorstvo prevzame Planinsko društvo Maribor Matica.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Za Športno plezalno društvo Gre Gor, Klub adrenalinskih športov Šmartinsko jezero in Športno 
društvo Balvanija pripravijo MDO PD predloge za mentorstvo in jih posredujejo na naslednji seji UO 
PZS. 
 
Ad. 6. Članarina PZS in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov  

Tone Jesenko je predstavil novosti višine članarine za leto 2016. Najpomembnejša je združitev 
članarine A in A+ v enotno članarino A, ki ohranja ugodnosti dosedanje A+ članarine. V bodočo A 
članarino pa ne bosta vključena več Kažipot v tiskani obliki ter prispevek za planinski sklad. Predlog 
predvideva tudi ponovno uvedbo plačljivih članskih izkaznic. 

RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek predlaga pregled zahtevkov za izplačane odškodnine, saj se mu zdi, da se plačuje 
tako visoka zavarovalna vsota. Mirko Tovšak je vprašal, zakaj imajo zamejci tako nizko članarino. 
Tone Jesenko mu je odgovoril, da je ta vrsta članarine že dolgoletna praksa, le ime kategorije se je 
spremenil.  
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Bojan Rotovnik je povzel spremembe v 10. členu ter četrtem odstavku 5. člena Pravilnika o članstvu 
posameznikov. Glavna sprememba je način plačevanja članarine planinskih društev Planinski zvezi 
Slovenije. 
RAZPRAVA:  
Danilo Škerbinek je opozoril na nepotrebno visoko zavarovalno vsoto za stroške reševanja v tujini, saj 
ti po njegovih podatkih ne dosegajo niti polovico te vsote, kar pa seveda podraži zavarovalne stroške. 
Dodal je še, da je potrebno v Pravilniku o članstvu posameznikov razumljivo napisati, da se bodo 
računi za članarino izdajali na podlagi ažurnih seznamov članov v informacijskem sistemu Naveza. 
Marija Štremfelj je povedala, da se stroški reševanja izven Evrope povečujejo, ter da znesek 25.000 
eur ni previsok. Jožef Bobovnik podpira nov način obračuna članarine posameznikov društvom. 
Jurček Nowakk je izrazil mnenje, da je novi obračun društvom kompliciran. Predlaga, da se napišejo 
navodila društvom, kako bo potekal novi obračun. Urša Mali mu je pojasnila, da bo tako bolj 
enostavno tako za društva kot za Planinsko zvezo Slovenije. 
Bojan Rotovnik je dodal, da bo generalni sekretar napisal navodila za obračun članarine 
predsednikom društev.  

 

SKLEP 09/05-11-2015: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2015 v višini A 55,00 €, A/d 50,00 €, B 25,00 €, B/d 
20,00 €, B1 18,50 €, S+Š 16,00 €, S+Š/d 12,80 €, P+O 7,00 €, P+O/d 5,60 €, OPP 7,00 €, OPP/d 5,60 € 
in B Zamejci 11,00 €.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 10/05-11-2015: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
sprejema Pravilnik o članstvu posameznikov z upoštevanjem vseh sprememb, ki jih je predlagal 
Odbor za članstvo ter z upoštevanjem druge variante strokovne službe glede 10. člena ter popravek 
5. člena.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 7. Priprave na Skupščino 2016  

a) Informacija o Osnutku Programskih vodil PZS 
b) Osnutek sprememb in dopolnitev Statuta PZS 

 
Bojan Rotovnik je povedal, da so bili pri Osnutku Programskih vodil PZS in pri Osnutku sprememb in 

dopolnitev Statuta PZS upoštevani prejeti predlogi,  kolikor je bilo možno. V tej fazi je predvideno, da 

Upravni odbor PZS ugotovi, ali sta osnutka obeh dokumentov primerna za nadaljnjo obravnavo. 

 

SKLEP 11/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje osnutka Programskih vodil PZS in osnutka 

sprememb in dopolnitev Statuta PZS in se strinja s predvideno časovnico nadaljnjega sprejemanja 

teh dveh dokumentov. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

c) Izhodišča za Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju  
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Bojan Rotovnik je predlagal  dva pravilnika za področje urejanja finančno-materialnega poslovanja. 
Krovni bi bil Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju PZS, ki ga sprejme Skupščina PZS. V 
njem so definirana ključna področja in ključni dokumenti za poslovanje. V njem bi bilo tudi določeno, 
da podrobnosti ureja Pravilnik o računovodstvu, ki ga pa sprejme UO PZS. 
 
SKLEP 12/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo Pravilnika o finančnem in 
materialnem poslovanju PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Sledil je 20 minutni odmor. Po odmoru je bilo še vedno prisotnih 18 članov UO PZS, kar je 78,3 % 
sklepčnost. 

 
Ad. 8. Informacija o finančnem poslovanju PZS  

a) delno finančno poročilo 2015  

Urša Mali je predstavila podatke o prihodkih in stroških za obdobje od januarja do septembra 2015, 
vendar se bodo vrednosti pri nekaterih stroškovnih mestih še spremenile zaradi septembrskih 
računov katerih še nismo prejeli v celoti. Vrednost vseh zabeleženih prihodkov v obravnavanem 
obdobju predstavlja 79 % načrtovanih v rebalansu,vrednost vseh odhodkov pa 65 %. Prihodki iz 
članarine so razmejeni za devet mesecev, pri tem še niso upoštevani dobropisi za vrnjene znamkice. 
Komisije, ki dobijo večje vrednosti iz razpisa Fundacije za šport (športno plezanje, alpinizem, 
planinske poti), imajo v prihodkih že upoštevano razmejeno vrednost za devet mesecev. To je vzrok 
za takšno razliko pri doseganju z rebalansom načrtovanih odhodkov, saj so prihodki  že knjiženi, 
stroški pa ne, ker ne nastajajo enakomerno po mesecih. Pri planinski trgovini so se pokazale težave s 
spremljanjem zalog, saj tekoče spremljanje porabe naših edicij žal še ni možno, zato so v preglednici 
prikazani nepopolni podatki. 

b) izhodišča za podrobni finančni načrt 2016  
Prihodki v letu 2016 od Letnega programa športa ostanejo enak kot 2015, od Fundacije za 
financiranje športnih organizacij se zmanjšajo za 4,76 %, za Projekt usposabljanje strokovnih delavcev 
v športu ESS še ni podatka ali razpis bo, prihodki od članarine in lastnih sredstev ostanejo enaki kot 
2015. Odhodke bomo prilagoditi predvidenim prihodkom. 
 
SKLEP 13/05-11-2015: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2016.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Pravne zadeve 

a) Izhodišča za načrt upravljanja nepremičnin   

Parcele v 100% lasti PZS in druge parcele v solastnini PZS (sedež PZS v Ljubljani, PUS Bavšica, Kugyjev 
spomenik v Trenti, Dom na Smrekovcu s pripadajočim zemljiščem, parcele za oddajnik MNZ na 
Golovcu in del parcele oddajnika RTV na Nanosu) obdržijo obstoječo namembnost. Manjše parcele, 
do 500m2, se najprej ponudi v odkup zainteresiranim društvom, ki so člani PZS. V kolikor ni interesa s 
strani društev, se po vrednosti GURS cenitvi te parcele ponudijo v odkup lastnikom sosednjih parcel. 
Za vsako od večjih parcel nad 500m2 se preverijo možnosti za eno od dolgoročnih rešitev: upravljanje 
s strani PZS ali zamenjava za druge parcele, ki so zanimive za planinstvo ali odprodaja.  
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RAZPRAVA: 
Manja Rajh je predlagala pregled vseh parcel ter predajo parcel v upravljanje društvom, saj s tem 
prihodki ostanejo PZS. Bojan Rotovnik je odgovoril, da bi bil pregled dražji od vrednosti parcel. Danilo 
Škerbinek predlaga preveritev  omenjenih parcel z namenom, da bi vsaj eno ali dve izbrali  za namene 
planinskih taborov. Predlagal je še, da  pri Kugyjevem spomeniku postavimo informacijsko tablo, s 
katero seznanjamo obiskovalce o tej spoštovani osebi. Podal je tudi pripombo, da Kugyjev spomenik 
še ni vpisan v zemljiško knjigo. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bi morda za  prihodnje leto lahko 
pridobili dva taborna prostora, Kugyjev spomenik pa je vpisan v zemljiško knjigo že od leta 2010. 
Jurček Novakk predlaga, da lokalni markacisti pregledajo parcele in podajo vlogo za uporabo lesa. 
Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da so vsi člani UO PZS za sejo, ki je bila oktobra 2014, prejeli 
natančne spisek vseh nepremičnin PZS in da lahko predsedniki MDO PD na ta način preverijo 
potencialno primerne nepremičnine PZS za podporo planinskim aktivnostim. 

SKLEP 14/05-11-2015: Upravni odbor PZS na podlagi točke p) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
sprejema izhodišča za pripravo Načrta upravljanja nepremičnin PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b) Nepremičnine PZS v Logarski dolini   

Mirko Doberšek, predsednik PD Celje Matica,  je predstavil predlog za menjavo parcel, katerih 10% 
solastnik je tudi PZS z menjavo bolj primerne parcele, katere lastnica je Martina Plesnik. S tem bi PD 
Celje Matica pridobila predvsem večjo površino ob Domu planincev, ki bi bila namenjena za ureditev 
prostora za tabore mladih planincev. Društvo predlaga tudi prodajo druge večje parcele, ki je za 
društvo nefunkcionalna. Sredstva bi se porabila za obnovo Orlovega gnezda pri slapu Rinka, PZS pa bo 
svoj del kupnine predvidoma namenila za ureditev tabornega prostora v Logarski dolini. 

RAZPRAVA: 

Danilo Škerbinek je pripomnil, da bi bilo bolj primerno sredstva vlagati v Okrešelj, ki je pomembnejše 
izhodišče za planinsko-alpinistične cilje ter prepotrebno obnove ( kot v Orlovo gnezdo). Mirko 
Doberšek je pojasnil, da je obnova v Orlovo gnezdo nujna, saj drugače izgubijo uporabno dovoljenje. 

 

SKLEP 15/05-11-2015: Upravni odbor na predlog PD Celje Matica, na podlagi točke r) prvega 
odstavka 32. člena Statuta PZS, potrjuje prodajo nepremičnine parc. št. 661/10 k.o. Logarska 
dolina.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 16/05-11-2015: Upravni odbor na predlog PD Celje Matica, na podlagi točke r) prvega 
odstavka 32. člena Statuta PZS, potrjuje menjavo parcel 660/4, 661/5 in 661/8 k.o Logarska dolina 
s parcelo 661/61 k.o. Logarska dolina.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

c) Soglasje Pravilniku MDO PD Primorske   

Maruška Lenarčič je predstavila spremembo imena MDO PD Primorsko Notranjskih v MDO PD 
Primorske. Poudarila je, da gre zgolj za spremembo imena.  

 

SKLEP 17/05-11-2015: Upravni odbor PZS v skladu z točko n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
daje soglasje k spremembam Pravilnika o delu MDO PD Primorske.  
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

d) Merila Komisije za športno plezanje za vrednotenje vlog FŠO  
FŠO pri svojem razpisu daje prednost programom in projektom z večjim javnim interesom. Ta se 
izraža kot sam program panožne zveze ali kot skladnost projekta s programom in usmeritvami 
panožne zveze. Kandidature s priporočilom panožne zveze imajo pri točkovanju FŠO večje možnosti. 
Po prejetju vlog FŠO zaprosi panožne zveze, da pripravijo predlog razvrstitve prejetih vlog po 
prioritetah. Merila so bila podrobneje predstavljena v gradivu.  

 
SKLEP 18/05-11-2015: Upravni odbor podaja soglasje k Merilom Komisije za športno plezanje za 
vrednotenje kandidatur za pridobitev sredstev na razpisu FŠO na področju objektov za športno 
plezanje.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 10. Imenovanja 

Bojan Rotovnik predlaga za predstavnika PZS v svet javnega zavoda Triglavski narodni park za 
obdobje 2015-2019 podpredsednika PZS Mira Eržena. Zaradi delovnih izkušenj, lokalnega življenja ter 
dolgoletnega prostovoljnega dela na področju planinstva je po mnenju predsedstva najbolj primeren 
kandidat. 
  
SKLEP 19/05-11-2015: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, za predstavnika PZS v 
Svetu javnega zavoda Triglavski narodni park imenuje Mira Eržena (PD Dovje Mojstrana in 
podpredsednik PZS) in sicer za mandatno obdobje 2015-2019.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Informacija o delovanju komisij in odborov PZS 

Marijan Denša je predstavil delovanje KVGN. Letos je zaključilo tečaj že 19 varuhov gorske narave, 
tako da jih je vseh skupaj že 259. Obisk tečaja je bil zaradi visoke cene tečaja zelo slab, zato je 
komisija pokrila razlike v ceni iz svojih finančnih rezerv.  Drugo leto pričakujejo višji proračun. 
 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  

Danilo Škerbinek je podal pobudo o informiranju UO PZS o delovanju Slovenskega planinskega 
muzeja. Bojan Rotovnik mu je pojasnil, da so se v preteklem letu spremenila stališča Občine Kranjska 
gora do vloge in pomena SPM, a so se ta stališča po nekaj izvedenih sestankih malce približala 
stališčem PZS. SPM je zelo pomemben za planinstvo in ga je potrebno še naprej spodbujati in 
razvijati. Predsednik bo člane UO PZS informiral o nadaljnjih aktivnostih glede SPM.  
Sodelovanje planincev Furlanije Koroške ter Slovenije se prestavi na januarsko sejo UP PZS, ko bo 
prisoten podpredsednik PZS Miro Eržen ter pripravljeno poročilo iz letošnjega srečanja. 
Marijan Denša je povedal, da gre Osnutek Programskih vodil povsem v napačno smer. Želijo da 
Programska vodila dosledno Častnemu kodeksu slovenskih planincev na področju varovanja gorske 
narave. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da je bil za predloge Programskih vodil zelo slab odziv in da 
tudi KVGN ni podala svojega mnenja v času poziva. Pričakuje, da bo svoja stališča KVGN predstavila že 
v prvi fazi razprave o tem dokumentu, ki bo potekala do konca leta. 
 
RAZPRAVA: 
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Danilu Škerbinku je vprašljivo napovedano  statusno preoblikovanje SPM, saj ne ve kaj to dejansko 
pomeni ter, da v SPM ni predstavnika PZS. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da je občina Kranjska gora 
zaradi racionalizacije ukinila mesto vodja muzeja do nadaljnjega. 
 
Ad. 13. Razno 

Jurček Novakk je vprašal, kako je s sklepom št. 5 prejšnje seje UO PZS s predlogom za priznanja 
društvom. Tone Jesenko mu je odgovoril, da je predal pobudo na seji Odbora za članstvo, vendar 
predlog ni bil sprejet z utemeljitvijo, da je nabor priznanj PZS za društva že zelo obsežen in ustrezen.  
Igor Oprešnik je opozoril, naj se v bodoče preveri, kam nastavijo napise v koledarju PZS, da se ne 
prekriva najlepših del slik. Smiselno se mu zdi, da se v Navezi naredi števec članov PZS, tako da lahko 
v vsakem trenutku preveri število članov v PZS. Za subvencionirane razpise je opozoril, da bi se bilo 
potrebno držati roka, v katerem je rečeno, da bodo sredstva nakazana na račun PD. Bojan Rotovnik 
mu je odgovoril, da do zamud pri nakazilih društvom verjetno prihaja, ker vsa društva ne oddajo 
poročil v postavljenem roku, kar povzroči tudi zamudo pri pridobivanju sredstev od financerjev. Bo pa 
na vsa vprašanja predsednika MDO PD Podravja podrobneje odgovoril generalni sekretar. 
 
Predsednik PZS Bojan Rotovnik je za konec povedal, da bosta naslednji seji UO PZS 21. januarja 2016 
in 10. marca 2016, Skupščina PZS pa 16. aprila 2016. 
  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 20.44 uri. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 

   
Bojan Rotovnik, 

        predsednik PZS 
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Z A P I S N I K 
 
8. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek,21. januarja 2016, ob 16.30 
uri, na Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNI: 

Predsednik: Bojan Rotovnik 

Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 

Voljeni člani UO: Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek, Štefan Keber in Milena Brešan.  

Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 

Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Gregor Rupnik (MDO PD 

Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), 

Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška Lenarčič 

(MDO PD Primorske), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) in France Benedik (MDO 

PD Gorenjske). 

Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 

kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija) Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Barbara 

Bajcer (Mladinska komisija), Irena Mušič Habjan (namestnica urednika Planinskega vestnika). 

Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 

PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS), 

Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in Matjaž Šerkezi (strokovni sodelavec PZS). 

Poročevalec: Jože Melanšek (član delovne skupine za pripravo Statuta PZS) 
Opravičeno odsotni: Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Slavica Tovšak (voljeni član UO), Miha 
Habjan (Komisija za alpinizem), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave) in Brigita Čeh (voljeni 
član UO). 
 
Pred začetkom uradnega dela seje so navzoče pozdravili predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan 
Rotovnik, generalni direktor Policije Marjan Fank in predsednik Gorske reševalne zveze Slovenije Igor 
Potočnik ter podpisali letni načrt sodelovanja za letošnje leto.  
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi je predstavil statistiko gorskih nesreč v letu 2015. Podrobnejše 
poročilo je dostopno na: http://www.pzs.si/novice.php?pid=10721 
 
Na začetku uradnega dela seje je bilo prisotnih 21 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 
91,3 % sklepčnost.  
 
SKLEP 1/21-01-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 8. seje UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS (Matej Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
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3. Skupščina 2016 
a. Predlog Programskih vodil PZS (Miro Eržen) 
b. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta PZS (Bojan Rotovnik) 
c. Pravilnik o materialnem in finančnem poslovanju PZS – I. obravnava (Matej Planko) 

4. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2016 (Bojan Rotovnik, Matej Planko, Urša Mali) 

5. Planinsko gospodarstvo (Janko Rabič) 

a. Certifikati Okolju prijazna planinska koča  

b. Certifikati Družinam prijazna planinska koča  

6. Pravne zadeve 

a. Parcele na Ribniškem Pohorju (Matej Planko, Damjan Omerzu) 

b. Sistematizacija delovnih mest – I. obravnava (Matej Planko) 

7. Kataster planinskih poti 

a. Sprememba cenika za uporabo podatkov o planinskih poteh (Matej Planko) 

b. Kategorizacija planinskih poti – I. obravnava  (Bojan Rotovnik) 

8.  Srečanje treh dežel (Miro Eržen) 

9. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
11. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 7. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da je prišla v roku ena pripomba na zapisnik 7. seje od Danila Škerbinka. Po 
poslušanju avdio posnetka seje je bilo ugotovljeno, da je pripomba že upoštevana v zapisniku. Skoraj 
vsi sprejeti sklepi iz 7. seje UO PZS so že bili realizirani oz. so v pripravi in izvajanju, natančni podatki 
so v tabeli realizacija sklepov. 
RAZPRAVA: 
Igor Oprešnik je povedal, da je sklep 7/05-11-2015 popravi in sicer pravilno poimenovanje novo 
sprejetega društva je Alpsko društvo Stratus (ne Plezalni klub Stratus). 
Predsednik PZS je povedal, da bo popravljeno v zapisniku.   
 

SKLEP 2/21-01-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 7. seje z dne 05.11.2015 s popravkom 

sklepa 7/05-11-2015 (popravek v nazivu društva: Alpski klub Stratus). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• V Kranju smo uspešno organizirali tekmo za svetovni pokal v težavnostnem plezanju, pred 

samo tekmo pa imeli dobro obiskano novinarsko konferenco. Mina Markovič je bila 
zmagovalka tekme, kot tudi skupnega seštevka svetovnega pokala v težavnosti.  

• Skupaj s PD Kranj smo organizirali Plezalne dneva Kranja na katerih smo dobili državne 
prvake v športnem plezanju. 

• Soorganizirali smo 11. strokovni posvet Gore in varnost na Igu.  
• Predstavili smo se na 31. knjižnem sejmu v Ljubljani. Obisk in prodaja sta bila dobra.  
• Izvedli smo javno razpravo o predlaganih spremembah in dopolnitvah Statuta PZS ter 

osnutka Programskih vodil PZS.  
• Zbirali smo pripombe in predloge na osnutek Uredbe o načrtu upravljanje Triglavskega 

narodnega parka za obdobje 2016-2025 in jih posredovali pripravljavcu dokumenta.  
• V Litiji smo  skupaj s PD Litija organizirali svečano podelitev najvišjih priznanj PZS.  
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• Ob letošnjem mednarodnem dnevu gora smo pripravili svojo poslanico in pozvali društva, da 
so sodelovali pri projektu Alpske konvencije Brati gore. Odziv je bil zelo dober, sodelovalo je 
okoli 20 društev. 

• Organizirali smo skupaj s PD-ji regijska tekmovanje MIG.  
• Mladinska komisija je organizirali več izlet za študente. Projekt se je dobro prijel.  
• Organizirali smo šest dobro obiskanih jesenskih posvetov za planinska društva, ki se jih je 

udeležilo 276 društvenih delavcev. 
• Organizirali smo zelo dobro obiskano novinarsko konferenco ob začetku zimske planinske 

sezone skupaj z GRZS. Javnost smo ves čas obveščali o razmerah v gorah.  
• Ves čas smo širšo javnost s poslovanjem planinskih koč, na to temo izdali več sporočil za 

medije.  
• Izvedli smo prodajno akcijo za nove naročnike Planinskega vestnika in kupce v planinski 

trgovini PZS.  
• Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 31 različnih projektov 
• Turni kolesarji so organizirali tradicionalno jesensko turo.  
• Komisija za varstvo gorske narave je podelila najvišja priznanja dr. Angele Piskernik.  
• Začela smo se tekmovanja v tekmovalnem turnem smučanju za slovenski pokal, vseh tekem 

bo sedem.  
• Začela smo se tekmovanja v slovensko – hrvaškem pokalu v tekmovalnem lednem plezanju za 

sezono 2015/16 
• Praznovali smo 40 let evropske pešpoti E6 v Sloveniji.  
• Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Slovensko vojsko za leto 2016.  
• Zaključila se je uspešna odprava v Patagonijo.  
Najave: 
• 5. konferenca planinskega gospodarstva, ki bo na Gospodarskem razstavišči  v Ljubljani 30. 1. 

2016. 
• Povabilo na sejem Naturo Alpe Adria 27. – 30. 1. 2016, kjer se bodo predstavile tudi 

planinske koče.  
• Povabilo na Alpinistično – plezalni večer 2016, ki bo na Gospodarskem razstavišču 28. 1. 2016 

ob 17:00.  
• Zaključno tekmovanje Mladina in gore bo v soboto, 23. 1. 2016 v Tržiču. 

 

 

Ad. 3. Skupščina PZS 

a) Predlog Programskih vodil PZS 

Miro Eržen je povzel pripombe, ki so prišle na osnutek Programskih vodil PZS s strani komisij in 

predsednikov MDO PD: ustrezna umestitev športnega plezanja v predlog Programskih vodil, večja 

usklajenost Programskih vodil in Častnega kodeksa PZS, pridobitev novih finančnih virov za Komisijo 

za alpinizem; usmeritev in razmejitev profesionalnega in prostovoljnega dela z namenom, da se 

ugotovi učinkovita realizacija nalog; slogan; opredelitev Raziskovalne skupine v Programskih vodilih 

PZS; večji poudarek osebam s posebnimi potrebami; prost dostop do gora; enako obravnavanje vseh 

koč - ne samo v visokogorju in gradnja ferat samo v kamnolomih. Poleg vsebinskih je KVGN 

posredovala še nekaj redakcijskih pripomb. V nadaljevanju je tudi predstavil katere pripombe so bile 

upoštevane in katere zavrnjene , kar pa je sicer najbolje razvidno iz novega predloga vodil.  

 

RAZPRAVA: 

Gregor Rupnik je na pobudo seje MDO PD Posočja podal še dva predloga za programska vodila, med 

dejavnosti se naj doda še jamarstvo in foto odseki. Danilo Škerbinek je povedal, da bi bil slogan 

Planinstvo kot življenjska popotnica morda bolj primeren, napisano bi moralo biti tudi, da so to vodila 

planinske organizacije. Kot član delovne skupine za pripravo Vodil je mnenja, da bi se moralo ljudi  
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opozoriti na samodgovornost za lastno početje v gorah. Planinska organizacija pa jim  je dolžna 

ponuditi možnost pridobivanja usposobljenosti za tisto dejavnost, ki jo načrtujejo. G. Erženu je predal 

osnutek Vodil z svojimi obsežnejšimi pripombami in dopolnitvami. Potrebno bi bilo vložiti tudi več 

časa in energije v informiranje, tudi na spletni strani.  Igor Oprešnik je povedal da je izraz v členu 

Družine, seniorji neprimeren in predlaga izraz Družine, seniorji – planinski veterani. 

SKLEP 3/21-01-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 13. člena Statuta PZS potrjuje predlog 

Programskih vodil PZS in poziva delovno skupino, da na osnovi podanih pripomb pripravi novo 

verzijo dokumenta. Upravni odbor PZS poziva organe PZS, da v sklopu javne razprave posredujejo 

pripombe. MDO PD-ji v sklopu priprav na sejo Upravnega odbora PZS, ki bo 10. marca 2016, 

izvedejo ponovno razpravo o dopolnjenem dokumentu in pripravijo pripombe v obliki 

amandmajev, ki bodo obravnavani na seji Upravnega odbora PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 4/21-01-2016: Upravni odbor PZS na podlagi sklepa Skupščine PZS 10/2013, na predlog vodje 

delovne skupine Mira Eržena, sprejema odstop Franca Šinka in Marjete Keršič Svetel z mesta člana 

delovne skupine za pripravo Programskih vodil PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

b) Predlog sprememb in dopolnitev Statuta PZS 

Predsednik PZS je povedal, da je skupina za pripravo Statuta PZS obravnavala vse prejete pripombe. 

Nekatere so bile upoštevane, ne pa vse. Prišla je tudi pripomba PD Atomske toplice – Podčetrtek, ki 

pa ni bila upoštevana. Predlagali so, da bi meddruštveni odbori iz posvetovalnih organih postali 

pravne osebe, kar pa lahko postanejo samo kot pokrajinske zveze zaradi lažjega nastopa med 

lokalnimi partnerji na razpisih. Prišle so tudi pobude, da se med dejavnosti uvrsti izraz pohodništvo, 

ukinitev pridruženega članstva, pri sprejemu novih specializiranih društev v PZS mentorstvo 

prevzame matična komisija, minimalno število članov planinskega društva, razvrstitev društev 

namesto v MDO PD v komisije, ustanovitev volilne komisije, ki bo delovala samostojno, popusti v 

kočah, ustanovitev varuha pravic gora oz. varuha pravic narave… 

RAZPRAVA: 

Gregor Rupnik podpira dosedanji način obračunavanja popusta v kočah. Povedal je tudi, da se 

Združenje vojaških gornikov že dlje časa trudi, da bi bili pridružen član PZS in je mnenja, da bi bil ta 

korak smiseln. Danilo Škerbinek poziva delovno skupino za pripravo Statuta PZS, da poišče odgovor 

na vprašanje ali pripravljeno besedilo statuta, ki( ga) bo dan v zadnjo obravnavo in potrditev 

skupščini  odgovarja namenu oz. vsebini, ki ga statut glede na stanje in pogled v prihodnje mora 

izpolnjevati. Prav tako je mnenja, da učno središče potrebujejo vsebinsko strokovno in odgovorno 

delo - predlaga, da se čim preje pripravi za razpravo na UO delovno gradivo o tem. V statutu predlaga 

dopolnitve: navesti pogoje, ki jih morajo izpolnjevati kandidati za posamezne Odbore PZS in 

demokratičnejši postopek njihovega izbora, komu so vodje odborov odgovorni, uvedbo kadrovsko-

volilne komisije, ki bi opravljala volilno funkcijo. Poskrbeti je potrebno za ažuren register 

nepremičnin. Jurček Nowakk podpira dvig minimalnega števila članov za specializirana društva. Za 

novo sprejeta društva predlaga sankcijo z izključitvijo, v kolikor se ne udeležijo prve skupščine. 

Marinka Koželj Stepic je povedala, da je rok (31.1.) za oddajo poročil o delu MDO PD prekratek. 

Predlaga ali nov datum oddaje poročil ali posredovanje podatkov o članstvu v PZS na MDO PD do 15. 

januarja. Igor Oprešnik predlaga minimalno število članov 30 za PD in 20 za specializirana društva. 

Matej Planko predlaga preimenovanje naziva strokovni sodelavec v strokovni delavec in bolj 

primeren izraz učnemu središču. Predsednik PZS je povedal, da je eno izmed izhodišč sprememb 

statuta ta, da dobimo pregled, katera določila se v praksi ne izvajajo. Predlogi bo delovna skupina 
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preučila. Jože Melanšek je povedal, da je Statut vsebinski del, kako pa to izvesti pa je stvar 

izvedbenih nalog.  

 

SKLEP 5/21-01-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 71. člena Statuta PZS potrjuje predlog 

sprememb in dopolnitev Statuta PSZ in poziva delovno skupino, da na osnovi podanih pripomb 

pripravi novo verzijo dokumenta. Upravni odbor PZS poziva organe PZS, da v sklopu javne razprave 

posredujejo pripombe. MDO PD-ji v sklopu priprav na sejo Upravnega odbora PZS, ki bo 10. marca 

2016, izvedejo ponovno razpravo o dopolnjenem dokumentu in pripravijo pripombe v obliki 

amandmajev, ki bodo obravnavani na seji Upravnega odbora PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

c) Pravilnik o materialnem in finančnem poslovanju PZS – I. obravnava 

Matej Planko je predstavil osnutek pravilnika o materialnem in finančnem poslovanju PZS, ki je bil 
priloga gradiva. Statut PZS v prvem odstavku 56. člena določa, da PZS izvaja finančno in materialno 

poslovanje v skladu z računovodskim standardom za društva in pravilnikom o finančnem in 

materialnem poslovanju PZS, ki ga sprejme skupščina PZS. Upravni odbor je na svoji 7. seji UO PZS, 

dne 5. 11. 2015, sprejel izhodišča za pripravo pravilnika. Osnutek Pravilnika o finančnem in 

materialnem poslovanju za I. obravnavo ta izhodišča upošteva. Poleg tega pravilnika je predviden še 

sprejem podrejenega Pravilnika o računovodstvu PZS, ki ga sprejme Upravni odbor PZS in ki vsebuje 

podrobnejše in operativne določbe posameznih postopkov poslovanja in vodenja računovodstva.  
RAZPRAVA:  

Igor Oprešnik predlaga korekcijo v 30. Členu pravilnika z dopolnitvijo,  da PZS lahko nastopa kot 

porok pri najemanju kreditov društev, ki so včlanjena v PZS. Jurček Nowakk predlaga v 32. členu 

navedbo datuma sprejema pravilnika od UO PZS. Danilo Škerbinek je opozoril, da je potrebno 

uskladiti 28b člen Statuta PZS in 8. člen III. Poglavja Pravilnika o materialnem in finančnem poslovanju 

PZS.  

SKLEP 6/21-01-2016: Upravni odbor na podlagi 56. člena Statuta PZS potrjuje predlog Pravilnika o 

finančnem in materialnem poslovanju PZS v I. obravnavi in poziva generalnega sekretarja, da na 

osnovi podanih pripomb pripravi novo verzijo dokumenta za II. obravnavo. Upravni odbor PZS 

poziva organe PZS, še posebej Nadzorni odbor PZS, da v sklopu javne razprave posredujejo 

pripombe. MDO PD-ji v sklopu priprav na sejo Upravnega odbora PZS, ki bo 10. marca 2016, 

izvedejo ponovno razpravo o dopolnjenem dokumentu in pripravijo pripombe v obliki 

amandmajev, ki bodo obravnavani na seji Upravnega odbora PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 4. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2016 

Matej Planko je predstavil osnovno izhodišče za pripravo finančnega načrta za leto 2016. 
Urša Mali je povedala, da je okvirni finančni načrt za leto 2016 je sprejela Skupščina PZS 11. 4. 2015. 
Pri pripravi predloga podrobnega finančnega načrta za letošnje leto so bila upoštevana izhodišča: 
osnova je rebalans za leto 2015, pričakovana sredstva Fundacije za šport se zmanjšajo za 4,76 %, 
pričakovana sredstva iz letnega programa športa ostanejo enaka in enaka ostane tudi članarina.   
Zaradi lažjega spremljanja stroškov in poročanja sofinancerjem je bilo dodanih nekaj novih 
stroškovnih mest, nekaterim pa se je natančneje določilo nazive. Glede na omenjena izhodišča se 
skupna vrednost načrtovanih prihodkov za leto 2016 ni bistveno spremenila od vrednosti v rebalansu 
za leto 2015. Podobno velja za odhodke. Nova večja postavka je projekt Erazmus+. Gre za 
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mednarodni dvoletni projekt, pri katerem sodelujemo s petimi tujimi zvezami pri promociji alpinizma 
in planinstva. 
RAZPRAVA: Marijo Štremfelj je zanimalo ali se bodo sredstva s strani države za KŠP (mladinci) kaj 
spremenila. Igor Oprešnik je vprašal, zakaj je v načrtu novo delovno mesto za obdobje osmih 
mesecev za sodelovanje s planinskimi društvi. Zanima ga tudi kdo izbira in odobri nakup opreme, ki 
so predvidene v finančnem načrtu. Matej Planko mu je odgovoril, da je novo delovno mesto 
predvideno v pravilniku o sistemizaciji delovnih mest pod točko 13, saj je bila izražena želja po 
tesnejšem sodelovanju s PD-ji. Predsednik PZS mu je za opremo odgovoril, da bo enotna oprema 
namenjena za funkcionarje in prostovoljce za namen povečanja prepoznavnosti PZS in tudi kot 
zahvala za njihov trud in čas. Rudolf E. Skobe je povedal, da kot predstavnik MDO PD ne more 
potrjevati finančnega načrta, če ne pozna vsebinskega. Manja Rajh je pripomnila, da se v prihodnje 
finančni načrt v gradivu pošlje v excelovi datoteki zaradi lažjega branja. Jože Rovan prosi, da se pred 
objavo finančnega gradiva številke pošlje vsem načelnikom komisij. Predsednik PZS mu je odgovoril, 
da se bo rebalans prej poslal načelnikom za uskladitev s strokovnimi sodelavci in naslednjič bodo 
finančni načrt člani UO PZS prejeli v excelovi datoteki. 
 
SKLEP 7/21-01-2016: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2016.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

  

SKLEP 8/21-01-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij  in na 

predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2016 za MDO PD Dolenjske in 

bele krajine, VK, MK, Planinskega vestnika, Raziskovalne Skupine, Odbora za usposabljanje in 

preventivo, odbora za pravne zadeve, Odbora za članstvo in Odbora za založništvo in informiranje. 

Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega 

načrta PZS za leto 2016. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 9/21-01-2016: Upravni odbor PZS poziva vse organe PZS, ki še niso oddali podrobni vsebinski 

načrt za leto 2016, da le-tega oddajo do 12. 2. 2016 za obravnavo na naslednji seji UO PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 5. Planinsko gospodarstvo 

Janko Rabič je povzel ocenjevanje za pridobitev certifikatov Okolju prijazna planinska koča in Okolju 
prijazna planinska koča. V zadnjih 4 letih je bilo podeljenih 16 certifikatov Okolju prijazna planinska 
koča, ker pa letos poteče mandatno obdobje za certifikat, bodo morale koče certifikat naslednje leto 
obnoviti.  RAZPRAVE ni bilo. 

 

a. Certifikati Okolju prijazna planinska koča  

 

SKLEP 10/21-01-2016:  Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 

podeljevanju certifikata »Okolju prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Okolju prijazna 

planinska koča« za obdobje januar 2016 – januar 2020 naslednjim kočam: 

• Frischaufov dom na Okrešlju – PD Celje - Matica, 
• Koča na Loki pod Raduho – PD Luče, 
• Koča v Grohotu pod Raduho – PD Mežica, 
• Planinska koča na Ermanovcu – PD Sovodenj, 
• Tončkov dom na Lisci – Občina Sevnica. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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b. Certifikati Družinam prijazna planinska koča  

 

SKLEP 11/21-01-2016:  Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 

podeljevanju certifikata »Družinam prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Družinam 

prijazna planinska koča« za obdobje januar 2016 – januar 2020 naslednjim kočam: 

• Planinski dom na Boču – PD Poljčane, 
• Dom na Smrekovcu – PD Črna na Koroškem, 
• Dom planincev v Logarski dolini – PD Celje - Matica, 
• Erjavčeva koča na Vršiču – PD Jesenice, 
• Frischaufov dom na Okrešlju – PD Celje - Matica, 
• Kocbekov dom na Korošici – PD Celje - Matica, 
• Koča na Kopitniku – PD Rimske Toplice, 
• Koča na Loki pod Raduho – PD Luče, 
• Koča na Naravskih ledinah – PD Ravne na Koroškem, 
• Mihelčičev dom na Govejku – PD Obrtnik Ljubljana, 
• Planinska koča na Ermanovcu – PD Sovodenj, 
• Planinski dom na Brnici – PD Liboje, 
• Planinski dom na Kalu – PD Hrastnik, 
• Planinsko učno središče Bavšica – Planinska zveza Slovenije, 
• Tončkov dom na Lisci – Občina Sevnica, 
• Zavetišče na Planini– PD Vrhnika. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 6. Pravne zadeve 

 

a. Parcele na Ribniškem Pohorju  

Damjan Omerzu je predstavil primer, ko Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS zahteva prenos 
lastninske pravice na 10 parcelah k.o. 824 Hudi kot (zemljišča okoli Ribniške koče in okoliških parcel). 
Parcela so v lasti PD Paloma Sladki vrh (90 %) in PZS (10 %). Zakon o Skladu kmetijskih zemljišč je v 14. 
členu določil, da se kmetijska zemljišča, ki so bila 11. 3. 1993 družbena lastnina, prenesejo na Sklad. O 
tem smo pridobili pravno mnenje, ki je podkrepljeno s sodno prakso, ki se  je razvila skozi več 
primerov. Pridobili smo zgodovinske izpiske in zemljiške knjige in potrdilo o namenski rabi na dan 11. 
3. 1993. Mnenje nekaterih pravnih strokovnjakov je, da je zahteva sklada pravno-formalno smiselna, 
a ne upošteva dejstva, da na enem od zemljišč stoji Ribniška koča na Pohorju. Stališče PD Paloma 
Sladki vrh je, da nepremičnine ostanejo v planinski lasti. Po dodatnem preverjanju možnosti se je 
pokazala možnost ohranitve nepremičnin, ker so objekti (koča in apartmaji) bili zgrajeni pred letom 
1967. Na ta način bomo poskušali izločiti objekte iz prenosa. Samo lastništvo 
zemljišča/pašnika/travnika pa ostaja odprto. 
RAZPRAVA: 
Mirko Tovšak podpira predlog sklepa in predlaga ogled teh parcel v spomladanskem času. Igor 
Oprešnik podpira predlagani sklep.  
 
SKLEP 12/21-01-2016:  Upravni odbor PZS na predlog PD Paloma Sladki Vrh in v skladu s sklepi 
Skupščine PZS leta 2012 v Ormožu, nasprotuje podpisu pogodbe o neodplačnem prenosu zemljišč 
na Ribniškem Pohorju, ki so v lasti PD Paloma Sladki Vrh 9/10 ter PZS 1/10 na Sklad kmetijskih 
zemljišč in gozdov RS. Glede na možnosti se poskuša zagotoviti ohranitev zemljišč in objektov za 
namen izvajanja planinske dejavnosti. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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b. Sistematizacija delovnih mest – I. obravnava  

Matej Planko je predstavil novosti pravilnika: zaposleni so razdeljeni v tri delovna področja- stebre, 
na zahtevo Statuta PZS se uvaja učno središče, kjer bo za zaposlene zahtevana tudi ustrezna 
planinska usposobljenost strokovnega delavca 3 v športu,  ocenjevanje zaposlenih, namestnik 
generalnega sekretarja, možnost napredovanja znotraj delovnega mesta, novi opisi delovnih mest ter 
natančno določene odgovornosti zaposlenih. 

RAZPRAVA: 
Mirko Tovšak je mnenja, da je zaposlenih že sedaj preveč, saj članstvo pada in želi, da se od leta 1980 
pa do letos naredi pregled članov PZS in zaposlenih v PZS. Jožef Bobovnik je mnenja, da je čedalje več 
zaposlenih zaradi povečane birokracije. Aleš Pirc je pohvalil novo sistemizacijo delovnih mest. Glede 
pravilnika ga je zanimalo, kako bo PZS zagotavljala izvajanje organizacijskih navodil, ki izhajajo iz 
sklepov organov PZS.  Rudolf E. Skobe je mnenja, da bo potrebno najti nov mehanizem za izplačilo 
plač v kolikor ne bo dovolj sredstev pri povečanju zaposlenih. Manjo Rajh je zanimalo, ali so 
sistemizirana tudi delovna mesta, ki še niso zasedena ter kdo v hiši pozna vsebino in obseg vsakega 
delovnega mesta. Na podlagi česa se je izračunalo, da koordinatorju učnega središča pripada dodatek 
v višini 25% osnovne plače. Danilo Škerbinek  poudarja, da se od zaposlenih pričakuje strokovno 
delo, zato bi morali  zaposleni izpolnjevati predpisano strokovno izobrazbo.  PZS bi morala tudi glede 
usposabljanja biti opora društvom.  

Matej Planko je odgovoril na podane pripombe.  Število članov planinske organizacije nima 
direktnega vpliva na število zaposlenih v stroškovni službi PZS. Na število zaposlenih pa vplivajo 
naloge, ki jih morajo ti izvajati in vpliva dejstvo, da je vedno manj prostovoljstva pri delovanju 
planinske organizacije. V pravilniku je nekaj predvidenih delovnih mest tudi na zalogo odvisno od 
uspešnosti na projektih. V vsakem primeru se pa morajo preko finančnega načrta zagotoviti še 
finančna sredstva. Generalni sekretar pozna delo vseh zaposlenih in ga tudi razporeja. Višina dodatka 
za koordinatorja učnega središča je bila določena na podlagi primerljivih delovnih mest v večjih 
organizacijah. Strokovnost zaposlenih v učnem središču se bo dvignila z dodatnimi pogoji, ki jih s tem 
pravilnikom uvajamo.  

SKLEP 13/21-01-2016:  Upravni odbor na podlagi 60. člena Statuta PZS daje soglasje predlogu 
Pravilnika o sistematizaciji delovnih mest v strokovni službi PZS v I. obravnavi in poziva 
generalnega sekretarja, da na osnovi podanih pripomb pripravi novo verzijo dokumenta za 
obravnavo na predsedstvu PZS in za II. obravnavo na Upravnem odboru PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 7. Kataster planinskih poti 

a) Sprememba tarifnika za uporabo podatkov o planinskih poteh 

Matej Planko je povedal, da je bil Tarifnik o vrsti in višini prispevkov za podatke o planinskih 
poteh že sprejet leta 2009 in dopolnjen 2013, sedaj pa bi ga bilo potrebno malo poenostaviti in 
prilagoditi sedanjim razmerah. Glavni namen popravka tarifnika za predajo podatkov je omejiti 
direktno konkurenco na področju zemljevidov. Za naše dosedanje partnerje s katerimi 
sodelujemo, pa bi podatke še naprej predajali brezplačno. 
 

SKLEP 14/21-01-2016:  Upravni odbor PZS na podlagi točke z) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

sprejema popravke in dopolnila tarifnika za uporabo podatkov o planinskih poteh. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

b) Kategorizacija planinskih poti – I. obravnava 

Predsednik PZS je podal uvodno obrazložitev. Gradivo je bilo priloga vabilu. Predlog kategorizacije 
planinskih poti bo objavljen na spletni strani PZS, pripombe pa bomo sprejemali do 12. 2. 2016.  



 
 

8. seja UO PZS 21.1.2016  Stran 9 od 10 

 

 
SKLEP 15/21-01-2016:  Upravni odbor na podlagi točke z) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
potrjuje kategorizacijo planinskih poti v I. obravnavi. Upravni odbor PZS poziva MDO PD in 
društva, ki so skrbniki planinskih poti, da pregledajo seznam zahtevnih in zelo zahtevnih 
planinskih poti in posredujejo pripombe in dopolnila. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Ad. 8. Srečanje treh dežel 

Miro Eržen je povedal, da se časi spreminjajo in zato ta srečanja v obliki, kot trenutno potekajo , 
izgubljajo svoj pomen. Meddruštveni odbori planinskih društev srečanj niso kompetentni organizirati, 
zaradi česar imamo na slovenski strani vedno večjo težavo zagotavljati ustrezno strokovno podporo 
srečanjem, brez vključevanja zunanjih strokovnih sodelavcev. Tudi pri sosedih se pridružujejo 
usmeritvi, da se v bodoče srečanja oziroma sodelovanje v večji meri usmeri  na izvajanje konkretnih 
projektov, pri čemer pa bo v večji meri potrebno sodelovanje tudi strokovne službe PZS. 
Podobno je tudi s srečanji  s slovenskimi zamejskimi (obmejnimi) planinskimi društvi, ki so za naše 
rojake v zamejstvu izrednega pomena, vendar  pa so  zaradi tradicionalnih vsebin vedno manj 
privlačna. Z obmejnimi planinskimi društvi dogovorili, da se srečanja ohranijo s tem, da se jim doda 
tudi vsebine, ki bodo zanimive tudi za mlajše generacije.. Sredstva za financiranje se bodo poskušala 
pridobiti na razpisu Urada RS za  Slovence v zamejstvu. 
RAZPRAVA:: Danilo Škerbinek je mnenja, da je potrebno srečanja voditi iz strani PZS projektno, pri 
vsem pa je pomembna lokalna podpora in aktivno sodelovanje. Gregor Rupnik je v imenu MDO PD 
Posočja povedal, da se strinja, da so srečanja enodnevna. Prav tako ne bi potrebovali prevajalca, saj 
se vedno najde nekdo, ki govori dva jezika. Na srečanja bi morali povabiti strokovnjake o planinskih 
dejavnostih. Maruška Lenarčič je mnenja, da je na srečanju malo (ni nič) strokovnosti, zato v srečanji 
treh dežel ne vidi  koristi in podpira predlog enodnevnih srečanj in sodelovanje na projektih. Mirko 
Tovšak je v imenu MDO PD Koroške povedal, da predlog podpirajo. 
 
SKLEP 16/21-01-2016:  Upravni odbor soglaša s predlaganimi aktivnostmi za nadaljnje sodelovanje 
s planinskimi organizacijami v sosednjih deželah in slovenskimi zamejskimi društvi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS 

Aleš Pirc je predstavil problematiko tekme Svetovni pokal v športnem plezanju 2016. IFSC je poslala 

predlog pogodbe v podpis KŠP, ki pa je nesprejemljiva zaradi previsokih stroškov. Stroški se namreč 

vsako leto višajo. Poskušali bodo najti 3 ključne dejavnike za izvedbo tekme: zagotovitev  

televizijskega prenosa, za lokalnega sponzorja bodo zaprosili občino Kranj ter dogovor z IFSC, da za 

dodatne zahteve za izvedbo tekme rešitev najdejo sami. Odločitev bo znana do 29. 02. 2016. 

 

SKLEP 17/21-01-2016:  Upravni odbor PZS podpira nadaljnje izvajanje tekem za svetovni pokal v 

športnem plezanju Kranju v primeru zagotovitve vzdržnega financiranja. V roku meseca dni se pri 

ključnih deležnikih preveri pripravljenost za aktivno ali še aktivnejšo vlogo pri zagotavljanju 

ustreznih pogojev za izvedbo tekme v letu 2016. Na podlagi prejetih odgovorov ključnih deležnikov 

končno odločitev o organizaciji tekme za svetovni pokal v športnem plezanju Kranj 2016 sprejme IO 

KŠP, soglasje k odločitvi poda predsedstvo PZS. S končno odločitvijo načelnik KŠP in predsednik PZS 

seznanita IFSC najkasneje do 29.2.2016. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Danilo Škerbinek je pisno prosil za informacijo in ocenil za potrebno, da smo člani UO ter PD 

seznanjeni o nosilcih kandidacijskega postopka in katere osebe se uvaja v delo za bodočega 

predsednika. Predsednik PZS mu je odgovoril, da bo novi predsednik PZS na podlagi izvedenih 

kandidacijskih postopkih potrjen najkasneje na volilni skupščini 2018 in da sam nima nobene 

informacije o morebitnih kandidatih. Kot je javno napovedal že na volilni skupščini 2014, pa je leto 

2018 skrajni rok, do katerega bo opravljal funkcijo predsednika PZS. 

 

Ad. 11. Razno 

Podano je bilo pojasnilo MDO PD Primorske glede članarine kategorija ZAMEJCI:  

Na 7. seji UO PZS, ki je bila 5. 11. 2015, je bilo pri točki 6, pri pregledu članarine za leto 2016, 

postavljeno vprašanje v zvezi z nizko članarino pod kategorijo »zamejci«. Za članarino za društva v 

zamejstvu (prej kategorija »tujci«) je že vseskozi, od kar so vključeni v PZS, naveden le znesek, ki ga 

nakazujejo PZS; članarino v celoti pa društva oblikujejo sama. Zdi se mi prav, da so člani UO PZS 

seznanjeni z zgoraj povedanim, da ne bi prišlo do nesporazuma, da zamejci prispevajo manjšo vsoto 

za delovanje PZS.    

 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 10. marca 2016 v Postojni.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.22. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

10. seja UO PZS, k točki 1 

Z A P I S N I K 
 
9. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek,10. marca 2016, ob 16.30 
uri, v Šport hotelu, Kolodvorska ulica 1,  Postojna. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Milena Brešan, Brigita Čeh in Slavica Tovšak. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Miro Mlinar (MDO PD 
Notranjske), Maruška Lenarčič (MDO PD Primorske), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine) in France Benedik (MDO PD Gorenjske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti) in Janez 
Hafner (namestnik načelnika Komisije za športno plezanje). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in 
Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Miha Habjan (Komisija za alpinizem), 
Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Jožef Bobovnik (voljeni član UO), Marija Štremfelj 
(voljeni član UO), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Aleš Pirc 
(Komisija za športno plezanje), Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika) in Andrej Brvar 
(predsednik NO PZS). 
 
Za udeležence je bil pred začetkom seje UO PZS organiziran ogled Muzeja krasa. 
Pred začetkom uradnega dela seje so navzoče pozdravili predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan 
Rotovnik, predsednica MDO PD Primorske Maruška Lenarčič in podpredsednik PD Postojna 
Aleksander Furlan. 
Za uvod v 9. Sejo so direktor podjetja 360 Line Simon Margon, predsednik PZS Bojan Rotovnik in 
namestnik načelnika Komisije za športno plezanje PZS Janez Hafner podpisali pogodbo za trženje 
slovenske članske reprezentance v športnem plezanju za obdobje treh let.  
Na seji je bilo prisotnih 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 82,6 % sklepčnost.  
 
SKLEP 1/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 9. seje UO PZS z dopolnilom 
o umiku točke na predlog predlagatelja: Sistematizacija delovnih mest v strokovni službi PZS – II. 
obravnava. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS (Matej Planko) 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
3. Skupščina PZS 2016: 
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a. Vsebinsko in finančno poročilo 2015 (Matej Planko, Urša Mali in načelniki komisij) 
b. Okvirni vsebinski in finančni načrt 2017 (Bojan Rotovnik, Matej Planko in načelniki 

komisij) 
c. Statut PZS (Bojan Rotovnik) 
d. Programska vodila PZS (Miro Eržen) 
e. Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju (Matej Planko) 

4. Kategorizacija planinskih poti – II. obravnava (Bojan Rotovnik, Igor Mlakar) 
5. Planinsko gospodarstvo (Janko Rabič) 

a. Pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 
planinskih kočah. 

b. Najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah 
6. Soglasje k spremembi Pravilnika o organiziranosti Vodnikov PZS (Franc Gričar) 
7. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

• Zbor gospodarjev 

• Zbor markacistov 

• Zbor odsekov za varstvo gorske narave 

• Poročilo KTK 
8. Podrobni program dela 2016 (Bojan Rotovnik, predsedniki MDO PD in načelniki komisij) 
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
10. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da so prišle v roku na zapisnik 8. seje pripombe od Danila Škerbinka, 
Maruške Lenarčič in Mira Eržena. Vse pripombe so bile smiselno upoštevane. Skoraj vsi sprejeti sklepi 
preteklih sej UO PZS so že bili realizirani oz. so v pripravi in izvajanju, natančni podatki so v tabeli 
realizacija sklepov. 
 
SKLEP 2/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 8. seje z dne 21.01.2016.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Izvedli smo 5. konferenco planinskega gospodarstva, ki je bila na Gospodarskem razstavišču  

v Ljubljani 30. 1. 2016. 
• Izvedli smo zbor gospodarjev na katerem smo sprejeli pravilnik Gospodarske komisije in 

potrdili cenik prenočevanja za leto 2016. 
• Podelili smo 5 certifikatov Okolju prijazna planinska koča in 16 Družinam prijazna planinska 

koča.  
• Udeležili smo se sejma Alpe Adria 27. – 30. 1. 2016, na katerem se je predstavilo tudi 18 

planinskih koč. 
• V okviru sejma Alpe Adria smo organizirali tudi Alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj 

najboljšim šp. plezalcem in alpinistom za leto 2015, nagrado za življenjsko delo v alpinizmu je 
prijel Peter Podgornik. 

• Objavljeni smo razpise za različna usposabljanja za strokovne kadre PZS. Podprli smo izvedbo 
že 10. mednarodnega festivala gorniškega filma Domžale (IMFFD). 

• V času med obema sejama UO PZS so tekmovalni turni smučarji tekmovali na mednarodnih 
tekmah in za pokal Slovenije.  

• Naši tekmovalci v turnem smučanju so se udeležili Svetovnega prvenstva.  
• Nejc Kuhar je prejel Bloudkovo priznanje.  
• Izdali smo novo planinsko karto Bohinj in Triglav v merilu 1:25000.  
• Sodelovali smo v javni razpravi osnutka Zakona o športu. Skupaj s odprtim slovenskim 

forumom Šport za vse smo podali usklajene pripombe na osnutek zakona.  
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• Skupaj za OKS – ZŠZ, Združenjem društev upokojencev Slovenije in CVNOS smo na poslanske 
skupine podali pobudi za spremembo Zakona o davčnem potrjevanju računov.  

• Janez Svoljšak je postal evropski prvak v tekmovalnem lednem plezanju in zmagal na tekmo 
za svetovni pokal na Južnem Tirolskem.  

• Gostili smo srečanje skupine za trajnostni razvoj. Na MOP smo podali pobudi za spremembo 
ZON.  

• Gostili smo predstavnike odprtega slovenskega foruma Športa za vse na katerem smo se 
dogovorili kako izboljšati pogoje za delovanje Športa za vse.  

• Izveden je bil zbor markacistov in varuhov gorske narave. 
• Organiziral smo tekmovanje Mladina in gore, zmagala je ekipa PD Idrija.  
• Člani UO PZS so bili pozvani naj pošljejo svoje prostovoljne ure, ki so jih opravili v letu 2015, 

ter jih posredujejo do 21. 3. 2016. 
 
Ad. 3. Skupščina PZS 

a) Vsebinsko in finančno poročilo 2015 

Predsednik PZS Bojan Rotovnik je predlagal, da se najprej obravnava vsebinski del poročil 2015, nato 
pa finančni del. 

a.a) Vsebinsko poročilo 2015 
Matej Planko je povedal, da je z gradivom prišlo obsežno vsebinsko poročilo 2015 in podal kratko 
uvodno predstavitev.  
RAZPRAVA: 
Miro Mlinar je povedal, da pogreša primerjalno članstvo 2014 – 2015, ter podatke o strukturi 
članstva. Danilo Škerbinek  je mnenja, da poročila o sodelovanju naših predstavnikov v tujih 
strokovnih organizacijah, kjer lahko pridobimo obilo novosti za naše delo, niso dovolj skrbno 
napisana ter objavljena. Tudi priporočila CAA iz leta 2013 in 2014 še niso prevedena. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da so priporočila CAA prevedena in objavljena na spletni strani PZS, 
razen zadnjih priporočil, sprejetih na jesenski skupščini CAA. Prav tako so na spletni strani PZS 
objavljena vsa poročila s skupščin mednarodnih organizacij, katerih članica je PZS in katerih se je 
udeležil predstavnik PZS. Povedal je tudi, da v poročilih ni posebej predstavljena mednarodna 
dejavnost, se bo pa drugo leto to področje vključilo v letno poročilo. Predstavitev mednarodnega 
delovanja PZS je vsako leto podrobneje predstavljena v Letopisu. Matej Planko je odgovoril, da bodo 
podatki o članstvu objavljeni v Letopisu 2015 in tudi v Obvestilih PZS. 

      a.b.) Finančno poročilo 2015 
Matej Planko je povzel glavne vsebine finančnega poročila in povedal, da je bilo mnenje revizorja 
pozitivno. PZS leto 2015 zaključila s presežkom prihodkov nad odhodki v višini 4.744 €, ki je povečal 
društveni sklad. Nadzorni odbor PZS bo do konca tedna posredoval poročilo. Urša Mali je povedala, 
da je bilo vseh prihodkov 1.839.454 €, odhodkov  pa 1.834.711 €. Tako prihodki kot tudi odhodki  za 1 
% manjši od zabeleženih v letu 2014. Je pa bilo leta 2015 le za 238.081 € internih knjižb. Večje 
spremembe v poročilu po vrstah prihodkov in odhodkov glede na leto 2014 se kažejo pri 
obravnavanju zalog. V skladu z obrazcem za izkaz uspeha je bila dodana postavka povečanje 
vrednosti zalog na prihodkovni strani in novo postavko med odhodki – stroški storitev za edicije. V 
prvem primeru gre za razliko med novimi nabavami edicij in prodajo teh edicij, v drugem pa za 
seštevek odhodkov, ki so nastali z novimi edicijami (stroški tiska, grafičnih priprav, lektoriranja). Je pa 
ta vrednost za leto 2015 tako velika, ker smo morali del zaloge, ki smo jo v preteklih letih vodili kot 
trgovsko blago, prenesti med naše edicije (zemljevidi). Tega je bilo za 56 tisoč €. Kljub želji, da bi že v 
lanskem letu uredili vodenje porabe po posameznih edicijah, nam to ni v celoti uspelo, in ostaja izziv 
za leto 2016.  
Druga sprememba v istem izkazu pa se nanaša na povračila potnih stroškov zaposlencev. Glede na to, 
da se v izkazu uspeha prikazujejo med storitvami (tako kot povračila potnih stroškov prostovoljcev), 
so bili dodani postavki povračila potnih stroškov. Glede na rebalans za leto 2015 so se prihodki brez 
internih knjižb povečali za 2 %. Večje vrednosti smo zabeležili pri prejetih sponzorskih sredstvih, 
prihodkih iz lastne dejavnosti in pri drugih prihodkih. V skupni vrednosti so se tudi odhodki brez 
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internih knjižb glede na načrtovane v rebalansu povečali za 2 %. Nekaterim komisijam je uspelo 
obdržati stroške v mejah načrtovanih, nekatere pa so jih presegle za več kot so znašali prihodki, kar 
pomeni negativen rezultat v letu 2015. Precejšnje povečanje stroškov je zavedeno pri skupnih 
materialnih stroških, kar je posledica uvedbe novega načina obračunavanja članarine, dodelave 
sistema zaradi uvedbe davčnih blagajn in povezave z Navezo. 
 
 
RAZPRAVA: 
Miro Mlinar je vprašal zakaj so prihodki iz članarine 2015, kjer niso razčlenjeni, višji, kot pa tam, kjer 
so razčlenjeni. Urša Mali je pojasnila, da so pri nerazčlenjenih zajeti še prihodki od zavarovanja Coris 
in drugi prihodki, ki se nanašajo na članarino. 
 

SKLEP 3/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2015 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

SKLEP 4/10-03-2016: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2015 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2015 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki dobijo Letopis PZS 2015, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b) Okvirni vsebinski in finančni načrt 2017 

Predsednik PZS je povedal, da je bilo gradivo poslano skupaj z vabilom in podal kratko uvodno 
predstavitev.  
RAZPRAVA vsebinskega dela: 
Rudolf E. Skobe je mnenja, da bi bilo potrebno pripraviti enoten program dela za vsebinski kot tudi za 
finančni načrt za vse MDO PD. 
Danilo Škerbinek je predlagal, da se v plan dela vključi tudi pripravo potrebnih gradiv za delo z 
družinami in starejšimi. V program dela KA bi bilo potrebno vključiti tudi usposabljanje ter izvajanje 
rekreativnega turnega smučanja. Ta dejavnost se je napram nekdaj silno zmanjšala.  
Bojan Rotovnik je odgovoril, da se bo poskušalo pripraviti skupen podrobni vsebinski in finančni 
načrt. Za rekreativno turno smučanje je odgovoril, da to ne pokriva nobena komisija (KGŠ pokriva 
tekmovalno turno smučanje), saj je to področje vključeno v Vodniško komisijo, Komisijo za alpinizem 
in Komisijo za gorske športe, bo pa smiselno o tem razmisliti. Glede posameznih ciljnih skupin se 
namenoma ni vse zapisovalo v program, saj se ta odločitev prepusti društvom, da pripravijo svoj 
program in imajo različno usposobljene vodnike. 
RAZPRAVA finančnega dela: 
Miro Mlinar je izpostavil, da je delo markacistov premalo ovrednoteno in da dobijo premalo sredstev 
za svoje delo. Igor Mlakar mu je dogovoril, da se bo moralo to skozi poročila o opravljenem delu 
dokazati. Bojan Rotovnik je dodal, da so po Zakonu o planinskih poteh vse obveznosti ostale 
planinski organizaciji, država pa še ni uspela zagotoviti sredstev za sofinanciranje te dejavnosti. PZS 
bo morala tudi po tem zakonu skleniti skrbniške pogodbe s planinskimi društvi. Za leto 2017 je 
predviden poseben fond za vzdrževanje planinskih poti. 
Danilo Škerbinek je želel, da se sklepi dopolnijo z vsebino »delo z družinami in starejšimi«. Miro 
Eržen mu je odgovoril, da morajo biti vsi programi zajeti v programska vodila PZS. 
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SKLEP 6/10-03-2016: Upravni odbor PZS se pri vsebinskemu programu dela PZS za leto 2017 strinja 
z dopolnitvijo priprave programskih aktivnosti za posamezne ciljne skupine in za posamezne 
dejavnosti, ki jih lahko koristijo društva pri izvajanju svojih programov dejavnosti.  
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI – Rudolf E. Skobe, France Benedikt) 
 
SKLEP 7/10-03-2016: Upravni odbor PZS točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje 
okvirni finančni program dela PZS za leto 2017 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2017 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2017 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 
pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2017 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2017 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2017 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 
- Komisije z zbori dejavnosti in MDO PD,  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti 
za leto 2017, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- Upravni odbor PZS, na predlog organov PZS, brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe 
dela PZS na posameznih področjih za leto 2017. 
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2017 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c) Statut PZS 

Bojan Rotovnik je povzel časovnico obravnavanja sprememb in dopolnitev Statuta PZS. Damjan 
Omerzu je predlagane spremembe statuta PZS uskladil z Upravno enoto Ljubljana, ki pa je podala 
naslednje pripombe: včlanjevanje pravnih oseb, kriterij minimalnega št. članstva ter pravice za izbris 
društev iz članstva PZS. Potrjevanje komisij preko skupščine priporočajo tudi v bodoče ter  predlagajo 
v 37. členu brisanje »preko zbora dejavnosti«.  
 
Bojan Rotovnik je povedal, da se bo po prejetem mnenju upravne enote umakne člen o včlanjevanju 
pravnih oseb v PZS, ter da bo ostalo v statutu pridruženo članstvo, višino članarine pridruženih članov 
pa določa UO PZS. 
Pri minimalnem številu članstva se brišejo sankcije v kolikor kakšno društvo ne izpolnjuje pogojev. Pri 
členu o ustanavljanju komisij bo ostalo tako, kot je bilo do sedaj. 
RAZPRAVA:  
France Benedikt je podal pripombi na 16. Člen Statuta PZS.  Pri  19 j členu podpira  varianto 2. Jurček 
Novakk je mnenja, da društvo, ki ima stanje članov 0 več let, ne more biti član PZS. Nesmiseln se mu 
zdi 60. člen. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, naj pripravi predlog za izbris društev. Danilo Škerbinek 
je mnenja, da spremembe Statuta PZS niso bile deležne širše razprave ter da mnoge posredovane 
pripombe niso bile upoštevanje. Izpostavil je člena 5 (3) c in 9 b statuta, na osnovi katerih bi naj  PZS 
nudila možnost potrebnega usposabljanja članov PD za varno gibanje po gorah, kadar ta nimajo 
svojega usposobljenega kadra ali možnosti. Člen 17 b, statuta daje PD pravico, da kandidirajo člane v 
organe PZS, predlogov pa PZS ne upošteva. Predlaga dopolnitev, da društva na podlagi jasnih pogojev 



 
 

9. seja UO PZS 10. 3. 2016  Stran 6 od 10 

 

kandidirajo svoje kandidate, izmed njih UO PZS izbere potrebne odbornike. Med kandidati PD za 
člane odborov tudi predsednik PZS izbere kandidata za predsednika odbora in ga predloži UO v 
potrditev. Bojan Rotovnik  je povedal, da društva lahko predlagajo svoje kandidate za člane organov 
PZS, o izvolitvi v organe pa odloča UO PZS na predlog predsednika. Milena Brešan podpira pri 19 j 
členu varianto 2. Borut Vukovič je povedal glede predloga, da mora PZS nuditi možnost izobraževanja 
tistim članom, katerih društva nimajo ustreznega kadra, da je vse to urejeno in zapisano v 5 členu 3 
odstavek Statuta PZS. Za spremembo volitev bi morali spremeniti veliko členov v Statutu. 
Bojan Rotovnik je glede 19 j člena statuta PZS (določanje najvišjih cen v planinskih kočah) predlagal, 
da to odločitev sprejme Skupščina PZS. France Benedikt je povedal da MDO PD Gorenjske predlaga, 
da se na skupščini sprejme 2 varianta, razen če se bo z PD Ljubljana Matica dogovorilo, da spoštujejo 
in upoštevajo cene, ki veljajo za vse. Miro Eržen je povedal, da neupoštevanje cen močno posegajo 
na ugled PZS. Je mnenja, da je potrebno it v smeri najvišjih priporočljivih tržnih cen. Borut Vukovič je 
predlagal, da se skupščini predlaga obe varianti cen. Franc Slokan, Maruška Lenarčič in Miro Mlinar 
predlagajo 2 varianto 19 j člena skupščini PZS.  
 
SKLEP 11/10-03-2016: Upravni odbor PZS na današnji seji opravi glasovanje med dvema 
variantama 19. člena, alineja j.  
Sklep je bil sprejet ( 16 ZA, 3 PROTI- Rudolf E. Skobe, Jurček Nowakk in Borut Vukovič). 
 
SKLEP 12/10-03-2016: Upravni odbor PZS med dvema variantama 19. člena, alineja j., potrjuje 
varianto 2.. 
Sklep je bil sprejet ( 13 ZA, 5 PROTI). 
Danilo Škerbinek se ni strinjal z nobeno varianto. 
 
Predsednik PZS je pozval Danila Škerbineka, naj dopolnila poda v amandmajski obliki. Danilo 
Škerbinek je za prvi predlog predlagal, da  na podlagi 5 (3) c. in 9 b. člena statuta PZS, Planinska zveza 
Slovenije nudi usposabljanja tudi članom PD, kadar jim matično društvo tega ne more nuditi. 
 
SKLEP: Upravni odbor PZS na predlog Danila Škerbineka sprejme dopolnilo k predlogu statuta v 5. 
in 9. členu s katerim se določa naloga PZS, da zagotavlja usposabljanje članov tistih društev, ki sami 
ne izvajajo usposabljanj.  
Sklep ni bil sprejet (1 ZA, 18 PROTI). 
 
SKLEP: Upravni odbor PZS na predlog Danila Škerbineka sprejme dopolnilo k predlogu statuta  s 
katerim se določa, da o predlogih društev za člane organov PZS ne odloča UO PZS na predlog 
predsednika, ampak izmed prispelih predlog,  izvolitev opravi UO PZS ter da se za kandidate za 
člane organov PZS s statutom določijo jasni kadrovski in strokovni pogoji.  
Sklep ni bil sprejet (1 ZA, 18 PROTI). 
 
SKLEP 13/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 71. člena Statuta PZS, po javni obravnavi, 
potrjuje predlog statuta PZS z lektorskimi popravki in dopolnilom sprejetja 2. variante  19 člena, 
alineje j. Statuta PZS ter predlaga Skupščini PZS sprejem spremenjenega in dopolnjenega Statuta 
PZS.  
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 PROTI – Danilo Škerbinek). 
 

d) Programska vodila PZS 

Miro Eržen je povedal, da so bili vsi predlogi iz prejšnje seje UO PZS upoštevani. 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je podal pripombo, da Programska vodila PZS ne govorijo nič o družinah. V poglavju 
izobraževanje pa je napisano »Planinska zveza bo še naprej razvijala in izpopolnjevala program 

usposabljanja in vzgoje za svoje člane na vseh področjih delovanja…«. Miro Eržen mu je odgovoril, da 
se bosta obe pripombi upoštevali. 
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SKLEP 14/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog Programskih vodil PZS z lektorskimi 
popravki in upoštevanjem 2 pripomb, ki sta bili podani ter jih predlaga Skupščini PZS v sprejem. S 
sprejemom na Skupščini PZS prenehajo veljati Programska vodila, ki jih je sprejela Skupščina PZS 
dne 23. 10. 1999. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

e) Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju  

Matej Planko  je povedal, da je bil pravilnik obravnavan v prvi obravnavi na pretekli seji UO PZS, v 
tem času je bila obravnavana javna razprava, v okviru kater ni bilo prejetih pripomb. Pravilnik je bil 
obravnavan tudi na zadnji seji NO PZS, na kateri so podali 2 predloga: določil bi se rok za izdelavo 
letnega poročila in dopolnitev 16. člena da bi se izredni popis sredstev izvedel vsakič ob izvolitvi 
predsednika ali generalnega sekretarja. Za izdelavo letnega poročila ni smiselno določiti roka, saj je 
izdelava letnega poročila vezana na datum skupščine, zato se ta pripomba ne bo upoštevala. Za 
dopolnitev 16. člena pravilnika o finančnem in materialnem poslovanju se strinja. 
RAZPRAVA: 
Igor Oprešnik je opozoril, da se v 1 stavek 4 odstavka 30. člen ni vključilo »PZS lahko nastopa kot 
porok pri najemanju kreditov društev, ki so vključene v PZS«. Jurček Nowakk predlaga preoblikovanje 
2., 8. in 9. člena pravilnika. Danilo Škerbinek  je mnenja, da je 8. člen v nasprotju s Statutom PZS. 
Bojan Rotovnik je na kratko povzel, da so prišle manjše pripombe na 2., 8., 9., 16., in 30. člen Statuta 
PZS. Stališče UO PZS je, da se z določitvijo datuma skupščine definirajo roki za pripravo gradiva. 
 
SKLEP 15/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

predlaga skupščini PZS sprejem Pravilnika o finančnem in materialnem poslovanju PZS z 

upoštevanjem podanih pripomb na 2., 8., 9., 16., in 30. člen Statuta PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/10-03-2016: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 

skupščine PZS 2016 predlaga voljenega člana UO PZS Štefana Kebra (PD Prevalje). 

Sklep je bil soglasno sprejet. Štefan Keber se je vzdržal glasovanja. 
 
 
Ad. 4. Kategorizacija planinskih poti – II. obravnava   

Igor Mlakar je povzel, da prva obravnava kategorizacije planinskih poti obravnavana na 8. seji UO 
PZS, 12. 1. 2016. V fazi javne obravnave med prvo in drugo obravnavo na UO PZS je bila izvedena 
javna obravnava. Ustrezne pripombe iz javne obravnave so upoštevane v predlogu. V predlogu 
kategorizacije planinskih poti je navedenih 144 odsekov zahtevnih in 101 odsek zelo zahtevnih 
planinskih poti, skupaj z navedbo skrbnika odseka ter informativno dolžino. Vsi ostali odseki v 
katastru, ki niso navedeni v tem seznamu kot zahtevni ali zelo zahtevni, spadajo med lahke planinske 
poti. Izločili so vse nepotrebno, bo pa potrebno seznam 1 x letno obnavljati. 
RAZPRAVA:  
Rudolf E. Skobe je izpostavil vprašanje njihovega MDO PD zakaj ni bilo v seznam zajetih ferat. Bojan 
Rotovnik mu je odgovoril, da je bilo na lanskoletni seji UO PZS sprejeto, da zahtevne plezalne poti ne 
sodijo med planinske poti. Danilo Škerbinek je predlagal, da je kvalifikacija zahtevnosti planinskih 
poti objavljena za zadnji strani zemljevidov. V Nemčiji imajo pri vstopu v območje ferat postavljeno 
tablo z 10 navodili za varno gibanje na feratah. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bi bilo bolj 
priporočljivo da se pri vstopu v zavarovane plezalne poti postavijo table, to je bilo lani sprejeto v 
priporočilih za zavarovane plezalne poti. Igor Mlakar se strinja s postavitvijo tabel. Je pa poudaril, da 
je skrbnik zavarovane plezalne poti odgovoren za postavitvijo tabel. Jože Rovan je vprašal, zakaj so 
bile nekoč sprejete 4 kategorije planinskih poti, sedaj pa jih je samo 3. Podal je tudi predlog, da se 
planinske poti opremijo z tablo, ki bo označevala zahtevnost poti. Bojan Rotovnik je odgovoril, da je 
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UO PZS leta 2012 sprejel izhodišča za spremembe Zakona o planinskih poteh, kjer je bila predlagana 
štiri stopenjska kategorizacija planinskih poti. Postopek za spremembo zakona pa se do sedaj se ni 
začel.  
 
SKLEP 17/10-03-2016: Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in točke 
n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje seznam zahtevnih in zelo zahtevnih planinskih 
poti z dodatno obrazložitvijo, da vse ostale planinske poti, ki so vključene v kataster in niso zajete v 
tem seznamu, spadajo v kategorijo lahkih planinskih poti.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Planinsko gospodarstvo 

 
a. Pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 

planinskih kočah 

Janko Rabič je na kratko predstavil pravilnika. Znotraj Gospodarske komisije je bilo glede pravilnika 
veliko razprav, pravilnik pa je bil potrjen na Zboru gospodarjev 30. 1. 2016. 
RAZPRAVE ni bilo. 
 
SKLEP 18/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena Statuta PZS, 
na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Pravilnik o Planinskih kočah, bivakih in planinskih 
učnih središčih. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah 

Janko Rabič je predstavil kriterije za določitev najvišjih cen prenočevanja v planinskih kočah. 
RAZPRAVA: 
France Benedikt je povedal da je MDO PD Gorenjske strinja z določitvijo najvišjih cen. Pozval je PD 
Ljubljano Matico, naj spoštujejo določene cene. Maruška Lenarčič je izpostavila navedbo o uporabi 
lastne rjuhe in predlaga,da se napiše v pravilnik »obvezna uporaba svoje rjuhe, drugače jo mora 
obiskovalec kupiti«. Bojan Rotovnik je predlagal, da Gospodarska komisija v naslednjem pravilniku 
bolj jasno napiše določila o uporabi lastne rjuhe. 
 
SKLEP 19/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena Statuta PZS, 
na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Najvišjim cenam prenočevanja in osnovne 
preskrbe v planinskih kočah. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 6. Soglasje k spremembi Pravilnika o organiziranosti Vodnikov PZS 

Bojan Rotovnik je povedal, da gre za dopolnitev pravilnika s členom o vodniških priznanjih (30 a 
člen). 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je podal pripombo na naloge vodniške komisije. Bojan Rotovnik ga je opozoril, da 
se podaja le soglasje na celoten pravilnik oz. dopolnilo. 
 
SKLEP 20/10-03-2016: Upravni odbor PZS na predlog Zbora vodnikov PZS, v skladu s točko n) 
prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje soglasje k dopolnjenemu Pravilniku o organiziranosti 
vodnikov PZS, ki ga je Zbor vodnikov PZS sprejel dne 28. 11. 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij PZS 
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Janko Rabič je predstavil zbor gospodarjev, ki je bil 30. 01. 2016 na Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani v sklopu sejma Alpe Adria. Podelili so certifikate Okolju prijazna koča in Družinam prijazna 
koča. Sprejeli so pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 
planinskih kočah ter sprejeli najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah. 
Igor Mlakar je povedal, da je bil zbor markacistov 19. 2. 2016, ki je potekal mirno. Razprav ni bilo.  
Bojan Rotovnik je povedal, da je na zboru varuhov gorske narave, ki je bil 27. 2. 2016 v Škofji Loki bilo 
največ razprave glede ureditve vloge gorskega stražarja in varuha gorske narave. Vsa poročila so 
objavljena na spletni strani. 
Jože Rovan je predstavil delovanje Komisije za turno kolesarstvo in samo turno kolesarstvo, ki ga sam 
poimenuje kar planinarjenje s kolesom. Predstavil je Slovensko turno kolesarsko pot ( v nadaljevanju 
STKP), ki bo predvidoma uradno odprta 18. 6. 2016 na Golteh in zajema 1800 km poti ter traja 43 dni. 
Določena je tudi ideja markacije, ki bo označevala STKP, ki pa še ni potrjena z vseh strani. Dela je še 
kar nekaj do otvoritve, vendar je prepričan, da jim bo uspelo. 
Roman Ponebšek je kot vodja skupine na dvonamenske planinske poti pohvali STKP. 
Bojan Rotovnik je povedal, da so se s Komisijo za turno kolesarsko dogovorili, da se na majski seji 
obravnava čistopis trase STKP, pot se odpre po predvidenem času, nato je eno leto poskusno v 
uporabi, leta 2017 pa se sprejme končni potek poti. 
 
Ad. 8. Podrobni program dela 2016   

Matej Planko je podal opravičilo za napako v programu, da je pri Komisiji za planinske poti vodja 
strokovnega odbora za dokumentacije Danilo Miklavž Sbrizaj in ne Andrej Stritar. 
Povedal je, da so program dela podali vsi MDO PD razen MDO PD Dolenjske in Bele Krajine, ki je bilo 
potrjeno že na prejšnji seji UO PZS. Natančen program dela še niso poslale Komisija za alpinizem, 
Komisija za športno plezanje in Komisije za turno kolesarstvo, saj še niso imele zborov, kjer bi 
program dela potrdili. 
RAZPRAVA:  
Janko Rabič je podal dopolnilo k programu dela Gospodarske komisije: priprava izhodišč za izdelavo 
strategije upravljanja in delovanja visokogorskih koč, aktivnosti v razpisih Interreg in ostalih razpisih z 
možnostjo pridobitve sredstev za koče in aktivnosti pri uvedbi projekta Planinske vasi 
(Bergsteigerdorfer) v Slovenijo. 
 
SKLEP 21/10-03-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim planom  Komisije 
za planinske poti, Komisije za varstvo gorske narave in z dopolnilom Gospodarske komisije za leto 
2016 ter na predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2016 za MDO PD 
Koroške, Ljubljane in Posočja. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo 
določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jurček Nowakk je vprašal, kdo je odgovorna oseba za markiranje dvonamenskih planinskih poti. 
Roman Ponebšek mu je odgovoril, da je praksa, da PD ki razpolaga s turno kolesarskimi odseki 
izobrazi svoje markaciste. Igor Mlakar je povedal, da Komisija za planinske poti ne bo sprejela 
odločitve o markiranju turno kolesarskih poti. Bojan Rotovnik je povedal, da Komisija za planinske 
poti tega ne bo nalagala tega dela markacistom, obstaja pa možnost, da se v določenem društvu sami 
dogovorijo o izvedbi markiranja tovrstnih poti. V kolikor društvo ne bo imelo usposobljenih 
markacistov oz. društvo ne bo želelo markirati tovrstnih poti, bo markiranje ob soglasju skrbnika 
planinskih poti izvedla ustrezno usposobljena ekipa KTK. 
 
Danilo Škerbinek je poslal pobudo, da strokovna služba na Zakon o športu pripravi kratek pregled o 
dosedanjih  aktivnosti PD, MDO PD in PZS iz poteka obravnave tega zakona ter dajanja pripomb. 
Matej Planko je pojasnil, da je PZS objavila na svoji spletni strani javno razpravo osnutka Zakona o 
športu, vendar je bil odziv zelo slab. PZS je imela v tem času tudi dva individualna razgovora na to 
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temo na Direktoratu za šport, PZS je tudi aktivno sodelovala na odprtem forumu Športa za vse ter v 
vseh fazah priprave zakona. Nekaj predlogov je bilo sprejetih. Predvidoma do konca marca bo 
pripravljen nov osnutek Zakona o športu. 
 
 
Ad. 10. Razno 

Pod točko ni bilo nobene prijave. 
 
 
 
 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 26. maja 2016.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.20. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
ZAPISNIK 2. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 

 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 20. do 25. aprila 
2016, zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenega sklepa za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 2. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije.  
 
V glasovanje so bili podani naslednji sklepi: 
 
SKLEP 2d-2016: Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in 
točke n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje revizijo 1 seznama zahtevnih in zelo 
zahtevnih planinskih poti z dodatno obrazložitvijo, da vse ostale planinske poti, ki so vključene v 
kataster in niso zajete v tem seznamu, spadajo v kategorijo lahkih planinskih poti. Sklep 9. seje UO 
PZS 17/10-03-2016 se prekliče. 
 
Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 
 
Glasovalo je 19 članov (82,6 %) Upravnega odbora PZS. 
Za sklep 2d-2016 je bilo: 
ZA 19 glasov ali 82,6 % PROTI 0 glasov ali 0% 
Glasov niso oddali štirje člani UO PZS z glasovalno pravico. 

ODGOVORI DOPISNE SEJE 
Zap. 
št. 

Datum  Ura Ime in priimek Funkcija v UO PZS Sklep 
2d-2016 

1. 21.4.2016 06:01 Bojan Rotovnik Predsednik PZS ZA 
2. 22.4.2016 09:31 Miro Eržen Podpredsednik PZS ZA 
3. 22.4.2016 15:48 Tone Jesenko Podpredsednik PZS ZA 
4. 25.4.2016 5:47 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA 
5. 21.4.2016 17:47 Danilo Škerbinek Voljeni član ZA 
6.   Marija Štremfelj Voljena članica / 
7. 24.4.2016 10:50 Milena Brešan Voljena članica ZA 
8. 24.4.2016 19:01 Jožef Bobovnik Voljeni član ZA 
9. 20.4.2016 21:42 Štefan Keber Voljeni član ZA 
10. 20.4.2016 17:27 Slavica Tovšak Voljena članica ZA 
11. 24.4.2016 12:15 Brigita Čeh  Voljena članica ZA 
12. 20.4.2016 20:49 Rudolf Skobe Predsednika MDO PD Dolenjske in 

Bele krajine 
ZA 

13.   Jurček Nowakk Predsednik Kamniško Bistriškega 
MDO PD 

/ 

14.   Igor Oprešnik Predsednik MDO PD Podravja / 
15. 23.4.2016 18:35 Borut Vukovič Predsednik MDO PD Zasavja ZA 
16. 20.4.2016 17:51 Gregor Rupnik Predsednik MDO PD Posočja ZA 
17. 22.4.2016 09:26 Manja Rajh Predsednica Savinjskega MDO PD ZA 
18.   Mirko Tovšak Predsednik MDO PD Koroške / 
19. 25.4.2016 9:05 France Benedik Predsednik MDO PD Gorenjske ZA 



 
20. 21.4.2016 09:51 Franc Slokan Predsednik MDO PD Pomurja ZA 
21. 20.4.2016 14:41 Marinka Koželj Stepic Predsednica MDO PD Ljubljane ZA 
22. 23.4.2016 8:03 Maruška Lenarčič Predsednica MDO PD Primorske  ZA 
23. 21.4.2016 11:44 Miro Mlinar Predsednik MDO PD Notranjske ZA 
 

Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 16, ugotavljamo, da je bil predlagani sklep 
sprejet. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Matej Planko, 
generalni sekretar PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
10. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 02. junija 2016, ob 16.30 
uri, na Mengeški koči, Ogrinovo 1,  Mengeš. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Jožef Bobovnik in Brigita Čeh. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Maruška Lenarčič (MDO PD 
Primorske), Manja Rajh (Savinjski MDO PD) in Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija),  Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Aleš Pirc 
(Komisija za športno plezanje) in Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in 
Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Miha Habjan (Komisija za alpinizem), 
Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Milena Brešan (voljeni član UO), Slavica Tovšak 
(voljeni član UO), Marija Štremfelj (voljeni član UO), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), 
Andrej Brvar (predsednik NO PZS), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), Igor Oprešnik (MDO PD 
Podravja), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Borut Vukovič (MDO 
PD Zasavja) in France Benedik (MDO PD Gorenjske). 
 
Pred začetkom uradnega dela seje je navzoče pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan 
Rotovnik. Na seji je bilo prisotnih 14 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 60,9 % 
sklepčnost.  
 
SKLEP 1/02-06-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 10. seje UO PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 9. seje UO PZS in 2. dopisne seje UO PZS (Matej Planko)  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
3. Termin osrednjih aktivnosti PZS v letu 2017 (Tone Jesenko)  
4. Slovenski planinski muzej in Ustanova Avgusta Delavca (Miro Eržen)  
5. Rebalans proračuna PZS za leto 2016 (Bojan Rotovnik, Matej Planko, Urša Mali)  
6. Pravilnik o računovodstvu PZS – I. obravnava (Matej Planko, Urša Mali)  
7. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

• Poročilo s koordinacije vodstva PZS z načelniki komisij in vodji odborov PZS (Bojan 
Rotovnik in načelniki komisij ter vodje odborov)  
• Poročilo z zbora KTK in Slovenska turno kolesarska pot (Jože Rovan)  
• Poročilo z zbora KŠP in soglasje novim članom IO KŠP (Aleš Pirc)  

8. Planinsko gospodarstvo (Matej Planko, Damjan Omerzu, Janko Rabič)  
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• Predlog PD Ruše o zamenjavi zemljišč   
• Predlog za prodajo zemljišča v Bohinjski Bistrici  
• Predlog za vpis Planinske koče na Mrzl'k na seznam planinskih objektov 

9. Informacija o poslovnih prostorih PZS (Matej Planko) 
10. Mednarodno sodelovanje PZS (Bojan Rotovnik)  
11. Priporočila CAA za turno smučanje (Miro Eržen)  
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko)   
13. Razno 

 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 9. seje UO PZS in 2. dopisne seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da so prišle v roku na zapisnik 9. seje pripombe od Danila Škerbinka, ki so  
bile smiselno upoštevane.  
SKLEP 2/02-06-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 9. seje, z dne 10. 3. 2016 in zapisnik 2. 
dopisne seje, z dne 20. 4. 2016.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Po prvi točki dnevnega reda je Predsednik PZS Bojan Rotovnik predstavil delno analizo ankete za 
društva in člane PZS 2016, ki je potekala aprila in maja 2016. Celotna analiza bo objavljena v naslednji 
številki Obvestil PZS in na spletni strani, povzetek pa tudi v Letopisu 2016. Škerbinek je predal 
Predsedniku anketo izvedeno pred 10 leti o potrebah PD po usposabljanju kadrov , ki je bila PZS 
usmeritev na področju usposabljanja ter podatke o izvajanju planinske šole po PD oz. MDO PD.  
Rezultate bi veljalo primerjati s trenutno anketo. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Sodelovali smo pri organizaciji 7. dneva Alpske konvencije 
• Skupaj s partnerji in Cipro Slovenije smo sodelovali pri izdaji knjižice Vozni redi v Alpah 2016 
• Organizirali  smo redno letno skupščino PZS v Črni na Koroškem 
• Organizirali smo SPOT 2016 na širšem območju Celja z zaključkom v Gorici pri Slivnici 
• Urban Novak in Mark Prezelj sta dobila Zlati cepin za vzpon na 6173 metrov visoko goro                 

Cerro Kishtwar v Indiji 
• Zaključila so se tekmovanja v zimskih športih 
• Organizirano je bilo državno prvenstvo za osnovnih šol v športnem plezanju 
• Sodelovali smo na 21. dnevih knjige v Ljubljani 
• Maja Vidmar je zaključila bogato športno kariero 
• Udeležili smo se tradicionalnega srečanje vodstev HPS in PZS, ki je tokrat bilo v Paklenici 
• Udeležili smo se redne skupščine BMU, ki je bila tokrat v Srbiji in sicer v Vršču 
• Podpisali smo dogovor o sodelovanju z novo urednico Planinske založbe, to je Mateja Gruden 
• Izvedli smo spletno anketo za planinska društva 
• Objavili smo razpise s področja planinskega gospodarstva: koriščenje helikopterskih prevozov za 

ekološko sanacijo planinskih koč, svetovalno pisarno, pridobitev certifikatov Družinam prijazna koča 
in Okolju prijazna koča.  

• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov in za brezplačni prevoz opreme v tabor 
• Tudi letos se je možno od 1.6.2016 do 30.9.2016 na Petrolovih bencinskih servisih  kupiti  članarino 

PZS 
• Skupaj za OKS – ZŠZ, Združenjem društev upokojencev Slovenije in CVNOS smo organizirali 

odmevno novinarsko konferenco o pobudi za spremembo Zakona o davčnem potrjevanju računov. 
Podali smo tudi dopolnila na spremembo pravilnika o davčnem potrjevanju računov. Po zadnjih 
informacijah bi naj bile pripombe upoštevane in bo pravilnik podpisan v naslednjem tednu.  

• Preko OKS – ZŠZ smo podali pripombe na novo delovno verzijo Zakona o športu 
• Licenčna usposabljanja za vodnike so v glavnem zaključena. Druga usposabljanja so v polnem teku. 
• Mladinska komisija je praznovala 60 obletnico 
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• Izvedli smo seminar za oskrbnike planinskih koč, ki ga je organizirala GK in Višja strokovna šola za 
gostinstvo in turizem Bled 

 
 
 
Ad. 3. Termin osrednjih aktivnosti PZS v letu 2017 

Tone Jesenko je predstavil termine osrednjih aktivnosti PZS v letu 2017. Povedal je da bodo tudi letos 
objavljeni razpisi za soorganizacijo dogodkov. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 3/02-06-2016: Upravni odbor sprejema predvidene termine osrednjih aktivnosti PZS v letu 

2017:  

• Skupščina PZS bo potekala 22. aprila 2017,  

• Dan planinskih doživetjih bo 17. junija 2017,  

• Podelitev najvišjih priznanj PZS bo 2. decembra 2017,  

• Seje UO PZS bodo predvidoma 19. januarja, 16. marca, 8. junija, 28. septembra in 16.    

novembra    2017.  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad. 4. Slovenski planinski muzej in Ustanova Avgusta Delavca 

Miro Eržen je povzel, da delovanje SPM od odprtja leta 2010 do leta 2015. Partnerji (Občina Kranjska 
Gora, TNP, PZS, Ustanova Avgusta Delavca in Gornjesavski muzej) so se zavezali k sofinanciranju 
delovanja SPM. TNP zaradi finančnih težav ni pokril svojih obveznosti v letu 2014 in 2015. Ob pozivu 
podpisa nove pogodbe se je za nadaljnje sofinanciranje pozitivno odzvala le PZS in Ustanova Avgusta 
Delavca pod pogojem, da se vidi načrt razvoja SPM v prihodnosti. Občina Kranjska Gora si prizadeva, 
da bi o delovanju SPM odločali le partnerji, ki sofinancirajo delovanje SPM. PZS si prizadeva, da bi 
SMP še vedno ostal muzej slovenskih planincev, kljub interesom turizma za razvoj Mojstrane. Poraja 
se vprašanje koliko ima smisel financirati delovanje muzeja, na katerega nimaš vpliva. 
RAZPRAVA:  
Danilo Škerbinek je povedal, da je konec leta 2015 zastavil vprašanje, kdo bo zasedel funkcijo v SPM 
kot predstavnik PZS po upokojitvi Mira Eržena. Miro Eržen mu je odgovoril, da se še ne ve, kakšen bo 
srednjeročni načrt upravljanja muzeja v prihodnosti. Bojan Rotovnik je dodal, da je bil model 
upravljanja SPM s strani Gornjesavskega muzeja sprejet že pred letom 2010. PZS kot strokovna 
institucija in soustanovitelj nima formalnega vpliva na poslovanje zavoda GMJ. PZS želi, da se 
sredstva za sofinanciranje delovanja SPM iz proračuna PZS namenjajo predvsem za razstavno in 
prireditveno dejavnost v SPM. Bojan Rotovnik je dopolnil, da je predsedstvo sprejelo predlog, da se 
SPM organizacijsko združi pod nastajajoči Muzej športa. 
 
 
Ad. 5. Rebalans proračuna PZS za leto 2016 

Matej Planko je povedal, da rebalans upošteva spremembe, ki so nastale po načrtovanju podrobnega 
finančnega načrta pa do sedaj. Od vseh financerjev smo prejeli že sklepe o financiranju, prav tako so 
znani podatki od sponzorjev ter lastne dejavnosti. Urša Mali je povedala, da je predlog rebalansa 
pripravljen v zdaj že znani preglednici, kot po navadi sta narejeni dve primerjavi – na finančni načrt za 
letošnje leto in na poročilo za leto 2015. Vse spremembe glede na načrt so obarvane. V preglednici so 
vpisani tudi podatki o realizaciji za prve tri mesece letošnjega leta (internih knjižb še nismo delali). 
Dodanih je nekaj novih stroškovnih mest. Med prihodki so upoštevana vsa za letošnje leto že 
odobrena javna sredstva, ki so manjša od prej načrtovanih. Pri članarini ni načrtovanih sprememb, so 
pa manjši tudi prihodki iz lastne dejavnosti, večja pa je vrednost pričakovanih sponzorstev in donacij. 
Tako je skupnih prihodkov za 1 % več kot je bilo načrtovanih v podrobnem finančnem načrtu. 
Na podlagi znanih prihodkov so v sodelovanju s komisijami predvideni še odhodki, ki so v skupni 
vrednosti za 1 % večji kot v finančnem načrtu. Večje spremembe so pri: strokovni službi - PZS je 
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podpisala pogodbo o izvajanju programa javnega dela, ki se bo izvajalo predvidoma od 15. 6. do 31. 
12. 2016, komisiji za alpinizem - izveden bo začetni alpinistični tečaj v kopnih razmerah, ki v načrtu še 
ni bil upoštevan, komisiji za planinske poti - zmanjšanje načrtovanih stroškov zaradi manjših 
prihodkov – odobrena sredstva samo za obnovo poti, ne pa tudi za opremljanje s smernimi tablami, 
komisiji za turno kolesarstvo - odobrena sredstva za slovensko turno kolesarsko pot, vodniški komisiji 
- zmanjšanje načrtovanih stroškov zaradi odpovedi izvedbe nekaterih usposabljanj in vpisa dejanskih 
vrednosti za že končana usposabljanja do konca meseca marca, ter komisiji za športno plezanje - 
povečanje stroškov usposabljanj in stroškov SP v Kranju. 
 
Matej Planko je odgovoril Manji Rajh na v naprej podano vprašanje, zakaj so odhodki pri postavki 
kombi (3.7.) višji od prihodkov ter zakaj so pri postavki UO (10.2.) tako visoki odhodki: KŠP zaradi 
zmanjševanja sredstev ne uporablja več tako pogosto kombija, tudi interna najemnina kombija se je 
zmanjšala. V prihodnje bodo tudi planinska društva lahko najemala kombi. Pod postavka UO ostalo 
(10.2.) so zajeta enotna oblačila funkcionarjev PZS za sodelovanje na planinskih aktivnostih. 
 
 
RAZPRAVA: 
Manjo Rajh zanima koliko dni letno je kombi v uporabi. Prav tako jo zanima ali dnevni najem kombija 
(35 €) pokrije vse stroške vzdrževanja vozila. Danilo Škerbinek se sprašuje, zakaj smo bilo zavrnjeni 
na razpisu Fundacije za šport program smerne table zavrnjeni ter ali so bile komisije pri sredstvih 
namenjenih za honorarje gospodarne. Pogreša letno tudi vsaj 1 naslov  strokovne literature, ki jo 
potrebujejo PD in PZS za usposabljanje. Zanima ga, kje so zajeta sredstva za predvidena javna dela, 
glede na to, da je potrebno določen del sredstev sofinancirati.  
Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da so se sredstva FŠO za športne objekte letos zmanjšala za 20. 
Honorarji, če so predvideni, se izplačujejo po veljavnih cenikih, ki so v uporabi že veliko let. Sredstva, 
namenjena za strokovno literaturo, so se planirala na podlagi vsebinskega načrta dela za leto 2017, ki 
ga je pripravil Odbor za založništvo in informiranje. 
Matej Planko mu je odgovoril,  da je letos predviden ponatis dopolnjene izdaje učbenika Planinska 
šola. Strošek javnih del je v rebalansu umeščen v postavko strokovna služba. 
 
SKLEP 4/02-06-2016: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 9/2015, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2016 v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 6. Pravilnik o računovodstvu PZS – I. obravnava 

Matej Planko je povzel pravilnik o računovodstvu, ki podrobno določa operativno izvajanje 
poslovanja PZS. Pravilnik je usklajen z zakonodajo in višjimi internimi akti PZS. Pripravljen je v 
sodelovanju z računovodskim servisom po splošnem vzorcu z upoštevanimi posebnostmi, k izhajajo iz 
specifik delovanje zveze.  Danes se pravilnik obravnava v I. obravnavi. Do naslednje seje se bo 
pripravil dopolnjen predlog na podlagi prejetih pripomb in pobud. Prav tako se bodo izdelali natančni 
krogotoki finančne dokumentacije. Pravilnik je na podlagi prehodnih določb Pravilnika o finančnem in 
materialnem poslovanju potrebno sprejeti najkasneje do konca leta 2016 in se začne uporabljati s 
poslovnim letom 2017. 
  
RAZPRAVA: 
Mirko Tovšak je vprašal, ali računovodstvo vodi že sedaj zunanji računovodski servis. Bojan Rotovnik 
mu je odgovoril pritrdilno, s pojasnilom, da po odhodu prejšnje računovodkinje zveza ni zaposlila 
nove računovodkinje in je obseg dela prevelik.  
 
SKLEP 5/02-06-2016: Upravni odbor na podlagi 32. člena Pravilnika o finančno materialnem 
poslovanju, sprejema Pravilnik o računovodstvu PZS v I. obravnavi in poziva organe PZS, da do 
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15.7.2016 posredujejo morebitne pripombe in predloge. Za naslednjo sejo UO PZS se predloži 
pravilnik z vključenimi smiselnimi pripombami organov PZS za II. obravnavo in sprejem.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij PZS 

a. Poročilo s koordinacije vodstva PZS z načelniki komisij in vodji odborov PZS 
Bojan Rotovnik je povzel teme sestanka: Dan slovenskih planinskih doživetij, zakon o športu, načrt 
upravljanja TNP ter informacije o finančnem in materialnem poslovanju.  
Pri obravnavi načrta upravljanja TNP in spremljajočih dokumentov je bil sklenjen dogovor, da bo 
vsaka komisija imenovala svojega predstavnika v delovno skupino, ki bo pod vodstvom Mira Eržena, 
podpredsednika in predstavnika PZS v svetu TNP, pripravila pregled nalog za PZS ter pripravila 
predlog nosilcev posameznih nalog. Poleg tega bo delovna skupina preučila določila načrta 
upravljanja TNP in pripravila predlog izvedbenih aktivnosti PZS za realizacijo določil. 
Pri obravnavi osnutka Zakona o športu, ki ga je pripravil OKS-ZŠZ, je bilo izpostavljena splošna ocena, 
da osnutek zakona uvaja določene pozitivne novosti in smiselno nadgrajuje sedanjo ureditev, razen 
na področju strokovnega dela na področju športne rekreacije, kjer predlagana ureditev bistveno 
odstopa od sedanje prakse in po mnenju PZS ne prinaša možnosti za razvoj tega področja. 
 

b. Poročilo z zbora KTK in Slovenska turno kolesarska pot 
Jože Rovan je predstavil poročilo z zbora TKT, ki je bil marca na Mengeški koči. Udeležilo se je 19 
predstavnikov odsekov PD. Trenutno je v PZS že okrog 40 odsekov, ki gojijo turno kolesarstvo, od 
tega je 34 odsekov poslalo poročilo o svoji dejavnosti v preteklem letu. 
Komisija je v tem obdobju dosegla skoraj vse zastavljene cilje. Doslej se je usposabljanj za 
turnokolesarske vodnike udeležilo 202 kandidatov, trenutno je aktivnih 56 vodnikov TKV I, 24 
vodnikov TKV II in 74 pripravnikov. KTK intenzivno pripravlja Slovensko kolesarsko pot (STKP), ki bo 
predvidoma odprta na Dan slovenskih planinskih doživetij na Golteh 18.6.2016. Ob otvoritvi bo na 
voljo dnevnik, GPS sled in spletni vodnik, postopna označitev na terenu pa bo naloga še nekaj 
naslednjih let. Povedal je, da ima komisija težave pri pridobivanju soglasij za uporabo poti, predstavil 
je tudi markacijo poti.  
 
SKLEP 6/02-06-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k imenovanju Simona Berleca (PD Kamnik) in 
Matica Klajnščka (PD Logatec) za dodatna člana IO KTK PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
SKLEP 7/02-06-2016: UO PZS daje soglasje za odprtje tistih odsekov Slovenske turnokolesarske 
poti, za katere so pridobljena ustrezna soglasja. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

c. Poročilo z zbora KŠP in soglasje novim članom IO KŠP 
Aleš Pirc je povedal, da je bila razprava na zboru burna. Znižala so se sredstva iz javnih virov, potrdili 
so koledar tekmovanj ter izvolili novega člana IO KŠP. Stari selektor slovenske članske reprezentance 
je doživel nezaupanje in odstopil. Tako je že po končanem razpisu izbran nov selektor, ki je Gorazd 
Hren. 
RAZPRAVA: 
Jurček Nowakk je v imenu KBO PD predlagal, da se na zboru potrdijo cene štartnin in licenc 
tekmovanj mlajših za prihodnje šolsko leto. 
 
SKLEP 8/02-06-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k imenovanju Andreja Kokalja (ŠPK Andreja 
Kokalja) za dodatnega člana IO KŠP. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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SKLEP 9/02-06-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k izboru selektorja slovenske članske 
reprezentance v športnem plezanju Gorazdu Hrenu, ki ga je na podlagi razpisa izbral IO KŠP. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

d. Poročilo delovanja Planinskega vestnika 
Vladimir Habjan je poročal, da se je uredništvo v aprilu in maju lotilo obiskov po MDO PD z namenom 
izboljšanja sodelovanja. Prvi odzivi so zelo pozitivni. Maja se je odvilo tudi srečanje Planinskega 
vestnika in Hrvatskega planinara. 
Maruška Lenarčič  je povedala, da so bili na seji MDO PD Primorske zadovoljni z obiskom 
predstavnikov uredništva PV, saj so se konkretno dogovorili o nadaljnjem sodelovanju pri vsebinskem 
ustvarjanju PV. 
 
Ad. 8. Planinsko gospodarstvo 

a. Predlog PD Ruše o zamenjavi zemljišč   
 
Damjan Omerzu je na kratko predstavil predlog o zamenjavi zemljišč. PD Ruše predlaga zamenjavo 
dela (534 m2) parcele št. 496/11 k.o. Lobnica z delom parcele (1068 m2) gozd parcela št. 542/5 k.o. 
Lobnica. Z zamenjavo pridobi PD Ruše manjkajoči del sedanjega dovoza do Ruške koče, ki poteka po 
zemljišči v lastni sosede s katero se predlaga zamenjava. PD Ruše poleg dovoza pridobi ohišnico 
Ledenice in del stavbnega zemljišča za Ledenico. 
RAZPRAVE ni bilo. 
 
SKLEP 10/02-06-2016: Upravni odbor PZS na podlagi določbe točke r prvega odstavka 32. člena 
Statuta PZS, na predlog PD Ruše,  potrjuje zamenjavo dela parcele št. 542/5 k.o. Lobnica, v velikosti 
1068 m2, ki je v 1/10 lasti PZS, z delom parcele št. 496/11 k.o. Lobnica, v velikosti 534 m2 in 
pooblašča predsednika PZS za sklenitev pogodbe. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

b. Predlog za prodajo zemljišča v Bohinjski Bistrici 
Damjan Omerzu je povzel gre za 1813 m2 veliko parcelo št. 635 k.o. Savica v Bohinjski Bistrici, ki je v 
lasti PZS. Parcela je v zaraščanju in PZS z njo aktivno ne upravlja. Bila je v naboru potencialnih parcel 
za ureditev tabornega prostora, vendar se je po ogledu izkazalo, da je neustrezna (ni urejenega 
dostopa, ni dostopa do pitne vode, grbinast teren…). Drugih parcel v lasti PZS ali društev v bližini ni. 
Lastnik sosednje večje parcele je izrazil interes za nakup zemljišča, prav tako Turistično društvo 
Bohinj. Dokončna cena še ni dorečena. Na GURS je parcela ocenjena na 2.611 €.  
RAZPRAVA:  
Danilo Škerbinek je mnenja, da je ponujena cena prenizka. Potrebno bi bilo tudi preučiti druge 
možnosti , da bi PZS pridobila  v tem prostoru prostor za taborjenje t.j. z zamenjavo, dokupom,... 
Manja Rajh je enakega mnenja kot predhodnik. Bojan Rotovnik jima je odgovoril, da se je po ogledu 
parcele ugotovilo, da ni primerna za kakršnokoli primerno uporabo. 
 
SKLEP 11/02-06-2016: Upravni odbor PZS na podlagi določbe točke r prvega odstavka 32. člena 
Statuta PZS, potrjuje prodajo parcele št. 635 k.o. Savica pod pogojem, da je prodajna cena enaka ali 
višja, kot je vrednost parcele po cenitvi GURS in da kupec plača vse stroške prenosa lastništva 
zemljišča ter pooblašča generalnega sekretarja PZS za pogajanje glede cene in predsednika PZS za 
sklenitev prodajne pogodbe.  
Sklep je bil sprejet (10 ZA in 4 PROTI). 
 

c. Predlog za vpis Planinske koče na Mrzl'k na seznam planinskih objektov 
Janko Rabič je povedal, da je pozitivno mnenje k vpisu je predhodno podal tudi MDO PD Gorenjske. 
15. 6. 2015 je bil opravljen ogled planinske koče, ki je v lasti in upravljanju Planinskega društva Žiri. 
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Ob pregledu objekta in po poslanih dodanih dokazilih je bilo ugotovljeno, da koča izpolnjuje pogoje 
za vpis v register planinskih objektov. 
RAZPRAVA: 
Jože Rovan je povedal, da si je kočo ogledal, ko se je delala Slovenska turnokolesarska pot. Je pa 
mnenja, da je potrebno koči določiti enotno ime, saj se pojavljajo tri različna imena. Janko Rabič mu 
je odgovoril, da se lahko pozove PD Žiri, da povejo dokončni naziv koče. Štefan Keber je predlagal, da 
Tone Jesenko in Janko Rabič vzpostavita komunikacijo z PD Žiri. 
 
SKLEP 12/02-06-2016: Upravni odbor PZS na predlog Gospodarske komisije PZS soglaša z vpisom 
Planinske koče »Na Mrzl'k« (971 m, Planinsko društvo Žiri, III. kategorija) v register planinskih koč. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 9. Informacija o poslovnih prostorih PZS 

Matej Planko je podal informacije o stanju poslovnih prostorov PZS, na Dvorakovi 9 v Ljubljani. 
Stavba je bila zgrajena l. 1925, je v slabem stanju, nefunkcionalna ter neracionalna za vzdrževanje. 
Potrebujemo okoli 300 m2 neto površin plus 100 m2 za skladišče in arhiv  ter parkirišča. Končna 
površina bo odvisna od razporeditve prostorov in možnosti souporabe določenih skupnih prostorov. 
Prostori morajo biti lahko dostopni z osebnim vozilom imeti dovolj parkirišč ter biti v bližini javnega 
prevoza. Možna bi bila celovita obnova objekta, ki pa se je po posvetu z strokovnjaki izkazala za zelo 
drago investicijo. Tako je odprta še možnosti za prodajo objekta ter nakup bolj funkcionalnega 
objekta, lahko samostojnega ali pa v večjem poslovnem kompleksu. 
RAZPRAVA: 
Jože Bobovnik, Jurček Nowakk in Jože Rovan so mnenja, da je potrebno stavbo prodati in poiskat 
bolj primerne prostore. Danilo Škerbinek predlaga, da se v arhivu poišče gradivo, kjer so se že delale 
študije o morebitni novi lokaciji, finančnih vložkih,.....  
 
SKLEP 13/02-06-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS pooblašča vodstvo PZS, 
da začne z zbiranjem konkretnih ponudb za prodajo poslovne zgradbe PZS s pripadajočim 
zemljiščem, na Dvorakovi 9 v Ljubljani. Glede na odziv se UO PZS odloči o nadaljnjih korakih za 
ureditev poslovnih prostorov PZS. V primeru odločitve UO PZS za prodajo, skladno s 27. členom 
Statuta PZS, o dejanski prodaji odloča Skupščina PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 10. Mednarodno sodelovanje PZS 

Bojan Rotovnik je povedal, da se PZS vedno trudi zagotoviti predstavnika na skupščinah organizaciji, 
katerih članica je. Mednarodno sodelovanje je tudi predstavljeno v vsaki izdaji Letopisa. V gradivu za 
sejo je bil priložen zapisnik sestanka predstavnikov PZS v mednarodnih organizacijah, kjer so v 
prilogah tudi podrobnejša poročila posameznih predstavnikov PZS v mednarodnih organizacijah. 
Povzel je tudi glavne tematike Skupščine BMU, ki je bila 28. maja v Vršcu (Srbija). To so sodelovanje 
Slovenije, Hrvaške in Srbije pri izvajanju tekmovanj v lednem plezanju, 1. mednarodno tekmovanje v 
planinski orientaciji, usposabljanje inštruktorjev, treking po vrhovih Makedonije, dnevnik »10 vrhov 
BMU« in glavni projekt – ustanovitev Evropske planinske zveze, ki bi naj sodelovala in ne tekmovala z 
UIAA. 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je , mnenja, da je sodelovanje z mednarodnimi organizacijami nujno, saj na ta način 
pridobimo dragocene novosti ter izkušnje, brez česar ni pričakovati tehnične ažurnosti  ter razvoja v 
tem našem delu. Bi pa morali naši predstavniki vsem komisijam PZS, ki se bavijo z usposabljanjem, 
zagotoviti po vsakem obisku izčrpno tehnično poročilo. 
 
Ad. 11. Priporočila CAA za turno smučanje 
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Miro Eržen je na kratko predstavil priporočila CAA: na turo se odpravimo zdravi in dobro telesno 
pripravljeni, pot naj bo skrbno načrtovana ob uporabi popolne opreme. Preučimo poročilo o plazovih, 
pretehtajmo tveganje za proženje plazu in skrbimo za redne odmore in za stalno orientiranje v 
prostoru .Škerbinek pripominja, da se mora izgled  Priporočil  CAA objavljati v skladu z dogovorom. 
Ta strokovna priporočila bi morala najti prostor v PV, na spletni strani PZS in sredstvih javnega 
obveščanja. 
 

SKLEP 14/02-06-2016: Upravni odbor PZS se seznanja s prevodi priporočil CAA s področja turnega 
smučanja in priporoča organom PZS in planinskim društvom, da ta priporočila smiselno uporabljajo 
pri svojih aktivnostih in jih v skladu z možnostmi promovirajo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jurček Nowakk je predstavil težavo KBO PD, kjer bodo imeli delovno akcijo markacisti čez 2 tedna. 
Potrebovali bi zavarovanje markacistov ter strojno opremo. Potožil je nad slabo odzivnostjo načelnika 
Komisije za planinska pota Igorja Mlakarja. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, naj posreduje vprašanje 
glede zavarovanja akcije Mateju Planku. Za izposojo strojev je pristojna KPP, ki pa mora pregledati, ali 
so stroji na razpolago.  
 
 
Ad. 13. Razno 

Matej Planko je najavil podelitev odlikovanj zlati red za zasluge Marku Prezlju, red za zasluge Andreju 
Brvarju ter medaljo za zasluge Tomu Česnu in Bojanu Pollaku. Slovesnost bo v Predsedniški palači v 
Ljubljani v ponedeljek, 20. junija 2016 ob 13 uri. 
 
 
 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 29. septembra 2016.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.05. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
11. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 06. oktobra 2016, ob 
16.30 uri, v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Jožef Bobovnik, Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica 
Tovšak in Marija Štremfelj. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Maruška Lenarčič (MDO PD 
Primorske), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), Igor 
Oprešnik (MDO PD Podravja), Štefan Kozak (namestnik MDO PD Pomurja), Franc Janež (namestnik 
MDO PD Dolenjske in Bele krajine) in Miro Mlinar (MDO PD Notranjske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Miha Habjan (Komisija za alpinizem) in Vladimir 
Habjan (urednik Planinskega vestnika).  
Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in 
Matej Ogorevc (urednik spletnih strani PZS). 
Predsednik Češke planinske zveze: Jan Bloudek 
Opravičeno odsotni: Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske 
narave), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Borut Vukovič 
(MDO PD Zasavja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Barbara Bajcer (Mladinska komisija) in Rudi 
E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele krajine), Igor Mlakar (načelnik KPP). 
 
Pred začetkom uradnega dela seje je navzoče pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan 
Rotovnik, ter povedal, da je na seji prisoten tudi predsednik Češke planinske zveze, Jan Bloudek. 
Slednji je uvodoma pozdravil prisotne, ter izrazil zadovoljstvo ob dosedanjem ter veselje ob 
prihodnjem sodelovanju. Na seji je bilo prisotnih 20 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar 
pomeni 87 % sklepčnost.  
 
Iz predvidenega dnevnega reda se umika 10. točka dnevnega reda, 6b točka dnevnega reda pa se 
prestavi na naslednjo sejo UO PZS. 
 
SKLEP 1/06-10-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 11. seje UO PZS s podanima 
spremembama.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS (Matej Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
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3. Poročilo o gibanju članstva v letu 2016 (Tone Jesenko) 

4. Informacija o sodelovanju s Slovenski planinskim muzejem (Slavica Tovšak, Andrej Brvar in 

Miro Eržen) 

5. Poslovanje PZS: 
a. Informacija o finančnem poslovanju PZS jan-avg 2016 (Matej Planko in Urša Mali) 
b. Pravilnik o računovodstvu – II. obravnava (Matej Planko in Urša Mali) 
c. Pravilnika o povrnitvi stroškov prostovoljcev – I. obravnava (Matej Planko) 
d. Sistematizacija delovnih mest – II. obravnava (Matej Planko) 

6. Planinske poti: 
a. Izvedbene aktivnosti Zakona o planinskih poteh (Bojan Rotovnik)  
b. Soglasje k novi planinski poti (Bojan Rotovnik) 

7. Mednarodno sodelovanje: 

a. Projekt Planinske vasi v Sloveniji (Miro Eržen) 

b. Sodelovanje s Češko planinsko zvezo (Bojan Rotovnik in Jan Bloudek) 

c. Predlog za ustanovitev Evropske planinske organizacije (Bojan Rotovnik in Jan 

Bloudek) 

8. Dogovor o sodelovanju z NATO centrom odličnosti (Miro Eržen) 

9. Informacija o delovanju komisij PZS  

10. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da so prišle v roku na zapisnik 10. seje pripombe od Danila Škerbinka, 
Bojana Rotovnika ter Maruške Lenarčič. Vse pripombe so  bile smiselno upoštevane.  
Po pregledu realizacije sklepov prejšnjih sej UO PZS še vedno ostaja neizveden sklep 13/18-06-2015, 
kjer UO PZS zadolži  Komisijo za planinske poti, da sprejme merila za vrednotenje kandidatur za 
sofinanciranje iz sredstev Fundacije za šport na področju planinskih poti. 
SKLEP 2/06-10-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 10. seje, z dne 2. 6. 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Izvedli smo Dan slovenskih planinskih doživetij na Golteh. 
• Izvedli smo dan markacistov, ki je bil na Kočevskem v soorganizaciji PD Kočevje. 
• Tehnična skupina pri KPP je izvedla več obnov zelo zahtevnih planinskih poti in sicer: Dolič – 

Triglav, Kotovo sedlo – Jalovec, Vrata – Škrlatica, Kopiščarjevo pot na Prisojnik. 
• Obiskovalce gorskega sveta smo redno obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 

posebnostih. 
• Skupaj s spletnim portalom Siol.net in TS media smo izvedli zelo odmevni izbor Naj planinske 

koče 2016. V osmih tednih je bilo oddanih skoraj 70.000 glasov. Za Naj planinsko kočo 2016 
je bil razglašen Valvasorjev dom pod Stolom (1181 m).  

• Pridružili smo se akciji Triglavskega narodnega parka Vaš korak je pomemben – hodite po 
označenih poteh. 

• Predsednik PZS Bojan Rotovnik in podpredsednik Miro Eržen in generalni sekretar so se 
udeležili Skupščine CAA v Innsbrucku. Ob tem so se udeležili tudi skupščine članic združenja 
za reciprociteto. 

• Planinska založba je izdala koledar za leto 2017, ob tem vabim vse k nakupu. 
• V Planinski založbi smo izdali dopolnjeno izdajo Planinske šole in zbirko zgodb Ljudje v gorah 

Dušana Škodiča. 
• Na 311 bencinskih servisih Petrola smo turi v letu 2016 v obdobju junij-september prodajali 

članarino PZS. To možnost je izkoristilo 344 članov.  
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• Športno plezanje je postal olimpijski šport in bo prvič na sporedu Olimpijskih iger v Tokyju 
2020.  

• Naši športni plezalci so odlično nastopili na Svetovnem prvenstvu v športnem plezanju v 
Parizu. Janja Garnbret je postala svetovna prvakinja v težavnosti, Mina Markovič tretja, 
paraprezelec Gregor Selak pa prav tako tretji.  

• Športni plezalci so dosegli odlične rezultate na tekmovanjih za svetovni pokal. Janja Garnbret 
je trenutno vodilna v ženski konkurenci, Domen Škofic pa v moški.  

• Zaključili smo z usposabljanji za strokovne delavce PZS na vseh področjih. Letos je bila 
udeležba zaradi polnega financiranja nekoliko nižja.  

• Organiziralo smo prvo mednarodno orientacijsko tekmovanja IMOC na Pokljuki. Udeležili so 
se ga tekmovalci iz šestih držav. 

• Tudi v letu 2016 smo nadaljevali z izvedbo akcije S študenti v hribe. 
• V okviru evropskega tedna športa smo organizirali akcijo Slovenija planinari. 
• Udeležili smo se prve akcije v okviru projekta Erazmus+ Climbing for everybody na Češkem v 

Adršpachu. 
• Slovenski planinski muzej je v Švici prejel prestižno nagrado Fundacije kralja Alberta I. 
• Odprli smo Slovensko turno kolesarsko pot 
• Predsednik Republike Slovenije je vročil državna odlikovanja Marku Prezlju, Andreju Brvarju, 

Bojanu Pollaku in Tomu Česnu za izjemne dosežke na področju planinstva in alpinizma.  
• Uspešno so bile izvedene alpinistične odprave na Broad Peak in Gašerbrum IV – Aleš Česen in 

Luka Lindič, v pogorje Haptal v Indiji pa Nastja Davidova in Matic Jošt.  
• Skupaj z GRZS in Policijo smo izvedli novinarsko konferenco pred začetkom glavne planinske 

sezone.  
 
Ad. 3. Poročilo o gibanju članstva v letu 2016 

Tone Jesenko je povedal, da je bilo v PZS na dan 22.9.2016 52.785 članov, kar je za 2000 več članov 
kot v preteklem letu v enakem obdobju.  Vplačilo članarin se je povečalo na Petrolu, preko spleta PZS, 
ter  v pisarni PZS, slednja je predvsem posledica neaktivnosti nekaterih planinskih društev. Odbor za 
članstvo PZS se bo v bližnji prihodnosti posvetil pripravi zasnove razpisa za podaljšanje zavarovalne 
police za zavarovanje članstva za prihodnji 2 leti (2018-2020). Poraja se vprašanje, kaj narediti z 
zamejskimi društvi, če želijo obdržati enak status. Opaženo je bilo, da nekateri strokovni kadri nimajo 
vplačane članarine za tekoče leto, prav tako prejemniki priznanj PZS. Predsedniki MDO PD bodo 
dobili seznam, katera društva še niso prevzela znamkic, ter katera planinska društva ne vnašajo 
članarine v Navezo. Predsedniki MDO PD je pozval, da preučijo problematiko in izvedejo ustrezne 
aktivnosti. Za vplačilo članarine v pisarni PZS bi bilo potrebno razmisliti o delitvi stroškov med PD in 
PZS. Za leto 2017 ni predvidenih bistvenih sprememb pri članarini, v kratkem bo podpisan aneks z 
Zavarovalnico AS za podaljšanje veljavnosti pogodbe tudi v letu 2017 (osnovna pogodba je bila 
sklenjena za 2 + 1 leto). Statistika članarine in razdelitev članarine po aktivnostih sta bili priloga 
gradivu. 
RAZPRAVA: 
Mira Mlinarja je zanimalo, kaj zajemajo materialni stroški članarine. Urša Mali mu je odgovorila 
članske znamkice, članske izkaznice, poštnina za poslane izkaznice, vzdrževanje opreme, provizija za 
spletno prodajo, provizija Petrol, ostalo in v preteklosti Planinski kažipot. Aleš Pirc je predlagal, naj bo 
informacijski sistem Naveza nastavljen, da avtomatično ustavi vnos tekmovalca ali prejemnika 
priznanja, v kolikor le ta nima plačane članarine. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da se bo za 
tekmovalce preverjalo, za prejemnike priznanj pa se bo predlog postopno uvajal. Jurček Nowakk 
predlaga, da se že z letom 2017 prične preverjati članstvo pri prejemnikih priznanj, imetnikom licence 
ter, da PZS zaračuna stroške včlanitve planinskim društvom. Izpostavil je tudi malo številčno članstvo 
nekaterih PD. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bo MDO PD dobil seznam društev, ki ne uporabljajo 
Naveze. Limit članov v PD je po Statutu PZS določen le za nova društva. Danilo Škerbinek je izpostavil 
vzpodbudno informacijo o porasti članstva, ki se vpisuje  preko spleta in Petrola. Smiselno  bi bilo 
spremljati, kako se tako vpisani člani vključujejo v delo izbranih PD. Predlagal je, da se podatki o 
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uspešnosti članstev v PD objavi. Bojan Rotovnik je odgovoril, da bo vsak MDO PD dobil indeks rasti 
članstva po PD. Maruška Lenarčič se je dotaknila problematike zamejskih društev. SPD Trst ne želi 
uporabljati članskih izkaznic PZS. Bojan Rotovnik je odgovoril, da se bodo poskušali še enkrat 
dogovoriti, saj v njihovem primeru člani ne morejo koristiti raznih ugodnosti in reciprocitete, zato 
bodo morala tudi zamejska planinska društva v določenih primerih prilagoditi. 
 
 
Ad. 4. Informacija o sodelovanju s Slovenski planinskim muzejem 

Slavica Tovšak  je povedala, da je SPM statusno del Gornjesavskega muzeja, v okviru katerega si je 
pridobil status samostojne organizacijske enote, ki je financirana iz več različnih virov: PZS, občina 
Kranjska gora, Ustanova Avgusta Delavca in Ministrstvo za kulturo. Dosedanja prizadevanja o 
vključitvi muzeja v sestavo Narodnega muzeja niso bila uspešna, zato so prizadevanja PZS usmerjena 
v odločitev, da postane SPM samostojni nacionalni muzej. Tako bo najlažje uresničeval svoje 
poslanstvo, ki je namenjeno najširši slovenski javnosti in obiskovalcem iz tujine. Da je delo muzeja 
uspešno dokazuje tudi podatek, da je SPM v gorski koči Diavolezza v Švici, prejel nagrado Fundacije 
kralja Alberta I, kar je prva tovrstna nagrada v Sloveniji. Andrej Brvar je izpostavil, Občina Kranjska 
gora z organizacijo dogodkov v  SPM zmanjšuje prvotni namen muzeja.. Miro Eržen je dodal, da bi 
moral biti predstavnik v svetu Gornjesavskega muzeja Jesenice predstavnik PZS. 
RAZPRAVA:  
Danilo Škerbinek je vprašal, ali se vodi evidenca kaj vse od gradiva je PZS predala v SPM. Strinja se z 
mislijo, da mora muzej postati samostojen. Slavica Tovšak mu je odgovorila, da je evidentirana 
predaja gradiva,  težava pri samostojnosti muzeja pa nastane pri financiranju, kjer PZS zagotavlja 
okoli 15% prihodkov, zato so potrebna usklajevanja z ostalimi partnerji. V kolikor bodo nove 
informacije o SPM bodo člani UO PZS obveščeni sproti, drugače bodo informacije o delovanju SPM 
podane enkrat letno. 
 
 
Ad. 5. Poslovanje PZS: 

a. Informacija o finančnem poslovanju PZS jan-avg 2016 
Urša Mali je povedala, da je imela PZS v tem obdobju 1.032.293 € stroškov in 1.043.035 € prihodkov. 
Poslovanje je usklajeno z rebalansom. V gradivu je podrobnejša tabela, kjer je poslovanje primerjano 
po komisijah PZS.  
Razprave ni bilo. 
 

b. Pravilnik o računovodstvu – II. obravnava 
Matej Planko je povedal, da je UO PZS o materialno finančnem poslovanju PZS razpravljal že na več 
preteklih sejah. O Pravilnik o računovodstvu je bila opravljena prva obravnava na pretekli seji UO PZS 
in javna obravnava. Pravilnik je usklajen z zakoni in načinom dela v PZS. Pravilnik sta pregledala tudi 
NO PZS in izbrani revizor, z njegovo vsebino se strinjata in nista imela pripomb. Izvajati se bo začel 1. 
1. 2017. 
Andrej Brvar je dodal, da je NO PZS v prejšnji obravnavi podal dve pripombi, ki sta bili upoštevani. 
Nadzorni odbor PZS predlaga, da se pravilnik sprejme. 
Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/06-10-2016: Upravni odbor PZS, na podlagi 32. člena Pravilnika o finančnem in 
materialnem poslovanju, sprejema Pravilnik o računovodstvu PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

c. Pravilnik o povrnitvi stroškov prostovoljcev – I. obravnava 
Matej Planko je povedal, da predlog pravilnika o povračilo stroškov prostovoljcem vsebuje vse 
spremembe na področju povračilo stroškov prostovoljcem, ki so se zgodili v zadnjih letih, po sprejetju 
zakona o prostovoljstvu. Prostovoljci imajo pravico do nadomestila materialnih stroškov, povezanih z 
izvedbo programa PZS. Tu gre predvsem za izplačilo dnevnic, kilometrine, nadomestilo za uporabo 
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lastnih sredstev,  nabavo zaščitnih sredstev in uniform. Potni stroški se lahko obračunajo le na 
podlagi verodostojnega potnega naloga, ki ga pred napotitvijo na pot izda pristojni delavec v 
strokovni službi PZS v programu Naveza, po odobritvi načelnika komisije. Višina nadomestila za 
povračilo stroškov prevoza se določa do višine, ki je v skladu z Uredbo, oziroma jo določi Predsedstvo 
PZS s posebnim sklepom, vendar višina nadomestil v nobenem primeru ne sme biti višja kot je 
določeno z Uredbo. Za udeležbo na sejah organov PZS se  potni stroški obračunava po znižani 
polovični višini kilometrine. 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je mnenja, da je pri povračilu potnih stroškov  za potovanja v tujino nujno predložiti 
ustrezno  vsebinsko poročilo, saj sicer izdatek ni  utemeljen – potrebna je dopolnitev 6. člena 
Pravilnika. Jurček Nowakk pogreša pri pravilniku bolj definirane zneskovne vrednosti. Bojan Rotovnik 
mu je odgovoril, da se pri pravilniku izogibajo številkam, saj je potrebno spremeniti pravilnik vsakič, 
ko se spremeni kilometrina po Uredbi. 
SKLEP 4/06-10-2016: Upravni odbor PZS sprejema Pravilnik o povrnitvi stroškov prostovoljcev v I. 
obravnavi ter poziva organe PZS, da do 31.10.2016 posredujejo pripombe, predloge in dopolnitve 
pravilnika. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

d. Sistematizacija delovnih mest – II. obravnava 
Matej Planko je podal informacijo, da je Predsedstvo PZS na seji dne 4. 10. 2016 s sklepom 32/9 
potrdilo Pravilnik o organizaciji in sistematizaciji delovnih mest v strokovni službi PZS. Pravilnik 
izpolnjuje zahteve Statuta PZS. Z njim pridobivamo na fleksibilnosti organizacije dela, ki jo lahko hitro 
prilagodimo novi kadrovski zasedenosti. Z njim bomo lahko izvajali vse nove naloge, ki jih prinašajo 
sprejeti programi dela PZS kot so Naveza, kataster, področje različnih projektov, digitalizacija…  
RAZPRAVA:  
Mirko Tovšak je povedal, da MDO PD Koroške ob pripravi na sejo ugotovili, da so bile njihove 
pripombe, podani ob I. razpravi, smiselno upoštevane in da podpirajo nov pravilnik. Aleš Pirc je 
povedal, da strokovni sodelavec KŠP ne izpolnjuje pogojev. Matej Planko mu je odgovoril, da je v 6. 
členu pravilnika navedeno, da naziv gorski vodnik nadomesti eno stopnjo pridobljene strokovne 
izobrazbe. Danilo Škerbinek je še vedno mnenja, da strokovna služba PZS ni dovolj pripravljena  za 
izvajanje nalog  učnega središča. Želja po predložitvi opisa dela ter nalog učnega središča PZS je bila 
dana že  ob prvi razpravi tega predloga. V nalogah strokovnega delavca na področju vzgoje ter 
usposabljanja piše, da je dolžan spremljati novosti.  Z predvideno sistematizacijo tega delovnega 
mesta bi moral biti konkretni delavec dolžan evidentirati novosti (zlasti v tujini) in pripraviti predloge 
za njihovo obravnavo na pristojni komisiji PZS, ki bo ob ustreznosti novosti to vnesla v naše 
programe.  PZS  je tudi le delno tako organizirana, (sistemsko pa sploh ne), da bi sledila tehničnim 
strokovnim novostim po svetu. Prav tako pogreša knjižnico in več literature. Bojan Rotovnik mu je 
odgovoril, da je učno središče strokovni del strokovne službe (v smislu vsebine dela PZS). Veliko 
strokovnega gradiva je javno dostopno na spletni strani PZS in na drugih spletnih straneh, zato je bilo 
že leta 2010 ugotovljeno, da ni potrebe po klasični planinski knjižnici, zato je bilo za to področje 
dogovorjeno sodelovanje z Mestno knjižnico Ljubljana ter Slovenskim planinskim muzejem. Matej 
Planko je dodal, da ima PZS v primerjavi s ostalimi planinskimi zvezami s podobnim številom članov 
manj zaposlenih. 
SKLEP 5/06-10-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 60. člena Statuta PZS daje soglasje k Pravilniku 
o sistematizaciji delovnih mest, ki ga je sprejelo Predsedstvo PZS. 
18 ZA, 2 PROTI (Danilo Škerbinek, Marija Štremfelj) 
 
Ad. 6. Planinske poti: 

a. Izvedbene aktivnosti Zakona o planinskih poteh 
Bojan Rotovnik je na kratko predstavil še nerealizirana določila zakona o planinskih poteh. 
Povedal je, da mora PZS skleniti skrbniške pogodbe s planinskimi društvi, ki upravljajo s planinskimi 
potmi. Začetek podpisovanja pogodb je predviden spomladi 2017. Po podpisu pogodbe bo društvo 
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zavezano skrbeti za planinsko pot skladno s pogodbo, v kolikor pa ne bo več sposobno zaradi 
pomanjkanja kadra, pa bo vzdrževanje lahko prenesla na drugo planinsko društvo. Društva, skrbniki 
zelo zahtevnih planinski poti, bodo skrbništvo lahko prenesla na PZS, ki s tehnično ekipo KPP že do 
sedaj skrbi za vzdrževanje tovrstnih poti. Zaenkrat ima PZS predvidenih 20.000 € za obnovo 
planinskih poti v letu 2017, predvidene pa so še dodatne aktivnosti za pridobitev finančnih sredstev. 
RAZPRAVA: 
Jurček Nowakk je povedal da MDO PD KBO pogreša v pogodbi zneskovne določbe. Znesek v fondu za 
obnovo planinskih poti se mu zdi premajhen. Zanima ga tudi kdo lahko zapira planinske poti. Bojan 
Rotovnik mu je odgovoril, da se bodo sredstva delila po merilih, ki jih bo pripravila Komisija za 
planinske poti in sicer bodo skrbniki prejeli sredstva na podlagi podpisane pogodbe in po oddanem 
letnem poročilu. Jože Rovan je mnenja, da bi morala PZS in PD združiti moči pri vzdrževanju poti in 
uporabljati skupno opremo. S skupnimi akcijami bi se  strokovni kader v PD pridobil znanje od 
tehnične ekipe markacistov PZS. Pri zapiranju planinskih poti pristojen skrbnik planinske poti (PD), v 
nujnih primerih pa mora biti pristojna tudi PZS. 
SKLEP 6/06-10-2016: Upravni odbor PZS potrjuje osnutek besedila skrbniške pogodbe za planinske 
poti in poziva društva ter organe PZS, da do 10.11.2016 posredujemo pripombe, predloge in 
dopolnitve pogodbe. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

b. Soglasje k novi planinski poti 
Predsednik je predstavil sklep IO KPP h kateremu mora podati soglasje še UO PZS. Razprave ni bilo.  
SKLEP 7/06-10-2016: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Snežnik-Loška dolina odpre in je skrbnik nove lahke 
planinske poti Viševek-Zgornje Poljane-Spodnje Poljane in se to planinsko pot vnese v evidenco 
planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora PD Snežnik- Loška dolina upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 7. Mednarodno sodelovanje: 

a. Projekt Planinske vasi v Sloveniji  
Miro Eržen  je predstavil projekt Bergsteigerdörfer (Planinske vasi). Avstrijska planinska zveza je 
pred leti v sodelovanju s pristojnimi ministrstvi avstrijske vlade pripravila projekt Bergsteigerdörfer 
(Planinske vasi) z namenom, da prispevajo k razvoju trajnostnega turizma v krajih , ki imajo planinsko 
– gorniško tradicijo, naravne danosti in niso usmerjeni v masovni turizem, ki zahteva izgradnjo velike 
turistične infrastrukture. Danes je v ta projekt vključeno že preko 20 avstrijskih krajev, ki v okviru 
blagovne znamke Bergsteigerdorfer obiskovalcem, ki si želijo preživeti aktiven dopust v gorskem 
svetu, se ukvarjati s planinstvom in alpinizmom oziroma v zimskem času tudi s turnim smučanjem, 
krpljanjem ali drugimi športi, ki jih je možno izvajati v gorskem svetu. Zaradi izrednega zanimanja so v 
projekt že Nemci (Ramsau), pripravljajo se tudi Italijani (Val di Izoldo), zanimanje pa je prisotno tudi v 
Sloveniji. PZS je  ocenila, da predstavlja projekt konkreten primer izvajanja Alpske konvencije in ga 
zato lahko podpre, zato smo v januarju 2015 organizirali predstavitev projekta v okviru sejma Alpe 
Adria. Na osnovi te predstavitve smo s pristojnimi iz vodstva projekta organizirali obisk dveh občin, ki 
sta pokazali največ zanimanja in sicer Jezersko in Luče. Oba kandidata za vstop v projekt izpolnjujeta 
osnovne geografske in druge formalne pogoje za vstop v projekt. Pogoj za pričetek formalnega 
postopka vstopanja novih kandidatov v projekt je podpisan sporazum med Avstrijsko planinsko zvezo 
(OaV), kot nosilcem projekta in PZS, kot institucijo, ki bo v Sloveniji sodelovala pri izboru kandidatov, 
sodelovala s kandidati pri vstopnih aktivnostih in pripravi kandidature, poleg tega pa bo skrbela, da 
bodo kraji , ki bodo vstopili v projekt, tudi po formalnem pristopu spoštovali zahtevane pogoje.  
SKLEP 8/06-10-2016: Upravni odbor PZS podpira izvedbo projekta Bergsteigerdörfer (Planinske 
vasi) v Sloveniji in potrjuje dogovor med PZS in OeAV. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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b. Sodelovanje s Češko planinsko zvezo  
Bojan Rotovnik je povedal, da v Slovenijo že tradicionalno zahaja mnogo čeških planincev ter da 
zgodovina sodelovanje med slovenski in češki planinci traja že skoraj 120 let. Predsednik Češke 
planinske zveze Jan Bloudek je povedal, da se veseli sodelovanja, ter da bo Češka planinska zveza v 
zameno za ugodnosti pri prenočevanju v kočah čeških planincev, donirala PZS enkrat letno sredstva 
za planinsko infrastrukturo v Sloveniji.  
SKLEP 9/06-10-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 15. člena Statuta PZS in s soglasjem IO GK PZS 
ter Združenja za reciprociteto potrjuje sklenitev bilateralnega dogovora s Češko planinsko zvezo. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Predsednik PZS  Bojan Rotovnik in predsednik Češke planinske zveze Jan Bloudek sta slavnostno 
podpisala bilateralni dogovor.  
 

c. Predlog za ustanovitev Evropske planinske organizacije 
Predsednik Češke planinske zveze Jan Bloudek je predstavil koncept nove organizacije, ki bo odprta 
za vse države, ki spadajo geografsko v Evropo. Nova organizacija mora imeti svoj pravni status glede 
na državo njene registracije. To pomeni, da ne bo del UIAA, ki je in še bo odgovoren za vprašanja, 
pomembna na globalni ravni.  Bojan Rotovnik je dopolnil, da osnutek statuta vsebuje nekaj odprtih 
vprašanj, kot so koncept za članarine, več združenj iz ene države, država registracije in financiranje 
dejavnosti CAA in BMU. 
 
SKLEP 10/06-10-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 15. člena Statuta PZS podpira nadaljnje 
aktivnosti za ustanovitev Evropske planinske organizacije in soglaša, da je PZS med ustanovnimi 
članicami te organizacije. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 8. Dogovor o sodelovanju z NATO centrom odličnosti 

Miro Eržen je povedal da imata Slovenska vojska in PZS dolgoletno dobro sodelovanje. Skozi ta 
center pridobita PZS in SV primer dobre prakse, povezan s planinstvom in gorskega sodelovanja. 
SKLEP 11/06-10-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS potrjuje dogovor o 
sodelovanju med PZS in NATO Centrom odličnosti za gorsko bojevanje. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad. 9. Informacija o delovanju komisij PZS  

Jože Rovan je predstavil delovanje Komisije za turno kolesarstvo v letu 2016, kjer so imeli Zbor turnih 
kolesarjev, spomladansko in jesensko turo KTK, tečaj za turnokolesarske vodnike I. in II.,  in 
turnokolesarski tabor. Odprli so tudi Slovensko turnokolesarsko pot (STKP), ki je dolga 1.800 km in 
ima sedaj 41 etap. Ima označeno pot na terenu, žige na kontrolnih točkah, dnevnik STKP in spletni 
vodnik. Promocija se je izvajala v medijih, izdana pa je bila tudi zloženka. Zanimanje je zelo veliko.  
 
Ad. 10. Razno 

Danilo Škerbinek je povedal, da je bila 3. 10. 2016 seja odbora  Strokovni svet športa za vse in 
predlaga, da PZS pošlje program dela za prihodnje leto. Na kongresu Športa za vse, ki bo 25. in 26. 11. 
2016 na Gospodarskem razstavišču predlaga, da PZS aktivno sodeluje v projektu aktivno zaposlenih. 
Bojan Rotovnik je pozval predsednike MDO PD, da vsak MDO PD zagotovi manjšo delegacijo na 
kongresu.  
Slavica Tovšak je predstavila novosti v Založbi PZS: karta Stol, karta Triglav, Dnevnik STKP in knjiga 
Ljudje v gorah. 
Marija Štremfelj je predlagala, da se paraolimpijskemu plezalcu Gregorju Selaku povrne vsaj del 
stroškov tekmovanj, saj dosega zelo lepe rezultate. Bojan Rotovnik je odgovoril, da bo v kratkem 
sestanek s paraolimpijskem komitejem. V celoti se mu bodo povrnili stroški iz svetovnega prvenstva v 
športnem plezanju, ki je potekalo v Parizu, kjer je dosegel 3. mesto. 
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Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 17. novembra 2016.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 20.47. 
 
 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 

12. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 17. novembra 2016, ob 
16.30 uri, v NATO Centru odličnosti za gorsko bojevanje, Poljče 27, Begunje na Gorenjskem. 

 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Jožef Bobovnik, Milena Brešan, Slavica Tovšak in 
Marija Štremfelj. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Maruška Lenarčič (MDO PD 
Primorske), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marinka Koželj 
Stepic (MDO PD Ljubljane), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), France 
Benedik (MDO PD Gorenjske), Rudi E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele krajine), 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Andrej Pečjak (namestnik komisije za gorske športe) in Barbara Bajcer (Mladinska 
komisija). 
Vodja Pododbora za priznanja PZS: Irena Pečavar Čarman 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka 
PZS) in Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Igor Mlakar (načelnik KPP). 
Matej Planko (generalni sekretar PZS), Andrej Brvar (predsednik nadzornega odbora), Brigita Čeh 
(voljeni člani UO), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Miha Habjan (Komisija za alpinizem) 
Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), 
 
Direktor Natovega centra odličnosti za gorsko bojevanje polkovnik Boštjan Blaznik je na kratko 
predstavil delovanje centra ter zbranim izrekel dobrodošlico. Pred začetkom uradnega dela seje je 
navzoče pozdravil tudi predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan Rotovnik. Na seji je bilo prisotnih 
21 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 91,3 % sklepčnost.  
 
Bojan Rotovnik je povedal, da za 11. točko (vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora) v 
roku ni prišlo najav. 
SKLEP 1/17-11-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 12. seje UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 11. seje UO PZS (Matej Planko) 

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 

3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2016 (Irena Pečavar Čarman, 

Tone Jesenko) 

4. Sprejem novih društev v članstvo PZS (Matej Planko) 
5. Članarina PZS 2017 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov (Tone Jesenko, 

Matej Planko) 
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6. Zadeve komisij in odborov 
a. Soglasje k novim planinskim potem in k opustitvi planinskih poti (Igor Mlakar) 
b. Soglasje k Pravilniku Komisije za gorske športe (Jasna Pečjak) 
c. Poročilo o delovanju Gospodarske komisije PZS (Janko Rabič)  
d. Strokovni odbor za dvonamenske poti: informacija o dvonamenskih poteh (Roman 

Ponebšek) 
7. Pravilnika o povrnitvi stroškov prostovoljcev – II. obravnava (Matej Planko) 
8. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2017 (Bojan Rotovnik, Matej Planko, Urša Mali) 
9. Dogovor o častnem pokroviteljstvu zdravstvene postaje v Nepalu (Miro Eržen) 
10. Priprave na skupščino PZS 2017 (Bojan Rotovnik) 
11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
12. Razno  
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 11. seje UO PZS  

Damjan Omerzu je povedal, da je prišla v roku na zapisnik 11. seje pripomba od Danila Škerbinka, ki 
je bila smiselno upoštevana.  
Po pregledu realizacije sklepov prejšnjih sej UO PZS še vedno ostaja neizveden sklep 13/18-06-2015, 
kjer UO PZS zadolži  Komisijo za planinske poti, da sprejme merila za vrednotenje kandidatur za 
sofinanciranje iz sredstev Fundacije za šport na področju planinskih poti. 
SKLEP 2/17-11-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 11. seje, z dne 6. 10. 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 

 Naši športni plezalci so odlično nastopili na Mladinskem svetovnem prvenstvu v športnem 
plezanju na Kitajskem. Janja Garnbret je tudi letos postala mladinska svetovna prvakinja tako 
v težavnosti kot v balvanih in dobila srebrno medaljo tudi v kombinaciji, Vita Lukan je osvojila 
srebrno kolajno v balvanih in bronasto v težavnosti, Mia Krampl pa srebrno v težavnosti. 

 V Planinski založbi smo izdali nov planinski izbirni vodnik Slovenska Istra, Čičerija, Brkini in 
Kras, vodnik Julijske Alpe južni del je pa tik pred izidom. Prav tako je izšel planinski zemljevid 
Jalovec in Mangart in ponatis izbirnega vodnika Razširjena Slovenska planinska pot 

 Izvedli smo zelo uspešno novinarsko konferenco na kateri smo predstavili novosti Planinske 
založbe. 

 Predsednik PZS Bojan Rotovnik in podpredsednik Miro Eržen sta se udeležila skupščine UIAA, 
ki je bila v Italijanskem Brixnu.  

 Izvedena so bila regijska tekmovanja Mladina in gore. 

 Organizirano je bilo 35. srečanje alpinistov veteranov. 

 Jesenski posveti za vodstva PD v šestih terminih s poudarkom na planinskih poteh  
 
Ad. 3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2016 

Tone Jesenko je povedal, da so bili obravnavni vsi predlogi, ki so v roku prispeli na PZS: 18 predlogov 
za Spominske plakete in 19 predlogov za Svečane listine. 1 predlog je prišel nepopoln (brez mnenja 
MDO PD) in tudi po dogovorjenem roku. Po Pravilniku o priznanjih PZS se lahko letno podeli največ 
10 Svečanih listin ter v izjemnih primerih tudi posmrtno, zato se je Odbor za članstvo odločil, da se 
nekaj predlogov za Svečane listine prekategorizira v Spominske plakete. Irena Pečavar Čarman je 
dodala, da se je skupno zavrnilo 6 predlogov.  
RAZPRAVA: 
Mirko Tovšak je povedal, da je MDO PD Koroške poslal 4 predloge za Svečane listine, pa ni bila 
nobena potrjena oz. je bila prekategorizirana. Jurček Nowakk je mnenja, da bi bilo potrebno na MDO 
PD sporočiti, če njihov kandidat ni bil izbran. Ne strinja se tudi z prekategorizacijo predlogov, če jih je 
poslano preveč. Tone Jesenko mu je odgovoril, da je imel Odbor za članstvo težko nalogo, zato so jih 
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nekaj rajši prekategorizirali kot pa zavrnili. Če se Upravni odbor s tem ne strinja se predloge lahko 
zavrne. Štefan Keber je izrazil željo, da se za Milko Merc iz PD Prevalj naredi izjemo. Igor Oprešnik se 
je strinjal z ostalimi, da bi se moralo v izrednih primerih število podeljenih Svečanih listin povečati. 
Tone Jesenko mu je odgovoril, da se je potrebno držati pravilnika. 
SKLEP 3/17-11-2016: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2016:  

 Za 65 let: SREČKO ČULK (PD Zabukovica), LEOPOLD KAVKLER (PD Poljčane) in ANTON 
LAVTAR (PD Križe) 

 Za 70 let: MARICA BREZAVŠČEK (PD Idrija), MIRO DRNOVŠEK (PD Trbovlje), VLADIMIR IVAN 
HLEDE (PD Jesenice), BORIS LAZAR (PD Pošte in Telekoma Ljubljana), SONJA PETERNEL (PD 
Dovje-Mojstrana), JOŽE SINIGOJ (PD Litija), JOŽICA HEBER (PD Dravograd), MARTIN TAJNIK 
(PD Mislinja) in ANDREJ MAŠERA (PD Kamnik). 

 Za 75 let: ŠTEFKA FELTRIN (PD Slovenska Bistrica), ANTON PROGAR (PD Krka Novo mesto), 
in FRANC MAČEK (PD Podpeč-Preserje). 

 Za 80 let: ALOJZ BOGDAN (PD Mura Murska Sobota), ANTON KREŠEVEC (PD Ajdovščina) in 
MARIJANA PANČUR (PD Gorje). 

 Za 85 let: HEDVIKA PAVČNIK (PD Rimske Toplice) 

 Za 90 let: ZORAN KLEMEN (PD Hrastnik) 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/17-11-2016: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2016: IVAN IZLAKAR (PD Vransko), PAVEL  JEREBIC (PD Maribor Matica) - 
posthumno, FRANC LAKOTA (PD Dovje- Mojstrana), KRISTL OGRIS (PD Gorje), ŠTEFKA PAVČNIK (PD 
Rimske Toplice), JOŽE PERŠE (PD Krka Novo mesto), JANEZ POHAR (PD Viharnik), MARJAN JOŽEF 
RUČIGAJ (PD Iskra Kranj), EMIL LEON SEKNE (PD Iskra Kranj), IVAN ŠULER (PD Šempeter v Savinjski 
dolini) in FANIKA WIEGELE (PD Laško). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 4. Sprejem novih društev v članstvo PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da smo prejeli 4 vloge društev za sprejem v PZS. Skupaj z vlogami so bili 
predloženi vsi potrebni dokumenti.  
Plezalni klub Idrija ima vse izpolnjene pogoje za včlanitev v PZS. Gregor Rupnik je povedal, da se MDO 
PD Posočja strinja s sprejemom v PZS. 
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek je vprašal, ali ni pogoj za sprejem v PZS, da ima ustrezne strokovne 
kadre. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da za sprejem društev v PZS veljajo pogoji v statutu PZS, ki 
opredeljujejo predvsem delovanje v skladu Zakonom o društvih ter opredeljeno planinsko dejavnost, 
medtem ko so pogoji za sprejem nekaterih dejavnosti v posamezne komisijo PZS opredeljeni tudi z 
dodatnimi vsebinskimi pogoji, a to sta ločena postopka. Društvo oz. odsek ne more biti član komisije, 
če društvo ni včlanjeno v PZS.  
SKLEP 5/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezalni 
klub Idrija (Idrija, MDO PD Posočja), matična št. 4089049000 v članstvo Planinske zveze Slovenije 
pod mentorstvom PD Idrija. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Marinka Koželj Stepic  je povedala, da ima pri vlogi Planinskega društva Pijava Gorica nekaj pripomb. 
Med dejavnosti so našteli vse možne aktivnosti, v statutu pa so imeli v žigu napako. MDO PD 
Ljubljane je kljub temu podal strinjanje za sprejem. Kljub temu, da so se PD LPP javili sami za 
mentorja, niso primerni, saj v okviru MDO PD Ljubljane niso nič aktivni. 
SKLEP 6/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Planinsko 
društvo Pijava Gorica (Pijava Gorica, MDO PD Ljubljana), matična št. 4092449000 v članstvo 
Planinske zveze Slovenije pod mentorstvom PD LPP. 



 
 

12. seja UO PZS 17. 11. 2016  Stran 4 od 8 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Igor Oprešnik je kot predsednik MDO PD Podravja povedal, da ima za Društvo Strmina pomisleke. Po 
začetni nezainteresiranosti za udeležbo na seji MDO PD Podravja je prišel njihov predstavnik, ki pa o 
društvu in številu članov ni znal povedati veliko. Statut društva je sicer usklajen s Statutom PZS, tudi 
število članov naj bi bilo zadostno. 
RAZPRAVA: 
Slavica Tovšak je mnenja, da bo kmalu napočil čas za spremembo nekaterih členov Statuta PZS, ki 
določajo sprejem novih društev v PZS. Jožef Bobovnik je povedal, da sodeč po programu dela društva 
leta 2016 njihove dejavnosti niso usklajene s PZS, kljub temu, da Statut je. Mnenja je, da interes 
društva ni prostovoljstvo, ampak dopolnilna pridobitna dejavnost. Bojan Rotovnik je odgovoril, da 
skladnost društvenih pravil z Zakonom o društvih opravlja upravna enota, medtem ko je naloga MDO 
PD predvsem vsebinski pregled društvenih pravil, da le-ta niso v neskladju s statutom PZS. Če društvo 
pravno formalno izpolnjuje pogoje za včlanitev PZS, nimamo posebnega vpliva za zavrnitev. Se je pa 
ugotovilo, da društvo nima predlaganega mentorskega društva.  
SKLEP 7/17-11-2016: Upravni odbor PZS preloži odločanje o sprejemu Društva Strmina na 
naslednjo sejo UO PZS, medtem pa se izvede sestanek s predstavniki PZS, MDO PD Podravja in 
Društvom Strmina. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ker je večino članov Upravnega odbora mnenja, da vsebinski pogoji za včlanjevanje društev v 
Planinsko zvezo Slovenije niso več primerni, je predsednik PZS Bojan Rotovnik predlagal Odboru za 
članstvo, da začne razpravo o spremembah.   
SKLEP 8/17-11-2016: Upravni odbor PZS zadolži Odbora za članstvo, da opravi prvo razpravo o 
primernosti vsebinskih pogojev za včlanjevanje društev v Planinsko zvezo Slovenije in pripravi 
izhodišča za nadaljnjo razpravo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Bojan Rotovnik je povedal, da smo sprejeli tudi predlog za včlanitev v PZS Češko – Slovenskega 
planinskega društva. Izpolnjujejo vse pogoje. Mentorstvo bo prevzela strokovna služba PZS. 
SKLEP 9/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Češko-

Slovensko planinsko društvo - Česko-Slovinský alpský spolek (Praga, Češka Republika) v članstvo 
Planinske zveze Slovenije, pod mentorstvom strokovne službe PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Bojan Rotovnik je pozval predsednike vseh MDO PD, da preverijo seznam društev, ki niso prevzele 
članskih znamkic v letu 2016 in po individualni obravnavi podajo morebitne predloge za brisanje 
neaktivnih društev iz članstva v PZS.  
 
Ad. 5. Članarina PZS 2017 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov 

Tone Jesenko je povzel, da pri članarini za leto 2017 ni bistvenih sprememb. Novost je zavarovanje 
članov iz tujih PD pri kategoriji B-člani tujih društev. Tako bojo imeli člani iz Avstrije in Italije asistenco 
tudi v matični državi. Bolj jasno je tudi opredeljeno turno kolesarjenje in turno smučanje. 
SKLEP 10/17-11-2016: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2017 v višini A 55,00 €, 
A/d 50,00 €, B 25,00 €, B/d 20,00 €, B1 18,50 €, S+Š 16,00 €, S+Š/d 12,80 €, P+O 7,00 €, P+O/d 5,60 
€, OPP 7,00 €, OPP/d 5,60 €. Prispevek za člane tujih planinskih društev za PZS znaša 13,75 €.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Tone Jesenko je povedal, da so bistvene spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov dopolnjen 
opis članske izkaznice, dopolnjen opis znamkice, posebnost v primeru vključitve drugih društev iz 
tujine, poleg zamejskih društev, ki so včlanjena že sedaj, končni obračun v Navezi in omejitev 
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uporabe tabel za vnašanje članov v Navezo. Besedilo pravilnika ima v 5. členu predvidene dve 
varianti, od katerih bo v končnem pravilniku sprejeta le ena. In sicer se A in B varianta nanašata na 
kritje dodatnih stroškov prodaje članarine, ki nastanejo pri prodaji preko PZS (Petrol, Selectbox in 
tudi preko spletna strani). Te stroške je do sedaj krila PZS, vendar se z večanjem števila včlanitev 
preko teh kanalov večajo tudi skupni stroški.  Ena varianta predvideva, da se ti stroški delijo med PD 
in PZS, druga možnost pa predvideva, da se stroški zaračunajo posamezniku. 
Ukinjajo se stare izkaznice, ki so vključevale fotografijo člana in na katere so se podatki člana vpisovali 
ročno. Znamkice za leto 2017 bojo na voljo od 15. 12. 2016, pripravljena pa bo tudi nova zgibanka o 
članstvu v PZS. 
RAZPRAVA: 
Mirko Tovšak je mnenja, da se pri 5. členu pravilnika zadnji odstavek umakne iz pravilnika. Jurček 
Nowakk je imel pripombe na 2. člen (potrdilo), 3. (pripisati kartonček Coris) in 6. člen pravilnika. Za 
pisni odgovor prosi za naslednje teme: gumb v Navezi »dvojno članstvo« ne deluje, ali je možna 
družinska članarina v dveh društvih, ter zakaj se družinska članarina ne upošteva pri istospolnih 
partnerjih z otroci. Jožef Bobovnik je pohvalil mesečne obračuna v Navezi. Bojan Rotovnik je 
odgovoril, da naj se za tehnične težave pošlje sporočilo strokovni službi. Nadgradnja Naveze bi bila za 
dvojno članstvo z finančnega vidika predraga, saj je dvojnega članstva zelo malo (okoli 200 oseb). V 3. 
členu, ki govori o potrdilu je mišljeno s tem, da PD da potrdilo, s katerim član ob sklenitvi članstva 
lahko koristi ugodnosti do pridobitve izkaznice. Potrdilo pa ne velja za tujino. Damjan Omerzu je 
odgovoril, da za istospolne partnerje z otroci enako velja družinska članarina, saj uporabljamo 
definicijo družine, ki je zakonsko določena in zaradi tega v pravilniku nimamo drugačne definicije. .  
Gumb dvojno članstvo je namenjen preprečevanju podvajanja istih oseb v navezi, ne zmanjševanju 
cene članarine.  
Bojan Rotovnik je povzel, da se v 5. členu zbriše zadnji odstavek, ohrani se le prvi stavek »Višina 
članarine je enaka priporočeni višini«. Prav tako se v 3. členu pravilnika doda definicija kartončka o 
zavarovanju v tujini. 
SKLEP 11/17-11-2016: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu 
posameznikov brez upoštevanja variant, predlaganih v 5. členu, z ohranitvijo določila, da je višina 
članarine enaka priporočeni višini (5. člen) ter z opisom kartončka za zavarovanje v tujini (3. člen).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Zadeve komisij in odborov 

a. Soglasje k novim planinskim potem in k opustitvi planinskih poti  
Bojan Rotovnik je na kratko predstavil 2 vlogi za novo odprti planinski poti na primorskem, ena je del 
SPP, druga pa je vključena v obhodnico E-12. Dobili smo tudi vlogo za opustitev ene planinske poti, ki 
je nevarna za uporabo. 
 
SKLEP 12/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša s sklepom IO KPP, da Obalno planinsko društvo Koper odpre in je 
skrbnik nove lahke planinske poti Ankaran – Debeli rtič in se to planinsko pot vnese v evidenco 
planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora OPD Koper upoštevati določbe Zakona 
o planinskih poteh.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša s sklepom IO KPP, da Obalno planinsko društvo Koper odpre in je 
skrbnik nove lahke planinske poti na odsekih Škofije (m.p.)-Spodnje Škofije, Ankaran-Koper-Izola-
Belveder in Terme Strunjan-Piran-Portorož-Sečovlje (m.p.) in se te odseke planinske poti vnese v 
kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora OPD Koper upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 14/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša s sklepom IO KPP, da se opusti zahtevna planinska pot Sovna 
glava – Kopiščarjeva pot, katere skrbnik je Planinsko društvo Jesenice. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Soglasje k Pravilniku Komisije za gorske športe  
Andrej Pečjak je predstavil delovanje Komisije za gorske športe, ki pokriva ledno plezanje in 
tekmovalno turno smučanje. Z tekmami lednega plezanja so že pričeli, z turnim smučanjem pa še niso 
pričeli. Komisija je tudi sprejela pravilnik. Bojan Rotovnik je prosil, da KGŠ pripravi za naslednjo sejo 
UO kratko predstavitev delovanja komisije. 
 
SKLEP 15/17-11-2016: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke  1. odstavka 32. člena Statuta PZS  
soglasje k Pravilniku Komisije za gorske športe Planinske zveze Slovenije, ki ga je zbor Komisije za 
gorske športe sprejel 21. 6. 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledila je 15 minutna pavza. 
 

c. Poročilo o delovanju Gospodarske komisije PZS 
Janko Rabič je povedal, da GK bolj sodeluje s člani PD, kot je do sedaj. Letošnja sezona obiskov koč je 
bila zelo dobra, ni pa bila najboljša do sedaj. Trudijo se tesno sodelovati z gospodarji planinskih koč. 
GK se trudi zbrati nabor vseh investicij za obdobje 2016-2018, vendar je s strani PD slab odziv. S 
popravkom Pravilnika o cenah prenočevanja v kočah, je bilo zaznano manj kršitev. Vrši se tudi obisk 
planinskih koč in pridobivanje certifikatov Družinam prijazna pl. koča in Okolju prijazna pl. koča. 
Nekatere koče že obnavljajo certifikat po 4 letih. V tem letu je bilo izvedeno izobraževanje za 
oskrbnike pl. koč, ki je poželo dober uspeh in pozitivno mnenje. Nekaj dilem se pojavi s sprejemom 
novih planinskih koč v register, prav tako bi bilo potrebno nekaterim odvzeti status. Pozval je koče, ki 
imajo čistilne naprave, naj to javijo na komunalno podjetje, saj se jim zmanjša dajatev. Večji problemi 
se pojavljajo pri tistih planinskih društvih, ki še niso prijavili  koč komunalnim podjetjem za plačevanje 
okoljskih dajatev  na njihovem območju, čeprav bi jih morali že pred leti. Več društev je sedaj prejelo 
račune za nazaj in jih morajo poravnati.  
RAZPRAVA: 
Jožef Bobovnik je povedal, da ima oskrbnica Koče na Doliču težave s SAZAS-om in predlaga, da se PZS 
dogovori z SAZAS-om, da se koče drugače obravnava. Danilo Škerbinek je izpostavil nedopustno 
samovoljo pri koriščenju bivakov (primer za bivak IV) in dal pobudo, da se z področnim občinskim 
aktom to uredi. Miro Eržen mu je odgovoril, da je pred kratkim potekal posvet o bivakih. Na območju 
TNP je težava v obnovi, saj zakon ne dovoli nobenega posega v konstrukcijo, s tem pa bivaka ne 
moreš obnoviti. Dodal je, da bo poročilo o posvetu o bivakih prišlo na PZS in ga bo možno pridobiti v 
vpogled. 
Načelnik g. Rabič je navedbo g. Škerbinek sprejel kot pobudo.  
 
 

d. Strokovni odbor za dvonamenske poti: informacija o dvonamenskih poteh 
Vodja Strokovnega odbora za dvonamensko rabo planinskih poti Roman Ponebšek je povedal, da je 

imel strokovni odbor v tem mandatnem obdobju tri seje. Na prvi seji so obravnavali zakon o 

dvonamenskih planinskih poteh, na drugi seji leta 2015 so se pogovarjali o STKP, na 3. seji pa o 

označitvi STKP. PZS je že v letu 2014 na pristojno ministrstvo v sodelovanju s skrbniki poti vložila dve 

vlogi za dvonamensko rabo planinskih poti.  V okviru strokovnega odbora za dvonamensko rabo 

planinskih poti pa so se tudi obravnavali novi predlogi, ki so jih podala planinska društva. Pri dveh 

predlogih je bila skupna ugotovitev, da pot ni primerna oz., da je potrebno traso prilagoditi. Pri eni 
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poti pa je dvonamenska raba s strani predstavnikov turnih kolesarjev in varuhov gorske narave 

potrjena, markacisti pa bodo svoje mnenje še podali. 

Apeliral je na društva, katera imajo poti, ki jih uporabljajo tudi kolesarji, da se pripravi predlog za 

uporabo dvonamenske planinske poti. 

Razprave ni bilo. 

 
Ad. 7. Pravilnika o povrnitvi stroškov prostovoljcev – II. obravnava  

Damjan Omerzu je povedal, da je bila prva obravnava pravilnika na prejšnji seji UO 6. 10. 2016. Od 
12. do 31. oktobra je na spletni strani PZS potekala javna obravnava pravilnika, v okviru katere ni 
prišlo pripomb. V predloženem besedilo sta glede na obravnavno na prejšnji seji UO PZS dodani dve 
spremembi: pri potnih nalogih za tujino obvezno priložiti pisno poročilo, ter da predsedstvo PZS poda 
soglasje sklepom izvršnih odborov komisij glede nadomestil za uporabo lastne opreme. Razprave ni 
bilo. 
SKLEP 16/17-11-2016: Upravni odbor PZS sprejema Pravilnik o povrnitvi stroškov prostovoljcev. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
  
Ad. 8. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2017 

Bojan Rotovnik je povedal, da so bile prve informacije za leto 2016 zbrane pri različnih deležnikih, ki 
financirajo naše delovanje. Na podlagi teh informacij so predlagana spodnja izhodišča za pripravo 
natančnega finančnega načrta za leto 2017. Ponovno bomo aktivirali stroškovno mesto 2. Planinski 
sklad. V okviru tega bomo vodili sklad za planinske poti, sklad za planinske koče, sklad za obnovo 
plezališč in Slovenski planinski muzej. Med prihodke tega stroškovnega mesta bi uvrstili donacijo iz 
dohodnine, del sredstev FSO, del sredstev članarine, predvidene donacije ter sponzorstva  
posameznikov in organizacij, sredstva Češke planinske zveze in del sredstev iz reciprocitete. 
Stroškovno mesto Projekti se dopolni z naslednjimi aktivnostmi: Slovenska planinska pot, Slovenska 
turnokolesarska pot, Planinski geografsko-informacijski sistem, tekma za svetovni pokal v športnem 
plezanju, Taborni prostor Mlačca. Pri izračun prihodkov v letu 2017 so predvidevanja naslednja: 
članarina: + 1 %, lastna sredstva: ni spremembe, Fundacija za financiranje športnih organizacij: - 20 %, 
Letni program športa: + 13 %, Urad za mladino: ni spremembe. Razprave ni bilo. 
SKLEP 17/17-11-2016: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Dogovor o častnem pokroviteljstvu zdravstvene postaje v Nepalu  

Miro Eržen  je povedal, da se s strani ustanoviteljice zdravstvene postaje v Chyalsi (Nepal) in 
predstavnika alpinistov veteranov Kazimirja Drašlerja prišla pobuda, da PZS skupaj z Medicinsko 
fakulteto v Ljubljani prevzameta častno pokroviteljstvo nad omenjeno zdravstveno postajo. PZS si bo 
prizadevala za zagotovitev ustrezne podpore Nepalske planinske zveze in drugimi institucijami v 
Nepalu ter kot del dolgoročne pomoči Nepalu po potresu. Medicinska fakulteta si bo prizadevala za 
pridobitev ustreznega kadra in boljše delovanje zdravstvene postaje.  
SKLEP 18/17-11-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 15. člena Statuta PZS potrjuje sklenitev 
Dogovora o častnem patronatu nad zdravstveno postajo v Chyalsi – Solo Khumbu Nepal. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 10. Priprave na skupščino PZS 2017 

Bojan Rotovnik je povedal, da bodo vsa društva v začetku januarja dobili poziv za najavo tem na 
Skupščini PZS. Na podlagi zadnje spremembe Statuta PZS, je potrebno imenovati volilno komisijo za 
pripravo volitev volilne komisije.  
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SKLEP 19/17-11-2016: Upravni odbor PZS imenuje komisijo za pripravo volitev Volilne komisije PZS 
v sestavi: Borut Vukovič (PD Litija), Darko Bukovinski (PD Brežice) in Jože Melanšek (PD Velenje). 
Komisija kandidacijski postopek izvede skladno s Statutom PZS in Poslovnikom o delu skupščine 
PZS in z delom zaključi najkasneje 45 dni pred skupščino PZS 2017 s predajo poročila za obravnavo 
na seji UO PZS ter kot gradivo za skupščino PZS.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

V roku ni prišlo najav. 
 
Ad. 12. Razno 

Slavica Tovšak je povedala, da založba dela po smernicah OZI. Izvedena je bila novinarska konferenca 
za izdane novosti. Sodelovali bomo na knjižnem sejmu. Novosti med edicijami so Ljudje v gorah in 
vodnik Slovenska Istra, Čičarija, Brkini in Kras. Avtorji novih knjig se bodo predstavili tudi v akciji Brati 
gore. PZS je opravil tudi sestanek z direktorico Gornjesavskega planinskega muzeja Ireno Lačen 
Benedičič, kjer smo dosegli da ima PZS svojega predstavnika na sejah sveta, nima pa še glasovalne 
pravice. Gornjesavski planinski muzej je poslal že program za leto 2017, kateri je pestro planinsko 
obarvan.  V program imajo vključeno tudi razstavo MDO PD. Pogodba za sodelovanje 2016 – 2017 žal 
še vedno ni podpisana. 
Marinka Koželj Stepic je izpostavila problematiko zaprtih koč v času šolskih počitnic, zlasti v primeru 
lepega vremena, ko je planincev veliko. Tu so mišljene tiste planinske postojanke, ki so sicer redno 
odprte ob koncih tedna. 
Milena Brešan je podala vabilo PD Tolmina, ki 19. 11. 2016 pripravlja celovečerni program ob 120-
letnici planinstva v Posočju. 
 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo skladno s sklepom junijske seje UO PZS naslednja seja 19. 
januarja 2017.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 20.30. 
 
 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 

http://www.pdtolmin.si/17-novia269ke/1390-planinstvo-120


 
 

Z A P I S N I K 
 

13. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 19. januarja 2017, ob 
16.30 uri, v prostorih Zavoda za šport Brežice, Černelčeva cesta 10, Brežice 

PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Slavica Tovšak in Brigita Čeh. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Maruška Lenarčič (MDO PD 
Primorske), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marinka Koželj 
Stepic (MDO PD Ljubljane), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Rudi E. Skobe (MDO PD Dolenjske in 
Bele krajine), 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Andrej Pečjak (predstavnik Komisije za gorske športe) in Janez Hafner (predstavnik 
Komisije za športno plezanje in Nejc Pozvek (predstavnik Komisije za alpinizem). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka PZS) in Manca Čujež 
(predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni:, Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Borut 
Vukovič (MDO PD Zasavja), Marija Štremfelj (voljena članica UO PZS), Jožef Bobovnik (voljeni član UO 
PZS), Milena Brešan (voljena članica UO PZS), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Igor 
Mlakar (načelnik Komisije za pl. poti), Andrej Brvar (predsednik nadzornega odbora) in Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD). 
 
Pred začetkom seje je zbrane pozdravila direktorica Zavoda za šport Brežice Simona Zupančič ter 
predstavila objekte v upravljanju Zavoda, še posebej pa je predstavila športno plezalno 
infrastrukturo, zaradi katere ima objekt tudi status Regijskega panožnega športnega centra Posavje 
za športno plezanje. Dobrodošlico sta udeležencem seje zaželela tudi podpredsednik PZS in 
predsednik domačega PD Brežice Tone Jesenko ter član Komisije za alpinizem PZS in predsednik 
Posavskega alpinističnega kluba Nejc Pozvek. Janez Hafner, namestnik načelnika Komisije za športno 
plezanje PZS, je predstavil športno plezanje, ki je lani vstopilo med olimpijske športe in bo premierno 
na OI Tokio 2020, kar bo prineslo v športno panogo dosti sprememb.  
Na seji je bilo prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 73,9 % 
sklepčnost.  
 
Bojan Rotovnik je povedal, da za 10. točko (vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora) v 
roku prišla ena najava od Maruške Lenarčič, pod točko 11. (razno) pa so najavili svoje teme Andrej 
Pečjak, Slavica Tovšak, Danilo Škerbinek in Marinka Koželj Stepic. 
SKLEP 1/19-01-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 13. seje UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2017  
4. Planinsko gospodarstvo  

http://zavodsportbrezice.wixsite.com/zavodsportbrezice/
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a. Certifikati Okolju prijazna koča 
b. Certifikat Družini prijazna koča 

5. Planinske poti  
a. Soglasje k Merilom KPP za vrednotenje vlog na razpisu FŠO na področju planinskih 

poti 
b. Soglasje novi planinski poti in opustitvi planinske poti 

6. Skrbniške pogodbe za planinske poti  
7. Pravilnik o varstvu osebnih podatkov  
8. Zadeve komisij 

a. Mladinska komisija  
b. Vodniška komisija  

9. Sodelovanje PZS v drugih organizacijah  
a. Informacija o Evropski planinski zvezi 
b. Članstvo PZS v IKAR/CISA 
c. Imenovanje predstavnika PZS v KEUPS 
d. Informacija o predstavnikih PZS v mednarodnih in sorodnih organizacijah 

10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
11.  Razno 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS 

Matej Planko je podal povzetek nerealiziranih sklepov sej upravnega odbora in dodal, da so v roku 
prišle štiri pripombe na zapisnik, ki so bile vse smiselno upoštevane. 
SKLEP 2/19-01-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 12. seje, z dne 17. 11. 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
Danilo Škerbinek je pri branju zapisnikov Predsedstva evidentiral nerealiziranih več zadolžžitev in 
sklepov in sprašuje, kako je z realizacijo teh zadev. Predsednik Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da 
Predsedstvo PZS sprejema veliko sklepov, nekateri od teh pa včasih ostanejo nerealizirani dlje časa, 
saj realizacija sklepov ni vedno odvisna le od Predsedstva PZS, temveč so vezani tudi na druge 
organe. Sklep ostane v zapisniku sej dokler ni realiziran, le redko se zgodi, da je kakšen preklican, saj 
ni več aktualen. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Naj planinska koča, skupni projekt PZS in Siol.net, je postal najboljši medijski projekt na 

SPORTO konferenci. 
• V Kranju smo uspešno organizirali tekmo za svetovni pokal v težavnostnem plezanju, pred njo 

pa imeli dobro obiskano novinarsko konferenco. Janja Garnbret in Domen Škofic sta bila 
zmagovalca skupnega seštevka svetovnega pokala v težavnosti, Slovenija je prav tako 
zmagala med reprezentancami. 

• Mladinska komisija PZS je na volilnem zboru mladinskih odsekov izvolila novo vodstvo. 
• Na zboru predstavnikov vodniških odsekov so bile sprejete spremembe Pravilnika o 

organiziranosti vodnikov PZS in Disciplinski pravilnik VPZS. 
• Soorganizirali smo 12. strokovni posvet Gore in varnost na Igu.  
• S stojnico in dogodkom smo se predstavili na 32. knjižnem sejmu v Ljubljani. Obisk in prodaja 

sta bila dobra.  
• Skupaj s PD-ji smo organizirali regijska tekmovanja Mladina in gore. 
• Končal se je hrvaško-slovenski pokal v lednem plezanju, skupni zmagovalec v moški 

konkurenci je bil Janez Svoljšak. 
• Z Medicinsko fakulteto Univerze v Ljubljani smo podpisali dogovor o častnem patronatu nad 

medicinsko postajo v Nepalu. 
• Skupaj s PD Kranj smo organizirali Plezalne dneva Kranja, na katerih smo dobili državne 

prvake v športnem plezanju. 
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• V Lendavi smo skupaj s PD Lendava organizirali svečano podelitev najvišjih priznanj PZS in s 
Policijo podpisali načrt sodelovanja v 2017. 

• Ob mednarodnem dnevu gora 2016 smo pripravili poslanico, organizirali več dogodkov in 
pozvali društva, da so sodelovala pri projektu Alpske konvencije Brati gore. Odziv je bil zelo 
dober.  

• Komisija za evropske pešpoti v Sloveniji (KEUPS) je v sodelovanju z Obalnim PD Koper in 
občino Koper odprla novo evropsko pešpot E12. 

• Organizirali smo zelo dobro obiskano novinarsko konferenco ob začetku zimske planinske 
sezone skupaj z GRZS in Policijo. Javnost smo ves čas obveščali o razmerah v gorah in izdali 
preventivne zloženke s priporočili Združenja planinskih organizacij Alpskega loka. 

• Pozvali smo k zbiranju predlogov k osnutku Zakona o spodbujanju razvoja turizma ter Zakona 
o nevladnih organizacijah. 

• Podpisali smo pismo o sodelovanju z NATO Centrom odličnosti za gorsko bojevanje. 
• Ves čas smo širšo javnost in medije seznanjali s poslovanjem planinskih koč. 
• V Planinski založbi PZS sta izšla družabna igra Spomin s planin in planinski vodnik Julijske 

Alpe: južni del. Izvedli smo prodajno akcijo za nove naročnike Planinskega vestnika in kupce v 
planinski trgovini PZS. Planinski vestnik je z novim letom doživel oblikovno prenovo. 

• V imenu PZS se je generalne skupščine Avstrijskega turističnega kluba (OTK) udeležil nekdanji 
predsednik PZS Franci Ekar. 

• Aktivna planinska delavca, tudi člana UO PZS, sta prejela visoki priznanji: Milena Brešan 
plaketo Državnega sveta RS najzaslužnejšim prostovoljkam in prostovoljcem, in Jurček 
Nowakk nagrado za družbeno odgovornost HORUS 2016. 

• Na Slovenski turnokolesarski poti so bile postavljene prve usmerjevalne table. 
• Začela so se tekmovanja v svetovnem pokalu v lednem plezanju 2017, Janez Svoljšak se 

konstantno uvršča v finale. 
• Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 35 različnih projektov. 
• Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Slovensko vojsko za leto 2017.  
• Organizirali smo sestanek na temo skrbništva planinskih poti na Donački gori. Na območju 

Donačke gore je neusklajeno stanje planinskih poti med PD Sloga Rogatec in PD Ptuj. Na 
sestanku je bil dosežen kompromis, ki ga pa UO PD Ptuj ni potrdil. Za ureditev stanja se 
predlaga arbitraža. 

• Otvoritev razstave MDO PD Ljubljane z naslovom 50 let delovanja MDO PD Ljubljane, dne 
16.1 .2017 v Mestni hiši Ljubljana  

• Izdali smo Priporočila Združenja planinskih organizacij alpskega loka za varno in strpno turno 
kolesarjenje, za obiske visokogorskih vrhov, zelo zahtevnih planinskih poti ter splošna 
priporočila za varno pohodništvo in planinarjenje.  

Najave: 
• 28. državno tekmovanje Mladina in gore bo v soboto, 21. 1. 2017, v Idriji. 
• 6. konferenca planinskega gospodarstva, ki bo na Gospodarskem razstavišču  v Ljubljani 4. 2. 

2017. 
• Povabilo na sejem NaTour Alpe-Adria od 1. do 4. 2. 2017, kjer se bodo predstavile tudi 

planinske koče.  
• Povabilo na Alpinistično-plezalni večer 2017, ki bo na Gospodarskem razstavišču 2. 2. 2017 

ob 17. uri.  
• Zbor gospodarjev, 4. 2. 2017 
• Zbor odsekov za varstvo gorske narave, 25. 2. 2017 

 
Ad. 3. Podrobni vsebinski in finančni načrt 2017 

Bojan Rotovnik je podal uvodno obrazložitev in povedal, da je vlada RS na seji 16.1. namenila 
dodatna sredstva za vrhunski šport, kar se bo posledično zelo verjetno odražalo pri rebalansu 
finančnega načrta za leto 2017. Povedal je tudi, da je bila podpisana štiriletna pogodba za 
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sofinanciranje Slovenskega planinskega muzeja, letni znesek financiranja pa je odvisen od sprejetega 
okvirnega finančnega načrta PZS za posamezno leto.. Matej Planko je povzel, da so nekateri organi že 
imeli zbor in so že potrdili svoj vsebinski plan dela, ostali bodo to predvidoma uredili v februarju in 
marcu. Urša Mali je predstavila finančni načrt, kjer je bil za osnovo vzet rebalans za leto 2016, 
sprejeta izhodišča za pripravo podrobnega finančnega načrta 2017 in usklajen z nekaterimi že 
znanimi podatki za letošnje leto. Narejenih je bilo nekaj prerazporeditev – vzpostavljen je Planinski 
sklad, v katerem so sklad za planinske poti, sklad za planinske koče in Slovenskih planinski muzej. 
Povečan je nabor projektov – mednje so uvrščeni taborni prostor Mlačca, SPP, STKP, geodetski načrt 
in drugi. Zaradi spremenjenih deležev financiranja je bila tekma za svetovni pokal v športnem 
plezanju prenesena na novo stroškovno mesto. Vse to je posledica zmanjšanih prihodkov in stroškov 
pri komisijah, povečani pa so na oddelku 3 (splošno). Za letošnje leto je načrtovano, da bodo tako 
prihodki kot tudi stroški narasli za 3 % glede na rebalans za leto 2016. Večji prihodki so pričakovani iz 
sponzorstev, članarine, lastne dejavnosti in letnega programa športa, manjše pa iz razpisa Fundacije 
za šport. Komisije in meddruštveni odbori so posredovali svoje načrte, ki so bili v veliki meri 
upoštevani v načrtu kot celoti. Nekateri predvidevajo, da bodo za dejavnosti v tem letu porabili tudi 
nekaj presežnih sredstev iz preteklih obdobij, zato imajo načrtovane večje stroške od prihodkov.  
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je pohvalil bogat vsebinski program organov, zlasti program VK. Za MK zmanjšana 
sredstva terjajo popravek. Mnenja je, da bi se jo moralo financirati iz dela napovedanih dodatnih 
sredstev Ministrstva za šport. Pri PV se ne strinja z navedbo, da sledijo viziji  revij tujih planinskih zvez 
(navedel je več naslovov strokovnih člankov v dveh naključno izbranih tujih planinskih glasilih).  V 
reviji je premalo strokovnih člankov, ki bi bili bralcem v pomoč pri njihovih planinskih dejanjih.  
Uredništvo bi moralo pridobiti nove mlajše avtorje. Pogreša podatek, koliko avtorjev se  odpoveduje 
honorarjem. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bodo dodatna sredstva za šport namenjena za 
vrhunski šport reprezentanc. MK ima letos manj sredstev zato, ker so lani praznovali 60 let MK in so 
imeli zato predvidenih več sredstev. Pa tudi taborni prostor Mlačca bo sedaj imelo samostojno 
stroškovno mesto. Glede PV mu je odgovoril, da se revija dobro razvija, in da je zadovoljen, da so bili 
v reviji objavljeni tudi člani, ki so bili tudi gradivo za državno tekmovanje Mladina in gore. V kolikor bo 
voljeni član UO predložil svoje današnje pisne pobudi ter predloge na OZI, bo dobil pisni odgovor, 
člani UO pa bodo s tem seznanjeni. France Benedik je v imenu MDO PD Gorenjske pohvalil vsebino 
PV. 
SKLEP 3/19-01-2017: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2017.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/19-01-2017: Upravni odbor PZS daje soglasje k predloženim podrobnim vsebinskim 
načrtom komisij in organov PZS ter na predlog ostalih organov sprejema predložene podrobne 
vsebinske programe dela za leto 2017. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, 
veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Planinsko gospodarstvo 

a. Certifikati Okolju prijazna koča 
Janko Rabič je povzel, da predlaganih 6 koč izpolnjuje pogoje  za pridobitev certifikata.  Nekatere 
koče že obnavljajo certifikate, ki veljajo 4 leta.  Certifikati bodo podeljeni 4. 2. 2017 na konferenci o 
planinskem gospodarstvu. Razprave ni bilo. 
SKLEP 5/19-01-2017: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 
podeljevanju certifikata »Okolju prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Okolju prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2017 – januar 2021 naslednjim kočam: 

• Dom dr. Klementa Juga v Lepeni – PD Nova Gorica, 
• Dom na Menini planini – PD Gornji Grad, 
• Planinski dom na Boču – PD Poljčane, 
• Planinski dom Košenjak – PD Dravograd, 
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• Planinski dom pri Krnskih jezerih – PD Nova Gorica, 
• Tumova koča na Slavniku – OPD Koper. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Certifikat Družini prijazna koča 
Janko Rabič je povedal, da 9 koč izpolnjuje pogoje. Razprave ni bilo. 
SKLEP 6/19-01-2017: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 
podeljevanju certifikata »Družinam prijazna planinska koča«, podeljuje certifikat »Družinam 
prijazna planinska koča« za obdobje januar 2016 – januar 2021 naslednjim kočam: 

 Dom na Kofcah – PD Tržič, 

 Dom na Peci – PD Mežica, 

 Dom na Šmohorju – PD Laško, 

 Dom na Uršlji Gori – PD Prevalje, 

 Dom pod Storžičem – PD Tržič, 

 Planinski dom Košenjak – PD Dravograd, 

 Planinski dom na Uštah – PD Moravče, 

 Planinski dom v Gorah – PD Dol pri Hrastniku, 

 Tumova koča na Slavniku – OPD Koper. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/19-01-2017: Upravni odbor PZS na predlog IO GK PZS, na podlagi 5.  člena Pravilnika o 
podeljevanju certifikata »Okolju prijazna planinska koča«, podaljšuje certifikat »Okolju prijazna 
planinska koča« za obdobje januar 2017 – januar 2021 naslednjim kočam: 

 Cojzova koča na Kokrškem sedlu – PD Kamnik, 

 Dom na Peci – PD Mežica, 

 Kamniška koča na Kamniškem sedlu – PD Kamnik, 

 Koča na Blegošu – PD Škofja Loka, 

 Koča na planini Razor – PD Tolmin, 

 Krekova koča na Ratitovcu – PD Železniki, 

 Mozirska koča na Golteh – PD Mozirje, 

 Planinsko učno središče Bavšica – PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Planinske poti 

a. Soglasje k Merilom KPP za vrednotenje vlog na razpisu FŠO na področju planinskih 
poti 

Matej Planko je na kratko predstavil merila za vrednotenje vlog na razpisu FPO na področju 
planinskih poti. Razdeljena so v 6 sklopov in so bila podrobneje opisana v gradivu. 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je povedal, da se MDO PD KBO ne strinja z merili. Matej Planko mu je 
pojasnil, da se ta merila ne nanašajo za deljenje sredstev za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti 
na podlagi Zakona o planinskih poteh. 
SKLEP 8/19-01-2017: Upravni odbor potrjuje Merila Komisije za planinske poti za vrednotenje 
kandidatur za pridobitev sredstev na razpisu FŠO na področju planinskih poti. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Jurček Nowakk) 
 

b. Soglasje novi planinski poti in opustitvi planinske poti 
 
SKLEP 9/19-01-2017:UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Šoštanj odpre in je skrbnik nove lahke planinske poti 
»Pot na Pusti grad« in se novo planinsko pot vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze 
Slovenije. Pri označitvi mora PD Šoštanj upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. Po 
vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/19-01-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Lisca Sevnica odpre in je skrbnik novega odseka lahke 
planinske poti Pastirček-Lisca klopca in se novo planinsko pot vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora PD Lisca Sevnica upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev 
pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/19-01-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti planinsko pot Vrbljene-Krim, na odseku Vrbljene-Šešer in se jo 
kot opuščeno zavede v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri odstranitvi oznak 
mora PD Krim upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/19-01-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Naveza odpre in je skrbnik dveh novih odsekov lahke 
planinske poti Krče-Videm in Dravinski vrh-Sv. Avguštin in se novo planinsko pot vnese v evidenco 
planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora PD Naveza upoštevati določbe Zakona 
o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev 
pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/19-01-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se opusti odsek planinske poti Pudgarsko-Najevska Lipa in se jo kot 
opuščeno zavede v kataster planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri odstranitvi oznak mora 
PD Črna na Koroškem upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh in navodila KPP. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Predsednik MDO PD Koroške je povedal, da bo njihov MDO PD pospravil smerne table na odseku 
planinske poti Pudgarsko-Najevska Lipa, saj ima PD Črna malo markacistov. Predsednik MDO PD 
Podravja Igor Oprešnik je dal pobudo, da se odprtje novih planinskih poti ali bodisi zaprtje objavi v 
Planinskem vestniku. 
Sledil je 15 minutni odmor. Po odmoru je bilo še vedno prisotnih 17 članov UO PZS. 
 
Ad. 6. Skrbniške pogodbe za planinske poti 

Bojan Rotovnik je na kratko predstavil analizo Vprašalnika za skrbnike planinskih poti glede osnutka 
skrbniške pogodbe. Velika večina PD se strinja z do sedaj predlagano skrbniško pogodbo in so tudi 
sposobni kadrovsko in finančno skrbeti za svoje pl. poti. 
RAZPRAVA: Gregor Rupnik je povedal, da je MDO PD proti predlagani skrbniški pogodbi. Jože Rovan 
je prijetno presenečen nad rezultati ankete, saj so nekateri markacisti zaskrbljeni, nekatera društva 
pa ne bodo želela podpisati pogodb. Zanima ga, kdo bo vzdrževal zelo zahtevne pl. poti in predlaga, 
da se ohrani sedanji koncept financiranja stroškov. Jurček Nowakk je izrazil željo, da se njihovega 
zbora markacistov MDO PD KBO udeleži kdo iz predsedstva in poda več informacij. Predlagajo tudi, 
da se lahka pl. pot, ki vodi skozi gozd, ne tretira kot lahka pl. pot iz vidika prihodnjega sofinanciranja. 
Miro Mlinar predlaga pregled pogodbe po členih, ter naj se upoštevajo pripombe od MDO PD  
Notranjske. Strinjajo se z določitvijo vzdrževalca ter, da sta vsaj dva markacista v PD. Danilo Škerbinek 
je mnenja, da je skrbništvo nujen korak za vzdrževanje pl. poti. Pogodba bi morala vsebovati tudi 
tehnične podatke, npr. kdaj se mora pot zapreti. Predsednik PZS Bojan Rotovnik je odgovoril, da je bil 
Zakon o pl. poteh sprejet leta 2007 in nanj ne moremo vplivati. Dokler pravno formalno ne izvedemo 
vseh zahtev, ki nam jih zakon nalaga, tudi ne moremo uživati vseh ugodnosti, ki jih prinaša. Na vse 
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pripombe o skrbniški pogodbi za pl. poti, ki bodo prišle v pisni obliki bodo dobili pisni odgovor, prav 
tako se na željo markacistov lahko udeleži kakšnega zbora.  
 
SKLEP 14/19-01-2017: Upravni odbor PZS potrjuje dopolnjen osnutek skrbniške pogodbe za 
planinske poti ter soglaša, da se na podlagi prejetih pripomb pripravi predlog skrbniške pogodbe za 
predvidoma zadnjo javno obravnavo v mesecu februarju 2017.  
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Gregor Rupnik) 
 
Ad. 7. Pravilnik o varstvu osebnih podatkov 

Matej Planko je povedal, da smo imeli konec leta 2016 obisk inšpektorja Informacijskega 
pooblaščenca, ki pa ni zaznal večjih nepravilnosti. Stara verzija pravilnika o varovanju osebnih 
podatkov  izhaja iz leta 2007, med tem časom pa je PZS uvedla centralni sistem članov. Na osnovi 
pravilnika se bodo izdelale zbirke katalogov informacij, ki pa bo naš interni dokument. Ko bo pravilnik 
sprejet, bomo pripravili tudi verzijo za PD. 
RAZPRAVE ni bilo.  
SKLEP 15/19-01-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 32. člena Statuta PZS 
potrjuje izhodišča za pripravo Pravilnika o varovanju osebnih podatkov. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Zadeve komisij 

a. Mladinska komisija 
Damjan Omerzu je povedal, da je  19. 11. 2016  na Igu potekal Zbor mladinskih odsekov, na katerem 
so člani Mladinske komisije zbranim predstavili njeno delovanje v preteklem letu ter načrt dela v letu 
2017. Zbor je bil volilni in delegati mladinskih odsekov so izvolili nov izvršni odbor ter novo/staro 
načelnico Barbaro Bajcer. Poleg volitev je bila ena izmed pomembnejših stvari Posvet za vodje 
planinskih taborov, ki je potekal pred zborom. Na posvetu se je obravnavalo predvsem dve aktualni 
temi, tržno inšpekcijo ter področje tabornih prostorov, na katerem ima MK v prihodnjih dveh letih 
dobro začrtan plan dela. Razprave ni bilo. 
SKLEP 16/19-01-2017: V skladu z c točko 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje UO PZS soglasje k 
izvolitvi članov IO MK PZS za obdobje november 2016 – november 2018, ki so bili izvoljeni na Zboru 
mladinskih odsekov:  Barbara Bajcer (PD Velenje) - načelnica, Kaja Čeh (PD Matica Murska Sobota), 
Blaž Erjavc (PD IMP Ljubljana), Katarina Kadivec (PD Šmarna Gora), Klemen Kogovšek (PD 
Domžale), Špela Kralj (PD Onger Trzin), Katja Maček (PD Šentjošt), Jaka Peternel (PD Onger Trzin) in 
Ana Suhadolnik (PD Borovnica). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Vodniška komisija 
Bojan Rotovnik je povedal, da je bil na zboru sprejeta dopolnitev k pravilniku o organiziranosti 
vodnikov PZS in sprejem Disciplinskega pravilnika VPZS. Razprave ni bilo. 
SKLEP 17/19-01-2017: Upravni odbor PZS daje na podlagi n točke 1. odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglasje k dopolnitvi Pravilnika o organiziranosti VPZS, ki ga je zbor vodniških odsekov sprejel 26. 
11. 2016. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Jurček Nowakk) 
 
Ad. 9. Sodelovanje PZS v drugih organizacijah 

a. Informacija o Evropski planinski zvezi 
Bojan Rotovnik je podal informacijo, da je v Brixnu na Južnem Tirolskem potekalo srečanje 
predstavnikov evropskih planinski zvez. Na sedežu PZS je potekal pred kratkim tudi sestanek s 
predstavniki PZS v mednarodnih organizacijah, kateri se strinjajo, da PZS sodeluje pri ustanavljanju 
Evropske pl. zveze. Ko bojo nove informacije bo UO PZS o tem obveščen.  
  

b. Članstvo PZS v IKAR/CISA 
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Bojan Rotovnik je povzel, da glede na to, da je GRZS samostojni pravni organ, ki ima v IKAR članstvo 
A vprašljivo, ali je smiselno, da ima PZS s svojim B članstvom v IKAR  dodatne stroške in bi prešli v 
članstvo C.  
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek  razpolaga z informacijo, da IKAR razmišlja o spremembi statuta. Glede 
na to, da omogoča članstvo v IKAR za PZS koristne informacije, bi bilo smiselno, da PZS ostaja član 
IKAR.  Koristi od članstva pa zahteva aktivno delo naših delegatov. Z članstvom C bi imeli status 
opazovalca. Predlaga, da počakamo na nov statut. Predsednik se je strinjal z njegovim predlogom in 
je umaknil predlog sklepa ter hkrati napovedal, da se bo ta tematika predvidoma ponovno 
obravnavala letos jeseni. 
 

c. Imenovanje predstavnika PZS v KEUPS 
Bojan Rotovnik je povedal, da je Igor Mlakar zaradi pomanjkanja časa izrazil željo po odstopu 
predstavnika PZS v KEUPS. Razprave ni bilo. 
SKLEP 18/19-01-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 15. člena Statuta PZS razreši 
predstavnika PZS v KEUPS Igorja Mlakarja (PD Bovec).  
Sklep je bil soglasno sprejet. 

  
SKLEP 19/19-01-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 15. člena Statuta PZS, 
imenuje Danila Sbrizaja (PD LPP) za predstavnika PZS v KEUPS do preklica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

d. Informacija o predstavnikih PZS v mednarodnih in sorodnih organizacijah 
Bojan Rotovnik je povedal, da je kot priloga gradivu podana zbirka predstavnikov PZS v mednarodnih 
organizacijah. 
 
Ad. 10. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Maruško Lenarčič  zanima v zvezi s članstvom PD v PZS, kako postopati v primeru društev, ki imajo 
izjemno neštevilno članstvo: Primer: PD Brkini   je v letu 2015 imelo 8 članov, v letu 2016 pa 2 člana. 
Med letom 2014 in 2016 so bili prisotni na sejah MDO le enkrat in tudi v razgovorih priznavajo 
nedejavnost. Bojan Rotovnik ji je odgovoril, da statut opredeljuje le nova PD, stare pustimo.  
SKLEP 20/19-01-2017: UO PZS priporoča planinskim društvom, razen društvom ki delujejo na ožjem 
področju planinstva, ki imajo manj kot 30 članov, da poskušajo program dela pripraviti tako, da se 
bo povečalo zanimanje za včlanitev in da redno izvajajo promocijske aktivnosti z namenom 
povečevanja članstva. Če je večletno stanje članstva v društvo pod 30 članov, potem predlagamo, 
da društva v tem primeru preučijo možnost spojitve ali pripojitve k drugemu večjemu društvu.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Zanima jo tudi  neodzivnost športno plezalnih društev na prošnjo za odločitev sodelovanja v MDO. Od 
5 takih društev v MDO so se odzvala tri, medtem ko dva ignorirata prošnje  Zato smatra da ta društva 
ne nameravajo sodelovati v MDO, saj tudi do sedaj nikoli niso bila prisotna pri delovanju MDO, in so 
posledično brisana s seznama. Nima pa dokazila o njihovi nameri. Bojan Rotovnik ji je odgovoril, da 
naj se jim dokler sami ne izstopijo iz MDO PD vseeno pošilja vabila in hkrati podal informacijo, da 
bosta tudi KA in KŠP pozvala takšna društva, da izpolnijo obrazec za izstop iz MDO PD, če nimajo 
interesa za sodelovanje v delu MDO PD. Damjan Omerzu je dodal, da so na podlagi tretjega 
odstavka 37. člena Statuta Planinske zveze Slovenije svoj odstop iz matičnega MDO PD podali AK 
Slovenska Bistrica (MDO PD Podravja), AK Slovenj Gradec (MDO PD Koroške) , PK Divača (MDO PD 
Primorske) in Društvo plezalcev Koper (MDO PD Primorske). 
 
Ad. 12. Razno 

Andrej Pečjak je predstavil delovanje Komisije za gorske športe. Jurček Nowakk je dal pobudo, da se 
na Skupščini PZS predstavi vrhunske športe, ki delujejo v PZS. Lahko s slikami, filmi ali športniki 
osebno. Bojan Rotovnik se strinja, da se pripravi 5 minut dolg film o vrhunskem športu v PZS in 



 
 

13. seja UO PZS 19. 01. 2017  Stran 9 od 9 

 

športnikih. Slavica Tovšak je povedala, da je bila za financiranje Slovenskega planinskega muzeja 
podpisana pogodba za obdobje štirih let. SPM je pripravil pester program skozi vse leto ter cel sklop 
razstav, še vedno pa je dobrodošla kakšna razstava MDO PD.  V Planinski založbi je izšel vodnik 
Julijske Alpe južni del ter novi zemljevidi. Danilo Škerbinek je povedal, da je skupščina CAA jeseni 
2016 izdala priporočila za varno uporabo varovalnih naprav, ki se uporabljajo pri športnem plezanju v 
dvoranah in plezalnih vrtcih. Sprašuje, kje je vzrok,  da Priporočil še nismo objavili  na naši spletni 
strani, v PV in z njimi seznanili javnost. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da se morajo vsa priporočila 
ustrezno prevesti, kar pa lahko traja nekaj časa in da bodo ta priporočila obravnavana na naslednji 
seji UO PZS. Marinka Koželj Stepic je izpostavila problematiko poročil dela MDO PD, saj so med seboj 
zelo neenotna, tako po vsebini kot po obsegu. Po njenem mnenju bi bilo potrebno pripraviti navodila 
za pripravo poročil o planu dela v MDO PD. Predsednik MDO PD Notranjske Miro Mlinar je mnenja, 
da bi bilo potrebno uspeh članice PD Cerknica Andreje Sterle Podobnik, ki je zmagala na teku okrog 
Everesta nekje evidentirati. 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da naj se vsi MDO PD ji angažirajo pri pridobivanju kandidatov za 
člane volilne komisije PZS. Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in 
povedal, da bo naslednja seja UO PZS 16. 3. 2017. Seja je bila zaključena ob 20.20. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 

14. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 16. marca 2017, ob 
16.30 uri, v prostorih Razvojne agencije Kozjansko, Ulica skladateljev Ipavcev 17, Šentjur. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik (drugi del seje). 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko (drugi del seje) in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Marija Štremfelj, Slavica Tovšak in Brigita Čeh in Jožef Bobovnik. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Maruška Lenarčič (MDO PD 
Primorske), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), Marinka Koželj 
Stepic (MDO PD Ljubljane), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Rudi E. Skobe (MDO PD Dolenjske in 
Bele krajine), Manja Rajh (Savinjski MDO PD) in Franc Slokan (MDO PD Pomurja). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija) in Marijan Denša (namestnik Komisije za varstvo 
gorske narave). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka PZS) in Manca Čujež 
(predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Predsedniki društev: Jože Stanonik (po pooblastilu predsednika PD Škofja Loka), Brane Povše 
(predsednik GRS postaje Celje) in Harold Križanec (predsednik PD Sloga Rogatec). 
Opravičeno odsotni:, Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Miha Habjan (Komisija za alpinizem), 
Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Danilo Škerbinek (voljeni član UO PZS), Milena Brešan (voljena 
članica UO PZS), Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Igor Mlakar (načelnik Komisije za pl. 
poti), Andrej Brvar (predsednik Nadzornega odbora), Jasna Pečjak (načelnica Komisija za gorske 
športe), Aleš Pirc (načelnik Komisije za alpinizem), Jože Dajnko (predsednik PD Ptuj) in Štefan Keber 
(voljeni član UO PZS). 
 
Pred začetkom seje sta zbrane pozdravila direktorica Razvojne agencije Kozjansko Andreja Smolej in 
podžupan Občine Šentjur Robert Polnar.  
 
Na začetku seje je bilo prisotnih 16 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 69,6 % 
sklepčnost.  
 
Miro Eržen, ki ga je predsednik pooblastil za vodenje seje je na začetku povedal, da je predsednik PZS 
Bojan Rotovnik še na poti iz tujine in bo na sejo UO PZS nekoliko zamudil, zato je predlagal, da se 
spremeni dnevni red v toliko, da se točki 3. in 4., prestavita na konec. Miro Eržen je povedal, da pod 
točko 9. v roku ni prišlo najav, po roku pa je prišla pobuda predsednice MDO PD Savinjske Manje Rajh 
glede ureditve planinskih poti na Donački gori, ki se bo obravnavala pod točko 4. Točka 9. se umika iz 
dnevnega reda. Pod točko 10. (razno) pa sta najavila svoje teme Jurček Nowakk in Rudolf E. Skobe. 
SKLEP 1/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 14. seje UO PZS, s 
spremembo, da se točki 3. in 4. obravnavata na koncu.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Priprave na skupščino PZS 2017  
a. Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  
b. Spremembe Poslovnika Skupščine PZS  
c. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2016  
d. Poročilo Nadzornega odbora PZS  
e. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2018  
f. Volitve volilne komisije  
g. Poslovni prostori PZS oz. sedež PZS  
h. Prenos nepremičnega premoženja s PZS na Društvo Postaja GRS Celje  
i. Predlog PD Škofja Loka za obravnavo na skupščini PZS  

4. Skrbništvo planinskih poti na območju Donačke gore  
5. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov – I. obravnava  
6. Pravilnik o planinskih medijih, založništvu in informiranju – I. obravnava  
7. Zbor gospodarjev, konferenca planinskega gospodarstva in soglasje k spremembam 

Pravilnika o kočah, bivakih in planinskih učnih središčih 
8. Zbor odsekov za varstvo gorske narave in soglasje spremembam Pravilnika KVGN ter novim 

članom IO KVGN  
9.  Razno  
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 13. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da se je zapisnik usklajeval po ustaljeni proceduri. V določenem roku za 
pripombe so prišle tri pripombe na zapisnik, ki so bile smiselno upoštevane. V nadaljevanju je podal 
še pregled nerealiziranih sklepov sej upravnega odbora. 
SKLEP 2/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 13. seje, z dne 19. 01. 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Izvedli smo 6. konferenco planinskega gospodarstva, ki je bila na Gospodarskem 

razstavišču  v Ljubljani 4. 2. 2017. 
• Izvedli smo zbor gospodarjev, ki so ga zaznamovale predvsem spremembe Pravilnika o 

planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih. 
• Podelili smo 6 certifikatov okolju prijazna planinska koča in 9 družinam prijazna planinska 

koča, vsem 9 kočam, ki so prve prejele certifikat OPPK, se je podaljšala veljavnost za 
naslednja štiri leta. 

• Udeležili smo se sejma Natour Alpe-Adria, 1.–4. 2. 2017, na katerem se je predstavilo tudi 
20 planinskih koč. 

• V okviru sejma je potekal tudi alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj 
najuspešnejšim v alpinizmu, športnem in lednem plezanju in turnem smučanju za leto 
2016, nagrado za življenjsko delo v alpinizmu je prijel Andrej Štremfelj. 

• Podprli smo izvedbo že 11. festivala gorniškega filma (FGF), 19. –26. 2. 2016, na katerem 
sta predavala tudi Jernej Kruder in Martina Čufar. 

• V času med obema sejama UO PZS so tekmovalni turni smučarji nastopili na mednarodnih 
tekmah in za pokal Slovenije. Na svetovnem prvenstvu so bili uspešni Karmen Klančnik, 
Nejc Kuhar in Luka Kovačič.  

• Janja Garnbret in Domen Škofic sta prejela Bloudkovo priznanje.  
• Izdali smo knjigo Trden kakor Skala – Kratka zgodovina Turistovskega kluba Skala. 
• Trenutno je v PZS včlanjenih 35.567 članov, lani v enakem časovnem obdobju jih je bilo 

33.755 članov.  
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• Janez Svoljšak je na svetovnem prvenstvu v tekmovalnem lednem plezanju 5. 2. 2017 v 
Franciji osvojil 4. mesto.  

• Sodelovali smo sestanku odprtega slovenskega foruma Športa za vse na katerem smo se 
dogovorili kako izboljšati pogoje za delovanje Športa za vse.  

• Izveden je bil zbor turnih kolesarjev in varuhov gorske narave. 
• Organizirali smo 28. državno tekmovanje Mladina in gore, 21. 1. 2017 v Idriji, zmagali sta 

ekipi PD Trzin in PD Idrija.  
• Udeležili smo se skupščine Mednarodne zveze za športno plezanje (IFSC), 11. 3. 2017 v 

Quebecu v Kanadi, kjer je bil predstavljen tekmovalni sistem za olimpijske igre Tokio 
2020. 

• Uspešno smo pridobili sredstva za projekt: Alpe Adria Experience, program Interreg 
Slovenija-Avstrija,  

• Uspešno smo pridobili sredstva za projekt: Okoljsko in energetsko učinkoviti objekti od 
gora do dolin, Eko sklad 

Miro Eržen je dodal, da smo bili uspešni na razpisu za Slovence v zamejstvu, ter, da bo letos potekalo 
Srečanje treh dežel na sejmu od 7. - 9. 4. 2017 v Celovcu. 
Po koncu 2. točke je bilo prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 73,9  
% sklepčnost.  
 
Ad. 5. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov – I. obravnava 

Matej Planko je podal uvodno obrazložitev in povedal, da so v njem upoštevana sprejeta izhodišča na 
eni izmed preteklih sej UO PZS. Po sprejetju pravilnika bo strokovna služba pripravila vzorčni 
pravilnik, ki bo namenjen društvom članom  PZS in se jim bo posredoval, da ga bodo lahko 
uporabljali. Damjan Omerzu je dodal, da je pravilnik pripravljen iz vzorca pravilnika informacijskega 
pooblaščenca, tako, da je usklajen z delovanjem nevladnih organizacij. Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/16-03-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje 
Pravilnik o varovanju osebnih podatkov PZS v I. obravnavi in poziva organe PZS, da do 24.3.2017 
posredujejo morebitne pripombe in predloge za II. obravnavo in sprejem, ki je predviden na 
naslednji seji UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Pravilnik o planinskih medijih, založništvu in informiranju – I. obravnava 

Slavica Tovšak je povzela, da Pravilnik o planinskih medijih, založništvu in informiranju ureja 
organizacijska vprašanja in umestitev v organizacijo Planinske zveze Slovenije. Pravilnik opredeljuje 
Planinski vestnik, Planinski kažipot, Letopis PZS, spletne strani PZS in Obvestila PZS. Opredeljuje tudi 
sestavo in naloge Odbora za založništvo in informiranje PZS in uredništvo Planinske založbe in 
področja kartografije. OZI je imel pravilnik že v obravnavi in je podal svoje pripombe. Pripombe na 
pravilnik naj bodo v roku posredovane direktno Damjanu Omerzu in bodo smiselno upoštevane.  
RAZPRAVA: Matej Planko je dodal da 2. člen pravilnika pravi, da je promocija trženja  v pristojnosti 
generalnega sekretarja, OZI pa lahko sprejme nekaj, kar je v nasprotju z mnenjem generalnega 
sekretarja. V pravilniku je potrebno bolj natančno razmejiti odgovornosti. Na pravilnik bo podal svoje 
pripombe.  
SKLEP 4/16-03-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje 
Pravilnik o planinskih medijih, založništvu in informiranju PZS v I. obravnavi in poziva organe PZS, 
da do 24.3.2017 posredujejo morebitne pripombe in predloge za II. obravnavo in sprejem, ki je 
predviden na naslednji seji UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Zbor gospodarjev, konferenca planinskega gospodarstva in soglasje k spremembam 
Pravilnika o kočah, bivakih in planinskih učnih središčih 

Janko Rabič je  povedal, da je zbor gospodarjev potekal na 6. konferenci o planinskem gospodarstvu 
4. februarja 2017 v okviru sejma Natour Alpe-Adria v Ljubljani. Udeležba je bila zelo dobra.  Dotaknili 
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so se analize vzorčenja iztočnih voda iz malih čistilnih naprav na planinskih kočah, rezervacijskega 
sistema za planinske koče ter dali soglasje Pravilniku o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih 
središčih, kjer so glavne spremembe v podrobnejši opredelitvi kriterijev za pridobitev statusa 
planinskega objekta, izboljšanje usposobljenosti oskrbnikov in osebja v planinskih kočah, obveza za 
nudenje popustov za prenočevanje, obveza nudenja prodaje vsaj enega zemljevida in vodnika, ki 
vključujeta planinske poti in zanimivosti na območju planinske koče, ureditvi informacijskega kotička 
in postavitvi planinsko-turističnega zemljevida območja koče bodisi na zunanji tabli ali na steni v 
notranjosti koče ter sprememba člena o kršitvah s poudarkom na neupoštevanju popustov in 
zavrnitvi zavetja. Podelili so tudi certifikate Okolju prijazna planinska koča ter Družinam prijazna 
planinska koča.  
SKLEP 5/16-03-2017: Upravni odbor PZS na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena in točke j) 
19. člena Statuta PZS, daje soglasje k spremenjenemu in dopolnjenemu Pravilniku o planinskih 
kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, ki ga je sprejel Zbor gospodarjev, 4. februarja 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Zbor odsekov za varstvo gorske narave in soglasje spremembam Pravilnika KVGN ter novim 
članom IO KVGN 

Marijan Denša je povedal, da je zbor odsekov za varstvo gorske narave potekal 25. februarja 2017. 
Sprejeli so spremenjen in dopolnjen Pravilnik o organiziranju in delovanju Komisije za varstvo gorske 
narave PZS, ki prinaša nekaj novosti, ter izdali soglasje k izvolitvi Ane Kreft (PD Vrhnika) in Katarine 
Veber (PD Kamnik) za novi članici  IO KVGN. Zbor je bil zelo uspešen. Razprave ni bilo. 
SKLEP 6/16-03-2017: Upravni odbor na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje 
soglasje k spremenjenemu in dopolnjenemu Pravilniku o organiziranju in delovanju Komisije za 
varstvo gorske narave PZS, ki ga je sprejel Zbor odsekov za varstvo gorske narave, 25. februarja 
2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/16-03-2017: Upravni odbor PZS na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
daje soglasje k izvolitvi Ane Kreft (PD Vrhnika) in Kristine Veber (PD Kamnik) za novi članici  IO 
KVGN, ki so bile izvoljene na Zboru odsekov za varstvo gorske narave, 25. februarja 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Razno 

Jurček Nowakk je povedal, da so na MDO PD Kamniško Bistriškega območja obravnavali 
problematiko dvojnega članstva, saj je veliko družin, kjer so otroci včlanjeni v drugo društvo zaradi 
plezanja in tako ne morejo koristiti družinskega popusta pri članarini. Prav tako ga je zanimalo, zakaj 
v planinskih kočah ne nudijo družinam popusta pri nočevanju. Matej Planko mu je odgovoril, da je 
dvojnega članstva trenutno zelo malo in bi bila nadgradnja informacijskega sistema za beleženje 
dvojnega članstva zelo draga, bodo pa to obravnavali na Odboru za članstvo in premislili o morebitni 
nadgradnji, ter podali informacijo o tem na junijski seji UO PZS. Jožef Bobovnik je dodal, da v tem 
primeru informacijski sistem ne bo beležil pravilnega števila članov, saj je dejanskih dvojnih članov 
manj, ker nekateri to problematiko rešujejo na različne načine. Miro Eržen je pozval Gospodarsko 
komisijo, naj na naslednji seji obravnava tematiko družinskega popusta v kočah. 
 
Na sredini 9. točke je bilo prisotnih 19 članov UO z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 82,6  % 
sklepčnost.  
Rudolf E. Skobe je podal vprašanje, kako se bo PZS spoprijela z visokimi cenami usposabljanj, glede 
na to, da manjša društva nimajo sredstev za usposabljanje mladih vodnikov, povečuje se starostna 
struktura članstva, sredstev s strani države pa je iz leta v leto manj in kako se bo odzvala na dejstvo, 
da nov Zakon o športu, ki je v zakonodajnem postopku, ne omenja več licenčnih usposabljanj 
strokovnih delavcev v športu. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da novi zakon o športu  res ne določa 
več uradno licenciranja, zato se bo vsaka zveza odločala po svoje.« 
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Rudolf E. Skobe je povedal, da je razočaran nad oddanim podrobnim vsebinskim programom dela za 
leto 2017 MDO PD Zasavja in da je tako skopo zapisan neprimeren za objavo. 
 
SKLEP 8/16-03-2017: Upravni odbor PZS daje soglasje k predloženim podrobnim vsebinskim 
načrtom komisij in organov PZS ter na predlog ostalih organov sprejema predložene podrobne 
vsebinske programe dela za leto 2017. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, 
veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledila je 15 minutna pavza.  
 
 
Ad. 3. Priprave na skupščino PZS 2017 

Vodenje seje je prevzel predsednik Bojan Rotovnik 
 

a. Predlog za delovnega predsednika skupščine PZS  
Predsednik je podal predlog predsedstva za delovno predsednico Skupščine PZS 2017. Razprave ni 
bilo.  
SKLEP 9/16-03-2017: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednico delovnega predsedstva 
skupščine PZS 2017 predlaga voljeno članico UO PZS Mileno Brešan (PD Tolmin). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Spremembe Poslovnika Skupščine PZS 
Damjan Omerzu je pojasnil, da se predlagana dopolnitev Poslovnika o delu skupščine PZS nanaša 
predvsem na opredelitev volilne komisije PZS in njenih pristojnosti. Glavnina dopolnitev je zajeta v 
38. členu poslovnika. Statut PZS, ki je bil dopolnjen na skupščini 2016, predvideva ustanovitev volilne 
komisije PZS, ki je izvoljena na skupščini za mandat 4 let. Menjava mandata se izvede praviloma eno 
leto pred rednimi volitvami PZS. Volilno komisijo sestavljajo trije člani, poleg tega pa skupščina izvoli 
tudi tri nadomestne člane, ki nadomestijo člane volilne komisije po vrstnem redu, v primeru da jim 
predčasno preneha mandat. Volilna komisija izvede tako kandidacijske postopke, kot same volitve na 
skupščini PZS. Poslovnik v predlaganih spremembah predvideva tudi preoblikovanje funkcije varuha 
pravic gora, ki s spremembami statuta ni voljen s strani skupščine, zato se tudi brišejo določbe iz 
poslovnika, ki urejajo ta organ. Razprave ni bilo.  
SKLEP 10/16-03-2017: Upravni odbor potrjuje predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika 
skupščine PZS in predlaga skupščini PZS, da jih sprejme. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c. Vsebinsko in finančno poročilo organov PZS za leto 2016 
Bojan Rotovnik je povedal, da so bila vsebinska objavljena v gradivu. 
RAZPRAVA: Rudolf E. Skobe je povedal, da je po Statutu PZS rok za oddajo poročil 31. januar, zato naj 
strokovna služba do roka zagotovi potrebne podatke za poročilo. Matej Planko mu je odgovoril, da je 
tudi PZS vezana za pridobljene podatke s strani društev, se bo pa v bodoče potrudilo, da se bodo 
podatki posredovali do roka oz. čim prej. 
Matej Planko je povzel finančno poročilo, ki je bilo pregledano s strani revizorske hiše. Pozitivno 
izdano mnenje revizorja potrjuje, da so izkazi odraz dejanskega stanja. Vrednost zalog so se znižale, 
Komisija za športno plezanje je v celoti pokrila primanjkljaj, Vodniška komisija pa ga je zmanjšala, 
tako da je trend pozitiven. Urša Mali je dodala, da je leto 2016 prineslo spremembe tudi pri pripravi 
letnih poročil društev. V skladu z njimi je bilo pripravljeno poročilo PZS, ki je bilo priloga gradivu.  
Spremembe kot dodane preglednice so pri gibanju opredmetenih osnovnih sredstev, gibanju 
neopredmetenih dolgoročnih sredstev, kratkoročnih terjatev po zapadlosti ter gibanju dolgoročnih 
rezervacij in pasivnih časovnih razmejitev. Poleg tega je upoštevana predpisana podrobnejša 
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razčlenitev nekaterih postavk sredstev in obveznosti, ki izhaja iz enotnih shem bilance stanja in izkaza 
poslovnega izida. Letno računovodsko poročilo društva po novem poleg bilance stanja in izkaza 
poslovnega izida s pojasnili obsega še prilogo k izkazu poslovnega izida s pojasnili. Revizijska hiša je 
pri pregledu finančnega poročila podala nekatere manjše pripombe na vsebine (naziv poročila je 
sedaj računovodsko; pri terjatvah je popravljeno: FŠ 102.616,00 €, Urad za mladino 7.459,25 €; 
popravljen je naziv banke; pri rezervacijah in pasivnih časovnih razmejitvah je skupno zmanjšanje 
popravljeno na 19.799,44 €; popravljeni so nekateri koeficienti v preglednici poročila po vrstah 
prihodkov in odhodkov, pri opisnem delu so ponekod popravljeni odstotki spremembe), ki so bile vse 
popravljene oz. odpravljene. Razprave na finančno poročilo ni bilo. 
SKLEP 11/16-03-2017: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2016 s popravki predstavljenimi na seji UO PZS in 
predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/16-03-2017: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2016 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2016 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki prejmejo Letopis PZS 2016, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

d. Poročilo Nadzornega odbora PZS 
Matej Planko je povedal, da je Nadzorni odbor PZS pregledal delovanje PZS in izdal pozitivno mnenje. 
Terjatve so obvladovane, pospešuje se prodaja zalog, poraba sredstev po komisijah je obvladovana.  
 

e. Okvirni vsebinski in finančni program dela PZS za leto 2018  
Matej Planko je dodal, da se je za izhodišče uporabil finančni načrt za leto 2017. Znani so že rezultati 
prijav na razpis Ministrstva za izobraževanje, znanost in šport ter Fundacije za šport.  
V razpravi so sodelovali Mirko Tovšak, France Benedik, Jurček Nowakk in Marinka Koželj Stepic. 
Slednja je vprašala, ali je možno da se projekt Slovenija planinari razporedi skozi vse leto, da bi bilj 
aktivno sodelovali vsi MDO PD. Matej planko ji je odgovoril, da bomo preverili tudi to možnost. 
SKLEP 14/16-03-2017: Upravni odbor PZS točke na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena 
Statuta PZS potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2018 in predlaga skupščini, da ga 
potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 15/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2018 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2018 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 
pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2018 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2018 
in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino:  
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Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2018 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 

- Komisije z zbori dejavnosti in MDO PD,  sprejmejo podroben program dela posamezne 
dejavnosti za leto 2018, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- Upravni odbor PZS, na predlog organov PZS, brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne 
programe dela PZS na posameznih področjih za leto 2018. 

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2018 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

f. Volitve volilne komisije 
Damjan Omerzu je povedal, da je prišlo zadostno število kandidatov. Volilna komisija bo imela 
mandat 4 leta, letos se bo prvič volilo volilno komisijo, ki bo sestavljala 3 voljene člane in 3 
nadomestne člane. Razprave ni bilo. 
 

g. Poslovni prostori PZS oz. sedež PZS 
Matej Planko je v uvodu predstavil stanje poslovnih prostorov PZS in različne možnosti za ureditev 
problematike poslovnih prostorov.  Povedal je, da so se za poslovne prostore PZS našli kupca, ki je 
zelo zainteresirani za nakup. Znesek prodaje je za javnost trenutno poslovna skrivnost. Po podpisu 
predpogodbe pa bo vrednost objavljena v gradivu za skupščino, in bo postalo javno. Gradivo za 
skupščino se bo še dopolnilo s podatki o gibanju povprečnih cen nepremičnin v zadnjem obdobju,  
več informacij o predhodni razpravi na seji UO PZS in možnostih nakupa nadomestnih prostorov. V 
razpravi so sodelovali Rudolf E. Skobe, Manja Rajh, Jurček Nowakk in Jože Rovan, ki so vsi enakega 
mnenja, da so sedanji prostori neprimerni, v slabem stanju, prenova bi bila nesmiselna in podpirajo 
prodajo. Razpravi se je pridružil tudi sodelujoči na seji Jože Stanonik (član PD Škofja Loka), kateremu 
je povedal, da mu je žal, da PZS že pred več kot 10 leti ni uspelo izpeljati prodaje stavbe in selitve na 
drugo lokacijo. Objekt je zelo dotrajan, zato bi bila prenova nesmiselna. Glede na spomeniško varstvo 
ga ni možno obnavljati v okvirih, potrebnih za PZS, primanjkuje parkirnih prostorov, zato zelo podpira 
selitev na drugo lokacijo. Po njegovem mnenju bi bila tudi smiselna odprodaja preostalih 
nepremičnin PZS in s prodajo le teh investirati v nove prostore PZS. Poudaril je tudi, da bi bila 
neprodana hiša PZS zamujena priložnost, saj je ponujena cena zelo dobra.  
SKLEP 18/16-03-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predpogodbo o prodaji poslovne stavbe PZS, 
parc. št. 2333 in 2334 k.o. Ajdovščina in pooblašča predsednika PZS, da po dokončni uskladitvi s 
kupcem, podpiše predpogodbo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 19/16-03-2017: Upravni odbor PZS predlaga skupščini sprejem sklepa: Skupščina PZS na 
podlagi točke g) prvega odstavka 27. člena Statuta PZS potrjuje pogodbo o prodaji poslovnih 
prostorov PZS na parc. št. 2333 in 2334 k.o. Ajdovščina, na Dvorakovi 9 v Ljubljani in pooblašča 
predsednika PZS za podpis pogodbe.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 20/16-03-2017: Upravni odbor PZS predlaga skupščini sprejem sklepa: Skupščina PZS določa, 
da se pridobljena sredstva s prodajo poslovnih prostorov PZS na Dvorakovi 9 v Ljubljani vodijo na 
posebnem stroškovnem mestu in se morajo porabiti izključno za nakup novih prostorov in nakup 
potrebne opreme za nemoteno poslovanje PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Bojan Rotovnik je pozval predsednike MDO PD, da naj na svojih sejah celostno predstavijo 
problematiko prostorov PZS. 
 

h. Prenos nepremičnega premoženja s PZS na Društvo Postaja GRS Celje 
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Matej Planko je povedal, da je PZS dobila prošnjo za prenos lastništva.  Predsednik GRS Celje Brane 
Povše je predstavil zgodovino koče. Leta 1980 je takratna postaja GRS Celje pri planinskem društvu 
Celje pričela z gradnjo zavetišča na Golteh. Na tem mestu je prej stala smučarska koča. Zavetišče je 
bilo zgrajeno s sredstvi GRS postaje Celje, donatorjev in ogromno prostovoljnega dela članov postaje 
GRS Celje. V letih delovanja so se menjali načelniki in miselnost članov, zato se je leta 1994 postaja 
odcepila od društva. Ustanovljeno je bilo društvo z nazivom; Gorska reševalna služba Celje - 
društvo za pomoč ljudem. Društvo je bilo kmalu sprejeto v članstvo Planinske zveze Slovenije. 
Damjan Omerzu je dodal, da ima GRS Celje željo, da se zavetišče GRS na Golteh s pripadajočim 
funkcionalnim zemljiščem prenese na GRS postajo Celje - društvo v razmerju 90% last GRS Celje in  
10% last PZS. V pogodbi se bodo solastniška razmerja še dodatno uredila, kot ima PZS to urejeno za 
solastništvo planinskih koč. Predsednik PZS je povedal, da se preverja možnost za ustrezno ureditev 
lastništva dostopne ceste do objekta. Gospodarska komisija PZS je obravnavala to tematiko in se s 
predlaganim predlogom strinja. MDO PD Savinjske nima pripomb. 
SKLEP 21/16-03-2017: Upravni odbor PZS predlaga skupščini PZS, da sprejme sklep: Skupščina PZS 
soglaša s neodplačnim prenosom 9/10 lastnine na zavetišču  GRS na Golteh, parc. št. 912/41 k.o. 
Radegunda, na Gorsko reševalno službo postaja Celje – društvo in pooblašča predsednika PZS za 
podpis pogodbe. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

i. Predlog PD Škofja Loka za obravnavo na skupščini PZS 
Jože Stanonik, član PD Škofja Loka je predstavil idejo »Mobilnost obiskovalcev gora in odprtega 
prostora, nove tehnične možnosti in priložnost za analizo gibanja, načrtovanje razvoja in podporo 
vzdrževanju planinske infrastrukture«. Predlog ideje je bila priloga gradivu. Matej Planko je odgovoril, 
da je izkupiček tovrstnih akcij slab, kar se je izkazalo pri akciji Droben prispevek- markanten vtis. 
Ostaja osnovno vprašanje kako motivirati obiskovalce gora za akcijo, da bodo poslali SMS ali opravili 
telefonski klic. V kolikor bi se sredstva zbirala s telefonskim klicem na številko 090 in ne s pošiljanjem 
SMS sporočila, bi to pomenilo dodatne stroške za PZS, saj bi za poslušanje posnetkov potrebovali 
dodatne ljudi. Kar se tiče raziskav povezanih z mobilnim signalu, se je po trenutnih poizvedbah pri 
operaterjih izkazalo za neuresničljivo, ker nimajo zakonske podlage za zbiranje in obdelovanje 
tovrstnih podatkov. Bojan Rotovnik je dodal, da predsedstvo PZS podpira aktivnosti za zagotavljanje 
novih virov sredstev za izvajanje programa dela planinske organizacije, vendar je za takšne aktivnosti 
potrebna širša podpora, predvsem s strani društev. Predsedstvo podpira nadaljnjo razpravo o tej 
tematiki predvsem na MDO PD, ne podpira pa uvrstitev te tematike na skupščino PZS, saj tematika 
zahteva širšo in poglobljeno razpravo, ki pa na skupščini ne bo mogoča. V razpravi sta sodelovala Igor 
Oprešnik in Jurček Nowakk. Slednji je povedal, da smo kot NVO upravičeni do brezplačnega 
oglaševanja v medijih, predsednik MDO PD Podravja pa je povedal, da so na seji sprejeli negativno 
stališče do predloga, da se ta tematik uvrsti na skupščino.  
SKLEP 22/16-03-2017: UO PZS podpira nadaljnjo razpravo o pridobivanju oz. zagotavljanju novih 
virov sredstev za izvajanje programa dela planinske organizacije, zato poziva vse MDO PD, da 
opravijo splošno razpravo o tej tematiki in pripravijo predloge, ki jih predsedniki MDO PD 
predstavijo na jesenski seji UO PZS. Na podlagi prejetih predlogov in opravljene razprave UO PZS 
imenuje delovno skupino in sprejme izhodišča za njeno delo. Delovna skupina pripravi analizo 
prejetih predlogov s strani MDO PD vključno z idejo »Mobilnost obiskovalcev gora in odprtega 
prostora, nove tehnične možnosti in priložnost za analizo gibanja, načrtovanje razvoja in podporo 
vzdrževanju planinske infrastrukture« ter za drugo razpravo na sejah MDO PD pripravi podrobneje 
predstavljene predloge za pridobivanje oz. zagotavljanje novih virov sredstev za izvajanje 
planinskih dejavnosti. Delovna skupina rezultate druge razprave po MDO PD predstavi UO PZS. 
 
SKLEP 23/16-03-2017: Idejo »Mobilnost obiskovalcev gora in odprtega prostora, nove tehnične 
možnosti in priložnost za analizo gibanja, načrtovanje razvoja in podporo vzdrževanju planinske 
infrastrukture«, ki jo je podalo PD Škofja Loka s podporo več planinskih društev, se ne uvrsti na 
dnevni red Skupščine PZS. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Skrbništvo planinskih poti na območju Donačke gore 

Predsednik PZS je povedal, da je problematiko skrbništva nekaterih planinskih poti na območju 
Donačke gore najprej obravnavala KPP, ki pa je po nekaj mesecih prosila predsednika PZS za pomoč 
pri iskanju kompromisa med PD Sloga Rogatec in PD Ptuj, ki se glede tega ne moreta sporazumeti. 
Zato je predsednik PZS 1.12.2016 na Rudijevem domu sklical sestanek vodstev obeh društev ter 
predstavnikov KPP, kjer so dosegli skoraj soglasno podporo kompromisnemu predlogu glede 
skrbništva nekaterih odsekov planinskih poti na Donački gori, ki ga je podal predsednik PZS. Sprejeli 
so stališče, da je kompromisna rešitev sprejeta, če jo naknadno potrdita tudi upravna odbora obeh 
društev. Kljub temu, da se je večina predstavnikov PD Ptuja na sestanku strinjala s kompromisno 
rešitvijo, pa upravni odbor PD Ptuj ni podal soglasja, za razliko od PD Sloga Rogatec, ki je podalo 
soglasje in zato kompromisna rešitev ni stopila v veljavo. Predsedstvo PZS je nato obe društvi 
pozvalo, da v tej zadevi sprejmeta arbitražo, kot jo za spore določa Statut PZS. Do tega predloga se je 
negativno opredelilo PD Sloga Rogatec, medtem ko PD Ptuj ni poslal odgovora. Ker so bile s tem 
izčrpane vse pravne možnosti, ki jih za reševanje sporov poznamo v planinski organizaciji, se je 
predsedstvo odločilo, da UO PZS predlaga, da problematiko obravnava in sprejme ustrezno odločitev. 
Kajti UO PZS je tisti, ki v končni fazi potrjuje nove planinske poti ter skupne sezname skrbnikov 
planinskih poti.  
Svoje stališče je povedal tudi Harold Križanec (predsednik PD Sloga Rogatec) ter Manja Rajh, 
predsednica MDO PD Savinjske. Oba se ne strinjata s tem, da je PD Ptuj vpisan kot skrbnik planinskih 
poti na območju Donačke gore. Manja Rajh je mnenja, da je nekdo nepooblaščeno v katastru 
spremenil skrbnika planinskih poti, kar bi bilo potrebno preveriti. Igor Oprešnik je povedal, da naj bi 
od leta 2000 PD Sloga Rogatec le enkrat sodelovala v akciji, večino dela na poteh je opravil PD Ptuj.  
V razpravi je sodeloval Miro Mlinar. Bojan Rotovnik je obrazložil, da je bila prva verzija katastra 
planinskih poti na predlog KPP potrjena junija 2015 na seji UO PZS. Do takrat so se več let zbirali in 
ažurirali podatki v tej veliki podatkovni zbirki na različne načine in ker je takrat to bila delovna verzija, 
se tudi ni zagotavljalo sledenje spremembam. Ravno zato so bili takrat vsi člani UO PZS, še posebej pa 
predsedniki MDO PD, dodatno pozvani, da prvi predlog katastra planinskih poti podrobno pregledajo 
in sporočijo morebitne napake ali neskladnosti. Od junija 2015, ko je bila prva verzija katastra 
planinskih poti potrjena tako s strani KPP kot tudi soglasno s strani UO PZS, se beležijo vsi posegi v 
katastre. V tej začetni verziji katastra pa so bili določeni odseki planinskih poti na območju Donačke 
gore zavedeni pod skrbništvu PD Ptuj, na kar pa se je januarja 2016 pritožilo PD Sloga Rogatec. Pri tej 
problematiki je potrebno upoštevati tudi dejstvo, da do uvedbe katastra planinskih poti v PZS nismo 
poznali pojma skrbnik odseka planinske poti, ampak samo skrbnik planinske poti. In bistvo spora med 
navedenima društvoma je ravno skrbništvo odsekov planinskih poti, skrbništvo planinskih poti ni 
sporno.  
Glede na vsa podana dejstva je predsednik predlagal sprejem sklepa: 
SKLEP: 24/16-03-2017: UO PZS potrjuje, da se skrbništvo spodaj navedenih odsekov planinskih poti 
na območju Donačke gore dodeli:  

 odsek Donačka S – Krče Z: skrbnik PD Ptuj,  

 odsek Donačka gora – Donačka gora V (grebenska pot): skrbnik PD Ptuj,  

 odsek Rudijev dom – Rudijev dom V: skrbnik PD Sloga Rogatec,  

 odsek Rudijev dom V– Donačka gora : skrbnik PD Sloga Rogatec,  

 odsek Rudijev dom V– Pragozd: skrbnik PD Sloga Rogatec.  
V kolikor navedeno društvo v roku 30 dni od izdaje tega sklepa pisno ne potrdi sprejem skrbništva 
nad dodeljenim odsekom oz. odseki, se skrbništvo teh odsekov najprej ponudi drugemu društvu, 
navedenem v tem sklepu. V kolikor tudi ta pisno ne potrdi prevzem skrbništva v roku 30 dni od 
poziva, se takšen odsek oz. odseki planinskih poti začasno dodelijo v skrbništvo PZS, ki bo iskanje 
novih skrbnikov izvajala po enotnih merilih za vse odseke, ki so v skrbništvu PZS. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI – Rudolf E. Skobe, Manja Rajh) 
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Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 11. 4. 2017 v Ljubljani. Seja je bila 
zaključena ob 20.43. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
15. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 11. aprila 2017, ob 16.30 
uri, v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig, Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj in Danilo Škerbinek. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO 
PD Gorenjske), Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), Miro 
Mlinar (MDO PD Notranjske), Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD) in Franc Janež 
(namestnik MDO PD Dolenjske in Bele Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo) 
Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletnih strani). 
Predsedniki društev: Iztok Urlavb (predsednik PD Ruše) in Andrej Karničar (predsednik uprave 
Ustanove Sklad Okrešelj) 
Opravičeno odsotni: Brigita Čeh (voljeni član UO), Milena Brešan (voljeni član UO), Slavica Tovšak 
(voljeni član UO), Štefan Keber (voljeni član UO), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Igor Mlakar 
(Komisija za planinske poti), Janko Rabič (Gospodarska komisija) in Jasna Pečjak (Komisija za gorske 
športe). 
 
Na začetku seje je bilo prisotnih 18 članov UO PZS z glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 78,3 % 
sklepčnost.  
 
Miro Eržen, ki ga je predsednik pooblastil za vodenje seje do njegove udeležbe je na začetku povedal, 
da je predsednik PZS Bojan Rotovnik še na seji IO OKS in bo na sejo UO PZS nekoliko zamudil, zato je 
predlagal, da se spremeni dnevni red v toliko, da se točka 10. Obravnava prednostno, točka 3. Pa ob 
prisotnosti predsednika. Miro Eržen je povedal, da sta pod točko 15. prišli dve najavi, in sicer Manje 
Rajh glede skrbništva planinskih poti na območju Donačke gore, ter od Mira Mlinarja glede parkiranja 
v zimskem času na območju Krme. Pod točko 16. (razno) pa sta najavila svoje teme Maruška Lenarčič 
in Manja Rajh.  
SKLEP 1/11-04-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 15. seje UO PZS, s 
spremembo, da se točka 10. obravnava prednostno in točka 3., ko bo prisoten predsednik.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Informacija o možnih novih poslovnih prostorih PZS  
4. Izbris neaktivnih društev iz članstva v PZS  



 
 

15. seja UO PZS 11. 04. 2017  Stran 2 od 6 

 

5. Izhodišča za razpravo o članarini PZS v letih 2018 – 2020  
6. Skrbniške pogodbe za planinske poti  
7. Ribniška koča na Pohorju  
8. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov – II. obravnava  
9. Zbor turnih kolesarjev  
10. Ustanoviteljske pravice Ustanove sklad Okrešelj  
11. Priporočene cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah  
12. Vpis bivakov v seznam planinskih objektov  
13. Informacija o spomladanski anketi za društva  
14. Informacija o Priporočilih CAA o varovalih pri športnem plezanju  
15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
16. Razno 

 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 14. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da se je zapisnik usklajeval po ustaljeni proceduri. V določenem roku ni bilo  
pripomb, je pa prišel po roku ugovor na zapisnik s strani PD Paloma Sladki vrh, ki pa ni povezan z 
vsebino zapisnika. V nadaljevanju je podal še pregled nerealiziranih sklepov sej upravnega odbora. 
SKLEP 2/11-04-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 14. seje, z dne 16. 03. 2017. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 1 PROTI – Danilo Škerbinek). 
 
 
Ad. 10. Ustanoviteljske pravice Ustanove sklad Okrešelj 
Andrej Karničar je predstavil pomen in delovanje Ustanove Sklada Okrešelj. Matej Planko je pojasnil, 
da je GRZS poskuša razširiti upravičence sklada Okrešelj, pri tem pa so naleteli na težave. Predlog 
podpisa pogodbe o ustanoviteljski pristojnosti GRZS mora potrditi tudi Ministrstvo za  izobraževanje, 
znanost in šport, katero je pristojno za nadzor. Razprave ni bilo. 
SKLEP 3/11-04-2017: Upravni odbor PZS potrjuje prenos ustanoviteljskih pravic v Skladu Okrešelj 
na Gorsko reševalno zvezo Slovenije in pooblašča predsednika za podpis ustreznega dogovora. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Danilo Škerbinek je ob tej priliki podal pobudo, da vsi člani UO PZS, zlasti pa predsedniki MDO 
poskrbijo, da se donira in s tem podpre Ustanovo Sklad Okrešelj. Ustanova se donatorjem zahvali z 
nalepkami Podporni član.  
 
Seji UO PZS se je pridružil tudi predsednik PZS, s tem se je prisotnost članov UO PZS z glasovalno 
dvignila na 19, kar pomeni 82,6  % sklepčnost. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 

• Začela se je nova sezona tekmovanj za svetovni pokal v športnem plezanju. 
• Udeležili smo se sejma Prosti čas v Celovcu. 
• GK je objavila razpis s področja planinskega gospodarstva za leto 2017. 
• Izdali smo dopolnjen Vodniški učbenik 
• 5. 4. 2017 je bil podpisan predlog za vključitev varuha narave v Zakon o ohranjanju narave 
• 7. 4. 2017 je potekala v Državnem zboru obravnava Zakona o športu, kjer je bila pristna 

tudi PZS 
 

Ad. 3. Informacija o možnih novih poslovnih prostorih PZS 

Matej Planko je prestavil dosedanje postopke pridobivanja ponudb za nove poslovne prostore PZS in  
podal kriterije za vrednotenje prostorov: lokacija in naslov, soseska, oddaljenost od ringa, 
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dostopnost, neto površina prostorov, letnik izdelave in obnove objekta, oprema prostorov, parkirišča, 
lastniška in možnost najema, cena objekta, stroški obratovanja, skladišče in splošni vtis. 
Opravljeni so bili ogledi petih prostorov, kjer se je izklicna cena gibala v razponu 300.000 do 750.00 €.  
Velikosti objekta med 300 in 572 m2. Iskanje lokacij bi se razširilo tudi na občine, ki mejijo na Mestno 
občino Ljubljana.   
Od nakupa sedanje stavbe PZS je kupec odstopil, saj so bili v tem časom izdani novi kulturnovarstveni 
pogoji Zavoda za kulturno dediščino.  Z novimi kulturnovarstvenimi pogoji je določen drugačen režim 
zaščite objekta kot je veljal prej,  s tem je pa tudi  in je obnova objekta dodatno omejena. To bo 
potencialnemu kupcu podražilo obnovo, zato potekajo novi dogovori o višini prodajne cene. Kot 
razlog za spremembo cene kupec navaja, da je z novimi kulturnovarstvenimi pogoji, prišlo do 
bistvene spremembe lastnosti predmeta pogodbe. 
 
RAZPRAVA: razvila se je daljša razprava o prodaji sedanje stavbe PZS, predvsem za kakšno ceno in o 
možnostih nakupa nove. Mnenja so bila večino pozitivna, Danilo Škerbinek  je izpostavil premajhno 
transparentnost v obravnavanem projektu,  le en posredni kupec, kje bodo novi prostori za PZS…,  a 
vsi razpravljavci so se zavzemali za nadaljevanje postopka prodaje nepremičnine, ne glede na to, da 
potencialni kupec pričakuje nižjo ceno, od že dogovorjene.  
 
SKLEP 4/11-04-2017: Upravni odbor PZS glede na pisno prekinitev postopka prodaje nepremičnine 
s strani potencialnega kupca soglaša, da se nadaljuje s postopkom prodaje nepremičnine ne glede 
na to, da kupec pričakuje nižjo ceno, od že dogovorjene. Hkrati določa, da je  najnižja še 
sprejemljiva cena za objekt 550.000€ in pooblašča predsedstvo, da za skupščino pripravi ustrezne 
spremembe predlogov sklepov. 
Sklep je bil soglasno sprejet (18 ZA, 1 ni glasoval). 
 
SKLEP 5/11-04-2017: Upravni odbor PZS soglaša, da se lahko iskanje potencialnih lokacij za nove 
prostore PZS razširi tudi na občine, ki mejijo na  Mestno občino Ljubljana. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Izbris neaktivnih društev iz članstva v PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da nekatera društva kljub večkratnim pozivom PZS ni prevzela znamkic za 
članarino ter vpisala svojih članov v Navezo. Razprave ni bilo. 
SKLEP 6/11-04-2017:  Upravni odbor na podlagi točke c) prvega odstavka 21. člena Statuta PZS iz 
članstva PZS briše Planinsko društvo Hudournik (MŠ: 4017641000) iz MDO PD Ljubljane, Planinsko 
društvo Panorama Dobrova (MŠ: 2051451000) iz MDO PD Notranjske in Športno plezalno društvo 
Gre Gor (MŠ: 4064143000) iz MDO PD Gorenjske. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Izhodišča za razpravo o članarini PZS v letih 2018 – 2020 

Tone Jesenko je podal uvodno obrazložitev in povedal, da se konec leta 2017 izteče triletno 
zavarovalno obdobje za člane PZS, zato skladno z utečeno prakso že spomladi začenjamo s postopki 
za izbor zavarovalnice za novo triletno obdobje 2018-2020. Razpis bo pripravljen na način, da bodo 
ponudniki podali več možnih variant posameznih zavarovanj, ki so vključena v članarino, v postopku 
izbora pa se bomo potem odločili o najprimernejšemu ponudniku in najprimernejših zavarovanjih za 
člane PZS. V nadaljevanju predstavljene možne rešitve izhajajo iz predpostavke, da se zavarovalni 
pogoji za naslednje obdobje ne bodo bistveno spremenile. Škodni rezultat v zadnjih dveh letih je 
namreč bistveno slabši kot v preteklih letih. Bistvene sprememba je predlog za dvig vseh kategorij 
članarine za 5 €, uvedba kategorije Podporni član in združitev članarine B1 in S+Š in zavarovanje za 
primer zlomov kosti. 
Razprava: V razpravi so sodelovali vsi člani UO PZS, ki so povedali svoja mnenja ter dali predloge in se 
bodo obravnavali v nadaljnem postopku priprave predloga.  Bojan Rotovnik je pozval predsednike 
MDO PD, da naj na sejah MDO PD združijo razpravo glede izhodišč za članarino 2018-2020 z razpravo 
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o alternativnih in novih virih za pridobivanje sredstev za financiranje programa dela planinskih 
društev.  
SKLEP 7/11-04-2017: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za javno razpravo o morebitnih 
spremembah v sistemu planinske članarine za novo triletno obdobje. Javna razprava poteka do 
22.5.2017, poročilo iz javne razprave pa se skupaj z morebitnimi osnutki sprememb za I. obravnavo 
predstavi na naslednji seji UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Skrbniške pogodbe za planinske poti 

Bojan Rotovnik je povedal, da so bili po dveh javnih razpravah upoštevali vsi smiselni predlogi, ki smo 
jih prejeli. RAZPRAVA: V razpravi sta sodelovala Jurček Nowakk in Danilo Škerbinek.  
SKLEP 8/11-04-2017: Upravni odbor PZS potrjuje vsebino skrbniških pogodb za planinske poti za 
podpis s skrbniki planinskih poti. 
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 proti – Jurček Nowakk). 
 
Ad. 7. Ribniška koča na Pohorju 

Bojan Rotovnik je povzel, da je Sklad kmetijskih zemljišč pred letom poslal dopis z zahtevo za prenos 
Ribniške koče in vseh pripadajočih parcel. Ker se PZS s tem ni strinjala, je sklad proti PZS vložil tožbo, 
na katero je je PZS poslala odgovor. Pozvali smo PD Paloma Sladki vrh, naj se nam pridruži v sodnem 
postopku, vendar od njih še nismo prejeli odgovora. Konec novembra 2016 se je vodstvo PD Paloma 
Sladki vrh odločilo, da želijo kočo prodati. PZS jim je odgovorila, da je običaj, da v kolikor društvo ni 
več možno upravljati s kočo, da se ponudi v upravljanje drugemu PD, za kar je interes izkazalo PD 
Ruše. PD Paloma Sladki vrh je izrazila tudi močan interes, da se koča proda sedanjemu najemniku. 
Matej Planko je dodal, da je država na podlagi Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov RS 
sprožila sodni spor proti PZS, kjer smo v odgovoru na tožbo predlagali sodišču, da se v pravdo kot 
stranskega intervenienta  vključi tudi PD Paloma Sladki vrh, saj lahko oba solastnika v enem postopku 
skupaj lažje in enostavneje uredita odprta vprašanja. Čas do zaključka pravde pa lahko izkoristimo za 
vprašanje, kako bo PZS odreagirala v podobnih primerih pri prodaji nepremičnin, katerih 10% 
solastnica je. Dokler sodba ne bo pravnomočna, prodaja namreč ni možna. Iztok Urlavb, predsednik 
PD Ruše je povedal, da je bilo društvo pripravljeno za prevzem ali odkup Ribniške koče, vendar so 
sedaj odstopili. Na sestanku so jim bili predstavljeni pogoji in zahteve za odkup, za katere se je 
izkazalo, da ima PD Paloma Sladki vrh velike apetite. Mnenja so,  da se planinskega premoženja nebi 
smelo prodajati, vendar dati v dolgoročni najem. V kolikor bo koča prodana sedanjemu najemniku, 
bo le-ta zemljišče kupil od Sklada kmetijskih zemljišč. 
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek je okrcal odnos sedanjega lastnika do obiskovalcev. Koča je bila 
narejena s strani PD Maribor Matica in potem podarjena PD Paloma Sladki vrh. Jurček Nowakk je 
povedal, da je potrebno pogledati v statut kaj je zapisano, ter, če je bil narejen prenos, mora biti tudi 
pogodba. Iztok Urlavb je dodal, da jih moti to, da bo šla koča v privat roke. Bojan Rotovnik je prosil 
udeležence, da se med tem časom razmisli, kako se bo v prihodnje reševalo podobne situacije, še 
posebej za koče ob transverzalnih  in regijskih veznih poteh. PZS je za parcele na Ribniškem  Pohorju 
izdala služnost. Predlaga, da se preveri trenutno stanje izdanih služnosti. 
 
Sledil je 10 Minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 16 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar 
pomeni 69,9 % sklepčnost. 
 
Ad. 8. Pravilnik o varovanju osebnih podatkov – II. Obravnava 

Damjan Omerzu je povedal, da se v drugi obravnavi pravilnika spremenijo le tehnični podatki za 
varovanje osebnih podatkov.  Vse zahteve smo uskladili z zakonom in priporočili informacijskega 
pooblaščenca. Razprave ni bilo. 
SKLEP 8/11-04-2017: Upravni odbor PZS na podlagi drugega odstavka 32. člena Statuta PZS 
sprejema Pravilnik o varovanju osebnih podatkov PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 9. Zbor turnih kolesarjev 

Jože Rovan je povzel dogajanje na zboru TKV, ki je potekal 9. 3. 2017 na Mengeški koči. Aktivnost 
turnokolesarjev je v okoli 40 društvih, članic PZS. Pohvalil je delovanje TKO Tržič ter legalizacijo 
Graničarske poti na Zelenico. Predstavil je vtise po prevoženi celotni trasi STKP Pie Peršič in Andreja 
Martinčiča, kjer sta med drugim izpostavila slabo ponudbo prehrane po kočah. Roman Ponebšek je 
dodal, da bi morali Pio Peršič povabiti na zbor gospodarjev. 
 
Ad. 11. Priporočene cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah  

Bojan Rotovnik je povedal, da je tukaj le formalno usklajuje s Statutom PZS, ki ne določa najvišjih cen, 
le priporočene. Razprave ni bilo. 
SKLEP 8/11-04-2017: Upravni odbor PZS sprejete Najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v 
planinskih kočah na podlagi spremembe točke j) prvega odstavka 19. člena Statuta PZS spreminja v 
priporočene. Popusti za nočitve v planinskih kočah ostajajo obvezni. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Vpis bivakov v seznam planinskih objektov 

Bojan Rotovnik je povedal, da sta pobudi za vpis bivakov podali društvi. Gospodarska komisija jih je 
pozitivno ocenila. Razprave ni bilo. 
SKLEP 9/11-04-2017: Upravni odbor PZS na podlagi 29. člena Pravilnika o planinskih kočah, bivakih 
in planinskih učnih središčih, na predlog IO Gospodarske komisije PZS, v register planinskih 
objektov vpiše Bivak na prevalu Globoko (1828 m n. v.), s katerim upravlja PD Tolmin. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
SKLEP 10/11-04-2017: Upravni odbor PZS na podlagi 29. člena Pravilnika o planinskih kočah, 
bivakih in planinskih učnih središčih, na predlog IO Gospodarske komisije PZS, v register planinskih 
objektov vpiše Bivak na Muzcu (1550 m n. v.), s katerim upravlja PD Kobarid. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 13. Informacija o spomladanski anketi za društva  

Bojan Rotovnik je povedal, da bo tako kot vsako leto potekala spomladanska anketa. Teme se lahko 
posreduje do 16. 4. 2017 na info@pzs.si. 
 
Ad. 14. Informacija o Priporočilih CAA o varovalih pri športnem plezanju 

Miro Eržen je povedal, da je športno plezanje v porastu, ter da OEAV pri športnem plezanju v 
plezališčih in športnih dvoranah svetuje uporabo »polavtomatskih« varoval. Priporočila so bila 
sprejeta na skupščini CAA, ki je bila 17. septembra  2016  v Innsbrucku. Razprave ni bilo. 
SKLEP 11/11-04-2017: Upravni odbor PZS se seznanja s prevodi priporočil CAA s področja uporabe 
varoval pri športnem plezanju in priporoča organom PZS in planinskim društvom, da ta priporočila 
smiselno uporabljajo pri svojih aktivnostih in jih v skladu z možnostmi promovirajo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 15. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  

Manja Rajh je povedala, da se PD Sloga Rogatec od januarja 2016 neuspešno trudi za vrnitev 
skrbništva planinskih poti, ki vodijo na Donačko goro, za katere so skrbeli že od nekdaj in bili vpisani v 
kataster planinskih poti. Po naključju so ugotovili, da je sedaj v katastru vpisan skrbnik PD Ptuj. Želi, 
da se razišče, kdo je nepooblaščeno vpisal to v kataster. Urošu Vidoviču očita nekorektno delo v tej 
zadevi, zato predlaga, da se ga razreši kot predstavnika PZS v KEUPS. Bojan Rotovnik ji je odgovoril, 
da zadeva še ni zaključena. Delo Uroša Vidoviča v KEUPS pa je označil za korektno in ustrezno. 
SKLEP 11/11-04-2017: Upravni odbor PZS na predlog Manje Rajh preklicuje imenovanje Uroša 
Vidoviča za predstavnika PZS v KEUPS. 
Sklep ni bil sprejet (13 PROTI, 2 ZA – Manja Rajh, Mirko Tovšak, 1 ni glasoval – Jurček Nowakk) 
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Miro Mlinar je izpostavil parkiranje na območju Krme v zimskem času. Predlaga, da se, da TNP-ju 
pobudo, da se v zimskem času lahko parkira ob cestišču. Miro Eržen mu je odgovoril, da je problem 
večplasten, ter da se bodo v bližnji prihodnosti srečali z nadzorniki TNP in poskušali najti rešitev. 
 
Ad. 16. Razno  

Maruška Lenarčič je vse prisotne povabila na praznovanje ob 110 letnici PD Snežnik Ilirska Bistrica, ki 
bo 14. 5. 2017 na Sviščakih. Manja Rajh želi izvedeti, zakaj je izobraževanje za vodnike tako drago.  
Danilo Škerbinek je dodal, da je novi zakon o športu preveč podrejen vrhunskemu športu. Bojan 
Rotovnik ji je odgovoril, da je javnih sredstev za izobraževanja vse manj, zato je cena tečajev tudi 
zrasla. Prejela bo kalkulacijo tečaja za vodnike. O zakonu o športu je potekala notranja razprava, kjer 
pa niso prejeli veliko pobud. Sedmega aprila je v državnem zboru potekala javna razprava zakona, 
kjer je sodelovala tudi PZS. Osredotočili smo se predvsem na usposabljanje in licenciranje. 

 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo v 15. 4. 2017 zbor KA in KGŠ v Kamniku, 19. 4. 2017 zbor 
KŠP v Ljubljani in 21. 4. 2017 zbor KPP na Igu. Naslednja seja UO PZS bo 8. 6. 2017.  
Seja je bila zaključena ob 21.52. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
16. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 8. junija  2017, ob 16.30 
uri, v sejni sobi Občine Litija, Jerebova ulica 14, Litija. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik. 
Podpredsedniki: Tone Jesenko in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik  in Danilo Škerbinek. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD:  Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD 
Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik (MDO PD Posočja), Marjan Kobav 
(namestnik MDO PD Kamniško Bistriškega območja, Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), 
Alenka Mrak (namestnica MDO PD Notranjske), Aldo Zubin (namestnik MDO Primorsko – Notranjskih 
PD), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) in Marjeta Bricl (namestnica MDO PD 
Zasavja). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti) 
Predsednik nadzornega odbora:  
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Miro Eržen (podpredsednik PZS), Marija Štremfelj (voljeni član UO), Štefan 
Keber (voljeni član UO), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), 
Manja Rajh (Savinjski MDO PD) in Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
 
Uvodoma sta dobrodošlico zaželela župan Občine Litija Franci Rokavec in podpredsednik PZS Roman 
Ponebšek, ki je tudi podpredsednik PD Litija. Na začetku seje je bilo prisotnih 18 članov UO PZS z 
glasovalno pravico od 23-ih, kar pomeni 78,3 % sklepčnost.  
 
Bojan Rotovnik je povedal, da se pri 6. točki dnevnega reda doda podtočka Ribniška koča na Pohorju. 
Pod točko 14. sta svoja vprašanja najavila Jurček Nowakk glede obeležitve 60. letnice vodništva, 
Danilo Škerbinek glede skupščine ter Zakona o športu, pod točko 15. Matej Planko glede sklada 
Obnove slovenskih plezališč ter Miro Mlinar z najavo priznanja PD Cerknica za udeležitev na čistilni 
akciji.           
SKLEP 1/08-06-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 16. seje UO PZS, z 
dopolnjeno podtočko 6d.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS  
2. Informacija o Skupščini PZS 2017  
3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
4. Termin osrednjih aktivnosti PZS v letu 2018  
5. Rebalans proračuna PZS za leto 2017  
6. Planinsko gospodarstvo: 

a. Prenos zemljišča pod kočo na Molički planini na Občino Luče  
b. Prenos zemljišč na Sklad kmetijskih zemljišč na Zasavski sveti gori  
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c. Zamenjava zemljišč pri Mozirski koči  
d. Ribniška koča na Pohorju 

7. Poslovni prostori PZS  
8. Mednarodno sodelovanje PZS   
9. Področje dela KPP  

a. Poročilo z Zbora KPP 
b. Soglasje k Pravilniku Komisije za planinske poti 
c. Potrditev Katastra planinskih poti – verzija junij 2017 
d. Potrditev novih točk Razširjene Slovenske planinske poti 

10. Informacija o javni razpravi o izhodiščih za članarino 2018  
11. Poročilo iz Zbora Komisije za športno plezanje in soglasje k novi sestavi IO KŠP  
12. Poročilo iz Zbora Komisije za gorske športe  
13. Poročilo iz Zbora Komisije za alpinizem  
14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
15. Razno  

 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 15. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je pripombe na zapisnik podal Danilo Škerbinek, med katerimi so se 
smiselne upoštevale. V nadaljevanju je podal še pregled nerealiziranih sklepov sej upravnega odbora. 
SKLEP 2/08-06-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 15. seje, z dne 11. 04. 2017, z naslednjimi 
dopolnitvami v točki 10 - 3. odstavek, točki 3 popravek v razpravi, točki 5 popravek v razpravi, točki 
7 popravek v razpravi in točki 14 – popravek letnice. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
  Ad. 2. Informacija o Skupščini PZS 2017  

Bojan Rotovnik se je zahvalil Mileni Brešan za vodenje skupščine ter povzel, da so bili vsi sklepi 
skupščine soglasno sprejeti. Razprava je potekala pri točki o novih prostorih PZS. Zapisnik je bil poslan 
vsem članom UO PZS. 
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek je podal pripombo na predolg kulturni program, ter da bi morali na 
skupščini podeljevati priznanja dolgoletnim zaslužnim članom. Današnji uspehi PZS so tlakovani z 
delom številnih marljivih planinskih delavcev, še posebej nekdanjih predsednikov in podpredsednikov 
PZS in drugih oseb z najvišjimi priznanji PZS. Sprašuje, zakaj se je prenehalo vabiti te osebe na 
skupščino?  Predsednik Rotovnik je dejal, da je bil kulturni program primeren, saj se s tem predstavi 
gostujoči kraj. Za podelitve priznanj je temu namenjen dogodek Najvišja priznanja PZS, saj je 
neprimerno, da se mešajo svečani dogodki in dogodki namenjeni funkcionarjem. Naslednja skupščina 
bo pripravljena po istem konceptu, za v bodoče pa bo o tem odločalo naslednje vodstvo.  
 
Ad. 3. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Organizirali smo novinarsko konferenco pred začetkom tekmovalne sezone v športnem 

plezanju in predstavili projekt #SlovenijaPleza za popularizacijo nove olimpijske discipline. 
• Skupaj s partnerji in Cipro Slovenija smo sodelovali pri izdaji knjižice Vozni redi v Alpah 2017 

in brošure Zapeljan v gore. 
• Organizirali smo redno letno skupščino PZS v Ajdovščini. 
• Organizirali smo SPOT 2017 na območju Haloz z zaključkom v Žetalah. 
• Organizirano je bilo državno prvenstvo osnovnih in srednjih šol v športnem plezanju. 
• Na azijski turneji je naša reprezentanca na treh tekmah svetovnega pokala v balvanskem 

plezanju dosegla dve zmagi in 2. mesto (Janja Garnbret) ter 3. mesto (Jernej Kruder). 
• Sodelovali smo na 1. mednarodnem tekmovanju Triglav The Rock Ljubljana.  
• Sodelovali smo na 22. slovenskih dnevih knjige v Ljubljani in na 4. mednarodnem sejmu 

NATURO v Gornji Radgoni. 
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• Organizirali smo se tradicionalnega srečanje vodstev HPS in PZS, ki je tokrat bilo na Sviščakih. 
• Udeležili smo se redne skupščine BMU, ki je bila tokrat v Konjicu v Črni gori. 
• Izvedli smo spletno anketo za planinska društva. 
• Objavili smo razpise s področja planinskega gospodarstva: koriščenje helikopterskih prevozov 

za ekološko sanacijo planinskih koč, svetovalno pisarno, pridobitev certifikatov Družinam 
prijazna koča in Okolju prijazna koča.  

• Objavili smo razpis za sofinanciranje planinskih taborov in za brezplačni prevoz opreme v 
tabor. 

• Tudi letos je mogoče od 1. 6. do 30. 9. 2017 na Petrolovih bencinskih servisih  kupiti  
članarino PZS. 

• Licenčna usposabljanja za vodnike so v glavnem zaključena. Druga usposabljanja so v polnem 
teku. 

• Začeli sta se akciji Gremo v hribe in Očistimo naše gore, pri katerih sodeluje tudi PZS. 
• Izvedli smo 2. seminar za oskrbnike planinskih koč, ki sta ga organizirala GK in Višja strokovna 

šola za gostinstvo in turizem Bled. 
• Izvedeni so bili zbori KA, KŠP in KPP.  

 
 
Ad. 4. Termin osrednjih aktivnosti PZS v letu 2018 

Tone Jesenko je prestavil termine osrednjih dogodkov v prihodnjem letu. 
SKLEP 3/08-06-2017: Upravni odbor sprejema predvidene termine osrednjih aktivnosti PZS v letu 
2018: 

- Skupščina 2018 - 21. 4. 2018  
- Dan Slovenskih planinskih doživetij - 16. 6. 2018 
- Svečana podelitev najvišjih priznanj PZS - 1 .12. 2018 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Rebalans proračuna PZS za leto 2017  

Urša Mali je povedala, da smo na osnovi prejetih odločb in pogodb za sofinanciranje naših 
programov za letošnje leto pripravili rebalans podrobnega finančnega načrta. Oba glavna financerja 
(Fundacija za šport in Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport), sta nam v skupni vrednosti 
namenila več sredstev kot smo jih predvideli v načrtu (največje povečanje je bilo za športno plezanje, 
ki je postalo olimpijski šport), so pa sredstva drugače porazdeljena po programih. Načrtovali smo 
namreč, da bomo pri Fundaciji dobili tudi sredstva za smerne table, a vloga ni bila odobrena. 
Posledica tega je manjša vrednost namenjenih sredstev skladu za planinske poti. Prihodki iz lastne 
dejavnosti so v skupni vrednosti manjši od načrtovanih v finančnem načrtu. Vzrok za to je predvsem 
odpoved določenih tečajev in licenčnih izpopolnjevanj za planinske vodnike.    
V zadnjem stolpcu med prihodki je v primerjavi z načrtom velika razlika. Ta je predvsem posledica 
zavedene kupnine za poslovno stavbo PZS. Omeniti pa je treba, da imamo odobrene tri nove 
projekte: Ekosklad, Alpe Adria regija doživetij in sredstva Javne agencije za raziskovalno dejavnost. 
Drugi prihodki (iz članarine, donacij, sponzorstev in Urada za mladino) se niso bistveno spremenili. Na 
podlagi načrtovanih prihodkov smo načrtovali vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in 
stroškovnih mestih. Pri komisiji za alpinizem in komisiji za športno plezanje smo zaradi zagotovitve 
lažjega poročanja o porabi odobrenih sredstev dopolnili strukturo stroškovnih mest. Prav tako smo 
odprli novo stroškovno mesto za vse stroške in prihodke, ki so že in bodo še nastali zaradi prodaje 
zdajšnjega poslovnega prostora in načrtovane selitve. V rebalansu je prikazan denarni tok, v letnem 
poročilu za letošnje leto pa bodo dogodki obravnavani v skladu z računovodskimi standardi.  
RAZPRAVA: France Benedik je povedal, da so se sredstva zmanjšala pri postavki za podpis skrbniških 
pogodb za poti. Bojan Rotovnik mu je pojasnil, da FŠO ni dodelila sredstev za razpis za smerne table, 
se bodo pa sredstva razdelila iz razpisa za SPP in razširjeno SPP, ki pa bodo zajela večino poti. Prav 
tako so še vedno za ta namen rezervirana sredstva v višini 20.000 eur. Danilo Škerbinek je pohvalil 
dodelan finančni plan. Izpostavil je zmanjšana sredstva mladinske komisije ter manjkajočo postavko 
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za srečanje treh dežel. Predlagal je tudi, da se Planinski vestnik pakira v vrečke iz recikliranega 
materiala, ki so okolju prijazne in razgradljive. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da so bila sredstva 
mladinske komisije v preteklosti nižja, a so se v zadnjih letih povečala zaradi pridobitve statusa MK 
kot mladinske organizacije (sredstva Urada za mladino). Pri manjših sredstvih za MK je tudi vpliv 
postavke za taborni prostor Mlačca, ki je sedaj samostojna postavka. Glede srečanja treh dežel še 
vedno veljajo sprejeti sklepi iz  seje UO PZS na Arehu, kjer se je PZS umaknila iz regionalnega 
sodelovanja kot organizacija, se je pa sodelovanje prestavilo na MDO PD, ki lahko iz lastnih sredstev 
sofinancirajo to srečanje, predsedstvo PZS pa v primeru srečanja v Sloveniji tudi odobri kritje vsaj 
dela stroškov srečanja  . 
SKLEP 4/08-06-2017: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2016, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2017 v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Planinsko gospodarstvo: 

a. Prenos zemljišča pod kočo na Molički planini na Občino Luče  
Matej Planko je povedal, da je bilo gradivo poslano z vabilom. Parcela *111/1 k.o. Podveža v velikosti 
198 m2, na kateri stoji pastirska koča na Molički planini je v lasti Planinske zveze Slovenije. Čeprav je 
pred desetletji že bilo nekaj aktivnosti, pa se lastništvo koče, ki danes predvsem služi, kot občasno 
zavetišče pastirjem in planincem  vsa ta leta ni spremenilo. Občina Luče je podala pobudo, da se tudi 
ta zadeva sporazumno in (do)končno uredi ter tako parcela *111/1 k.o. Podveža, kjer stoji omenjena 
koča, preide v last Občine Luče, ki je  lastnik tudi bližnje parcele, kjer stoji kapela Še posebej bi radi 
spomnili na dejstvo, da je Občina Luče kmalu po svoji ustanovitvi pred več kot dvema desetletjema, v 
podobnem primeru, brezplačno prenesla lastništvo parcele na Korošici, kjer stoji Kocbekov dom, na 
Planinsko društvo Celje – Matica, v tem primeru je šlo za bistveno večjo parcelo velikosti 6.643 m2. 
RAZPRAVA: France Benedik je povedal, da se v MDO PD Gorenjske ne strinjajo z brezplačnim 
prenosom lastnine. Danilo Škerbinek je predlagal, da se organizira okrogla miza na generalno temo, 
kako bo PZS gospodarila s svojimi parcelami v bodoče. Predlagal je tudi, da se PZS dogovori z občino 
Luče, da se na pastirski koči na Molički planini uredi možnost zasilnega zavetišča oz. nadstreška za 
obiskovalce, ki se znajdejo v nevarnosti. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bodo to predlagali občini 
Luče in pašni skupnosti, ter da se že dogovarjajo, da bi se na koči postavila spominska plošča, na 
kateri bi bilo navedena preteklost koče. 
SKLEP 5/08-06-2017: Upravni odbor PZS, na podlagi r) točke prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
potrjuje brezplačni prenos stavbišča *111/1 k.o. Podveža na Občino Luče in pooblašča predsednika 
PZS, da podpiše pogodbo. Zemljišče se prenaša izključno za namen pašništva, namembnost 
zemljišča se ne sme spremeniti,  PZS pa na zemljišču ohrani predkupno pravico. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 1 proti – France Benedik). 
 

b. Prenos zemljišč na Sklad kmetijskih zemljišč na Zasavski sveti gori  
Matej Planko je povzel, da je leta 1931 tam stala Tomazinova koča, ki pa je bila med vojno požgana. 
Parcela je slabe kvalitete, težko dostopna. Parceli, kjer so ruševine Tomazinove koče, sta izvzeti in 
ostaneta lasti PZS. V kolikor nas bo Sklad kmetijskih zemljišč tožil, bomo tožbo sigurno izgubili, zraven 
pa si bomo nakopali visoke stroške.   
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek je predlagal, da mora Sklad kmetijskih zemljišč dokazati, da izvaja 
odvzem parcel po zakonu, saj so bile te parcele zvezi podarjene. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da 
je na podlagi prejetih pravnih mnenj za PZS bolj racionalno, da se ne spusti v tožbo, ki bo dolgotrajna, 
draga in glede na sodbo Vrhovnega sodišča v podobnem primeru verjetno neuspešna. Damjan 
Omerzu je pojasnil prakso vrhovnega sodišča. France Benedik je povedal, da se bo po tej praksi 
izvajanja zakona izgubila verjetno še marsikatera parcela, ki jo ima sedaj v lasti PZS. Oglasili so se še 
drugi razpravljalci, na koncu pa je predsednik PZS Bojan Rotovnik povzel, da PZS brez zaključenih 
sodnih postopkov Skladu kmetijskih zemljišč ne bo predajala parcele, ki so PZS pomembne. Danilo 
Škerbinek je dal pobudo, da naj se PZS dogovori z LZS in Zvezo tabornikov in drugimi podobnimi 
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organizacijami za enoten pristop v takih zadevah do države, saj imajo oni enake težave z 
odvzemanjem parcel. 
SKLEP 6/08-06-2017: Upravni odbor PZS, na podlagi r) točke prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na podlagi 14. člena Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov, potrjuje podpis pogodbe o 
prenosu zemljišča 242/2 k.o. Zabava na Sklad kmetijskih zemljišč. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 2 proti – Mirko Tovšak, Danilo Škerbinek). 
 

c. Zamenjava zemljišč pri Mozirski koči  
Bojan Rotovnik je predstavil prošnjo Planinskega društva Mozirje pri ureditvi lastništva dovozne ceste 
ter za ustrezno ureditev funkcionalnega zemljišča za Mozirsko kočo na Golteh. Del stavbe Mozirska 
koča stoji na privatnem zemljišču, ki še ni pravnomočno urejeno z lastnikom g. Martinom Mikekom, 
prav tako del dovozne poti in tudi vse zemljišče okoli koče. Obstaja možnost zamenjave zemljišča v 
lasti PZS, ki je v neposredni bližini koče in je stično z zemljiščem g. Martina Mikeka, z zemljiščem okoli 
koče. Z zamenjavo oz. ustrezno ureditvijo bi PD Mozirje dobili širše zemljišče okoli koče in s tem 
prepotrebni prostor za sanacijska dela, ureditev meteornih voda, urejanje širše okolice koče, ter 
lastništvo dovozne poti. Gre za menjavo parcele v enaki velikosti. Hkrati je predvidena tudi izmenjava 
služnosti za uporabo dovozne ceste med PZS, g. Mikekom, PD Mozirje in GRS Celje.   
SKLEP 7/08-06-2017: Upravni odbor PZS daje soglasje za zamenjavo parcele 914/2 k.o. Radegunda z 
novo odmerjeno parcelo okoli Mozirske koče na Golteh, v razmerju 1:1. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

d. Ribniška koča na Pohorju  
Matej Planko je je povzel, da je Sklad kmetijskih zemljišč pred letom poslal dopis z zahtevo za prenos 
Ribniške koče in vseh pripadajočih parcel. Ker se PZS s tem ni strinjala, je sklad proti PZS vložil tožbo, 
na katero je PZS poslala odgovor. S strani okrajnega sodišča v Slovenj Gradcu smo prejeli predlog za 
mediacijo. PZS je le 10 % lastnik teh parcel, 90 % pa ima v lasti PD Paloma Sladki vrh. Država zaenkrat 
toži le PZS, ne pa tudi PD. Po sprejetem sklepu iz leta 2012 sledimo odločitvam PD. PD se s mediacijo 
strinja, znotraj mediacije pa je možnih več rešitev. Damjan Omerzu je povedal, da nam sodna praksa 
ni naklonjena, zato je v izogib nasprotni tožbi, smiseln pristop k mediaciji.   
RAZPRAVA: Mirko Tovšak je povedal, da niso vse parcele okoli kmetijsko zemljišče ter, da sigurno želi 
Sklad kmetijskih zemljišč parcele prodati naprej. Danilo Škerbinek je mnenja, da je potrebno 
zagovarjati tudi okoliške parcele, ki so prav tako funkcionalne. Aldo Zubin je povedal, da je potrebno 
podpreti odločitev PD. 
SKLEP 8/08-06-2017: Upravni odbor PZS spreminja sklep št.  12/21-01-2016 z 8. seje UO PZS, ki se 
nanaša na Ribniško kočo in na predlog PD Paloma Sladki vrh pristane na sodelovanje v mediaciji s 
katero si prizadevamo, da koča z funkcionalnimi zemljišči ostane v planinski lasti, v okviru 
mediacije pa sledimo odločitvi PD Paloma Sladki vrh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 Ad. 7. Poslovni prostori PZS 

Matej Planko je povedal, da je hiša na Dvorakovi 9 prodana, kupnina je že nakazana. Vsi stroški 
povezani s prodajo in nakupom prostorov se vodijo na posebnem stroškovnem mestu. Opravljen je 
bil ogled 16 prostorov, hiš oz. zemljišč. Našim zahtevam sta ustrezala dva objekta, najprimernejši pa 
so prostori v velikosti 333,13 m2 + 20,18 m2 na obrobju BTC-ja v Ljubljani v neposredni bližini 
trgovine Bauhaus. Objekt je sedaj v lasti HETA Asset Resolution. Objekt je bil v celoti obnovljen leta 
2009 in si ga je ogledalo vodstvo PZS. Vsekakor bi bilo potrebno nekaj vložiti v manjša obnovitvena 
dela. Prostori se nahajajo v II. nadstropju, imajo ustrezno urejen dostop za invalide. Objekt ima dobro 
dostopnost z avtomobilom in javnim prevozom. Dovolj lastniških parkirišč in možnost souporabe 
dodatnih parkirišč v popoldanskem času. Poslovni prostor je v urejeni stavbi. Dobro vzdrževani 
prostori z vgrajenimi kvalitetnimi materiali. Svetli dovolj veliki prostori s sejno sobo. Izpostavil je 
nekaj dejstev: celotno drugo nadstropje je bilo zasnovano kot enovita poslovna enota, sedaj bi jo naj 
delili na dva dela, potrebno bo predelati instalacije in zagotoviti dvojna odjemna mesta, to pomeni 
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nekaj stroškov. Požarni prehod je preko druge enote, skupna je soba za računalniški strežnik. V 
neposredni bližini stavbe je podjetje Fragmat. Naročeno že imamo pravni pregled dokumentacije o 
nepremičnini. Delno poročilo že imamo, potrebujemo še dodatna pojasnila. Strokovnjak gradbene 
stroke si je objekt že ogledal in podal mnenje v katerem ne predvideva posebnih posegov v bližnji 
prihodnosti.  Ugodna cena. Oglaševana cena: 1134,6 €/m2 za prostore in 5368 €/ parkirno mesto. 
 
RAZPRAVA: Ernest Gradišar je vprašal, kakšni so fiksni mesečni stroški upravljanja. Matej Planko mu 
je odgovoril, da so stroški upravljanje za celotno etažo cca. 600 eur. Jože Rovan je pohvalil lokacijo, 
pogreša le skladiščni prostor. Matej Planko mu je odgovoril, da se bo v bližini iskal skladiščni prostor. 
Danilo Škerbinek je imel vprašanja glede stanja objekta. Rudi E. Skobe je povprašal po energetski 
izkaznici. Matej Planko mu je odgovoril, da je razred C, spodnji del. Slavici Tovšak se zdijo prostori 
zelo primerni za delo strokovne službe.  
SKLEP 9/08-06-2017: UO PZS se strinja s predlaganim nakupom poslovnih prostorov in pripadajočih 
parkirišč na naslovu Ob železnici 30a, Ljubljana in pooblašča predsedstvo za nadaljnja pogajanja, 
oddajo zavezujoče ponudbe in sklenitev posla.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/08-06-2017: UO PZS na podlagi točke i) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS določa 
poslovni naslov PZS na Ob železnici 30a, Ljubljana, pod pogojem, da je nakup predstavljenih 
prostorov realiziran. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 20 minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar 
pomeni 73,9 % sklepčnost. 
 
Ad. 8. Mednarodno sodelovanje PZS   

Bojan Rotovnik je povedal, da se ustanavlja Evropska planinska zveza (EUMA). Statut je že preveden v 
slovenski jezik. V sredini septembra je predvidena ustanovna skupščina. Tone Jesenko je podal 
poročilo iz skupščine BMU, ki je bila v Kolašinu (Črna Gora), kjer so vse prisotne zveze izrazile 
podporo projektu ustanovitve EUMA in napovedale včlanitev. Hkrati so delegati na predlog 
predsednika Planinske zveze Srbije soglasno podali PZS predlog, da za člane predsedstva EUMA 
kandidira Bojana Rotovnik.  
RAZPRAVA: Danila Škerbinka je zanimajo, kakšna je ocena stroškov tega sodelovanja. Po izkušnjah 
CAA je potrebno vstaviti v statut člen za odgovornost aktivnega članstva. Bojan Rotovnik mu je 
odgovoril, da je delovna skupina predlagala letno članarino za PZS v začetku 700 eur.  
SKLEP 11/08-06-2017: Na podlagi Programskih smernic PZS 2014-2018, programa dela PZS za leto 
2017 in na podlagi sklepa 11. seje UO PZS je predsedstvo PZS sprejelo stališča glede predloga za 
ustanovitev Evropske planinske organizacije (EUMA) in Upravni odbor PZS s temi stališči soglaša: 

• PZS podpira ustanovitev EUMA in se bo pridružila ustanovnim članicam te organizacije, 
• PZS zagovarja naslednje glavne namene delovanja EUMA:  

– reprezentativna evropska organizacija za področje planinstva, 
– zagovarjati prost dostop do gora z upoštevanjem omejitev glede varovanja gorske 

narave in varnosti v gorah, 
– spodbujati prostovoljnost delovanja v planinskih organizacijah, 
– koordiniranje razprave in sprejemanje skupnih stališč do predlogov dokumentov in 

standardov EU s področij delovanja planinskih organizacij (razen področij 
tekmovalnih športov, kjer interese zastopajo posamezne mednarodne športne 
federacije), 

– sodelovanje pri kandidiranju za sredstva iz EU skladov za izvajanje planinskih 
projektov na evropski ravni ter 

– izmenjevanje primerov dobre prakse in spodbujanje sodelovanja med nacionalnimi 
planinskimi zvezami.                  
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PZS predlaga, da bi za posamezna vsebinska področja (varstvo gorske narave, koče, poti, 
usposabljanja, varnost in preventiva ipd.) v EUMA ustanovili komisije, ki bi bile sestavljene iz 
strokovnjakov nacionalnih članic in bi iz svojega področja delovanja:  

– pripravljale predloge stališč EUMA do predlogov dokumentov EU s področja gora in 
področij delovanja planinskih organizacij 

– pripravljale predloge skupnih projektov in dokumentov 
– iskale primere dobre prakse na posameznih področjih delovanja in skrbele za 

promocijo teh primerov med članicami 
– spodbujala sodelovanje članic na določen področju 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 12/08-06-2017: Upravni odbor PZS soglaša, da PZS delovni skupini za ustanovitev EUMA ter 
ustanovni skupščini EUMA predlaga, da bi bila pisarna te nove evropske planinske organizacije v 
Sloveniji in v skladu z možnostmi v novih poslovnih prostorih PZS nudi EUMA možnost brezplačne 
uporabe ene manjše pisarne in brezplačne souporabe skupnih prostorov za obdobje 5 let.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 13/08-06-2017:  Upravni odbor PZS na predlog skupščine Balkanske planinske organizacije 
(BMU) 2017, potrjuje kandidaturo Bojana Rotovnika za člana predsedstva oz. člana izvršnega 
organa nove Evropske planinske organizacije (EUMA). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 14/08-06-2017: Upravni odbor PZS soglaša, da PZS s posredovanjem pisnih predlogov in v 
okviru udeležbe na sestankih vseh mednarodnih organizacij, katerih član je, spodbuja mednarodne 
planinske organizacije, da sodelujejo in se povezujejo na vsebinsko sorodnih področjih, da se na ta 
način doseže večja racionalnost in uspešnost dela organov mednarodnih planinskih organizacij.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Bojan Rotovnik je dodal, da bo na naslednji seji UO PZS ponovno točka mednarodna dejavnost PZS, 
kjer bomo imeli že poročilo iz skupščine CAA in ustanovne skupščine EUMA, pripravili pa se bomo 
tudi na skupščino UIAA.  
 
Ad. 9. Področje dela KPP  

a. Poročilo z Zbora KPP 
Igor Mlakar je povzel dogajanje na zboru KPP. Zbor je potekal brez posebnosti, sprejeli so popravljen 
pravilnik in podelili 1 Knafelčevo diplomo.  
 

b. Soglasje k Pravilniku Komisije za planinske poti 
Igor Mlakar je pojasnil, da je v pravilniku novost, da izstopijo iz sistema usposabljanj in niso več 
strokovni delavci v športu. Napake iz prvega pravilnika so sedaj odpravljene. Bojan Rotovnik je dodal, 
da je Jurček Nowakk skupaj s konkretnimi pripombami poslal predlog, da naj se pravilnik umakne, 
vendar je naloga UO PZS le, da ga poda ali ne poda soglasje. V kolikor ima kdo konkretne pripombe 
na pravilnik neke komisije, naj pripombe poda na zboru te komisije ali v predhodni javni razpravi. 
Bodo pa te pripombe poslane komisiji, kjer naj jih preučijo in obravnavajo pri naslednji modifikaciji 
pravilnika. Razprave ni bilo, zato je bil na glasovanje podan predlog sklepa.  
SKLEP 15/08-06-2017: Upravni odbor PZS daje, na podlagi točke n) prvega odstavka 32. člena 
Statuta PZS, soglasje k Pravilniku Komisije za planinske poti, ki ga je Zbor markacistov sprejel 21. 4. 
2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c. Potrditev Katastra planinskih poti – verzija junij 2017 
Igor Mlakar je podaj uvodno predstavitev sprememb.  
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SKLEP 16/08-06-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Goričko Tromeja odpre in je skrbnik novih odsekov 
planinske poti: »Pöžornov mlin-Križpotje«, »Rogašovci-Križpotje-Koča«, »Haminov-Koča« in se 
nove odseke planinske poti vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri 
označitvi mora Planinsko društvo Goričko Tromeja upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. 
Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev pristojnim 
ministrstvom.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/08-06-2017:  UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Podpeč-Preserje odpre in je skrbnik nove lahke 
planinske poti »Krožna pot Radovna–Vrh Debelega hriba–Strmica-Radna« in planinskih poti, ki se 
na to pot navezujejo: »Draževnik-Gradišče-Strmica«; »Gorjanc-Kamenščica«; »Podsmreka-
Gradišče«; »povezovalna pot Brzovški hrib-Kamnišca« in se da vnesejo v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Podpeč-Preserje upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS 
podatke v potrditev pristojnim ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 18/08-06-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo RTV odpre in je skrbnik nove lahke planinske poti 
»Tivolski grad-Rožnik-Mostec« in se novo planinsko pot vnese v evidenco planinskih poti Planinske 
zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo RTV upoštevati določbe Zakona o planinskih 
poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev pristojnim 
ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SKLEP 19/08-06-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Solčava odpre in je skrbnik nove lahke planinske poti 
»Strevc-Avstrijska meja« in se novo planinsko pot vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze 
Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Solčava upoštevati določbe Zakona o planinskih 
poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS podatke v potrditev pristojnim 
ministrstvom. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 20/08-06-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Grmada Celje opusti odsek planinske poti »Grmada 
Jceljska koča V«. Spremembo statusa se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. 
Pri postopku opustitve odseka mora Planinsko društvo Grmada Celje upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Igor Mlakar je za konec še povedal, da je potrebno v prihodnje ustrezneje urediti prikaz planinskih 
poti na www.planinske-poti.si ter sistemsko urediti uradni seznam planinskih obhodnic. Predsednik je 
napovedal izvedbo ustreznih tehničnih rešitev glede prikaza planinskih poti na spletni strani in 
predlagal, da KPP do 10. 9. 2017 pripravi seznam obhodnic, da jih lahko UO potrdi že na naslednji seji. 
V primeru težav pri usklajevanju podatkov o obhodnicah z društvi se bodo po potrebi vključili tudi 
predsedniki MDO PD in/ali vodstvo PZS. 
 
 

http://www.planinske-poti.si/
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SKLEP 21/08-06-2017: UO PZS zadolži KPP, da do 10. 9. 2017 pripravi čistopis seznama planinskih 
obhodnic. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
SKLEP 22/08-06-2017:  UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da se obhodnici Razširjena slovenska planinska pot doda novo točko Pekel 
pri Borovnici 337 m, PD Borovnica in namesto točke obhodnice Razširjena slovenska planinske poti 
Cerk, PD Kočevje, vnese točko Koča pri Jelenovem studencu, PD Kočevje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 23/08-06-2017:  Upravni odbor PZS na predlog Komisije za planinske poti daje soglasje k 
spremembam in dopolnitvam katastra planinskih poti na stanje junij 2017, z vključenimi na seji 
predstavljenimi spremembami. Čistopis se objavi brez podatkov o obhodnicah. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 10. Informacija o javni razpravi o izhodiščih za članarino 2018 

Tone Jesenko je povedal, da pripomb na izhodišče o članarini ni bilo veliko. Pripombe so zajemale 
predvsem znižanje članarine, popust za dolgoletno članstvo, manj kategorij… Bojan Rotovnik je dodal, 
da smo želeli danes predstaviti rezultate spomladanske ankete za društva, vendar se je zaradi 
neodzivnosti društev rok za oddajo podaljšal do 12. 6. 2017. Pri tem je pozval MDO PD naj urgirajo pri 
svojih društvih k izpolnitvi ankete. Tone Jesenko je še povedal, da je bilo pozvanih 11 zavarovalnic k 
oddaji ponudb za zavarovanje, prejeli pa so 3 ponudbe.  
 
Ad. 11. Poročilo iz Zbora Komisije za športno plezanje in soglasje k novi sestavi IO KŠP 

Aleš Pirc je podal informacije iz zbora, ki je potekal konec aprila. Zbora se je zaradi volitev udeležilo 
36 predstavnikov, kar je visoka udeležba. Razprava na zboru je bila burna, saj je plezanje v porastu in 
je postal olimpijski šport. Posledica tega pa so tudi višja finančna sredstva. 
 
SKLEP 24/08-06-2017:  Upravni odbor na podlagi točke c) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
daje soglasje k sestavi IO KŠP v mandatu 2017 – 2021: načelnik Aleš Pirc (PD Rašica) in člani Lorin 
Möscha (ŠPD Korenjak), Jernej Peterlin (Društvo Prosti čas Šmartno), Jurij Golob (PD Rašica), Janez 
Hafner (PD Tržič) in Urban Primožič (PK Škofja Loka). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 12. Poročilo iz Zbora Komisije za gorske športe 

Bojan Rotovnik je povedal, da je zbor potekal 14. 4. 2017 v Kamniku. Zapisnik zbora je bil podan v 
gradivu. 
  
Ad. 13. Poročilo iz Zbora Komisije za alpinizem 

Zapisnik zbora še ni potrjen, zato bo podan na naslednji seji UO PZS. 
 

Ad. 14. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  

Jurček Nowakk je podal vprašanje kako bo letos VK in MK obeležil 60 letnico prvega izobraževanja za 
vodnike PZS. Jožef Bobovnik je odgovoril, da VK do sedaj ni načrtovala posebnih aktivnosti, da pa 
bodo pripravili  članek za PV ter obeležili ta jubilej na zboru vodnikov, ki bo novembra. Predlagal je, 
da se med aktivnostmi vodi tudi pomembne obletnice v PZS.  
Bojan Rotovnik je povedal, da bo Manji Rajh podan odgovor glede stroškov vodniških tečajev na 
naslednji seji UO PZS.  
Miro Eržen je podal pisni odgovor Miru Mlinarju glede parkiranja v Krmi. Gradivo je bilo razdeljeno na 
današnji seji UO.  
Danila Škerbinka je zanimalo, kaj nam predstavlja rezultat ankete preteklega leta za PZS. Po 
njegovem mnenju rezultati predstavljajo predvsem premalo tečajev in usposabljanj. Jožef Bobovnik 
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je dodal, da Danilo Škerbinek vedno poudarja odlična izobraževanja v tujini, pri nas pa se spopadamo 
s  premalo prijavami na tečaje. Društva so tista, ki morajo nekaj ukrenit glede izobraževanj in jih več 
prijavljati, ne PZS. Bojan Rotovnik je dodal, da bo v septembru potekala koordinacija z MDO PD in 
načelniki komisij, medtem pa naj se v MDO PD opravi razprava o alternativnih in novih virih 
financiranja ter o problematiki usposabljanj za posameznike. Na koordinacijo s predsedniki MDO PD 
bodo vabljeni tudi voljeni člani UO PZS. 
 
Ad. 15. Razno  

Alenka Mrak je povedala, da je PD Cerknica prejela priznanje za izvedeno čistilno akcijo. 
Matej Planko je najavil projekt OSP – obnova slovenskih plezališč, ki ga pripravljata KŠP in KA. S tem 
želijo ustanoviti Sklad za sofinanciranje obnove slovenskih plezališč in naj bi predvidoma zaživel 
prihodnji mesec. Ob tem bo nastal tudi kataster plezališč.  
Danilo Škerbinek je povedal, da zaradi novega Zakona o športu društva ne bodo imela več sredstev za 
financiranje usposabljanj. Posledično bo PZS ostala brez strokovnih kadrov, saj je že sedaj stanje 
kritično. Predlagal je, da se ta tema umesti na katero od točk naslednje seje UO. Bojan Rotovnik mu 
je povedal, da bo ta tema vsekakor na jesenskih posvetih za društva. 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS predvidoma 28. 9. 2017.  
 
Seja je bila zaključena ob 21.55. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
17. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 21. septembra  2017, ob 
16.30 uri, v Izobraževalnem centru za zaščito in reševanje Ig , Zabrv 12, Ig. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek. 
Voljeni člani UO: Brigita Čeh, Jožef Bobovnik in Danilo Škerbinek. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 
Zasavja), Jože Ružič (namestnik MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor 
Rupnik (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), 
Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD ) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Miha Habjan (Komisija za alpinizem). 
Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v 
računovodstvu PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za 
odnose z javnostmi) in Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS). 
Opravičeno odsotni: Slavica Tovšak (voljeni član UO), Milena Brešan (voljeni član UO), Štefan Keber 
(voljeni član UO), Marija Štremfelj (voljeni član UO), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Jasna Pečjak 
(Komisija za gorske športe), Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Vladimir Habjan (urednik 
Planinskega vestnika), Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje) in Igor Mlakar (Komisija za planinske 
poti). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik PZS Bojan Rotovnik in povedal, da je prisotnih 14 članov UO PZS z 
glasovalno pravico, kar pomeni 60,9 % sklepčnost in dodal, da se 5. točka dnevnega reda umika iz 
dnevnega reda (Planinske poti: Opustitev planinskih poti, potrditev katastra planinskih poti – stanje 
september 2017).  
SKLEP 1/21-09-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 17. seje UO PZS, z umikom 
točke 5.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 16. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Poročilo o članstvu v letu 2017 ter osnutek sprememb članarine 2018  
4. Informacija o finančnem poslovanju PZS januar - julij 2017  
5. Mednarodno sodelovanje PZS  
6. Predstavitev aktivnosti delovne skupine Planinstvo za invalide  
7. Informacija o novem Zakonu o športu  
8. Informacija o delovanju komisij PZS  
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
10. Razno  

 
 



 
 

17. seja UO PZS 21. 9. 2017  Stran 2 od 6 

 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 16. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da je pripombe na zapisnik podal Danilo Škerbinek. Pripombe  so bile 
smiselne upoštevane. V nadaljevanju je podal še pregled nerealiziranih sklepov preteklih sej 
upravnega odbora. 
Prisotnih je 15 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 65,2 % sklepčnost.  
 
SKLEP 2/21-09-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 16. seje, z dne 8. 6. 2017. 
Sklep je bil sprejet (14 ZA, 1 PROTI – Danilo Škerbinek). 
 
Bojan Rotovnik je povedal, da so se PZS, Lovska zveza Slovenije in Ribiška zveza Slovenije povezali in 
pripravili dopis glede lastninjenja parcel Sklada kmetijskih zemljišč. Dopis je bil poslan predsedniku 
vlade s prošnjo za pomoč pri reševanju nastale situacije. Po pridobitvi zgodovinskih izpiskov iz 
zemljiške knjige je namreč razvidno, da je bilo zemljišče 242/2 k.o. Zabava že pred 2. sv. vojno v lasti 
PZS in da ga Sklad kmetijskih zemljišč neupravičeno zahteva nazaj, zato predlaga, da se razveljavi 
sklep 6/08-06-2017 iz 16. seje UO PZS. V primeru preklica sklepa bo ta tematika podrobneje 
obravnavana na eni izmed prihodnjih sej UO PZS. 
 
Prisotnih je 16 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 69,6 % sklepčnost.  
 
SKLEP 3/21-09-2017: Upravni odbor PZS prekliče sklep 6/08-06-2017 o prenosu zemljišča 242/2 k.o. 
Zabava na Sklad kmetijskih zemljišč. 
Sklep je bil soglasno preklican. 
 
  Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Uspešno smo izvedli Dan slovenskih planinskih doživetij na Domu pod Storžičem. 
• Izvedli smo dan markacistov, ki je bil v Logu pod Mangartom v soorganizaciji MDO PD 

Posočja. 
• Sodelovali smo pri odprtju razstave Aljažev stolp – ohranimo naš simbol, ki je nastala v 

sodelovanju Zavoda za varstvo kulturne dediščine Slovenije, Restavratorskega centra in 
Narodnega muzeja Slovenije. 

• Obiskovalce gorskega sveta in medije smo obveščali o razmerah v gorah in opozarjali na 
posebnosti, obveščali smo jih tudi o planinskih kočah in o delovanju prostovoljnih vodnikov 
PZS. 

• Skupaj s spletnim portalom Siol.net smo izvedli zelo odmeven izbor naj planinske koče. V 10 
tednih je bilo oddanih skoraj 70.000 glasov. Za naj planinsko kočo 2017 je bil razglašen 
Roblekov dom na Begunjščici, prireditev bo v nedeljo.  

• Člani predsedstva PZS so se udeležili Skupščine CAA v Lihtenštajnu. Ob tem so se udeležili 
tudi skupščine članic združenja za reciprociteto. 

• Uspešne okoljske naložbe smo predstavili na dnevih odprtih vrat planinskih koč – na Veliki 
planini, Menini planini in planini pri Jezeru – ter s Cipro Slovenija izvedli dogodek Ogenj v 
Alpah na Veliki planini. 

• Planinska založba je izdala koledar, ob tem vabim k nakupu, izdali smo tudi izbirni vodnik 
Dolina Soče – Bovško, nekaj zemljevidov in ponatis knjige Čez rob. 

• Na 311 bencinskih servisih Petrola smo tudi v letu 2017 v obdobju junij-avgust prodajali 
članarino PZS. To možnost je izkoristilo 475 članov.  

• Naši športni plezalci so odlično nastopili na evropskem prvenstvu v športnem plezanju v Italiji 
in Nemčiji. Janja Garnbret je postala evropska prvakinja v kombinaciji in podprvakinja v 
balvanih, Mina Markovič podprvakinja v težavnosti, Anže Peharc je bil tretji v balvanih.  

• Športni plezalci so dosegli odlične rezultate na svetovnih igrah (srebro za Janjo Garnbret) in 
tekmovanjih za svetovni pokal (več medalj: J. Garnbret, Mina Markovič, Domen Škofic). 
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Garnbretova je trenutno vodilna v ženski konkurenci. Odlične rezultate dosegata tudi 
paraplezalca Tanja Glušič in Gregor Selak. 

• Zemljevidi PZS so prek aplikacije LocusMap na voljo za pametne telefone. 
• Zaključili smo z usposabljanji za strokovne delavce PZS na vseh področjih, razen licenčno 

usposabljanja za planinske vodnike v PUS Bavšica.  
• V Mlačci pri Mojstrani smo odprli vzorčni taborni prostor PZS, kjer so poleti že taborila tri 

planinske društva. 
• Udeležili smo se druge akcije v okviru mednarodnega projekta Erazmus + Climbing for 

everybody v Visokih Tatrah na Slovaškem. 
• Uspešno so bile izvedene alpinistične odprave na Arjuno (Himalaja) – Aleš Česen, Luka Novak 

in Marko Prezelj, Denali (Aljaska) – Petra Klinar in Luka Stražar, in Rangtik (Himalaja) – Tomaž 
Žerovnik, Matjaž Dušič in Matija Jošt. 

• S Planinskim vestnikom in podjetjem Cewe smo organizirali nagradni fotonatečaj 
#LjubimGore. 

• Septembra in oktobra skupaj s PD po vsej Sloveniji organiziramo akcijo Slovenija planinari, ki 
spodbuja gibanje in rekreacijo v naravi. 

• Začel se je projekt Slovenija planinari v katerega smo vključili več kot 30 dogodkov, ki bodo 
tudi sofinancirani. 

 
Prisotnih je 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 73,9 % sklepčnost.  
 
Matej Planko je podal še informacijo o novih poslovnih prostorih. Oddana je bila zavezujoča ponudba 
o nakupu. Trenutno poteka usklajevanje pogodbe s prodajalcem, hkrati poteka izris prostorov in 
opreme. Zbirajo se ponudbe za izvajalce, strokovna služba pa se pripravlja na selitev z urejanjem 
arhiva in dokumentacije. 
 
Ad. 3. Poročilo o članstvu v letu 2017 ter osnutek sprememb članarine 2018 

Tone Jesenko je povedal, da je bilo v Navezi na dan 7. 9. 2017 vnesenih 54.975 članov. Istega dne leta 
2016 je bilo v Navezi 52.296 članov, konec leta 2016 pa 54.788 (vseh članov glede na prodane 
znamkice je bilo 55.150). Navedel je tudi društva in klube, ki v letošnjem letu še niso prevzela 
znamkic. Včlanjevanje preko spleta, Petrola in Selektboxa je v porastu, kar vpliva na povečano delo 
zaposlenih v PZS. Okoli 70 društev (brez GRS postaj) še ni pooblastilo PZS za prodajo članarine, kar 
ustvarja zaplete pri posameznikih, ki se preko spletnih možnosti želijo včlaniti v ta društva. 
Osnutek sprememb pri članarini so naslednje: zneski članarine v letu 2018 ostanejo enaki. Glede na 
slab škodni rezultat predvsem pri članarini A in posledično predviden dvig premije za A članarino je 
potrebno znižanje zavarovalne vsote za A člane na 15.000 € za primer smrti in na 50.000 za 
invalidnost, saj se s tem ohrani zavarovalna premija in s tem višina članarine, tako bo zavarovanje 
ostalo vzdržno tudi v naslednjem obdobju. Ravno pri A članarini nas vsi primerjajo z članarino pri 
OeAV, ki pa sploh nima vključenega zavarovanja za primer nezgode. Združitev S+Š in B1 članarine se 
ne izvede, ker bi to pomenilo zvišanje članarine za S+Š, ki pa je najbolj okrnjena starostna skupina v 
strukturi članstva.  Prav tako bi združitev odprta vprašanje družinskega popusta.  Uvedba nove 
kategorije za podporne in dvojne člane se na račun ohranitve obstoječih zneskov članarine ne uvede. 
 
Prisotnih je 18 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 78,3 % sklepčnost.  
 
RAZPRAVA: V razpravi o poročilu članstva v letu 2017 so  sodelovali Danilo Škerbinek, Jurček Nowakk 
in Rudolf E. Skobe. V razpravi o osnutku sprememb članarine v letu 2018 so povedali: Jurček Nowakk 
in MDO PD KBO je mnenja, naj se članarina A podraži, pogoji za to kategorijo pa naj ostanejo enaki. 
Za OPP članarino pa je definicija invalida jasna in to ne vključuje delovnih invalidov. Bojan Rotovnik 
mu je odgovoril, da bo v prvi polovici oktobra poseben sestanek na to temo in da bo povabljen na 
sestanek. Manjo Rajh je zanimalo, kako bi se spremenila zavarovalnina v primeru spremembe uredbe 
in bi bilo reševanje plačljivo. Matej Planko je odgovoril, da je v zavarovalni pogodbi klavzula, ki 
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navaja, da se v primeru spremembe uredbe o povračilu stroškov reševanja v Sloveniji razveljavi ta del 
pogodbe in se začnejo novi dogovori. To bo ostalo tudi v prihodnji pogodbi. Po analizi nesreč je bilo 
ugotovljeno, da je 70 % izplačanih odškodnin ravno pri A članih, zato bi se v primeru sklenitve 
posebne police za A člane višina članarine precej povišala (samo zavarovanje bi naneslo prib. 60 eur 
na člana). Za vse to bi bila posledica nekonkurenčnost članstvu v OeAV, katero pa nima zajetega 
nezgodnega zavarovanja (vključeno je le zavarovanje za primer reševanja z asistenco in bolnišnično 
zdravljenje). Da bi ohranili zmanjšali škodno izplačilo pri A članih je bilo ugotovljeno, da je smiselno 
zmanjšati zavarovalne vsote in dodati zavarovanje pri zlomih. Danilo Škerbinek ugotavlja, da je število 
otrok v članstvu zelo nizka. Predlaga organizacijo okrogle mize, da se ugotovi ali je ponudba za mlade 
glede na sedanjo generacijo primerna. Miro Mlinar predlaga, da se naredi analiza, koliko izplačilo 
škod zajema alpiniste. Matej Planko mu je odgovoril da je 70 % izplačanih škod ravno A članov, v 
kateri je velika večina alpinistov. Marinka Koželj Stepic ugotavlja, da primanjkuje kadra (mentorjev) 
starega od 30 do 40 let za delo z otroci. Bojan Rotovnik ji je odgovoril, da je tema primerna za 
razpravo znotraj MK. 
 
SKLEP 4/21-09-2017: Upravni odbor PZS se strinja s predlaganimi izhodišči za spremembo članarine 
v letu 2018   (višina članarine ostane enaka kot leta 2017; znižanje zavarovalne vsote za A člane na 
15.000 € za primer smrti in na 50.000 € za primer invalidnosti, dodatno se za A člane vključi 
zavarovanje za zlome in prehodno oskrbo; združitev S+Š in B1 članarine se ne izvede; uvedba nove 
kategorije za podporne in dvojne člane se ne uvede) in pooblašča Odbor za članstvo, da pripravi 
predlog sprememb ustreznih internih pravnih aktov  do naslednje seje UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Informacija o finančnem poslovanju PZS januar - julij 2017 

Urša Mali je povedala, da je v gradivu predstavljeno poročilo za obdobje prvih sedmih mesecev leta 
2017 vsebuje knjižene dogodke do 21. avgusta 2017.  
Primerjava je tako kot vedno narejena z vrednostmi poročila za leto 2016 in vrednostmi rebalansa za 
letošnje leto. V proučevanem obdobju je PZS zabeležila 42 % načrtovanih odhodkov in 56 % 
načrtovanih prihodkov. Dejavnosti komisij niso enakomerno razporejene skozi leto, zato so ponekod 
vidna večja odstopanja prihodkov oz. odhodkov od povprečja za sedem mesecev, ki so že navedena v 
gradivu. Bojan Rotovnik je podal ugotovitev, da je finančno poslovanje stabilno in skladno s 
sprejetimi finančnimi načrti. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 5. Mednarodno sodelovanje PZS  

Miro Eržen je povedal, da CAA združuje komisije za koče in pota, komisijo za varstvo narave in 
komisijo za gorski šport.  Izstopil je iz IO CAA in postal predsednik komisije za koče. CAA deluje kot 
samostojna organizacija, premišljujejo pa o pripojitvi v Evropsko planinsko zvezo, ko bo ustanovljena. 
Deluje po principu želja članic. Razprave ni bilo. 
Bojan Rotovnik je za UIAA povedal, da je skupščina UIAA letos oktobra v Iranu. PZS je članica 7 
mednarodnih organizacij. Če PZS meni, da je članstvo v taki organizaciji veliko prinese organizaciji je 
smiselno, drugače ni. Skupščine UIAA so zanimive, saj organizacija težko zadovolji željam in potrebam 
organizacij s celega sveta, ki imajo že po naravi različne usmeritve delovanja. PZS je za letošnjo 
skupščino podala uradni predlog za spremembo plačevanja članarine UIAA (višino članarine se 
zaračuna le od odraslih članov članice, sedaj od vseh članov),. UIAA je začel projekt, da se alpinizem – 
gorništvo vpiše v UNESCO kulturno dediščino, kar PZS  podpira. 
RAZPRAVA: Danilo Škerbinek je mnenja, da se je potrebno aktivno vključiti v delo organizacije. Bojan 
Rotovnik mu je odgovoril, da ima PZS v vseh mednarodnih organizacijah, katerih je članica svoje 
predstavnike, ki aktivno sodelujejo in prenašajo znanje in izkušnje v ustrezne organe PZS. 
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Ad. 6. Predstavitev aktivnosti delovne skupine Planinstvo za invalide 

Jurček Nowakk je predstavil člane delovne skupine OPP, njihovo delovanje ter zastavljene cilje. Izdali 
so tudi priročnik “in planinec”,  dnevnik “in planinec” in osnutek za Učbenik “in planinec”. Izvedli bojo 
tudi pilotno usposabljanje.  Kategorije invalidov so sledeče: GO - gibalno ovirani, OMDR – osebe z 
motnjo v duševnem razvoju, gluhi in naglušni, slepi in slabovidni, SAM – spekter avtističnih motenj, 
MAS – motnja avtističnega spektra, in dolgotrajno bolne osebe (npr. epilepsija, sladkorna bolezen). 
Strokovni kader, ki se v PZS “ukvarja” z invalidi/OPP:  mladinski vaditelji, mentorji planinske skupine, 
vodniki PZS, inštruktorji planinske vzgoje, vaditelji in inštruktorji plezanja, varuhi gorske narave …, 
strokovni kader izven PZS: strokovni kader v društvih, zvezah, zavodih, javnih zavodih, VDC univerze, 
fakultete, raziskovalni centri … 
DS predlaga, da se ustanovi odbor za invalide/OPP ali pa se pripoji h kateri obstoječi komisiji,  
kot samostojni odbor s popolno avtonomijo. 
Delo “delovne skupine/odbora”: predstavlja pomen dela z invalidi/OPP v PZS in izven nje, skrbi za 
med področno sodelovanje, poudarja družbeno odgovornost, vodi in izvaja usposabljanja, ureja in 
dopolnjuje Priročnik “in planinec”, izda Učbenik “in planinec”, vodi administracijo za Dnevnik “in 
planinec” in njegovo posodabljanje, sodeluje z društvi, ostalimi komisijami, odbori … v PZS, sodeluje z 
društvi, zvezami, zavodi, javnimi zavodi izven PZS, obvešča o vseh strokovnih spremembah v 
zakonodaji, javnost, skrbi za komunikacijo z zainteresirano javnostjo in stroko, širi idejo Planinstvo za 
invalide v javnosti za bolj vključujočo družbo, ureja in predlaga planinske poti za invalide/OPP, 
označuje planinske poti in ureja spisek planinskih poti za “vozičkarje”,  javlja se na razpise in vodi 
fundraising ,  sodeluje z ministrstvi, javnimi zavodi, lokalno skupnostjo,  sodeluje pri spremembi 
statuta (definicija invalid/OPP, obor, prijava za javni interes za invalidsko organizacijo),  pripravlja 
celoletna delovna in finančna poročila in plane, da ima lastna sredstva – proračun, ima spletno stran 
v okviru pzs.si, določi se strokovni sodelavec odbora na PZS. 
RAZPRAVA: V razpravi  so sodelovali Igor Oprešnik, Jože Ružič in Manja Rajh. Vsi so pohvalili delo 
skupine OPP.  
  
 Ad. 7. Informacija o novem Zakonu o športu 

Damjan Omerzu je povedal, da so za PZS glavne spremembe v novem zakonu o športu v definiciji za 
javne športne objekte in površine za šport v naravi (69. člen), v programih usposabljanja, turističnih 
aranžmajih, športnih objektih v času športne prireditve, zaposlovanju športnikov, druge kariere 
(možnost izobraževanja med ali po končani karieri), oddaji letnih poročil in sprejemanju pravilnikov in 
meril letnega programa športa na lokalni ravni (občine, športne zveze). 
RAZPRAVA: V razpravi  sta sodelovala Miro Mlinar in Danilo Škerbinek. Slednjega je zanimalo, katera 
usposabljanja bo opravljalo OKS. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bo OKS izvajala le programe 
usposabljanj, ki nimajo svojih športnih panog. PZS bo tako nosilka izvajanja programov usposabljanj 
za svoje športne panoge, vključno z rekreacijo v posameznih panogah.   Danilo Škerbinek je predlagal, 
da je ta tema obravnava na jesenskih posvetih za društva. Predsednik mu je odgovoril, da je že 
vključena. 
 
Ad. 8. Informacija o delovanju komisij PZS  

Bojan Rotovnik je povedal, da je PZS prejela prošnjo za pomoč pri pridobitvi državljanstva alpinista 
Romana Beneta, ki je zamejski Slovenec. Komisija za alpinizem podpira predlog. 
 
 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Manja Rajh še vedno ni prejela odgovor s strani VK o cenah vodniških tečajev. Odgovor ji bo poslan 
pisno. 
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Ad. 10. Razno 

Danilo Škerbinek je vprašal o sledenju v tehniki in doktrini v naši organizaciji. Zanimajo ga tudi 
rezultati ogleda planinskih postojank o katerem so bili obveščeni v zapisnikih predsedstva.  Bojan 
Rotovnik mu je odgovoril, da bo dobil pisni odgovor.  
Rudolf E. Skobe je predlagal, da je tema za jesenske posvete tudi informiranje članov o volilnih 
kandidaturah 2018 za funkcionarje PZS.  
Maruška Lenarčič predlaga tudi temo o zavarovanju članov. Vse prisotne je povabila na proslavo na 
39. spominski pohod in obeležitev 60 letnice Tumove koče na Slavniku, ki bo 1. 10. 2017.  
Jožef Bobovnik je informiral prisotne, da naj PD katera še uporabljajo vezano knjigo računov počakajo 
z nakupom davčnih blagajn, saj naj bi bil podan predlog spremembe zakona, da naj bi uporaba 
vezanih knjig računov veljala neomejeno. Če bo to sprejeto je tudi pomembna informacija na 
jesenskih posvetih za društva.  
Miro Eržen je povedal, da bo 30. 9 – 1. 10. 2017 potekalo Srečanje treh dežel, za katerega je vredno 
premisliti, ali se ga bomo še aktivno udeleževali. Tudi to je tema za jesenske posvete. Upravljalec 
Aljaževega stolpa je uradno Zavod za varstvo kulturne dediščine.  Aljažev stolp naj bi šel drugo leto v 
dolino na temeljito prenovo. Pri tem pa je poudaril, da bi bilo potrebno narediti medijsko objavo o 
primernem obnašanju do Aljaževega stolpa, saj ima status spomenika. 

Matej Planko je povedal, da je še odprt razpis za Razpis za soorganizacijo Skupščine PZS, podelitve 
najvišjih priznanj PZS ter Dneva slovenskih planinskih doživeti. Rok za prijavo je 31. 10. 2017. 

 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bodo v oktobru (24. in 26. 10. 2017) ter novembru (7. in 9. 
11. 2017) potekali jesenski posveti za PD. Podelitev najvišjih priznanj bo 2. 12. 2017 v Mislinji,  
naslednja seja UO PZS pa bo 16. 11. 2017.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.20. 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 
18. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 16. novembra  2017, ob 
16.30 uri, v Multimedijski dvorani Telekoma Slovenije, Cigaletova 15, Ljubljana. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik. 
Podpredsedniki: Miro Eržen in Tone Jesenko. 
Voljeni člani UO: Jožef Bobovnik, Marija Štremfelj, Danilo Škerbinek in Štefan Keber. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Mirko Tovšak (MDO PD 
Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh  (Savinjski 
MDO PD), Ernest Gradišar (namestnik MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske), 
Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – Notranjskih PD) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Janko Rabič (Gospodarska komisija) in Jože Rovan (Komisija za 
turno kolesarstvo). 
Vodja odbora PZS: Irena Pečavar Čarman (Pododbor za priznanja). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Matej Ogorevc (urednik spletne strani PZS) in Katarina 
Kotnik (strokovna sodelavka PZS). 
Mediji:  Dušan Škodič (uredniški odbor Planinskega vestnika). 
Opravičeno odsotni: Roman Ponebšek (podpredsednik), Slavica Tovšak (voljeni član UO), Milena 
Brešan (voljeni član UO), Brigita Čeh (voljeni član UO), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Igor 
Mlakar (Komisija za planinske poti), Borut Vukovič (MDO PD Zasavja), Miha Habjan (Komisija za 
alpinizem) in Andrej Brvar (Predsednik nadzornega odbora). 
 
Pred začetkom seje je zbrane pozdravil Tomaž Jontes, direktor tržnega komuniciranja v Telekomu 
Slovenije. Predsednik PZS Bojan Rotovnik in povedal, da je prisotnih 18 članov UO PZS z glasovalno 
pravico, kar pomeni 78,3 % sklepčnost in dodal, da se vrstni red dnevnega reda spremeni zaradi 
predčasnega odhoda generalnega sekretarja s seje.  
 
SKLEP 1/16-11-2017: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 18. seje UO PZS, s 
spremenjenim vrstnim redom dnevnega reda. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 17. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2017  
4. Načrt upravljanja nepremičnin – I. razprava  
5. Planinske poti: 

a. Soglasje k novim planinskim potem in k opustitvi planinskih poti  
b. Kataster planinskih poti  
c. Seznam planinskih obhodnic  
d. Merila za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti  
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6. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2018  
7. Članarina PZS 2018 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov  
8. Zadeve komisij in odborov: 

a. Informacija o poslovanju planinskih koč v letu 2017   
9. Alternativni viri financiranja društvene dejavnosti – I. razprava  
10. Usposabljanja za posameznike v PD – I. razprava   
11. Mednarodno sodelovanje PZS  
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
13. Razno  
 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 17. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da pripomb na zapisnik ni bilo. V nadaljevanju je podal še pregled 
nerealiziranih sklepov preteklih sej upravnega odbora. 
 
SKLEP 2/16-11-2017: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 17. seje, z dne 21. 9. 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
  Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Sodelovali smo na Olimpijskem festivalu mladih in predstavljali športno plezanje.  
• Na jesenski turi KTK PZS smo obeležili prvo leto Slovenske turnokolesarske poti in 10. 

obletnico ustanovitve Komisije za turno kolesarstvo PZS 
• Začeli smo projekt OSP za opremljanje slovenskih plezališč. 
• Predsednik PZS Bojan Rotovnik se je v Romuniji udeležil skupščine ERA (Evropska popotniška 

zveza) in v Iranu skupščine UIAA (Mednarodno združenje planinskih organizacij). 
• V okviru projekta Energetsko in okoljsko učinkoviti objekti od gora do dolin je bila 

organizirana strokovna ekskurzija na avstrijsko planinsko kočo, delavnica in več izletov do 
slovenskih koč. 

• Začel se je 5. odprti slovensko-hrvaško-srbski pokal v lednem plezanju.  
• V Srbiji so slovenske ekipe uspešno nastopile na 2. planinskem orientacijskem tekmovanju 

planinskih zvez Balkana. 
• Po požaru, ki je uničil Kocbekov dom na Korošici, je PZS pomagala pri koordinaciji, z 

obveščanjem in ustanovila delovno skupino, ki bo sodelovala s PD Celje-Matica. 
• V Paklenici smo se udeležili projekta Climbing for Everybody, naslednje srečanje gosti PZS.  
• Izvedeni so bili jesenski posveti za planinska društva.  
• Razglasili smo zmagovalce fotonatečaja Planinskega vestnika in podjetja Cewe #LjubimGore. 
• Obeležili smo 120. obletnico ustanovitve Češke podružnice SPD v Pragi – na srečanju 

slovenskih in čeških planincev na Češkem ter s predavanjem češkega plezalca Adama Ondre v 
Sloveniji.  

• Uspešno smo organizirali tekmo SP v športnem plezanju v Kranju, tudi letos z bogatim 
spremljevalnim programom. Janja Garnbret je zmagala in postala tudi skupna zmagovalka SP 
v težavnosti in kombinaciji; uspešni so bili Domen Škofic, Mina Markovič in Vita Lukan, 
celotna reprezentanca je drugo leto zapored osvojila pokal narodov.  

• Pred knjižnim sejmom smo javnosti predstavili letošnje novosti Planinske založbe. 
• Izvedena so bila regijska tekmovanja Mladina in gore. 
• Organizirano je bilo 36. srečanje alpinistov veteranov. 

 
Miro Eržen je podal informacijo o pogorelem Kocbekovem domu na Korošici. Predsedstvo PZS je 
imenovalo delovno skupino za pomoč pri obnovi doma v sestavi Dušan Prašnikar (strokovni sodelavec 
PZS), Drago Dretnik (član izvršnega odbora GK PZS) in Miro Eržen (podpredsednik PZS). Naloga 
skupine bo predvsem koordinacija z gradbenim odborom PD Celje Matica, iskanje finančne podpore 
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ter splošna pomoč. PZS se je že povezala s policijo (postavitev bivalnih kontejnerjev v bližini 
pogorišča) ter GRZS (imenovanje predstavnika v delovno skupino)  ter Občino Luče (možnost uporabe 
Koče na Molički planini kot zasilnega zatočišča) za pomoč pri obnovi koče. 
 
Bojan Rotovnik je dopolnil pregled aktivnosti v obdobju od pretekle seje UO PZS z Jesenskimi posveti 
za vodstva PD, kateri so bili uspešno izvedeni v petih terminih. 
 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je povedal, da Petrol pri prodaji kart za tekmo svetovnega pokala v športnem 
plezanju ni upošteval članskega popusta, poleg tega pa so zaračunali še provizijo. Matej Planko mu je 
odgovoril, da bo Petrol opozorjen zaradi obračunavanja popusta članom PZS, provizija pa je strošek 
prodaje preko Eventima. Aleš Pirc in Marija Štremfelj sta pohvalila izvedbo tekme svetovnega pokala 
v športnem plezanju, slednja pa je še dodala, da je ob praznovanju 120 obletnice sodelovanja PZS in 
Češko planinsko zvezo potekalo tudi plezanje s Češkimi plezalskimi legendami, pri katerem je 
sodelovala. Jurček Nowakk je pripomnil, da se premalo medijsko izpostavlja Evropski pokal v lednem 
plezanju, ki bo 2. 12. 2017 v Domžalah.  Jože Rovan je predlagal,da je pri bodočih gradnjah koč zimska 
soba v posebnem ločenem objektu,  primerno oddaljenem od koče, da preprečimo možnost preskoka 
ognja iz zimske sobe na kočo.  Igor Oprešnik je povedal, da je MDO PD Podravja že namenil nekaj 
sredstev za obnovo Kocbekovega doma. Predlagal je tudi, da se ustanovi posebna delovna skupina za 
nadzor pri obnovi Kocbekovega doma. Danilo Škerbinek je predlagal več obveščanj o obnovi doma ter 
s tem spodbujanje k  zbiranju prostovoljnih prispevkov. 
 
Ad. 3. Potrditev predlogov prejemnikov najvišjih priznanj PZS za letu 2017 

Tone Jesenko je povzel, da je v roku prišlo 22 predlogov za spominske plakete in 10 za svečane 
listine. En predlog za spominsko plaketo je bil zavrnjen, saj ni izpolnjeval pogojev. Tudi letos je prišlo 
precej predlogov za priznanja, ki izpolnjujejo pogoje, vendar člani nimajo plačane članarine. Ob tem 
je pozval predsednike MDO PD, da naj društva poskrbijo, da imajo kandidati poravnano članarino. 
Prejemnica plakete Marija Čreslovnik Kotnik je medtem preminula, zato bo priznanje podeljeno 
posthumno. 
RAZPRAVA: Igor Oprešnik je predlagal, da se predloge za Najvišja priznanja PZS oddaja preko Naveze. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da se bo do naslednje seje UO PZS  preverilo ali je to vsebinsko in 
tehnično izvedljivo.  
 
SKLEP 3/16-11-2017: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2017:  

 Za 65 let: DAKSKOBLER MARKO (PD Podbrdo), JERMAN ALOJZ  (PD Kamnik), KRŽAN FRANC 
(PD Brežice), TAVČAR ZVONKO  (PD Javornik Koroška Bela)  

 70 let: BREZNIKAR FRANC (PD Rimske Toplice), ČRESLOVNIK KOTNIK MARIJA- posthumno 
(PD Prevalje), DONŠA FRANC (PD Mura Murska Sobota), GOLOB STANISLAV (PD Kum 
Trbovlje), LESJAK MARIJA (PD Vinska gora), OREŠNIK PETER (PD Ljubno ob Savinji), 
PRAZNIK MARICA (PD Krka Novo mesto), POŽUN LJUDMILA (PD Rimske Toplice), RENER 
OLGA (PD Križe), SKOBE ROZALIJA (PD Krka Novo mesto), TOVŠAK MIRKO (PD Mislinja), 
ZUPAN MARJAN (PD Kum Trbovlje)  

 75 let: ARIH ALEŠ (PD Maribor Matica), MALI KARL (PD Poljčane), PADJAN DANICA (PD 
Vrelec Rogaška Slatina) 

 80 let: CAF VINKO (PD Ruše), POGAČNIK MATEVŽ (PD Radovljica) 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/16-11-2017: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2017: AMBROŽ RUDOLF (PD Radlje ob Dravi), BROJAN JANEZ (PD Dovje 
– Mojstrana), BRICMAN FRANC (PD Mislinja), ČUFER PETER (PD Podbrdo), MARKO ANTON (PD 
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Šempeter v Savinjski dolini), MERC LJUDMILA (PD Prevalje), ONIČ FRANC (PD Poljčane), ROJC 
BOGDAN (PD Sežana), ŠTERBAN ANTON (PD Laško), VELIKOGNE  IVAN (PD Paloma Sladki vrh). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Načrt upravljanja nepremičnin – I. razprava 

Matej Planko je povzel gradivo: parcele v 10% lasti PZS, kjer so solastniki planinska društva, se ne 
vključi v načrt upravljanja, ker so ti deleži skladno s sklepom skupščine iz leta 2012 namenjeni 
kontrolnim deležem (zagotovitev predkupne pravice, možnost soodločanja o spremembi 
namembnosti) in nimajo upravljavske vrednosti. Parcele v 100% lasti PZS in druge parcele v solastnini 
PZS: parcele in objekti posebnega pomena za PZS (sedež PZS v Ljubljani, PUS Bavšica, Kugyjev 
spomenik v Trenti) ter Dom na Smrekovcu s pripadajočim zemljiščem (kjer je sklenjena pogodba o 
ureditvi razmerij na zemljišču in objektu Doma na Smrekovcu in ima PD Črna na Koroškem pravico do 
užitka) se ne vključijo v načrt upravljanja in ti objekti obdržijo obstoječo namembnost. Parcele za 
oddajnik MNZ na Golovcu in del parcele oddajnika RTV na Nanosu se obdržijo v lasti PZS in obdržijo 
obstoječo namembnost. Manjše parcele, do 500m2, se najprej ponudi v odkup zainteresiranim 
društvom, članom PZS, ki lahko na podlagi zgodovinskih dejstev dokazujejo prednostno upravičenost 
do teh parcel. Če za posamezno parcelo ne bo interesa s strani društev, se po vrednosti GURS cenitvi 
te parcele ponudijo v odkup lastnikom sosednjih parcel (v obeh primerih vse stroške prenosa krije 
kupec). Za vsako od večjih parcel nad 500m2 se preverijo možnosti za eno od dolgoročnih rešitev: 
upravljanje s strani PZS ali zamenjava za druge parcele, ki so zanimive za planinstvo ali odprodaja. V 
100% lasti PZS so samo trije večji sklopi parcel na Ribiškem Pohorju, na Golteh ter pri Brezovici, ki so 
potencialno primerni za upravljanje, a je potrebno preučiti racionalnost takšne odločitve. 
RAZPRAVA: V razpravi je sodeloval Danilo Škerbinek. 
SKLEP 5/16-11-2017: Upravni odbor PZS sprejema načrt upravljanja nepremičnin PZS v I. obravnavi 
in pripravljavce zadolži, da preučijo podane pripombe in smiselne vnesejo v dokument ter ga 
pripravijo za II. obravnavo na eni izmed prihodnjih sej UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Planinske poti: 

a. Soglasje k novim planinskim potem in k opustitvi planinskih poti  
Katarina Kotnik je na kratko predstavila prispele vloge. Predsednik je dodatno pojasnil specifičnost 
prenosa planinskih poti na območju Bavšice iz PD Bovec na PZS ter pojasnil, da bo koordinacijo 
vzdrževanja teh planinskih poti znotraj PZS izvajal Programski svet PUS Bavšica. Razprave ni bilo. 
SKLEP 6/16-11-2017: UO PZS sprejema skrbništvo planinskih poti in potrjuje prenos skrbništva s PD 
Bovec na PZS za sledeče planinske poti, Bavšica-Bavški Grintavec (ID3723, ID7022, ID8444in 
ID5628, ID5627); Vovenk-Sedlo Kanja (ID6269); in planinsko pot Bavšica-Škrbina za gradom 
(ID3722, ID8347 in ID6520, ID3721, ID7246, ID7247). V primeru, da se poti prenašajo nazaj na PD, 
ima PD Bovec prednostno pravico kot potencialen skrbnik. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 7/16-11-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Litija opusti odsek planinske poti »Renke-Krnica-
Rovišče«. Spremembo statusa se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri 
postopku opustitve odseka mora Planinsko društvo Litija upoštevati določbe Zakona o planinskih 
poteh.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/16-11-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Pohorje opusti odsek planinske poti »Motaln-Jerebič«. 
Spremembo statusa se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri postopku 
opustitve odseka mora Planinsko društvo Pohorje upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP 9/16-11-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Postojna opusti odsek planinske poti »Mahneče-Sv. 
Trojica«. Spremembo statusa se vnese v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri 
postopku opustitve odseka mora Planinsko društvo Postojna upoštevati določbe Zakona o 
planinskih poteh. Postopek naj se izvaja v sodelovanju s Slovensko vojsko. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/16-11-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Radlje ob Dravi odpre in je skrbnik novega odseka 
planinske poti: »Radlje-Dvorec Radlje in se nov odsek planinske poti vnese v evidenco planinskih 
poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Radlje ob Dravi upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh. Po vzpostavitvi prostorskega prikaza poti, posreduje PZS 
podatke v potrditev pristojnim ministrstvom.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 11/16-11-2017: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Postojna opusti odsek planinske poti »Kalec-Pr 
Cunarju« in odseka planinske poti »Markova ravan J-Ravni-Lipovka«. Spremembo statusa se vnese 
v evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri postopku opustitve odseka mora 
Planinsko društvo Postojna upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Kataster planinskih poti 
Bojan Rotovnik je povedal, da je bila 2 dni pred sejo poslana popravljena verzija katastra , v kateri so 
umaknjene dolžine poti zaradi manjše tehnične napake v skripti za avtomatično izračunavanje 
dolžine. Tudi v prihodnje so pripombe, popravki in dopolnila k vsebini katastra dobrodošli in vsi 
predlogi sprememb se bodo obravnavali po dogovorjenih postopkih. Sprejet je bil nov zakon o 
urejanju prostora, ki v prehodnih določbah določa, da je prikaz planinskih poti  vključen v prikaz javne 
gospodarske infrastrukture in da se poti prikazujejo z linijami in ne z geodetskim načrtom. Zakon se 
bo začel uporabljati  1. 6. 2018. Komisija za planinske poti je opozorila, da način prikaza katastra ni 
tak, kot so predlagali  na seji IO KPP. Predsednik je pojasnil, da so v izpis za UO PZS vključeni vsi 
podatki, ki jih je predlagala IO KPP, a v razširjenem obsegu in oblikovno malce drugače, kar izhaja iz 
zagotavljanja enotnosti z izpisi, ki jih je UO PZS v preteklosti že potrjeval. RAZPRAVA: Danilo 
Škerbinek je pohvalil prikaz katastra in predlagal, da so lastniki planinskih koč sofinancerji obnove pl. 
poti, ki vodi do njih. Jurček Nowakk je povedal, da je v katastru označena npr. lahka pot, v resnici pa 
je npr. del poti zahteven. Za uporabnika je to zavajajoče. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da če je pot 
sestavljena iz 5 lahkih odsekov in 1 zahtevnega je označena kot zahtevna. Včasih markacisti 
spregledajo en odsek poti, kjer so jeklenice in tega ne javijo na kataster, zato je pot označena kot 
lahka. Ponovno je pozval skrbnike pl. poti, da javijo morebitne napake na kataster. Miro Mlinar je 
izrazil željo, da se kataster pripravi po območjih MDO PD. Jože Rovan je povedal, da  lahke poti na 
smernih tablah nimajo posebne oznake, zahtevne so označene s trikotnikom, zelo zahtevne pa s 
trikotnikom v katerem je klicaj. Prikaz v Geopediji je zastaran. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da je v 
planu sprememba spletnega prikaza katastra planinskih poti. 
SKLEP 12/16-11-2017: Upravni odbor PZS daje soglasje k spremembam in dopolnitvam katastra 
planinskih poti na stanje 10. november 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c. Seznam planinskih obhodnic 
Katarina Kotnik je povzela začetni seznam 62 planinskih obhodnic, ki izpolnjujejo vse pogoje, da imajo 
dodeljen status planinske obhodnice.  
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V razpravi je sodeloval Igor Oprešnik, ki je postavil vprašanje, zakaj nekaterih obhodnic iz 
Podravskega MDO PD ni vključenih v spisek. Predsednik mu je odgovoril, da je spisek pripravljal KPP 
po enotnih merilih in predlagal, da predsednik MDO PD dodatna pojasnila pridobi od KPP.  
SKLEP 13/16-11-2017: Upravni odbor PZS v skladu z 11. členom Zakona o planinskih poteh, potrjuje 
seznam planinskih obhodnic. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

d. Merila za sofinanciranje vzdrževanja planinskih poti 
Gradivo je bilo priloga vabilu.  
RAZPRAVA: Jože Rovan in Jurček Nowakk sta bila oba mnenja, da razmerje vrednotenja za zahtevnost 
poti ni dobro izračunano. Bojan Rotovnik je odgovoril, da bo Komisija za planinske poti morda 
ponovno izračunala in presodila, ali so izračunane karakteristike pravilne, a da do sedaj tega kljub več 
pozivom še niso naredili. Predlagal je tudi interno razpravo markacistov znotraj KPP na to temo. 
SKLEP 14/16-11-2017: Upravni odbor PZS sprejema merilo za sofinanciranje materialnih stroškov 
vzdrževanja planinskih poti društvom s sklenjenimi skrbniškimi pogodbami in sicer v višini 1 točka 
za km lahke poti, 2,67 točke za km zahtevne poti in 36,67 za km zelo zahtevne poti. Višina 
sofinanciranja se določi glede na potrjeni finančni načrt PZS za tekoče leto. 
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 1 PROTI – Jurček Nowakk). 
 
Ad. 6. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2018 

Matej Planko je povedal, da je trenutno članstvo v Navezi 3 % višje kot lani ob koncu leta.  Pri 
pripravi podrobnega finančnega načrta predlagamo naslednja izhodišča: lastna sredstva ostanejo na 
enaki ravni kot je zapisano v rebalansu finančnega načrta za leto 2017. Po trenutnih informacijah 
bodo sredstva FŠO za prihodnje leto za 12,5 % nižja kot so bila sredstva v letu 2017. V proračunu RS je 
za leto 2018 predviden enak obseg sredstev za LPŠ, kot v letu 2017, zato je tudi ta postavka za leto 
2018 enaka kot v rebalansu za leto 2017. Glavnina sredstev iz LPŠ je namenjena programom 
vrhunskega športa na področju alpinizma in športnega plezanja. Letos se izteče dvoletna pogodba 
Urada za mladino, novega razpisa še ni, zato za zdaj ne načrtujemo spremembe. Na podlagi 
dogovorov načrtujemo enako vrednost sponzorskih in donatorskih sredstev. 
Pri internih knjižbah ni predvidenih sprememb.  Postavka Ostalo se prilagodi stanju izvedbe projektov 
v letu 2018. Postavka bo nižja, saj je bila v njej za leto 2017 načrtovana (in izvedena) prodaja zdajšnje 
poslovne stavbe PZS.  
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je vprašal, ali bo Delovna skupina drugačni dobila svojo postavko v 
rebalansu. Matej Planko mu je odgovoril, da se bo o tem razpravljalo na naslednji seji P PZS. 
SKLEP 15/16-11-2017: Upravni odbor PZS potrjuje izhodišča za pripravo podrobnega finančnega 
načrta PZS za leto 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Članarina PZS 2018 in spremembe Pravilnika o članstvu posameznikov 

Tone Jesenko je povedal, da bistvenih sprememb pri članarini ni. Pri kategoriji članstva A so se 
nekoliko zmanjšale zavarovalne vsote,  bo sedaj dodatno vključeno zavarovanje za primer zlomov in 
prehodne oskrbe. Članstvo OPP se spremeni v IN. Matej Planko je dodal, da je bila podpisana 
pogodba z zavarovalnico Adriatic Slovenica za obdobje 2 + 1 leto. V novi pogodbi so bolj natančno 
definirani pojmi planinske dejavnosti, predvsem za ledno plezanje in zimske razmere. V zavarovanje 
osnovnega članstva je sedaj vključeno tudi delo markacistov – kategorije A. Alpinizem in športno 
plezanje se lahko izvajata do višine 6.000 m, prej do 5.000 m. Coris se preimenuje v AS Tujina in 
prinaša možnost višje zavarovalne vsote. Vse spremembe bodo navedene v navodilih za izvajanje 
članarine. 
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je izrazil željo, da se v razpredelnico za članarino doda podatke o 
zavarovalnici in plačilu. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, naj predlog posreduje generalnemu 
sekretarju. V razpravi sta sodelovala še Danilo Škerbinek in Marija Štremfelj.  
 



 
 

18. seja UO PZS 16. 11. 2017  Stran 7 od 10 

 

SKLEP 16/16-11-2017: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2018 v višini A 55,00 €, 
A/d 50,00 €, B 25,00 €, B/d 20,00 €, B1 18,50 €, S+Š 16,00 €, S+Š/d 12,80 €, P+O 7,00 €, P+O/d 5,60 
€, IN 7,00 €, IN/d 5,60 € in B člani društev v tujini 13,75 €.  
 Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 17/16-11-2017: Upravni odbor PZS v skladu s točko g) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo sprejema spremenjen in dopolnjen Pravilnik o članstvu 
posameznikov. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15 minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 17 članov z glasovalno pravico, kar pomeni 
73,9 % sklepčnost. 
 
 Ad. 8. Zadeve komisij in odborov 

a. Informacija o poslovanju planinskih koč v letu 2017 
Janko Rabič je podal oceno o obisku planinskih koč v letu 2017. Letošnja sezona je bila uspešna, 
vendar je septembrsko slabo vreme oceno nekoliko pokvarilo. Delež tujih gostov narašča. Odziv 
društev, naj oddajo podatke o obisku planinskih koč, je bil slab. Spodbuden je podatek iz ankete za 
načrtovanje investicij v kočah v prihodnje. K dobremu obisku nekaterih koč je pripomoglo tudi 
izobraževanje za oskrbnike pl. koč na temo kulinarike. Koče, ki imajo dobro kulinarično ponudbo in 
grejo v korak s časom, beležijo večji obisk.  Obravnavali so tudi vse pritožbe, ki so jih dobili, jih je pa 
vsako leto manj. 
RAZPRAVA: Manja Rajh je prosila za seznam društev, ki niso oddali podatkov o obisku svojih koč. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da bo Gospodarska komisija poslala podatke za vsak MDO PD, ter prosil 
predsednike, naj pomagajo pri pridobitvi podatkov. Jožef Bobovnik, Jože Rovan in Danilo Škerbinek so 
predlagali pestrejšo kulinarično ponudbo po kočah, predvsem po kočah, ki so ob Slovenski planinski 
poti. 
 
Ad. 9. Alternativni viri financiranja društvene dejavnosti – I. razprava 

Bojan Rotovnik je pozval predsednike MDO PD, da poročajo o razpravah, ki so jih izvedli na sejah 
MDO PD. 
RAZPRAVA: V razpravo so se vključili vsi prisotni predstavniki MDO PD in so predstavili nekaj idej oz. 
rešitev: iskanje virov znotraj planinske organizacije (npr. prispevek 0,5 - 1 € pri prenočevanju na 
kočah), glavni vir so občinska sredstva, sredstva iz razpisov LAS, sredstva za razvoj turističnih 
produktov, združevanje malih društev v večja društva, dohodnina, donacije, sponzorji društev, 
sredstva ministrstva za gospodarstvo (koče in poti), sestava članov upravnih odborov društev, večji 
poudarek na delu s člani in več dodatnih sredstev od članov ter prodaja društvenega koledarja. 
Danilo Škerbinek je povedal, da LPŠ vsako leto nameni sredstva za občine za športne panoge. Vredno 
se je potruditi pri razpisu. Predlagal je tudi posvet na temo pridobivanja  občinskih sredstev. 
Poznan je Projekt RS Razvoj novih turističnih produktov, kjer je izrecno navedeno, da se društva ne 
morejo prijaviti, a bi planinska društva lahko sodelovala, zato predlagajo, da se PZS pozanima in če je 
mogoče vpliva, da bi bila v projekt vključena tudi PD.  
  
Bojan Rotovnik je predlagal sestavo posebne delovne skupine za analiziranje predlogov alternativnih 
virov financiranja društvene dejavnosti v sestavi: Igor Oprešnik (vodja), Danilo Škerbinek, Miro Mlinar 
in Maruška Lenarčič. 
 
SKLEP 18/16-11-2017: Upravni odbor PZS imenuje delovno skupino za analiziranje predlogov 
alternativnih virov financiranja društvene dejavnosti v sestavi: Igor Oprešnik (vodja), Danilo 
Škerbinek, Miro Mlinar in Maruška Lenarčič. Področje dela delovne skupine je že opredeljeno v 
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sklepu UO PZS št. 21/16-03-2017, dodatno pa delovna skupina pripravi izhodišča in predstavi 
primere dobre prakse planinskih društev na posebni delavnici pred Skupščino PZS.  
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Danilo Škerbinek). 
 
 
 
Ad. 10. Usposabljanja za posameznike v PD – I. razprava  

Bojan Rotovnik je pozval predsednike MDO PD za poročanje. 
RAZPRAVA:   

- MDO PD Posočja: izvedli bodo skupno planinsko šolo za vsa društva (letni in zimski del) 
- MDO PD Kamniško-Bistriškega območja: skupna planinska šola 
- MDO sofinancira stroške, kako pridobiti sredstva za akcije usposabljanja 
- MDO PD Koroške: usposabljanja preko odborov (vodniška usposabljanja, varuhi gorske 

narave, težave pri mentorjih PS 
- MDO PD Primorske: društva pripravljajo krajša usposabljanja za odrasle, tečaji na 

taborih, komisije PZS pripravijo ustrezna gradiva za izvedbo usposabljanj po društvih, 
problem mentorjev PS, krajša usposabljanja na terenu s čim več prakse 

- MDO PD Notranjske: za mlajše usposabljanja na terenu, za starejše ni interesa za posebna 
usposabljanja, saj se usposabljajo na akcijah 

-  MDO PD Prekmurja: usposabljanje mladih je dobro razvito, za starejše ni potrebe po 
posebnih usposabljanj 

- MDO PD Gorenjske: usposabljanja za mlade se dobro izvajajo, problem visokih cen 
usposabljanj 

- MDO PD Dolenjske in Bele Krajine: delitev usposabljanj med PZS in MDO in društvi je 
ustrezna, problem pri manjših društev, ki niso sposobna samostojno organizirati akcij 
usposabljanj 

- MDO organizira skupno planinsko šolo in sofinancira 
- Savinjski MDO PD: posebnega sestanka niso imeli, je pa na to tematiko imel sestanek vodniški 

odbor. Problem, ker je veliko malih planinskih društev, ki ne morejo samostojno izvajati 
planinske šole. So se dogovorili, da bo odbor vodnikov MDO pripravil posebno usposabljanje 
za vsa zainteresirana društva, ostala usposabljanja potekajo nemoteno 

- MDO PD Podravja: programi usposabljanja so predolgi, potreba po krajših programih, 
pripravljajo usposabljanje, namenjeno širšemu krogu planincev, društva bi naj predlagala 
potrebo po usposabljanju, ne pa da pobuda prihaja s strani PZS ali MDO, potencial na 
področju športnega plezanja je velik, problem je v primerni infrastrukturi. 

Jožef Bobovnik vidi težavo v pomanjkanju strokovnega kadra, Danilo Škerbinek pa v angažiranju 
strokovnega kadra, naših usposabljanj se ne udeležujejo ljudi, ki hodijo v gore, zakaj ne? 
 
  
Prisotnih je bilo 16 članov z glasovalno pravico, kar pomeni 69,6 % sklepčnost. 
 
SKLEP 19/16-11-2017: UO PZS posreduje zbrana stališča MDO PD skupaj z analizo spomladanskih 
anket za PD komisijam (MK, VK, KŠP in KA) in OUP za nadaljnjo obravnavo s pozivom, da vsaka 
komisija za svoje področje preveri tudi način usposabljanja v primerljivih tujih planinskih zvezah. 
Predvidoma na marčevski seji UO PZS navedene komisije in odbor predstavijo zaključke njihove 
analize področja usposabljanj in predloge spremembe. Predsednikom tistih MDO PD, ki bodo v letu 
2018 izvedla skupno planinsko šolo, se predlaga, da na jesenski seji UO PZS predstavijo kratko 
analizo te aktivnosti. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 11. Mednarodno sodelovanje PZS 
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Bojan Rotovnik je poročal, da se je oktobra udeležil Skupščine Evropske popotniške zveze (ERA) v 
Romuniji. Sprejeti so bili programi dela za prihodnje leto, v organizacijo sta bili sprejeti novi članici, 
predvsem pa je bilo izvoljeno novo vodstvo Evropske popotniške zveze.  
Septembra je Lihtenštajnu potekala redna letna skupščina Združenja planinskih organizacij alpskega 
loka (CAA), ki jo je gostila Planinska zveza Lihtenštajna (Liechtensteiner Alpenverein - LAV). Skupščine 
so se udeležili Bojan Rotovnik (predsednik) in Roman Ponebšek (podpredsednik) ter Miro Eržen kot 
dosedanji član predsedstva CAA oz. kot novi vodja Komisije za koče in poti CAA. Sprejeta so bila nova 
priporočila, nekatera  so že prevedena  v slovenski jezik: Varno športno plezanje v dvoranah, Varujmo 
alpsko krajino, Zavarovane plezalne poti v naravi in krajini ter Stališče CAA glede električnih koles in 
koles z električno podporo.  
Oktobra je v Andorri potekal vsakoletni kongres Mednarodne komisije za reševanje v gorah (ICAR), na 
katerem je bil predstavnik PZS  Matjaž Šerkezi.   
Prav tako v oktobru je v Iranu potekala skupščina Mednarodnega združenja planinskih organizacij 
(UIAA), kjer je bil na pobudo PZS obravnavan predlog za prilagoditev višine članarine UIAA drugim 
mednarodnim planinskih organizacijam, saj je članarina v UIAA nadpovprečno visoka. Zaključek je bil, 
da bo vodstvo UIAA do naslednje skupščine pripravilo ustrezne predloge. 
V novembru bo ustanovna skupščina Evropskega združenja planinskih organizacij (EUMA) v 
Munchen-u. 
RAZPRAVA: V razpravi sta sodelovala Rudolf E. Skobe in Danilo Škerbinek. Slednji je predlagal, da se 
priporočila CAA objavijo tudi v PV  ter na spletni strani PZS. Na priporočila pripisati, da je PZS članica 
CAA . Delegate PZS v mednarodnih organizacijah zadolžiti, da iz sej, ki se jih udeležujejo, pripravijo 
strokovna poročila in jih posredujejo tehničnim komisijam PZS. 
SKLEP 20/16-11-2017: Upravni odbor PZS se seznanja s prevodi priporočil CAA: Varno športno 
plezanje v dvoranah, Zavarovane plezalne poti v naravi in krajini, Stališčem CAA glede električnih 
koles in koles z električno podporo ter Dokumentom o stališču CAA: Varujmo alpsko krajino in 
priporoča organom PZS in planinskim društvom, da ta priporočila smiselno uporabljajo pri svojih 
aktivnostih in jih v skladu z možnostmi promovirajo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Danilo Škerbinek je vprašal, kdaj lahko pričakuje poročilo o pregledu obiska pl. koč. Pomembno je da 
dobimo prerez stanja in ugotovitev obiskov v planinskih kočah. Zanima ga tudi odgovor glede 
sledenja tehniki in doktrini s strani PZS. Mnenja je, da bi moralo biti več tega objavljeno na spletni 
strani.  Prav tako je mnenja, da bi morali poročevalci po končani udeležbi na posvetih podati bolj 
strokovno poročilo. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bo analiza obiska planinskih koč predstavljena 
na naslednji seji UO PZS. Glede sledenja novosti in sprejemanja nove doktrine je vprašanje bolj 
primerno za ustrezne strokovne skupine znotraj PZS (strokovne podkomisije, Odbor za usposabljanje 
in preventivo, Zbor inštruktorjev PV, Posvet gore in varnost …), kot pa za UO PZS. Miro Eržen je 
enakega mnenja kot Danilo Škerbinek, da bi morale komisije bolj slediti novostim.  
 
Ad. 13. Razno 

Jurček Nowakk je predlagal spremembo Statuta PZS zaradi Zakona o športu in javnega interesa za 
invalide.  Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da vsebinskih sprememb Statuta PZS ni predvidenih, je pa 
Skupščina PZS primerna za sprejem manjših popravkov. Jurčka Nowakka je zanimalo tudi, zakaj se ni 
obeležilo 60. obletnice prvega izobraževanja za vodnike. Jožef Bobovnik mu je odgovoril, da se je 
objavilo na spletni strani, prav tako se je izpostavilo na zboru VK. 

SKLEP 21/16-11-2017: Upravni odbor PZS v skladu z 71. členom Statuta PZS začenja postopek za 
spremembe in dopolnitve Statuta PZS in imenuje  Odbor za pravne zadeve za delovno skupino, ki 
do naslednje seje UO PZS pripravi predloge za nujne spremembe Statuta PZS, predvsem zaradi 
spremembe zakonodaje ter manjše organizacijske prilagoditve.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Predsednik PZS je za konec povedal, da bo podelitev najvišjih priznanj  2. 12. 2017 v Mislinji,  
naslednja seja UO PZS pa bo 25. 01. 2017.  
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.40. 
 

 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 



 
 

Z A P I S N I K 
 

19. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek, 25. januarja  2018, ob 
16.30 uri, v novih prostorih PZS, Ob železnici 30a, Ljubljana. 

 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik. 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko in Roman Ponebšek.  
Voljeni člani UO: Brigita Čeh, Milena Brešan, Slavica Tovšak, Jožef Bobovnik, in Danilo Škerbinek. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 
Zasavja), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), France Benedik (MDO PD Gorenjske), Gregor Rupnik 
(MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Marinka Koželj Stepic 
(MDO PD Ljubljane), Miro Mlinar (MDO PD Notranjske) in Maruška Lenarčič (MDO Primorsko – 
Notranjskih PD). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno plezanje), 
Barbara Bajcer (Mladinska komisija), Marijan Denša (namestnik Komisije za varstvo gorske narave), 
Igor Mlakar (Komisija za planinske poti), Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe) in Jože Rovan 
(Komisija za turno kolesarstvo). 
Predsednik nadzornega odbora: Andrej Brvar. 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi) in 
Urša Mali (strokovna sodelavka za računovodstvo). 
Mediji:  Dušan Škodič (uredniški odbor Planinskega vestnika). 
Vabljeni: Uroš Kuzman (PUS Bavšica), Vanja Blažica (PUS Bavšica), Antonija Valenčič (predsednica 
Volilne komisije PZS), Gorazd Hren (selektor članske reprezentance) in Anže Štremfelj (selektor 
mladinske reprezentance). 
 
Opravičeno odsotni: Štefan Keber (voljeni član UO), Marija Štremfelj (voljeni član UO), Mirko Tovšak 
(MDO PD Koroške), Manja Rajh  (Savinjski MDO PD) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine). 
 
Pred začetkom seje je zbrane pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan Rotovnik in 
zbranim zaželel dobrodošlico v novih prostorih Planinske zveze Slovenije.  
Planinska zveza Slovenije in GIZ pohodništvo in kolesarjenje sodelujeta že daljše obdobje, predvsem 
na področju promociji planinskih koč in planinskih poti, ki so vključeni v tiskovine za predstavitve na 
sejmih. V preteklem letu so nekatere planinske koče pristopile tudi k ocenjevanju kolesarskih 
namestitvenih kapacitet in jih bodo vključili v nadaljnje marketinške aktivnosti. Sodelovanje poteka 
tudi na področju sprejemanja zakonodaje in strategij s področja turizma.  
S predstavnikoma GIZ pohodništvo in kolesarjenje je bil podpisan dogovor o sodelovanju. 
Predsednik PZS Bojan Rotovnik in povedal, da je prisotnih 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar 
pomeni 82,6 % sklepčnost in dodal, da se točka 8 prestavi na naslednjo sejo UO PZS. 
 
SKLEP 1/25-01-2018: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 19. seje UO PZS, z umikom 
8. točke dnevnega reda.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SPREJET DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 18. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Predstavitev in imenovanje novih selektorjev za obe reprezentanci v športnem plezanju  

4. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2018  

5. Poročilo Volilne komisije PZS  

6. Postopek sprememb in dopolnitev Statuta PZS  

7. PUS Bavšica  

8. Prvo poročilo delovne skupine za analiziranje predlogov alternativnih virov financiranja 
društvene dejavnosti  

9. Planinski vestnik  

10. Sprejem novih društev v PZS  

11. Tematike komisij in odborov  
12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   
13. Razno  
 
 

Ad. 1. Potrditev zapisnika 18. seje UO PZS 

Matej Planko je povedal, da so pripombe na zapisnik podali Danilo Škerbinek, Maruška Lenarčič in 
Jože Rovan. V nadaljevanju je podal še pregled nerealiziranih sklepov preteklih sej upravnega odbora. 
Razprave ni bilo. 
SKLEP 2/25-01-2018: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 18. seje, z dne 16. 11. 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
  Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• S Planinskim vestnikom smo sodelovali na evropskem festivalu filma o športih na prostem 

E.O.F.T. v Ljubljani in Mariboru.  
• S stojnico smo se predstavili na 33. slovenskem knjižnem sejmu v Ljubljani. Obisk in prodaja 

sta bila dobra.  
• Soorganizirali smo posvet Gore in varnost na Igu. 
• Skupaj s PD Kranj smo organizirali Plezalne dneva Kranja, na katerih smo dobili državne 

prvake v športnem plezanju. 
• V Mislinji smo skupaj s PD Mislinja in Občino Mislinja organizirali svečano podelitev najvišjih 

priznanj PZS. 
• Na razpis Fundacije za financiranje športnih organizacij smo prijavili 24 različnih projektov. 

Letos nekoliko manj, ker so se spremenili pogoji sodelovanja.  
• Skupaj s PD Domžale smo uspešno organizirali prvo tekmo evropskega pokala v lednem 

plezanju. To je bila tudi sklepna tekma hrvaško-slovensko-srbskega pokala v led. plezanju, 
skupna zmagovalca sta bila Maja Šuštar in Jaka Hrast. 

• Na Krvavcu smo organizirali zelo dobro obiskano in odmevno novinarsko konferenco ob 
začetku zimske planinske sezone skupaj z GRZS in ZGVS ter javnost stalno obveščali o 
razmerah v gorah. 

• Ob mednarodnem dnevu gora smo pripravili poslanico PZS in povabili k sodelovanju pri 
projektu Alpske konvencije Brati gore, odziv je bil znova zelo dober, PZS je sodelovala pri 
dogodku v SPM.  

• Športna plezalka Janja Garnbret je bila druga na izboru športnice leta 2017 Društva športnih 
novinarjev Slovenije.  

• OKS je podelil priznanja več zaslužnim planinskim funkcionarjem in delovni skupini Planinstvo 
za invalide/OPP. 

• Zaradi vetroloma je bilo po Sloveniji zaprtih več planinskih poti. 
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• Izplačana so bila sredstva za vzdrževanje planinskih poti. 
• Izpeljali smo delavnico o informacijskem sistemu Naveza.  
• Objavili smo stališče Združenja planinskih organizacij alpskega loka (CAA) do električnih koles 

in koles z električno podporo. 
• V soorganizaciji MK PZS in PD Onger Trzin je bilo izpeljano 29. državno tekmovanje Mladina in 

gore v Trzinu, med OŠ je zmagala ekipa PD Podnanos, v SŠ konkurenci pa ekipe PD Idrija. 
• PZS se je preselila v nove poslovne prostore na naslovu Ob železnici 30 a, Ljubljana. 
• Podali smo prijave za Bloudkove nagrade in nagrade za prostovoljce.  
• Podpisali smo letni načrt sodelovanja s Slovensko vojsko za leto 2018. 
• V letu 2017 smo imeli 57.148 članov, kar je 3,6 % več kot v letu 2016. 

   Trenutno je vnesenih 12.297 članov, lani na enak termin 9.896. 
• Za predsednike društev smo sklenili zavarovanje za pravno zaščito ARAG. Kot skrbniki 

planinskih poti so za odgovornost zavarovani preko splošnega zavarovanje PZS. S CNVOS-om 
bomo do konca meseca sklenili pogodbo za pravno svetovanje predsednikom društev.  

• Poročilo o aktivnostih pri obnovi planinske koče na Korošici bo podal Miro Eržen.   
• PZS je bila med 23 ustanoviteljicami Evropskega združenja planinskih organizacij (EUMA), v 

predsedstvo je bil kot eden od treh podpredsednikov izvoljen Bojan Rotovnik. 
Najave: 

• Povabilo na sejem Natour Alpe-Adria od 31. do 3. 2. 2018, letos v znamenju sodelovanja 
planinskih organizacij Slovenije, Avstrije in Italije, predstavile se bodo tudi planinske koče.  

• Povabilo na alpinistično-plezalni večer 2018, ki bo na Gospodarskem razstavišču 31. 1. ob 
17.30.  

• 7. konferenca planinskega gospodarstva bo na Gospodarskem razstavišču  v Ljubljani 3. 2. 
2017.  

• Otvoritev novih prostorov in dan odprtih vrat PZS bo 27.2. (125 letnica PZS) 
• 10. 3. 2018 bo Zbor odsekov za varstvo gorske narave 

(https://www.pzs.si/novice.php?pid=12314)  
• Zbor KŠP bo v sredo, 21. 3. 2018 ob 18. uri v novih prostorih Planinske zveze Slovenije 

 
Bojan Rotovnik je podal kratko poročilo z ustanovne skupščine Evropskega združenja planinskih 

organizacij (EUMA).  
Miro Eržen je podal informacijo o sodelovanju delovne skupine za pomoč pri obnovi Kocbekovega 
doma na Korošici in Planinskim društvom Celje - Matica. 
Jurček Nowakk je v imenu delovne skupine Planinstvo za invalide/OPP predsedniku PZS predal 
plaketo OKS, katero je prejela delovna skupine Planinstvo za invalide/OPP. 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 3. Predstavitev in imenovanje novih selektorjev za obe reprezentanci v športnem plezanju 

Aleš Pirc je na kratko predstavil kandidata za selektorja mladinske reprezentance v športnem 
plezanju Anžeta Štremflja in kandidata za selektorja članske reprezentance v športnem plezanju 
Gorazda Hrena, ter dodal, da sta oba trenerja z dolgoletnimi izkušnjami. 
 
SKLEP 3/25-01-2018: Upravni odbor PZS daje soglasje Komisiji za športno plezanje k izboru 
selektorja članske reprezentance v športnem plezanju Gorazdu Hrenu in selektorju mladinske 
reprezentance v športnem plezanju Anžetu Štremflju z mandatom do 31. 12. 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Podpisana je bila pogodba z novima selektorjema obeh reprezentanc v športnem plezanju. 
 
Ad. 4. Podrobni vsebinski in finančni načrt PZS 2018 

https://www.pzs.si/novice.php?pid=12314
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Matej Planko je povedal, da so bila vsebinska poročila priloga gradivu. Bojan Rotovnik je dodal, da je 

bilo vsebinsko poročilo delovne skupine OPP pomotoma uvrščeno med gradivo, saj skupina spada 

pod predsedstvo PZS, zato poročilo ne bo upoštevano pri potrjevanju. 

Urša Mali je povedala, da je bil okvirni finančni načrt za leto 2018 sprejet na redni seji Skupščine  PZS 
v Ajdovščini 22. 4. 2017. Izhodišča za pripravo predloga podrobnega finančnega načrta PZS za leto 
2018 po dejavnostih oz. stroškovnih mestih so:  

- osnova je rebalans za leto 2017 

- prihodki iz članarine večji za 4 % glede na rebalans   

- sredstva Fundacije za šport zmanjšana za 12,5 % glede na rebalans 

- sredstva iz letnega programa športa so nespremenjena, enako sredstva Urada za mladino 

Odhodki in prihodki so vpisani v štirih sklopih: poročilo 2016, poročilo januar – november 2017, 
rebalans finančnega načrta 2017, finančni načrt 2018. Vrednosti finančnega načrta 2018 so 
primerjane z rebalansom 2017. Zaradi lažjega spremljanja stroškov oz. načrtovanih novosti smo pri 
nekaterih dejavnostih vpisali nova stroškovna mesta. Nova oz. tista s spremenjenimi nazivi so v 
podrobnem finančnem načrtu obarvana modro.  
Skupni prihodki v finančnem načrtu znašajo 2.093.759 €. Glede na rebalans 2017 se je vrednost 
zmanjšala za 16 %.  Osnovni prihodek od  članarine je povečan za 4 % glede na število članov v letu 
2016. Prihodke iz lastne dejavnosti načrtujemo v skupni vrednosti 660.244 €. Fundacija za šport ima 
za leto 2018 razpisanih manj sredstev kot preteklo leto – načrtujemo za 12,5 % zmanjšano vrednost. 
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport (MIZŠ) še ni objavilo razpisa za letni program športa 
2018. Glede na sprejeta izhodišča vrednosti nismo spreminjali in je enaka odobrenim sredstvom za 
leto 2017. Pri Uradu za mladino načrtujemo, da bodo sofinancirali programe  mladinskega dela v 
enaki vrednosti kot leta 2017, in sicer 14.919 €. Vrednost sponzorskih sredstev je povečana glede na 
rebalans 2017 (pogodba Telekom). 
Največja sprememba glede na rebalans je vidna v zadnjem stolpcu prihodkov, kjer so vpisane 
vrednosti projektov in drugih prihodkov, ki ne spadajo v nobeno prej omenjeno kategorijo. V letu 
2017 je bila tu namreč upoštevana prodaja stare poslovne stavbe. Za 2018 so vključeni nekateri že 
lani začeti projekti, novost je prijava na razpis za zaposlitev mladinskega delavca v vrednosti 11.100 €.   
Na podlagi načrtovanih prihodkov so načrtovane vrednosti odhodkov po posameznih komisijah in 
stroškovnih mestih. Skupni odhodki znašajo 2.092.670 €, glede na rebalans 2017 so zmanjšani za 16 
%. 
V poročilu januar – november 2017 so po stroškovnih mestih prikazane vrednosti odhodkov, prihodki 
pa so združeni na prvi ravni. Gre za knjiženo stanje do 4. januarja 2018. Končno poročilo za poslovno 
leto 2017 bo obravnavano na marčni seji UO PZS. 
Član UO Danilo Škerbinek je pohvalil prejeto kvalitetno gradivo. Vendar opozarja na potrebne 
dopolnitve, ki jih daje v razpravo, upoštevaje že dane predloge od 8.12.2017, ki jih je na poziv 
generalnega sekretarja za to tč. dnevnega reda posredoval, pa jih v gradivu ni zaslediti: planinsko 
dejavnost v zimskem času dopolnjuje turno smučanje, pa te dejavnosti ne načrtujemo; planinsko 
usposabljanje terja kvalitetno obravnavo, pa se temu izogibamo; zakaj se bo iz sredstev članarine 
financiral seminar za BMU? Planinsko gospodarstvo potrebuje kompleksno obravnavo stanja in 
dolgoročni načrt realizacije; podrobnejše obravnavanje vzrokov za  nesreče zlasti  naših članov in 
prireditev Gore in varnost vrsto let ne najdejo mesto, ki ga zaslužijo;  načrtni pristop za izvajanje 
družinskega gorništva in delo z starejšimi, ki so v PZS zelo zastopani,  bi morali biti končno osrednja 
naloga OUP, RS in OČ PZS, pa iz gradiv tega ni videti; nikjer ni najti vsaj načelnega programa PZS kot 
celote, saj gradivo govori le o načrtih komisij in odborov. Izhodišče za pripravo programa dela 2018 
morajo biti poleg rebalansa 2017, prihodki od članarine, realizacija sredstev FŠ itd. verjetno tudi 
ugotovljene potrebe.     
 
SKLEP 4/25-01-2018: Upravni odbor PZS potrjuje podrobni finančni načrt PZS za leto 2018.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



 
 

19. seja UO PZS 25. 01. 2018  Stran 5 od 7 

 

SKLEP 5/25-01-2018: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinske načrte komisij  (KA, 
MK, KVGN, KŠP, KTK, VK, KPP, GK )in na predlog odborov (OUP, OČ, OPZ, OZI) ter RS, PV, MDO PD 
Ljubljane, MDO PD Pomurja, MDO PD Dolenjske in Bele krajine , MDO PD Zasavja, Savinjskega 
MDO PD, MDO PD Gorenjske, MDO PD Notranjske, MDO PD Posočja, MDO PD Podravja, MDO PD 
Primorske, MDO PD Primorske, MDO PD Koroške in Kamniško-bistriškega MDO PD sprejema 
podrobni vsebinski program dela za leto 2018. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v 
nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2018. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Poročilo Volilne komisije PZS 

Predsednica volilne komisije PZS Antonija Valenčič je povedala, da so do roka prejeli 1 kandidaturo za 
predsednika PZS (Jože Rovan) in 5 kandidatur za podpredsednike PZS (Mirko Eržen, Irena Mrak, 
Roman Ponebšek, Igor Oprešnik in Martin Šolar). Skladno z Statutom, so kandidata za predsednika 
PZS obvestili o sprejeti kandidaturi in ga pozvali k posredovanju seznama 4 kandidatov za 
podpredsednika, s katerimi bodo na skupni listi nastopili na Skupščini PZS. Kandidat za predsednika 
Jože Rovan je predložil listo podpredsednikov: Mirko Eržen, Irena Mrak, Roman Ponebšek in Martin 
Šolar. Na Skupščini bodo tako delegati glasovali za 1 kandidata za predsednika s 4 kandidati za 
podpredsednike. Do 5. 2. 2018 je rok za oddajo kandidatur za funkcionarje PZS (voljene člane UO PZS, 
predsednike MDO PD, predsednika in člane NO PZS). 
Razprave ni bilo. 
 
Ad. 6. Postopek sprememb in dopolnitev Statuta PZS 

Borut Vukovič je povedal, da so predvidene dopolnitve v 7. členih Statuta PZS. Spremembe so 
potrebne zaradi spremembe v delovanju PZS oz. prilagajanju zunanjim dejavnikom. Gre za manjše 
spremembe, vendar pomembne za prihodnje delovanje PZS. Vse spremembe so bile navedene v 
gradivu. V razpravi je sodeloval Jurček Nowakk in je predlagal, da se v 12. Člen doda poučevanje 
seniorjev in andragogika. 
SKLEP 6/25-01-2018: Upravni odbor PZS potrjuje osnutek sprememb in dopolnitev Statuta PZS in 
pooblašča Odbor za pravne zadeve PZS, da do naslednje seje UO PZS izvede javno razpravo s 
trajanjem do 28.2.2018 in nato pripravi končni predlog sprememb in dopolnitev, ki se po potrditvi 
na UO PZS obravnava na skupščini PZS 21. aprila 2018.  
 Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. PUS Bavšica 

Vanja Blažica in Uroš Kuzman sta predstavila organiziranost in poslovanje Planinskega učnega 
središča Bavšica, kateri je zelo pomemben za izobraževanje strokovnih kadrov PZS. V preteklih letih je 
bila zgrajena čistilna naprava (2013), nakup mobilne plezalne stene, odkup  parcel, ki sodijo v sklop 
funkcionalnega zemljišča, v načrtu pa je gradnja vodovoda, popravilo strehe, odkup sosednje parcele 
in ostale izboljšave za dobro delovanje središča. 
Razprave ni bilo. 
SKLEP 7/25-01-2018: Upravni odbor PZS na predlog Programskega sveta PUS Bavšica in Mladinske 
komisije potrjuje Gospodarski načrt Planinskega učnega središča Bavšica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/25-01-2018: Upravni odbor PZS na predlog Programskega sveta PUS Bavšica in Mladinske 
komisije potrjuje Dolgoročni vsebinski in finančni načrt ter načrt investicij v PUS Bavšica 2018-2027. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sledil je 15 minutni odmor. Po odmoru je bilo prisotnih 18 članov z glasovalno pravico, kar pomeni 
78,3 % sklepčnost. 
 
 Ad. 8. Prvo poročilo delovne skupine za analiziranje predlogov alternativnih virov financiranja 
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društvene dejavnosti 

Igor Oprešnik je predstavil predloge alternativnih virov financiranja društvene dejavnosti, ki so: 
članarina, prijava na javne razpise, donatorska sredstva, namenitev dela dohodnine za donacije 
(samo 107 PD od 287 jih ima status društva v javnem interesu), sodelovanje z občinami (del sredstev 
od parkirnin, kjer so izhodišča za pohodne ture dobi društvo), organiziranje javnih prireditev… Na 
naslednji seji bojo predstavljeni primeri dobrih praks. 
Bojan Rotovnik je pozval predsednike MDO PD, da pozovejo društva k udeležbi delavnice pred 
Skupščino PZS, ki bo na to temo. 
V razpravi je sodelovala Marinka Koželj Stepic. 
 
Ad. 9. Planinski vestnik 

Dušan Škodič je povedal, da je prva številka PV izšla 8. 2. 1895. Predstavil je delovanje Uredniškega 
odbora PV in izhajanje revije zadnjih 10 let. Število naročnikov je v zadnjih letih malo upadlo 
(posledica izključitve revije iz A članstva), vendar revija še vedno posluje pozitivno. Zaživela je tudi 
nova spletna stran Planinskega vestnika, kjer si je mogoče ogledati vse so sedaj izdane številke.  
 
RAZPRAVA: Slavica Tovšak je pohvalila dobro sodelovanje Odbora za založništvo in Planinskega 
vestnika. Zanimala jo je mesečna prodaja po prodajnih mestih. Podala je tudi pobudo za tisk revije na 
bolj ekološki papir. Danilo Škerbinek je kot promocijski pristop predlagal, da se  po en izvod revije 
pošlje na vse mladinske odseke društev, prav tako na društva, kjer nimajo naročnikov revije med 
člani. Predlagal je tudi več strokovnih člankov v reviji, zanimive sestavke o delu odsekov v PD in 
komisij PZS itd. 
 
Ad. 10. Sprejem novih društev v PZS 

Damjan Omerzu je predstavil vloge novih društev: Amfibija društvo za športe v naravi, Plezalni klub 
Žirovnica ter Društvo za razvoj turnega smučanja. Vloge so bile priloga gradivu. 
V razpravi so sodelovali Marinka Koželj Stepic, Marijan Denša, France Benedik, Borut Vukovič in 
Jurček Nowakk. 
 
SKLEP 9/25-01-2018: Predlog sklepa: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS 
sprejema društvo Amfibija društvo za športe v naravi (Medvode, MDO PD Ljubljane), matična št. 
4069200000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorja se določi PD Vrhnika. 
Sklep je bil sprejet (14 ZA, 4 PROTI) 
 
SKLEP 10/25-01-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema društvo 
Plezalni klub Žirovnica (Žirovnica), matična št. 4104064000 v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorja se določi PD Radovljica. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 2 PROTI) 
 
SKLEP 11/25-01-2018: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema društvo 
Društva za razvoj turnega smučanja (Preddvor), matična št. 4015380000 v članstvo Planinske zveze 
Slovenije. Za mentorja se določi PD Tržič. 
Sklep je bil sprejet (16 ZA, 2 PROTI) 
 
Ad. 11. Tematike komisij in odborov 

Jožef Bobovnik je povedal, da se je v praksi pokazalo, da so nekatera določila v pravilniku Vodniške 
komisije ali premalo natančna ali pa ne ustrezajo osnovnim namenom pravilnika ali jih sploh ni. Zato 
je predlaganih nekaj manjših dopolnil. V razpravi je sodeloval Jurček Nowakk. 
SKLEP 12/25-01-2018: Upravni odbor PZS na podlagi točke n 1. odstavka 32. člena Statuta PZS, daje 
soglasje k sprememba in dopolnitvam Pravilnika vodnikov Planinske zveze Slovenije, ki jih je 25. 
11. 2017 sprejel Zbor vodnikov PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Ad. 12. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Slavica Tovšak je predstavila planinsko skupino porabskih Slovencev na Madžarskem, kamor so jo 
povabili junija 2017 in so zelo aktivni. Predlagala je, da ostanemo v stiku saj si želijo mentorja in 
dobrega sodelovanja s PZS. Lahko se jim ponudi edicije, vodnike, povabi se jih na naše dogodke. 
Bojan Rotovnik je predlagal za mentorja Slavico Tovšak, s čimer so se vsi prisotni strinjali. Prav tako je 
predlagal, da se jim podari naročnino na Planinski vestnik in literaturo in jim tudi s tem nudimo 
pomoč in podporo. 
Bojan Rotovnik je povedal, da se morajo od decembra 2017 vsa društva vpisati v register dejanskih 
lastnikov, zato smo oktobra skupaj z OKS, Športno unijo Slovenije in Zvezo tabornikov Slovenije 
poslali pobudo na Ministrstvo za finance za spremembo zakonodaje, kjer nismo nič dosegli. V 
nadaljevanju se bo na vlado državnega zbora poslal predlog za spremembo zakonodaje, saj je 
trenutni zakon nesmiseln in obremenjujoč za vsa društva.  V parlamentarni proceduri je tudi nov 
zakon o spodbujanju turizma, kjer po novem ni več oprostila plačevanja turistične takse društev, ki 
imajo status v javnem interesu za izvajanje svojih neprofitnih dejavnosti.  
Predlaga, da podpremo OKS pri pozivu zakonodajalcev, da se spremenita ta dva zakona. 
 
SKLEP 13/25-01-2018: Upravni odbor PZS podpira pobudo, da skupaj z ostalimi nevladnimi 
organizacijami pozovemo zakonodajalce za spremembo ustreznih pravnih aktov, ki določaj Register 
dejanskih lastnikov in turistično takso, z namenom, da se društvom in prostovoljcem zmanjšajo 
administrativne in finančne obremenitve. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Matej Planko je predstavil vprašanje Manje Rajh za člane P+O, ali je možno skleniti članstvo za šolsko 
leto. Sprememba članarine v tem trenutku ni možna. Pri zavarovalnico bomo preverili ali bi bilo 
možno za člane P+O članarino poravnati že septembra za naslednje leto in bi jim s tem veljalo tudi 
zavarovanje.   V razpravi sta sodelovala Jožef Bobovnik, kateri je predlagal, da  društvo dvigne  
članarina na višino 10 eur in velja od septembra do konca naslednjega koledarskega leta in France 
Benedik, kateri je povedal, da tem članom podaljšajo članarino še za naslednje leto. Bojan Rotovnik je 
pozval odbor za članstvo, da to temo obravnavajo na svoji seji in predlagajo morebitne spremembe. 
 
Ad. 13. Razno 

Ni bilo razpravljavcev. 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 15. 3. 2018.  
 
Seja je bila zaključena ob 21.14. 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
 
 
 
 
 


